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PŘEDPLATNÉ
ZA SUPER CENY

582 333 433

HOŘKÁ SMRTHOŘKÁ SMRT
MODELKY!

zjistili jsme

Miriam

nerovný boj

prohrála...
me

Foto: archiv Večerníku➢VÍCE ČTĚTE NA STRA NĚ 14

Michal KA DLEC
PĚNČÍN Ztráta každého života bolí. Když 
ale zákeřné nemoci podlehne velmi mla-
dý člověk, drásá to nejméně dvakrát tolik. 
Člověku se nechce ani mluvit... 

242
prproprop

24
chalchal

Foto: archiv V
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Nabruste si brusle! I pro letošní 
rok se prostějovští radní rozhodli 
pořídit svým občanům drahou 
hračku. Tentokrát už začátkem 
listopadu bude stát před budovou 
muzea na náměstí T. G. Masaryka 
znovu mobilní kluziště. Bruslaři si 
ho mohou užívat až do začátku led-
na, takže si pomalu chystejte obuv.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Vlaky mají utrum! Těžko říct, co 
řidiče nadměrných nákladních vo-
zidel nutí projíždět pod mostem, 
který je pro ně příliš nízký. Uplynulý 
pátek jeden takový zrušil celý želez-
niční most u Němčic, koleje byly 
vychýlené skoro o dva metry a děl-
níci ho museli zbourat. Těžko říct, 
kdy přes nový opět pojedou vlaky...

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

24
Pouze dvou tuctů let si na tomto světě 
užila krásná Miriam Marčišinová 
z Pěnčína. Začínající modelka a fo-
tografka se musela neádvno vzdát 
svých velkolepých plánů a začít bo-
jovat s osudem v podobě zhoubného 
nádoru. Uplynulou středu její mise 
skončila...

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

VÌRA 
ŠPINAROVÁ

Populární „Špinarka“ koncertova-
la na Prostějovsku v krátké době už 
poněkolikáté. Tentokrát přímo na 
náměstí v  centru města. Zaplněný 
rynk tleskal osvědčeným hitům, rad-
nicí „otřásla“ i její Bílá Jawa 250!
 

ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „KDYŽ PADNE 
VOJÁK, JE TO 

PRACOVNÍ ÚRAZ!“
I těmito slovy zavzpomínala 
primátorka Alena Rašková
na civilní prostějovské oběti 

z neděle 25. srpna 1968

•• Pondělí ••
Děti, budťe v klidu! Pár dnů před začátkem školního roku a takový ma-
lér! Střecha budovy „skálovky“ se začala bortit, z římsy padaly kusy omítky 
i zdiva. Co naplat, než dorazí prvního září děti, musí se s tím něco udělat. 
A tak prostějovští konšelé vymysleli havarijní plán a střechu nechají rychle 
zabezpečit. Jen ať proboha na děcka nespadne jednou celá škola!

•• Úterý •• 
Co je jim vůbec svaté? Nepokradeš, tvrdí se v Desateru. Jenomže pokud vů-
bec nějaký zloděj dodržuje nějaké to pravidlo, tak rozhodně ne v tento den. 
Dvě vyloupená auta u hřbitovů v Prostějově a také ve Vrahovicích budiž toho 
dokladem. Chmatákům není prostě nic svaté, ani němé svědectví nebožtíků...

•• Středa •• 
Hodně dlouhý „štrúdl“. O omezení dopravy na dálnici z Prostějova do Olo-
mouce se informuje neustále, nyní ale nastal totální vrchol! Nejen my zasta-
váme názor, že než se znovu obnoví provoz ve všech pruzích, na dálniční ko-
munikaci už nevjedeme! Kolona aut totiž „jednopruh“ zablokuje každý den po 
celé délce komunikace mezi oběma městy vcelku pravidelně...

 •• Čtvrtek •• 
Radši nepít vůbec! Mladíkovi z Laškova „otrávili“ policisté hned ráno 
celý den! Chytili ho za volantem pod vlivem alkoholu a hrozí mu zákaz 
řízení. Ale pozor, dvaadvacetiletý šofér nadýchal pouhých osm setin pro-
mile! I když se dušoval, že po večerním dýchánku si na možné ovlivnění 
dával pozor, nějaký ten „zbytkáč“ mu v dechu zůstal. Jo, hošíku, raději po 
flámu nesedat do auta nebo nepít vůbec!

•• Pátek ••  
Prý to s námi není lehké! Když na postu tiskového mluvčího skončil Josef Bed-
nařík, říkali jsme si, to se stává. V pátek ale skončila další mluvčí krajských strážců 
zákona Marie Štrbáková. „To víte, není to s vámi novináři lehké,“ glosoval téměř 
hromadný odchod mluvčích jejich prostějovský kolega František Kořínek. 

•• Sobota •• 
Loučení s létem? To jsme tak jednou zavítali do aquaparku pořídit pár fotek 
do aktuálního vydání. Zachytili jsme nejen prostory k prasknutí, ale také ně-
kolik slečen, které si s ostychem nedělají žádnou starost. Přestože bylo kolem 
plno lidí, a nuda pláž v nedohlednu, horní díl plavek prostě šel dolů... To se 
tak někdo má, koukat se na to celý den!

•• Neděle •• 
A je po houbách! Což o to, vedra jako na Sahaře si užili koupáníchtiví lidé. 
Ale co takoví houbaři? Vysoké teploty těmto živinám moc neprospěly, 
takže hotové žně z předchozího období vystřídaly jen poloprázdné košíky. 
Ale co, však ono ještě třeba zaprší...

pohledem Michala Kadlece

Vlak plný nacistického zlata 
v horách u polského Walbrzychu? 
Zapomeňte, hledači pokladů jsou 
úplně vedle! Jak totiž Agentuře 
Hóser exkluzivně a pod menším 
nátlakem prozradil pamětník konce 
druhé světové války, němečtí vojáci 
při ústupu před Rudou armádou 
stačili s vlakem napěchovaným zla-
tem, jantary, diamanty a vltavíny 
dojet až do Prostějova! 
„Z nádraží vše nacisté ponor-
kami přes Hloučelu převezli na 

plumlovskou přehradu a odtud 
pak nákladními automobily na 
Záhoří. Všechny cennosti jsou nyní 
uloženy ve vyvrtaných štolách 
mezi autokempinkem a Doma-
myslicemi. Akorát už nevím, kde 
to přesně je,“ tvrdí Ferdinand Hit-
ler, původem z Mnichova. Jeho 
jméno navozuje myšlenku, že 
má něco společného s nechvalně 
proslulým válečným zločincem 
nejvyššího kalibru. „Byl to můj 
strýc ze sedmého kolena. Než utekl 
do Argentiny, nechal o pokladu 
sepsat zprávu. V ní je přesné místo 
uložení. Průser je, že tento do-
kument zmizel neznámo kam,“ 
lituje dodnes stopatnáctiletý pan 
Ferdinand. 

Šokující zjištění Agentury Hóser 
nyní zcela jistě vyvolá zlatou či 
jantarovou horečku. A bůhvíjakou 
ještě. Do hledání nacistického 
bohatství, které ovšem nakradli 
všude možně po Evropě (součástí 
pokladu je údajně i Stalinův zlatý 
kartáček na zuby), se nyní jistě dají 
desítky dobrodruhů. „Přemýšlím 
o tom, že i město vytvoří speciál-
ní skupinu, která by se pokusila 
poklad najít. Přece jen by se nám 
nějaká ta koruna do rozpočtu ho-
dila,“ uvažuje nahlas primátorka 
Prostějova Alena Rašáková. 
Jenomže nejde o nějakou tu ko-
runu, odborníci odhadují hodnotu 
nacistického pokladu na sedm-
náct trilionů korun! „Kurňa, to 

bychom mohli postavit obchodní 
centra Tantellanu v každém městě 
po celém světě,“ zamyslel se Jiří Ni-
kamnepospíchal, náměstek primá-
torky. 
Uvidíme. Každopádně do hledání 
bohatství pocházejícího z konce 
druhé světové války se chtějí dát na 
Záhoří i jiné persóny. „Kdybych ho 
našel, rozdával bych pak po světě 
zlaté koblihy,“ svěřil se Agentuře 
Hóser Andrejko Kakiš, ministr 
financí a jiného majetku České re-
publiky.    
 Za Agenturu Hóser Majkl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  30/15 °C
Evelína

Úterý 22/14 °C
Vladěna

Støeda 24/10 °C
Pavlína

Ètvrtek 27/12 °C
Linda/Samuel

Pátek 29/13 °C
Adéla

Sobota 30/15 °C
Bronislav

Nedìle 30/16 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Jindřiška

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Ministerstvo posvìtilo 
novou lakovnu 

Prostějov (mls) - Záměr společnos-
ti Maier CZ vybudovat novou lisov-
nu a lakovnu v prostějovské průmys-
lové zóně dostal souhlasné závazné 
stanovisko ze strany Ministerstva 
životního prostředí České republiky. 
Nová hala má sloužit pro umístě-
ní lakovací linky a dalších jedenáct 
vstřikovacích lisů. Podle ministerstva 
navržené řešení umožňuje zajištění 
ochrany obyvatel před negativními 
vlivy v míře požadované příslušnými 
předpisy. Zároveň neočekává nega-
tivní dopady na životní prostředí.

Spadl ze žebøíku
Prostějov (mik) - Minulý čtvrtek 
25. srpna krátce před polednem 
došlo v Dolní ulici k pracovnímu 
úrazu pětapadesátiletého muže. 
Dle prvotního šetření se tak stalo 
poté, což chlapík vlastní vinou bez 
cizího zavinění upadl ze žebříku 
z asi dvoumetrové výšky. Při pádu 
si způsobil zranění, se kterým byl 
převezen k ošetření do prostějov-
ské nemocnice. Alkohol u muže 
policisté vyloučili provedenou de-
chovou zkouškou, další okolnosti 
případu jsou předmětem šetření.

Odstøel inkognito?
Prostějov (mik) - V minulém vy-
dání Večerník upozornil na plán 
majitele pozemků po Oděvním 
podniku odstřelit poslední do-
minantu - vysoký komín bývalé 
teplárny. „Získali jsme povolení,“ 
potvrdila společnost Mittal. To 
však udivilo vedoucí představitele 
města. „O tomto odstřelu nevíme 
nic. Ptala jsem se hasičů i vedení 
městské policie, kteří v podobných 
případech musí být předem vyro-
zuměni, aby provedli bezpečnostní 
opatření. Nikdo je zatím nekontak-
toval,“ pokrčila rameny primátorka 
Prostějova Alena Rašková. Tak 
snad ten komín nevyhodí do luftu 
někdo jenom tak v utajení...

Nacistické zlato je ukryto na Záhoří!Nacistické zlato je ukryto na Záhoří!

FOTOFOTO
Martin ZAORAL 
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Saxofonistka Kateřina Oulehlová ukázala, že jazz nepatří pouze do koncertních sálů, klubů či kaváren, 
ale že se dá hrát i přímo na ulici. Foto: Martin Zaoral

NĚMČICE NAD HANOU V těchto 
dnech v Praze řeší spory týkající se regu-
lace pouličního umění, to v Němčicích 
nad Hanou mají jasno: hudba do ulic 
patří! Dokazuje to minimálně snímek 
alt saxofonistky Kateřiny Oulehlové 
z jejího vystoupení konaného přímo 
uprostřed ulice ČSL armády. Ostatně 
jazz, který pohledná členka Dechového 
orchestru mladých zahrála, vznikl po-
čátkem dvacátého století právě na uli-
cích amerického New Orleansu. Kromě 
nich se ještě jazz původně hrál také 
v tamějších nevěstincích. Něco takové-
ho však v Němčicích alespoň dle infor-
mací Večerníku nemají...

Prostějovská policie vyhlásila celostátní pátrání po 
čtveřici osob, která je podezřelá z trestné činnosti 
a skrývá se před spravedlností na neznámých mís-
tech. Strážci zákona žádají veřejnost o pomoc při je-
jich dopadení. Prostějovská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu uvedených osob ne-
prodleně kontaktovali kterékoliv oddělení Policie 
ČR prostřednictvím bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální policie a vyšetřování 
Prostějov na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ

se narodila 8. srpna 2000 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledanou vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 22. srpna 
2016. Její zdánlivé stáří je v rozmezí od 
15 do 18 let, měří mezi 160 až 170 cen-
timetry, má střední postavu, modré oči 
a hnědé vlasy.

NIKOLA KROUPOVÁ

se narodil 6. srpna 1980 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 24. srpna 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 34 do 38 let, měří mezi 180 až 190 
centimetry, má hubenou postavu, hně-
dé oči a černé vlasy.

TOMÁŠ TICHÁNEK

po dvojici hledanýchZloději si během posledních dnů 
počíhali na svoji kořist u hřbitovů. 
Škodu za pět tisícovek způsobil 
minulé úterý 23. srpna zatím ne-
známý poberta majiteli Volkswa-
genu, který své auto parkoval za 
zdí hřbitova ve Vrahovicích. Po 
rozbití okna vzal batoh s autona-
vigací. Jenom o pár hodin později 
se kradlo také u hřbitovní zdi v Br-
něnské ulici v Prostějově...

Tady žena nechala trestuhodně 
ležet kabelku s cennostmi za sedm 
tisíc korun. Přišla o finanční hoto-
vost, dva mobilní telefony a klíče 
od osobního vozidla a dokonce
i od chaty. Její totální neopatrnost 
se jí tak škaredě vymstila.

5+7

KRIMI
číslo

Foto: Josef Popelka

Tel.: 582 333 433

Jazz patøí do ulic!Jazz patøí do ulic!
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2x foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Příběh ve znamení 
malých šňupáčků a bodlinek do-
padl šťastně. Není známo, jak je 
možné, že celá ježčí rodina spadla 
do jímky, důležité ale zůstane, 
že se celou familíi podařilo zach-
ránit!
„V úterý třiadvacátého srpna 
nám zavolala žena z Družstevní 
ulice, že do asi půl metru hluboké 
jímky spadli ježci. Strážníci 
na uvedeném místě skutečně 
nalezli šest malých ježečků 
i s jejich maminkou! Vytáhli je 
a převezli do lesoparku Hloučela, 
kde byly vypušteny do volné 
přírody. Zvířátka žádná zranění 
neutrpěla,“ prozradila s úsměvem 
Jana Adámková, tisková mluvčí 
Městské policie Prostějov. 

Toto ale nebylo poslední setkání 
ježků se strážníky... „Na druhý den 
bylo přijato zcela shodné sdělení. 
Jen s tím rozdílem, že tentokrát 
šlo o dva ježky, pravděpodobně 

jejich sourozence. Proto i oni byli 
vypuštěni v lesoparku na stejném 
místě, aby mohla být celá rodinka 
pohromadě,“ přidala Adámková. 
 (mik) 
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PROSTĚJOV Během uplynulého víkendu vystoupaly teploty až k tropickým vedrům a tak ne-
bylo divu, že v prostějovském aquaparku Večerník zastihl doslova hlavu na hlavě. Prostože 
největší městské koupaliště má letos do rekordních návštěv hodně a hodně daleko, uplynulou 
sobotu odpoledne se nám podařilo u bazénů pořídit více jak pohodové snímky - Prostějované 
si užívali zřejmě posledních teplých dnů dosytosti a doslova do naha. Některé dámy se totiž 
vůbec nečervenaly a opalovaly se nahoře bez... A slušelo jim to více než luxusně! (mik)

NAHOTAv aquaparku!
FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Ježčí maminku se šesti mláďátky strážníci vytáhli ze 
šachty a odvezli do přírody.   2x foto: MP Prostějově

DRŽOVICE Iniciativa Občanů 
Držovice 2016 svolala v pořadí už 
druhou besedu místních občanů 
s místními zastupiteli. Na tu první 
v polovině července totiž nedora-
zila starostka Blanka Kolečkářo-
vá, ani ostatní koaliční zastupitelé. 
Organizátoři tak byli přesvědčeni, 
že první žena obce přijme pozvá-
ní alespoň na diskuzi v Obecním 
domě, ovšem i tentokrát nebylo 
jejich přání vyslyšeno. Stovka 
zklamaných lidí tak dávala ve stře-
du 24. srpna v podvečer najevo 
své negativní emoce. Spokojit se 
musela pouze s účastí opozičních 
zastupitelů obce... Večerník však 
mezi hosty nechyběl!

V Držovicích to už delší dobu vře. Jak 
jsme informovali po prvním setkání 
moderovaném Michalem Muchou, 
značná část dnes už samostatné obce 
starostce Blance Kolečkářové zazlívá 
netransparentní vedení, podezřelé 
zásahy do veřejných zakázek, po-
kud vůbec nějaké vyhlásí, a spoustu 
dalších kontroverzních rozhodnutí. 
Pochopitelně pak i skutečnost, že se 
vyhýbá otevřeným diskuzím s obča-
ny. Jako uplynulou středu... 

pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

„V DRŽOVICÍCH VLÁDNE 
TUNEL BLANKA!“ 
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Organizátoři besedy se museli spokojit jen s účastí opozičních zastupitelů Držovic... 
 2x foto: Michal Kadlec

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

OLOMOUC PROSTĚJOV Večer-
ník i nadále sleduje situaci uvnitř pros-
tějovské policie. Jak jsme v posledních 
měsících informovali, od 1. června 
tohoto roku je Územní odbor Policie 
ČR Prostějov po odchodu Pavla Nová-
ka bez svého vedoucího. Prozatímním 
prvním mužem je jeho tehdejší zástup-
ce plukovník Miroslav Spurný. 
Zprávy o tom, že Novákův nástupce 
vzejde z klasického výběrového řízení 
a do funkce bude uveden na začátku září, 
se ukázaly jako liché. „Výběrové řízení 
bude vyhlášeno až tehdy, pokud nebude 
místo obsazeno podle zákona o služeb-
ním poměru příslušníků bezpečnost-
ních sborů. Obsazení funkce vedoucího 
prostějovského územního odboru se 
tak dá očekávat k prvnímu říjnu tohoto 
roku,“ prezentovala Večerníku změnu 
stanoviska Krajského ředitelství Poli-
cie ČR jeho mluvčí Irena Urbánková. 
Se jmenováním nového šéfa Policie 
ČR Prostějov se tak kupodivu nějak 
otálí... (mik)

Šéf Policie?

NENÍ!

OLOUPIL VLASTNÍHO OTCE!
PROSTĚJOV Nechutné! Čtyři-
cetiletý chlapík je na tom zřejmě 
hodně špatně, když přepadl a olou-
pil o peníze vlastního tátu! Násilím 
si na něm vynutil dvě stě korun, za 
což mu nyní hrozí až desetiletý kri-
minál...
„Z trestného činu loupeže prostě-
jovští kriminalisté obvinili čtyřice-
tiletého muže z Prostějova. Tohoto 
skutku se měl muž dopustit na svém 
otci. Obviněný poškozeného ve spo-
lečném obydlí o vydání finanční ho-
tovosti nejprve požádal, po zamítnutí 

své žádosti otce fyzicky napadl a poté 
mu z kapsy kalhot vytáhl peněženku, 
ze které odcizil finanční hotovost 
dvou set korun a z místa utekl,“ po-
psal násilný rodinný incident Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Kvůli dvěma stovkám však násled-
ná léta mohou lupiči změnit život! 
„V  případě prokázání viny a odsou-
zení mu za trestný čin loupeže hrozí 
trest odnětí svobody na dvě léta až 
deset let,“ zmínil mluvčí prostějovské 
policie.  (mik)

PROSTĚJOV Dvaapadesátiletý 
Jiří A. z Prostějova je lidem přede-
vším z Plumlova známý jako maji-
tel starého mlýna v Hamrech. Na 
konci roku měl být dle informací 
Večerníku zatčen v Rakousku kvůli 
převážení kradených aut. Skončil 
ve vazbě, od rakouského soudu na-
konec vyvázl s podmínkou.  

Martin ZAORA L
Jiří A. se do hledáčku policistů do-
stával opakovaně, naposledy se tak 
stalo před čtyřmi lety po rozsáhlé ra-
zii v objektu bývalé kotelny na okraji 
Plumlova. Policisté tehdy v moder-
ně zařízené pěstírně zabavili ma-
rihuanu, jejíž hodnotu odhadli na 
více jak dva miliony korun. 
V souvislosti s tímto pří-
padem u soudu nakonec 
skončili Roman Vaněk, 
který byl odsouzen na devět 
let do vězení, a také Ondřej Zaoral 
z Kostelce na Hané, jenž odcházel 
z tříletým nepodmíněným trestem. 
Policie po zásahu v Plumlově pásla 
i po Jiřím A., ten však nakonec v celé 
záležitosti překvapivě vůbec obžalo-
ván nebyl. 

Na pře-
lomu roku ale došlo i na něj. Jak 
Večerník zjistil, koncem loňského 
roku zadržen rakouskou policií, a to 
v souvislosti s převážením krade-
ných aut. Skončil ve vazební cele, ze 
které se však již dostal, soud jej nako-
nec odsoudil k podmíněnému trestu 

a zakázal mu pobyt na 
území našich jižních 

sousedů. 
Pro Jiřího A. je to další ze série 

životních ran. Někdejší majetný 
muž stál za nákladnou rekonstrukcí 
starého mlýna v Hamrech a svého 
času v Podhradské ulici v Plumlově 
plánoval vybudovat penzion. Kvůli 
nákladnému životnímu stylu, jehož 
součástí byl i hazard, však měl přijít 
už téměř o vše...

Prostějovana zatkli v Rakousku,
měl převážet kradená auta... 

li ma-
adli na

s
Pro Jiří

Jiří A. už měl problémy 
Jiří A. už měl problémy 

kvůli marihuaně v Plumlově
kvůli marihuaně v Plumlově

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Ve sklepě tohoto ob-
jektu na okraji Plum-
lova byla odhalena 
nelegální pěstírna ko-
nopí. V souvislosti s ní 
byl vyšetřován i Jiří A. 
z Prostějova.  
 Foto: archiv Večerníku



PROSTĚJOV Na první pohled 
to působilo jako blesk z čistého 
nebe. Ale pro zasvěcené zase o ta-
kové překvapení nešlo. Cestovní 
kancelář Hellas-nejen Řecko totiž 
už delší čas bojovala s ekonomick-
ými problémy, které vyvrcholily
v srpnu 2014, kdy ohlásila úpadek. 
Přestože od té doby uplynuly dva 
roky, „cestovka“ svým klientům 
stále dluží peníze za zájezdy, na 
které už nikdy nevyrazí. A to navz-
dory faktu, že měla být pojištěna 
proti úpadku. Večerník navštívila 
jedna z našich čtenářek a tak jsme 
se vydali po stopách... 
Krachu oblíbené cestovní kanceláře 
předcházelo několik závažných 
skutečností. Tou nejpodstatnější 
byl konec prosperující matičky CK 
Hellas Tour, která se po rozvodu 
manželů Trunečkových rozdělila na 
dvě samostatné firmy: Hellas-nejen 
Řecko patřící Šárce Trunečkové, 
nyní zpátky již Marákové a Hellas 
line, kterou vlastní Tomáš Trunečka. 
Obě společnosti stejně jako jejich 
majitelé mezi sebou vedly vleklé 
soudní spory o majetek. Právě tyto 
dlouhotrvající boje označila sama 
žena za jeden z hlavních důvodů 
úpadku své firmy. Bezprostředně 
po krachu její „cestovky“ vstávaly 
hrůzou vlasy na hlavě především sto 

dvaceti klientům, kteří se rázem na 
dovolené v Řecku ocitli v obrovské 
nejistotě. S notnou dávkou kom-
plikací se nakonec domů šťastně 
vrátili. 
Problémy však byly již dříve... 
„Zájezd s cestovní kanceláří Hellas- 
nejen Řecko byl jako ze zlého snu! 
Cestovali jsme autobusem, který byl 
hrozná rachotina. Problémy měl 
už na Slovensku, v Maďarsku jsme 
dojeli definitivně. Spali jsme tak na 
parkovišti. Přestože jsme původně 
jeli na Korfu, tak jsme nakonec 
skončili jinde,“ popsala Večerníku 
svoji zkušenost paní Daniela, která 
už v té době přes stejnou kancelář za-
platila dovolenou i své dceři. Ta měla 
na zájezd vyrazit později. „Bylo to
v náhradním termínu, ale už 
neodjela. Zájezd mě přišel na osm ti-
síc korun, tyto peníze jsem navzdory 
mnohým slibům dodnes nedostala 
zpátky. A nejsem rozhodně sama. 
Co vím, tak je nás minimálně šest,“ 
rozohnila se čtenářka Daniela. 
Podle vyjádření Šárky Marákové 
měla být společnost proti úpadku 
pojištěna u Generali. Jak se však 
ukázalo, sama Daniela skutečně 
není v tomto případě jedinou 
poškozenou. „Byla jsem neus-
tále ujišťována, že je vše pojištěné
a peníze nám vrátí. To se však 

dodnes nestalo, přestože mám
k dispozici jak smlouvu, tak i doklad 
o zaplacení. Naposledy mi bylo loni 
v září slíbeno, že mi finance přijdou 
na účet. A nic... Proto se svým 
právníkem zvažuji nyní další kroky. 
To přece není jen tak,“ potvrdila 
paní Zdeňka, další z věrně čekajících 
věřitelů. Mezi takové patří i Haná 
Press, společnost vydávající 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník. 
„Ano, cestovní kancelář Hellas-
nejen Řecko zde má nezaplacené 
pohledávky za inzerci,“ potvrdil 
Petr Kozák, provozní ředitel
a šéfredaktor.  

Ve světle těchto informací je o to 
překvapivější, že Šárka Maráková 
stále podniká coby majitelka 
společnosti „Zájezdové centrum“ 
sídlícího ve Výšovicích. I tato agen-
tura se zaměřuje zejména na Řecko, 
v její nabídce najdete ale také zájez-
dy do Paříže, Benátek či Černobylu. 
Šárku Marákovou jsme se v sou-
vislosti s vypořádáním závazků 
vůči klientům i obchodním 
partnerům pokusili opakovaně 
kontaktovat. To se nám však 
stejně jako výše uvedeným klient-
kám nepodařilo, její mobilní tele-
fon zůstával nedostupný...   (mls)

Český daviscupový tým už má 
opět svého kapitána! Rezignují-
cího Cyrila Suka střídá po dvou 
letech na kapitánské stolici Jaro-
slav Navrátil, devětačtyřicetiletý 
trenér prostějovských tenistů
a osobní kouč Tomáše Berdy-
cha! „Je to pro mě velká pocta,“ 
prohlásil bezprostředně po svém 
jmenování Navrátil. 
Návrh prezidenta Iva Kaderky již 
schválil výkonný výbor Českého 
tenisového svazu. Jaroslav Navrátil 
je dalším z řady daviscupových ka-
pitánů, kteří prošli nejslavnější teni-
sovou soutěží družstev i jako hráči. 

V roce 1983 sehrál 196 centimetrů 
vysoký muž svůj první a poslední 
zápas v Davis Cupu proti Paraguayi 
a Caballera zdolal 6:2 a 6:0. „Do-
zvěděl jsem se to v pátek v Americe, 
kde jsem s Tomášem Berdychem na 
turnaji. Je to pro mě zavazující. Dou-
fám, že tým půjde znovu nahoru,“ 
řekl nový kapitán, který to jako te-
nista dotáhl na 64. místo singlového 
a 31. příčku deblového žebříčku. 
Prostějovský kouč Navrátil si od-
bude premiéru již za měsíc v baráži 
o Světovou skupinu, kdy se český 
tým představí v Nizozemsku. Při 
hlasování výkonného výboru měl 

Navrátil stoprocentní důvěru, ani 
jeden z členů se nevyslovil proti 
němu. „Je to logické rozhodnutí. 
Jarda je osobním koučem Tomá-
še Berdycha, tráví s ním většinu 
roku na okruhu a dokonale zná 
naše hráče i soupeře,“ vysvětloval 
prezident svazu Ivo Kaderka, jenž 
jméno kapitána konzultoval prá-
vě s Berdychem, Jiřím Novákem
a Lukášem Dlouhým. Jisté je jedno. 
Mandát od tenisového svazu má 
Jaroslav Navrátil zatím jen na ba-
ráž v Nizozemsku. „Pak celou věc 
vyhodnotíme a pokusíme se najít 
ideální konsenzus,“ pravil Kaderka. 

Jednoznačným cílem Navrátila 
bude vrátit české tenisty zpátky do 
Světové skupiny týmové soutěže, 
do níž po loňské domácí porážce
s Německem poprvé v historii Da-
vis Cupu spadli. Odchodem Cyrila 
Suka se také otevřely dveře repre-
zentace pro návrat české jedničky
a osmého hráče žebříčku ATP Rad-
ka Štěpánka. „Radek o této variantě 
věděl. Tímto byl odblokován zásad-
ní problém v jeho návratu,“ prohlásil 
Ivo Kaderka. Radek Štěpánek ale 
přesto zřejmě pro barážové utkání
v týmu České republiky nebude, 
proti je totiž zase jeho zdravotní stav.   

pohled zpátky4 Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.cz

STÍNY MINULOSTI

Lidická ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Sportovní ulicePříště: Sportovní ulice

Funguje zde druhá římskokatolická farnost. V letech 1519 až 1729 byla 
zvána Svatopetrská, 1787 až 1881 Lazarety. Tento oficiální název pak byl při-
jat v roce 1881 jako Spital-Gasse, ale již o měsíc později došlo k přejmenování 
na Zelenou ulici (do roku 1892 německy Grüne-Gasse). Od června 1926 se 
opět užíval název Lazarety (1940-1945 Lazarett-Gasse), současné pojmeno-
vání platí od července 1945 podle české obce Lidice, vypálené v roce 1942 
nacisty. Na adrese Lidická číslo 1 sídlil útulek pro opuštěné děti, zemřel zde 
poslední potomek kata Srby. V roce 1938 byla v budově zřízena druhá farnost 
v Prostějově. Foto: SOkA a Martin Zaoral
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH

Napsáno
predˇ

28. 8. 2006
Volba dlouholetého trenéra TK 
Agrofert Jaroslava Navrátila, který 
byl u samého zrodu novodobé éry 
prostějovského klubu, do funkce 
nehrajícího kapitána daviscupo-
vého týmu České republiky padla 
na úrodnou půdu. Ve zmíněné ba-
ráži o Světovou skupinu český tým 
před deseti lety rozdrtil Nizozemce
a tím byly položeny základy k vel-
mi úspěšnému období, přičemž 
Navrátil je nehrajícím kapitánem 
bez přestávky dodnes! A není 
divu... Za tuto desetiletku dovedl 
mužstvo hned třikrát do finále.
V roce 2009 ještě český tým podlehl 
Španělům, ale v roce 2012 už jim
v domácím prostředí porážku opla-
til a po dvaatřiceti letech získal zno-
vu Salátovou mísu. Tu pak o rok 
později obhájil po vydřeném vítěz-
ství nad Srbskem v čele s Novakem 
Djokovičem. Přestože další roky 
ukázaly, že bez Berdycha to drhne 
jako práce na státních zakázkách, 
oblíbený „Jarda“ má stále důvěru 
Českého tenisového svazu i samot-
ných hráčů. Na druhou stranu on 
sám již několikrát naťukl téma své-
ho plánovaného odchodu z funkce. 
Konkrétní termín ale dosud nepadl. 
 (mik)

„Cestovka“ zkrachovala, dluhy zůstávají

Společnost Hellas-nejen Řecko se ani po 
dvou letech se všemi klienty nevyrovnala

Takto vypadala kancelář Zájezdového centra a Hellas Tour působící na rohu
Netušilovy ulice. V současnosti zde už působí jiní nájemci.   Foto: archiv Večerníku

NA VÁŠ NÁMÌT

Propuštěný tělocvikář 
se touží stále vrátit, 
soud se ale protahuje
KONICE Už loni v červnu dostal 
tělocvikář Roman Tuček výpověď 
z konické školy. Podle něj však 
dokument obdržel v rozporu 
se zákonem, a proto se rozhodl 
bránit soudní cestou. Vedení 
školy naopak konstatovalo, že 
obdobně jako tři další kantoři byl 
propuštěn z objektivních příčin, 
které nelze změnit. Už nyní je 
jasné, že v nastávajícím školním 
roce si Roman Tuček bude muset 
hledat práci jinde... 
Ani první zářijový den učitel Roman 
Tuček na konickou školu nezamíří.
A to i přesto, že zde sedm let učil a dle 
svých slov by o to i nadále stál. Loni 
v červnu si však přečetl výpověď, 
údajně se tak stalo pro nadbytečnost. 
Hlavní důvod podle vedení školy 
spočíval v tom, že se vrátily tři učitelky 
z rodičovské dovolené a počet tříd na 
základní škole se o jednu snížil. Na ro-
zdíl od svých tří kolegů, kteří z těchto 

důvodů rovněž museli ústav opustit, 
se však Roman Tuček s  něčím ta-
kovým nehodlal jen tak smířit. A na 
vedení školy podal žalobu. 
První hlavní líčení u prostějovského 
soudu proběhlo letos v březnu. Jeho 
jediným výsledkem bylo konstato-
vání, že smír mezi oběma stranami 
není možný. Soud zároveň upo-
zornil, že vedení školy bude muset 
prokázat důvody podání výpovědi, 
a že vše bylo v souladu se zákonem. 
Následně celou záležitost odročil. 
Nedlouho před zahájením nového 
školního roku se Večerník zajímal, 
zda se věci v této záležitosti posu-
nuly kupředu. 
„Soud v tomto případě dosud nero-
zhodl, další jednání zatím nebylo 
ani nařízeno,“ reagoval na přímý 
dotaz ředitel jinak úspěšné konické 
školy Jaromír Schön. Romana 
Tučka jsme v uplynulých dnech ne-
zastihli.  (mls)

Daviscupovým kapitánem se stal Jaroslav Navrátil AKTUÁLNÍ
KOMENTÁŘ
VEČERNÍKU



„V úterý třiadvacátého srpna v  době 
od 10.50 do 11.40 hodin se dosud 
neznámý pachatel vloupal do osob-
ního automobilu značky Volkswagen 
zaparkovaného u zdi hřbitova v  ulici 
Majakovského ve Vrahovicích. Po-
hnutkou k  takovému jednání byl pa-
chateli zřejmě černý látkový batoh, 
který byl ve vozidle viditelně umístěný 
na podlaze mezi sedadly. Do něj zloděj 
vnikl po rozbití skleněné výplně levých 
zadních dveří, načež se batohu zmoc-
nil. Spolu s ním majitel vozu přišel
i o navigaci typu TomTom Via. Způso-

benou škodu vyčíslil na pět tisíc korun 
na odcizených věcech a na čtyři a půl 
tisíce korun na poškození automobi-
lu,“ sdělil k prvnímu případu František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.  
O den později si další zloději vyhlédli 
zaparkované auto u prostějovského 
hřbitova v Brněnské ulici. Okradená 
majitelka nyní pláče nad značnou 
škodou, nicméně cenné věci ne-
chala vystavené ve vozidle a dala tak 
příležitost zlodějům. „Dosud nezjiš-
těný pachatel ve středu čtyřiadvacá-
tého srpna v době od 17.10 do 17.15 
hodin na parkovišti u hřbitova atím 

nezjištěným způsobem bez poškoze-
ní vnikl do zaparkovaného osobního 
vozidla značky Renault. Z interiéru od-
cizil příruční plátěnou tašku bílé barvy
s motivem oveček. V tašce byl uložen 
fotoaparát značky Sony, svazek klíčů 
zavěšený na šňůrce s nápisem Kodak, 
dioptrické brýle a několik kusů dám-
ských oděvů. Ze zavazadlového pro-

storu vozidla pak pachatel odcizil spací 
pytel a cestovní tašku s dámskými 
oděvy. Celkem majitelka věcí vyčíslila 
způsobenou škodu na částku 21 850 
korun,“ sdělil František Kořínek. Jak 
dodal, v případě dopadení a prokázání 
viny pachatelům těchto skutků za pře-
čin krádeže hrozí trest odnětí svobody 
až na dvě léta.

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.cz krimi 5

Zfetované řidičky
Předminulý pátek 19. srpna před 
šestnáctou hodinou kontrolovali 
policisté třiatřicetiletou řidičku 
osobního automobilu značky 
Hyundai, a to na Sídlišti Svor-
nosti ve Vrahovicích. Žena, která 
o řidičský průkaz přišla již 13. 
července letošního roku, měla 
pozitivní test na látku ampheta-
min. Ve stejný den, půl hodiny 
před půlnocí, kontrolovali poli-
cisté pro změnu devatenáctiletou 
řidičku osobního automobilu 
v Západní ulici. U mladé ženy test 
na přítomnost omamných a psy-
chotropních látek ukázal látky 
amphetamin, metamphetamin
a extázi. Dámy jsou pro své jedná-
ní podezřelé ze spáchání přestup-
ku a hrozí jim pokuta až do výše 
dvaceti tisíc korun a zákaz řízení 
všech motorových vozidel až na 
jeden rok.  

Trestuhodná
neopatrnost

Minulé úterý 23. srpna v době od 
17.30 do 18.00 hodin odcizil do-
sud nezjištěný pachatel na Měst-
ském hřbitově volně odloženou 
černou dámskou sportovní tex-
tilní tašku. Její devětapadesátiletá 
majitelka přišla také o osobní do-
klady, platební kartu, dvě černé 
kožené peněženky, finanční ho-
tovost 1 030 korun, dva mobilní 
telefony značky Nokia, dioptric-
ké brýle a klíče od domu, chaty 
a automobilu. Celkem způsobe-
nou škodu vyčíslila na více než 
sedm tisíc korun.
 

Neplatí na dvě děti
Z trestného činu zanedbání povin-
né výživy je podezřelý jednatřiceti-
letý muž z Prostějova. Matce svých 
dvou dětí v období od dubna 2014 
do současnosti neplatí řádně výživ-
né, přestože mu tak bylo stanoveno 
rozhodnutím Okresního soudu 
v Prostějově. Ten určil výživné ve 
výši dvou tisíc korun měsíčně na 
obě děti dohromady. K  rukám 
matky tak otec dětí v  současnos-
ti dluží celkem šestadvacet tisíc 
korun. V případě prokázání viny
a odsouzení mu hrozí trest odnětí 
svobody až na dvě léta. 

Zbytkový alkohol
Devětatřicetiletého řidiče osob-
ního automobilu značky Škoda 
kontrolovali policisté ve čtvrtek 
25. srpna v 9.39 hodin v Koneč-
né ulici. Tomuto řidiči policisté 
změřili hodnotu 0,13 promile 
alkoholu v dechu. Řidič s namě-
řenou hodnotou souhlasil a uve-
dl, že předchozí večer vypil čtyři 
desetistupňová piva. Policisté 
mu další jízdu zakázali.

ČERNÁ
KRONIKAs městskou policií

168 h
od

in
Vztekloun se pořezal

Okolo čtvrteční půlnoci 25. srpna si 
žena pozvala domů dva kamarády. Ti 
se ale nepohodli a mezi nimi došlo 
k menší potyčce. Přivolaní strážníci 
dohlédli na odchod problémového 
muže, ale přibližně za hodinu po této 
události byli opět zavoláni. Nechtěný 
kamarád se totiž posléze vrátil k domu 
přátel a z pomsty rozbil skleněnou 
výplň vchodových dveří. Přitom 
si způsobil zranění na ruce. Před 
strážníky se následně dal na útěk, ale 
vzápětí byl hlídkou dostižen a spou-
tán. Vzhledem ke zranění, které si 
sám způsobil poškozením skla, mu 
byla přivolána záchranná služba. Po 
ošetření putoval na záchytnou stanici 
do Olomouce, nadýchal totiž 2,33 
promile alkoholu. Škoda na dveřích 
byla vyčíslena do pěti tisíc korun.

Nechtěla vrátit psa
Třiadvacetiletá žena navštívila 
předminulý pátek 19. srpna služebnu 
z důvodu vzniklých potíží se známou, 
které půjčila svého psa na opatrování 
a v  okamžiku, když si pro něj přišla, 
žena nechtěla zvíře vydat.  Hlídka zná-
mou oznamovatelky zkontaktovala. 
Vyšlo najevo, proč k celé události došlo. 
Dáma totiž měla údajně obavu o zdraví 
pejska, neboť podezírala majitelku, že 
se o něj řádně nepostará, a proto chtěla 
o pejska dále pečovat sama. Její záměr 
však nebyl na místě. Pes nevykazoval 
žádné známky zanedbání a tak skončil 
v rukou své paničky. 

 Alkohol holčičce!
Minulé pondělí 22. srpna okolo 
dvacáté hodiny bylo přijato ozná-
mení o prodeji vína desetileté dívce. 
Strážníkům se prodavačka doznala 
s tím, že holčičku poslali rodiče, a proto 
tak konala. Zákon ale zakazuje prodá-
vat alkoholické nápoje osobě mladší 
osmnácti let, a to bez výjimek. Za tento 
přestupek je možné udělit blokovou 
pokutu až do výše tří tisíc korun. 

Voněl se v obchodě
Před koncem uzavírací doby byl ve 
středu 24. srpna u obchodního domu 
v ulici Olomoucká spatřen muž pra-
covníkem ostrahy, jak bere z  regálu 
různé deodoranty a stříká jeden po 
druhém na sebe do podpaží. Poté 
je vracel zpět do regálu. O testery se 
nejednalo. Jeho jednáním tedy došlo 
k znehodnocení sprejů.  Přistižený 
odmítl deodoranty zakoupit. Tímto je 
podezřelý z přestupku proti majetku. 
Způsobená škoda byla vyčíslena na 
dalších 220 korun.

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Josef Hořava měl na krku obvinění 
z přečinu nedovolené výroby a nak-
ládání s omamnými látkami a jedy. 
Proti tomu se však před soudkyní Ha-
nou Greplovou bránil. „Drogu jsem 
nevyráběl, k přiznání mě donutili pol-
icisté u výslechu. Vyhrožovali mi vaz-
bou, ale já mám dvaaosmdesátiletou 
nemocnou maminku, tak jsem se bál, 
že se o ni nebude mít kdo starat,“ hájil 
se Hořava. 
Předvolaní kriminalisté z blanenské 
policie však jakýkoliv nepřiměřený 
nátlak na obviněného razantně od-
mítli. „V roce 2012 jsme obžalovaného 
vyslýchali a usvědčili z trestného činu 
krádeže, o rok později jsme stejného 
muže řešili pro přečin, kvůli kterému 
dnes stojí před soudem. Při domovní 
prohlídce jsme u něho nalezli vařič, 
různé baňky a sklenice pro výrobu per-

vitinu. Zajistili jsme i velké množství 
léků, například Modafen, Nurofen, 
Paralen a další. Vyslýchali jsme jej 
tak jako podezřelého z přímé výroby 
drog! Kategoricky pak odmítáme, 
že jsme vůči němu činili jakýkoliv 
nepřiměřený nátlak za účelem vynutit 
si přiznání,“ vypověděli shodně krimi-
nalisté z Blanska Michal Hříbal a Josef 
Bartoň. Jak navíc dodali, Josefa Hořavu 
vyslýchali pouze jednou, poté si celý 
případ převzala prostějovská policie. 
Přímá výroba pervitinu se však 
obviněnému nakonec nepodařila 
prokázat... „Je to kamarád, u kterého 
jsme si schovali jen pár věcí potřebných 
na výrobu pervitinu. Doufali jsme, že u 
něho budou v bezpečí. Je pravda, že 
jsme mu často dávali pervitin. Nikoliv 
za peníze, ale za protislužbu. My jsme 
mu dali drogu, on nám zase sháněl 
po lékárnách léky s pseudoefedri-
nem,“ popsal tři roky staré praktiky
a „výměnný“ obchod Ladislav Horák, 
který v současnosti pyká ve vězení 
právě za výrobu drog. 
Josef Hořava ale zas až tak velké 
neviňátko není. „Skutek, ze kterého je 

obžalovaný obviněn, se stal. Nicméně 
připouštím, že jde pouze o mé vnitřní 
přesvědčení, na jehož základě i pan 
Hořava sám vařil pervitin. Jasné 
důkazy však chybí... Každopádně si 
za poměrně krátkou dobu opatřil
v různých lékárnách celkem 1 272 tab-
let léků, ze kterých se vyrábí pervitin. 
Měnil je právě za tuto drogu, přičemž 
věděl, že již odsouzení pachatelé
z nich tuto omamnou látku vyrábí. Tím 
naplnil skutkovou podstatu trestného 
činu,“ řekl státní zástupce Ivo Černík. 
Jak dodal, mohl by pro Josefa Hořavu 
žádat nepodmíněný trest vzhledem 
k tomu, že je již v podmínce za krádež 
auta z roku 2012. „Za přiměřený trest 
však považuji dvaadvacet měsíců
s podmínečným odkladem, jeho dobu 
nechám na soudu,“ uvedl Černík. 

„Léky jsem neprodával, jen občas 
jsem je vyměnil za pervitin,“ řekl 
ve velmi krátké závěrečné řeči 
drogově závislý Josef Hořava. 
Soudkyně Hana Greplová se na-
konec přiklonila k názoru státního 
zástupce. „Nepodmíněný trest by byl 
pro obžalovaného skutečně velmi 
přísný. Nicméně o jeho podílu na 
trestné činnosti nemůže být sporu. 
Dobře totiž věděl, že jím získané léky 
používají jeho kamarádi na výrobu 
pervitinu, který nakonec sám užíval. 
Soud tedy obžalovaného odsuzuje
k patnácti měsícům odnětí svobody
s podmínkou na dva roky,“ vynesla ortel 
předsedkyně senátu Hana Greplová. 
Obě procesní strany si nechaly zákon-
nou lhůtu na případné odvolání, roz-
sudek tak není ještě pravomocný.

PROSTĚJOV Na jaře roku 2013 proběhla na Prostějovsku, 
Vyškovsku a Blanensku velká policejní razie proti výrobcům 
drog. Kriminalisté provedli sérii domovních prohlídek a poslali 
před soud několik mužů, kteří za výrobu omamných látek vzá-
pětí obdrželi několikaleté tresty. V síti obviněných uvízl i dvaa-
padesátiletý Josef Hořava z Baldovce. U něj v domě policie našla 
součásti potřebné na výrobu pervitinu. Nezaměstnaný invalid-
ní důchodce tak minulé úterý stanul před senátem Okresního 
soudu v Prostějově. Večerník byl u toho! 

PROSTĚJOV Dva roky byl celkem klid, ale co se letos děje, už je 
na pováženou! Není snad týdne, co by prostějovská policie ne-
informovala o vykradených autech v bezprostřední blízkosti 
Městského hřbitova v Brněnské ulici. A nejenom tady, během 
uplynulých dnů udeřili zloději i na hřbitově ve Vrahovicích.
V rámci pravidelné riubriky „Černá kronika|“ na této straně na-
víc informujeme o případu, kdy žena díky vlastní neopatrnosti 
přišla na hřbitově o kabelku...

Exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník

Michal
KADLEC

Ilustrační foto: internet
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Kupoval léky, měnil je za PERVITINKupoval léky, měnil je za PERVITIN
Výrobu drog Josefu Hořavovi soud neprokázal, ale...Výrobu drog Josefu Hořavovi soud neprokázal, ale...

Invalidní důchodce z Baldovce sháněl pro výrobce drog suroviny v podobě léků 
obsahujících pseudoefedrin, za které dostával „psaníčka“ s pervitinem.   
   Ilustrační koláž Večerníku

ANI NA HŘBITOVECH NEDAJÍ POKOJ!
Vykradených aut v lokalitách odpočinku přibývá...

Michal KA DLEC

Zloději ve Vrahovicích stačilo pár vteřin k tomu, aby rozbil okénko a dostal se 
dovnitř k cennostem.  Foto: Policie ČR

Zloděj z Plumlovska dopaden

Šestnáctkrát a DOST!
PLUMLOV, PROSTĚJOV Byl černou 
můrou pro obyvatele Plumlova a okolí, 
obzvláště  provozovatelů hospod, malých 
občerstvení, ale i chatařů. Čtyřicetiletý noto-
rický zloděj už dále krást nebude, alespoň po 
nějakou dobu. Dopadla ho kriminálka a reci-
divistovi nyní reálně hrozí další žalář...  
„Prostějovští kriminalisté z oddělení obecné kri-
minality obvinili čtyřicetiletého muže z Prostě-
jovska z trestného činu krádeže. Tohoto jednání 
se měl dopustit v nejméně šestnácti případech, 
kdy se zejména na Plumlovsku vloupával do 
rekreačních objektů, provozoven občerstvení
a zahradních domků. Z napadených objektů pak 
odcizoval různé drobnosti, jako je jídlo, alkohol, 
cigarety a drobnou finanční hotovost. V jednom 

případě odcizil elektrickou vrtačku a pak také 
knihu. V nejméně šesti případech neodcizil nic. 
Ve většině svých zlodějských výprav pak způ-
sobil vyšší škodu poškozením než samotným 
odcizením věcí,“ shrnul počínání zlodějíčka 
František Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Notorický nenechavec svým jednáním způso-
bil majitelům nemovitostí škodu v souhrnné 
výši téměř 43 000 korun. „Skutků se obviněný 
dopouštěl přesto, že pro obdobnou trestnou 
činnost byl v minulosti již nepodmíněně od-
souzen. Tento trest odnětí vykonal v únoru 
tohoto roku. V případě odsouzení mu teď za 
přečin krádeže hrozí další až tříleté vězení,“ pro-
zradil Kořínek.  (mik)

S batohem domů 
NEDOJEL!

PROSTĚJOV Cyklistu zloděj okradl přímo za jízdy, aniž 
by si toho muž všiml! Na to, že mu v košíku na elektro-
kole chybí batoh s cennosti, přišel až před svým domem. 
Policie teď po „šikovném“ zloději intenzivně pátrá. 
V úterý třiadvacátého srpna o půl jedné odpoledne odcizil 
v ulici Josefa Lady dosud nezjištěný pachatel batoh ze zad-
ního košíku elektrokola přímo při jízdě. Současně osma-
padesátiletý majitel přišel i o cestovní pas, platební kartu, 
mobilní telefon, svazek klíčů, čipovou kartu do zaměstnání, 
finanční hotovost pět set korun a stravenky v hodnotě jed-
noho tisíce dvou set korun,“ informoval František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní odbor Prostějov.
Okradený nešťastník vzniklou škodu vyčíslil před policisty 
celkem na 4 300 korun. „Pachateli tohoto skutku hrozí 
v případě dopadení a odsouzení za přečin krádeže a přečin 
neoprávněného opatření, padělání a pozměnění platebního 
prostředku trest odnětí svobody až na dvě léta,“ doplnil tis-
kový mluvčí prostějovských policistů.  (mik)



Z Z NEMOCNICE ...NEMOCNICE ...

PROSTĚJOV (Radka Miloševská, 
tisková mluvčí skupiny AGEL) Krev 
je nepostradatelnou součástí léčby 
v medicíně a denně zachraňuje životy. 
Bohužel jejich dárců je neustále 
nedostatek. Nemocnice Prostějov, 
která je členem skupiny AGEL, proto 
připravila pro všechny prvodárce, 
kteří přijdou na transfúzní stanici 
Nemocnice Prostějov darovat krev 
nebo plazmu, mimořádné losování 
o rodinné vstupné do Pevnosti 
poznání v Olomouci.
„Starší dárci krve odcházejí a mladí 
bohužel nepřicházejí. Každoročně 
přitom celorepublikově odejde až de-
set procent dárců. Snažíme se proto 
oslovit zejména mladé prvodárce, kteří 
by nám ideálně mohli pomoci rozšířit 
základnu pravidelných aktivních dárců. 
Věřím, že interaktivní muzeum by pro 
tyto mladé dárce mohlo být zajíma-
vou motivací,“ říká MUDr. Jiří Šlézar, 
vedoucí transfúzní stanice Nemocnice 
Prostějov.
Pro nově příchozí dárce krve jsou 
v Nemocnici Prostějov připraveny 
konkrétně rodinné vstupenky do 
Pevnosti poznání Olomouc, která je 
interaktivním muzeem vědy pro ce-
lou rodinu, jehož cílem je zábavnou 
formou přibližovat vědu a výzkum 
všem věkovým kategoriím. Losovat 
o rodinný vstup se přitom bude ze 
všech prvodárců vždy jednou za měsíc. 
„Pevnost poznání se jako návštěvnické 
centrum Univerzity Palackého 
dlouhodobě věnuje společensky 
odpovědným aktivitám, které jsou 
součástí takzvané třetí role univerz-

ity. Podpora prvodárců byla navíc 
motivována tradicí dárcovství krve na 
naší alma mater,“ vysvětluje motivaci 
k podpoře dárců krve Matěj Dostálek, 
ředitel Pevnosti poznání.
Zájemci z řad prvodárců mohou 
k odběrům přicházet i bez objed-
návky vždy v pondělí, úterý a čtvrtek 
mezi 6:00 a 8:00, a to na transfúzní 
oddělení Nemocnice Prostějov. Pro 
případné dotazy je k dispozici tele-
fonní číslo 582 315 210 nebo e-mail 
transfuzka@npv.agel.cz.
„Budeme rádi za každého nového 
dárce, který se přidá do našich řad. 
Obecně ale oceníme i jakoukoliv jinou 
formu pomoci - například propagaci 
dárcovství krve mezi spolupracovníky, 
rodinnými příslušníky či přáteli, nebo 

i věcné ceny pro dárce, jaké nám nabíd-
la například právě Pevnost poznání. 
Takto nás mohou podpořit například 
i ti, kteří sami darovat krev nemohou,“ 
vzkazuje MUDr. Jiří Šlézar.
Dárcem krve se může stát každý 
zdravý občan České republiky ve 
věku 18 až 60 let, jehož hmotnost 
převyšuje 50 kilogramů. Bezplatné 
dárcovství krve přitom dává nejenom 
dobrý pocit z ušlechtilého skutku, 
ale také zahrnuje lékařské vyšetření 
a možnost konzultace s lékařem. Dárce 
má nárok na pracovní volno s náhra-
dou mzdy, získat vitamíny od zdra-
votní pojišťovny, občerstvení, a uplat-
nit si nárok odpočtu ze základu daně 
z příjmu, a to ve výši dva tisíce korun 
za každý absolvovaný odběr.

Dárci krve stárnou a mladých nepřibývá,

na prvodárce čeká
MIMOŘÁDNÁ ODMĚNA

Filip RAKUS
23. 8. 2016 50 cm 3,00 kg

Prostějov

Milan Zelený
28.7.2016 48 cm 2,75 kg

Dětkovice

Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

Amálie LAKOMÁ
22. 8. 2016 51 cm 3,05 kg

Kostelec na Hané

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czDěti, pejsci, zdraví6

BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

Pondělí 29.
www.ve

Vítejte na svìtì

Ilustrační foto: Nemocnice Pv

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit domá-
cí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již nebyl 
vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ROMINKA
je dvanáctiletý kříženec malého vzrůstu. Je to kouzelná 
veteránka, která má klidnou a vyrovnanou povahu. Zpo-
čátku tak potřebuje čas, než začne někomu novému dů-
věřovat. Je také velice přátelská, s fenkou i pejskem se 
bez problému snese, na vodítku umí pěkně, netahá.

JURÁŠEK
je kříženec velkého vzrůstu ve věku cca pět až šest roků. 
Je to velmi kontaktní a přátelský pejsek, který bude šťast-
ný v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat 
a hlídat. Na vodítku chodí pěkně, netahá.  S fenkou se bez 
problému snese.

ŠMOULA
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba deseti a více 
roků. Je věčně dobře naladěný a přátelský, miluje společnost 
lidí. Šťastný bude v domečku se zahrádkou, kde bude moci 
volně běhat a užívat si života. Na vodítku chodí pěkně, netahá. 
S fenkou se bez problému snese.

BARYK
je čtyřletý kříženec středního vzrůstu. Úžasný vyrov-
naný pejsek, který bude milovat svého pána celou 
svojí duší. Má rád pohyb, tak by mu svědčilo bydlení 
v domečku se zahrádkou. Bez problému se snese 
s fenkou.
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Co se v mládí naučíš, ve stáří jako 
když najdeš. Tohle známé poře-

kadlo stoprocentně platí nejen v dob-
rém, ale i v tom zlém. Přestože většina 
mužů by potvrdila, že nic není méně 
přitažlivého než namol opilá dívka, 
zástupy mladých slečen zpíjejících 
se do němoty se u nás stále utěšeně 
rozrůstají. Nelze se pak divit, že stane-
-li se taková dívka matkou, nebude mít 
obzvláště v krizových situacích k flašce 
daleko. A co má být? Vždyť chlapci 
dělají to samé, proč v tom tedy hledat 
rozdíly?  

Moderní evropská společnost ve 
svém svobodomyslném zápalu 

zpochybnila všechna pravidla, na kte-
rých vyrostla. Aby se lidé v tom nasta-
lém chaosu nějak vyznali, vytvořila se 
alespoň nějaká nová vlastní dogmata. 
Není jich mnoho, ale jedno z nich zní: 
„Muži a ženy jsou si ve všem rovni.“ Je 
tomu ale skutečně tak? Pokud člověk 
použije přirozený selský rozum, je mu 
jasné, že tomu tak není a ani nemůže 
být. To rozhodně není o tom, že by ně-
kdo chtěl ženám ubírat volební práva, 
přístup ke vzdělání či možnost sebere-
alizace. To je o životních rolích, kte-
ré prověřil tisíciletý vývoj lidstva. 
Jenže tyto role se naprosto stírají. 
Důsledkem toho je svoboda hraničící

s anarchií. Naprosto nestabilní prostře-
dí si možná užije každý, kdo toho za 
svůj život chce vyzkoušet co nejvíce, 
na druhou stranu je naprosto nevhod-
né pro výchovu potomků.  

Tohle rozhodně není jen o opi-
lých dívkách či ženách. Dokona-

lým produktem stírání rozdílů mezi 
pohlavími jsou také slabí a zženštilí 
mužové, kteří se bojí odpovědnosti 
a odmítají samostatně živit rodinu. 
Neumí se postarat o sebe, natož aby 
se starali o někoho jiného. V takovém 
případě však ženám, které chtějí děti, 
nezbývá, než se o sebe a svou rodinu 
postarat samy. Tyto dámy „nezmuž-
ní“, protože si chtějí užívat, „zmužní“ 
protože jsou k tomu dohnány. Za 
takových okolností se nelze divit, 
že manželství se v dnešní společ-
nosti v podstatě přežilo. Vždyť 
podle aktuálních statistik se u nás 
rodí sedmačtyřicet procent dětí 
mimo rodinu. Není to nic výjimeč-
ného, zcela to odpovídá evropskému 
trendu. Přitom dříve ale právě rodina 
znamenala všeobecnou jistotu pro její 
členy. Moderní, takzvaný sociální stát 
tento tisíce let přetrvávající systém 
v podstatě zrušil. Ještě před dvěma 
stovkami let bylo běžné, že se živnost 
či grunt předávaly z generace na ge-

neraci, mladí se chopili práce a za to, 
že od svých rodičů živnost dostali, se 
zase postarali o ně. Manželství a ro-
diny se nerozpadaly kvůli blbostem, 
protože to minimálně pro ženu vět-
šinou znamenalo ekonomický pád. 
A víra byla určitým blokem před tím, 
aby lidé nedělili to, co Bůh spojil. 

Nejistota, kterou nyní zakoušíme 
v rodině, se zcela logicky přenáší 

i do našich postojů vůči všemu, s čím 
denně přicházíme do kontaktu. Je 
potom zcela přirozené, že se bojíme 
uprchlíků, přestože jsme ještě nikdy 
žádného neviděli. Na druhou stranu 
tyto pro některé snad iracionální oba-
vy mohou mít naprosto reálný základ. 
Jak necítit minimálně respekt z lidí, 
kteří v naší společnosti budou hledat 
jen těžko uplatnění, na druhou stranu 
v základních otázkách života a smrti 
mají na rozdíl od nás jasno? Nebudou 
to jednou právě oni, kdo nám tápají-
cím a zmateným budou stanovovat 
hodnoty a pravidla, podle kterých 
bychom měli žít? Vždyť mnozí z nás 
o současné společnosti prohlašují, 
že je nemocná a cítí se v ní ztraceni. 
Bude jen přirozené, pokud takoví 
lidé po počáteční nedůvěře přijmou 
nová pravidla. A to nikoliv s odpo-
rem, ale s velkou úlevou...

HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

Ahoj všichni,
asi jsme si již dávno zvykli na re-
klamní letáky ve svých schránkách
a na mnohdy bláznivý sortiment na-
bízeného zboží v nich, doprovázený 
přihlouplými slogany. Jeden takový 
ovšem spolehlivě vyděsí většinu ná-
roda, a to ten srpnový: „Hola, hola, 
škola volá“. V momentě, kdy se obje-
ví, je zle. Prázdniny míří nenávratně 
do pekel a všechny čeká desetimě-
síční martyrium, tedy školní rok.
Opět jsem na tento slogan v  uply-
nulých dnech narazil a následně po-
tkával vyděšené tváře spoluobčanů, 
kteří mířili do obchodů nějak vy-
bavit své ratolesti penálem, taškou
a cukrátky, to v případě nižšího škol-
ství, anebo mobilem, „in“ obleče-
ním, či kreditní kartou, to v případě 
vyššího stupně škol. Další skupina 
mířila do lékáren pro léky na uklid-
nění, případně pro tvrdý alkohol 
pro večerní užití po náročném dni, 
v tomto případě mám na mysli stav 
kantorský. Jedinou skupinou, která 
zůstávala vysmátá a ledově klidná, 
byli snad a právě pouze žáci i stu-
denti, kteří vesele pokračovali ve 
svých alkoholových, „marijánko-
vých“ a jiných oslavách, případně 
vydělávali peníze na brigádách, jeli-
kož pracovních míst bylo dost, ale 
sil málo.
A co přinese nový školní rok? Pro 
kantory údajné zvýšení platů, které 
ale vůbec přece nesouvisí s blížícími 
se volbami... Hlavně aby to papíro-
vé zvýšení bylo opravdu reálné a ne 
jako vždycky, systém tarifů a nadta-
rifů stále hrozí. Pro školy pak oče-
kávání, kdy bude schválena změna
v jejich financování a kdy napří-
klad u středních zdravotnických 
škol změna oboru, která by jejich 
absolventy konečně vrátila tam, 
kam vždy patřili, tedy do čela zdra-
votnického personálu. Pro rodiče 
zřejmě další zjištění, že jejich děti 
nejsou géniové, ale že je třeba se jim 
věnovat, ne je ráno vystrčit do školy
a v tom lepším případě je večer 
zkontrolovat v posteli. Žactvo zůsta-
ne v klidu i nadále a jejich čisté hlavy 
též. Tak ať se vám všem daří.  Marty

MARTYHO
SLOUPEK

Nezletilá děvčata zpitá pod 
obraz. Opilá matka desetileté-
ho chlapce, která před svým 
synem nemohla stát na nohou. 
Tak to jsou jen některé z chmur-
ných obrazů současné reality,
o kterých jste si mohli přečíst 
na stránkách Večerníku. A jak to 
vše souvisí s uprchlickou krizí? 
Vše totiž nasvědčuje tomu, že 
jsme přišli nejen o hodnoty, ze 
kterých evropská civilizace vy-
rostla, ale snad i o samotný pud 
sebezáchovy. A příchod lidí vy-
znávajících na první pohled pri-
mitivnější, ale také přirozenější 
hodnoty jako třeba plození
a starost o potomky toho může 
být jen přirozeným důsledkem. 

Už několik týdnů před začátkem Ná-
rodní fotbalové ligy jsem poslouchal 
po Prostějově hodně pesimistická 
slova. Co tam chceme dělat? Ne-
máme na to hráče, peníze, stadion, 
bude to ostuda! Řekl bych, že hodně 
fanoušků prostějovské kopané našim 
čerstvě druholigovým fotbalistům 
nevěřilo. 
Ovšem přišel první ostrý zápas
a zrovna derby proti Sigmě Olo-
mouc. Stačilo mi devadesát minut 
na to, abych si vytvořil svůj jasný ná-
zor. Chlapi v modro-bílém prostě na 
tu druhou ligu mají! Co na tom, že 
klub má nejnižší rozpočet v soutěži 
a vedení se nepodařilo přivést tako-
vé hráče, na které by si ukázalo. Ta 

prostějovská jedenáctka, co běhala 
po hřišti, bojovala a rvala se s mno-
hem zkušenějším a kvalitativně lep-
ším soupeřem, mě prostě nadchla. 
Stejně tak i divácká návštěva, která se 
přece jen na podceňovaný a možná 
i neprávem pomlouvaný stadionek 
vešla.  
Jistě první vlaštovka jaro nedělá. Ale 
co jsem při utkání proti jasnému aspi-
rantovi na návrat do nejvyšší soutěže 
viděl, mi stačilo. Ti chlapi za málo pe-
něz hrají hodně dobrou muziku! 
Škoda jen, že to v Sokolově a ve dru-
hém domácím utkání proti Varn-
sdorfu nevyšlo. Ta sladká premiéra 
v podobě tříbodového zisku ale určitě 
přijde. Už brzy!

K VĚCI
Michal
KADLEC

Obavy byly liché, MÁME NA NI

Jezdí na èervenou
Poměrně často projíždím autem Českobratrskou ulicí a samozřejmě také přes zdej-
ší železniční přejezd. A několikrát zrovna ve chvíli, kdy tudy projíždí vlak. Nemůžu 
pochopit, jak řidiči mohou tak riskovat! Velmi často totiž sleduji, jak už v době zapo-
jených výstražných světelných zařízení přejíždějí koleje ve chvíli, kdy se vlak už blíží k 
přejezdu. Možná by stálo za uvážení instalovat sem kameru, aby policie mohla tuto 
nebezpečnou lokalitu sledovat a řidiče následně trestat.  Jindřich Válek, Prostějov  

Jde fakt o pìší zónu?
Poslední dobou jsem na rozpacích, zda náměstí T. G. Masaryka je skutečně pěší 
zónou, tak jak se deklaruje. Pokud ano, jak je možné, že se denně bojím o své 
zdraví? Ohrožuje mě jedno projíždějící auto za druhým, nejsem si ale jistá ani na 
chodníku, kde hrozí, že mě z něj smete cyklista!  Jana Látalová, Prostějov

Má jich pìtadvacet!
Ve Večerníku jsem se nedávno do-
četla, že Prostějované spáchali za 
první pololetí tohoto roku celkem 
4 355 přestupků. Selskými výpočty 
jsem došla k závěru, že jeden pře-
stupek připadá na každého devá-
tého občana města. To je ovšem 
zavádějící výpočet, protože z osobní 
zkušenosti vím, že například jeden
z bezdomovců má na svém kontě už 
zhruba pětadvacet přestupků, a ještě 
se tím chlubí svému okolí! Jen by mě 
zajímalo, jestli dotyčný za všechny 
své hříchy skutečně platí. Já si mys-
lím, že k řešení svých přestupků na 
správní orgán se vůbec nedostavuje. 
A takových hříšníků jsou v Prostějo-
vě mraky!  
 Renata Hnízdilová, Prostějov

Rodièùm nechybí?
Bylo otázkou času, kdy policisté ko-
nečně někoho přistihnou. Případ, kdy 
strážníci zadrželi dvě nezletilé dívčiny 
pod silným vlivem alkoholu u čerpa-
cí stanice v Plumlovské ulici, nebude 
podle mého názoru posledním. Právě 
v této lokalitě se každou noc scháze-
jí pochybná individua, dělají bordel
a svým hlukem obtěžují okolí. Nechápu, 
jak je možné, že třináctiletí a patnáctiletí 
pubescenti nescházejí rodičům doma,
a to právě o půlnoci či dokonce o půl tře-
tí ráno. Jednu noc v tuto dobu jsem si šel 
na benzínku pro cigarety, a co jsem spat-
řil, to mě omráčilo. Mladinké slečinky
s pivem v ruce zde seděly ve společnosti 
dospělých mužů a veselily se o sto šest. 
Policie by tady měla dělat častější kont-
roly!  Radomír Dvořák, Prostějov

VYŘEŠÍ PŘÍCHOD UPRCHLÍKŮ
KRIZI EVROPSKÉ RODINY? 

ANALÝZA
MARTINA
ZAORALA

FEJETON KAROLÍNY HYNKOVÉ

Jednoho rána se loudám do ku-
chyně, sedám ke stolu a chystám se 
zakousnout do rohlíku s máslem
a marmeládou, když v tu chvíli za-
vadím pohledem o kalendář. Cože? 
Devětadvacátého srpna? Nedávno 
jsem se těšila, jak si v létě konečně 
odpočinu, a teď abych se zase zača-
la chystat do školy! 
S tím se ale nechci smířit a hodlám 
se chytit posledních střípků sladkých 
prázdnin. Dny se krátí čím dál víc
a začíná se ochlazovat, ale já odmí-
tám připustit, že září již klepe na 

dveře, tak si oblékám plavky a jdu 
si zaplavat do bazénu. Voda je ne-
skutečně studená, zdá se, že každou 
vteřinou chladne víc a víc. Pak se vá-
lím na lehátku a pokouším se zachy-
tit poslední teplé sluneční paprsky. 
Když se zatáhne, naskočí mi husí 
kůže a začínám se měnit v kostku 
ledu. Já to ale nevzdám. Dál potla-
čuji všechny myšlenky na nadcháze-
jící přípravy na školní rok. Ačkoliv 
se bráním vším, čím mohu, stejně 
přichází středa večer, hledám školní 
pomůcky, které jsem na konci června 

někam zahodila, a vymetám pavuči-
ny z batohu. Bohužel ať se snažím, 
jak se snažím, škole se ubránit nedá.
I když si to teď nedokážu představit, 
vím, že jednou přijde den, kdy se mi 
bude po škole stýskat. Až dospěju
a budu chodit do práce, pokaždé si 
ráda vzpomenu, jak to bylo krásné, 
když bylo člověku patnáct, jediným 
jeho problémem bylo, jak si nacpat 
do hlavy deset stránek o teorii rela-
tivity, jak o přestávce stihnout opsat 
tři cvičení z angličtiny a překlad 
dvaceti vět do španělštiny...

HURÁ DO ŠKOLY!



Pořadatelé letos k šestnácti tradičním 
účastníkům přibraly také nováčky ze 
Želče. Uplynulou sobotu odpoledne 
přijeli kromě starostů jednotlivých obcí
i všechny politické celebrity z našeho regi-
onu. Rovněž skvěle se tak bavili poslanci 
Pavel Holík, Jitka Chalánková, Ladislav 
Okleštěk i senátorka Božena Sekaninová. 
„Tato akce ale samozřejmě není o politice, 
o ní zde nesmí padnout ani slovo,“ přivítal 
Večerník starosta Víceměřic a letos hlavní 
organizátor tradiční „olympiády Němčic-
ka“ Eduard Novotný. „Jsem rád, že nám 
letos vyšlo krásné počasí, v minulosti jsme 
někdy zmokli. Připravili jsme celkem pět 

disciplín pro jednotlivá družstva a jed-
nu pro samostatné odvážlivce. Všechny 
soutěže jsme tématicky nasměrovali
k Víceměřicím, když jsme letos ti domá-

cí,“ dodal s úsměvem Novotný.  Úvodní 
disciplína byla fotbalová, členové zúčast-
něných obecních družstev si vleže předá-
vali míč, až dosáhli cílové pásky. V první 
části skončili jako třetí Pivínští. „Na úvod 
jsem spokojen, kluci a holky se snaží. Uvi-
díme, jak dopadneme na konci,“ glosoval 
starosta Pivína Jan Vrána. V další várce 
závodu se zase docela dařilo Němčickým. 
„Svoji kůži nedáme zadarmo,“ smála se 
starostka Němčic nad Hanou Ivana Dvo-
řáková. „Při této akci my všichni starostové 
samozřejmě fandíme těm svým, protože 
v družstvech máme vlastní hasiče, sokoli
a ostatní lidi z dědiny. A jak sami vidíte, tra-
diční boj o nejúspěšnější obec roku a čest 
svého rodiště přitahuje i mladé lidi. Hlavní 
ale je, že nejenom soutěžící se skvěle baví. 
Podívejte se, kolik přišlo lidí, to je úplná 
paráda,“ doslova zářila němčická starostka. 

Letošní díl Mikroregion Němčicko 
se baví měl spád, o parádní zábavu se 
postaraly i westernové tanečnice Baby 
boys, představitel kovbojského umění 
Jiří Krčmář či vystupení skupin Bujin-
kan, Tak určitě, Kluci a večerní zábava 
se konala pod taktovkou skupiny Pře-
dina. Pivo a víno teklo proudem, diváci 
se skvěle bavili. Atrakce byly připraveny 
také pro děti, takže si v sobotu užili na-
prosto všichni. 
Po osmnácté hodině byly vyhlášeny vý-
sledky sportovního pětiboje. Za rok 2016 
dominovalo družstvo Nezamyslic před 
reprezentanty Doloplaz a Dřevnovic. Ne-
ztratili se ani domácí hrdinové, Víceměřice 
skončily hned pod stupni vítězů na čtvr-
tém místě. „Bramborovou medaile beru,“ 
loučil se s Večerníkem víceměřický starosta 
Eduard Novotný.   

NĚMČICE NAD HANOU Tak to je 
pěkné nadělení! Železniční most na 
příjezdové komunikaci k Němčicím 
nad Hanou ve směru od Výšovic už 
zažil mnohé nehody. Ale ta, ke které 
došlo minulý pátek před polednem, 
to přesahuje všechny meze! Nákladní 
automobil s naloženým kontejnerem 
se pod most nevešel a doslova rozdrtil 
jeho betonové části. Navíc o bezmála 
dva metry vychýlil koleje! Odborníci 
si teď lámou hlavy, zda most půjde 
vůbec ještě opravit, vlaková doprava 
byla na této trati okamžitě zastavena. 
Škody jdou do milionů korun...

Michal Kadlec
„V pátek šestadvacátého srpna v 11.15 
hodin došlo na silnici v ulici Novosady 
v obci Němčice nad Hanou k dopravní 
nehodě nákladního automobilu, který 
při jízdě směrem do centra obce nalože-
ným kontejnerem narazil do železniční-
ho mostu. Při nehodě došlo ke zranění 
řidiče, který byl k ošetření převezen do 
prostějovské nemocnice. Ke zranění 
dalších osob nedošlo,“ informoval pár 
desítek minut po masakru František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. „Nákladní au-
tomobil zůstal zaklíněn pod mostem. 
Policisté z integrovaného operačního 
střediska ihned o nehodě informovali 
Správu železniční dopravní cesty a pro-
voz na železniční trati byl zastaven. Pro-
voz na silniční komunikaci byl pochopi-
telně uzavřen rovněž, a to od křižovatky 
ulic Novosady a Tyršovy v Němčicích 
nad Hanou po křižovatku Němčice 
nad Hanou, Výšovice, Pivín a Dobro-

milice. Celkovou dobu uzavírky nelze
v tuto chvíli přesně stanovit,“ přidal ještě 
v pátek odpoledne mluvčí prostějovské 
policie.
Po dalším večerním dotazu jsme zjistili, 
že na místě nehody zůstává víceméně 
všechno při starém. „V současnosti na 
místě kromě policistů zasahují i pří-
slušníci Hasičského záchranného sbo-
ru a Správy železniční dopravní cesty. 
Nákladní automobil je nadále zaklíněn 
pod mostem a chystá se jeho vyproště-
ní,“ sdělil Kořínek. „Na místě bylo od-
borníky zjištěno, že železniční most byl 
posunut o 1,8 metru na jedné straně a 
o 1,3 metru na straně druhé. Škoda 
na trati byla vyčíslena předběžně na 
dva miliony korun, škoda na náklad-
ním vozidle činí pět set tisíc korun,“

uzavřel tiskový mluvčí prostějovské 
policie. Spoustu práce měli v Něm-
čicích nad Hanou i hasiči. „Na místo 
dopravní nehody vyjela profesionální 
jednotka ze stanice Kojetín, jednotka 
dobrovolných hasičů z Němčic nad 
Hanou a jednotka železničních hasi-
čů z Přerova. Hasiči na místě události 
provedli zajištění místa nehody a proti-
požární opatření. V důsledku posunutí 
tratě, vyvolané nárazem automobilu do 
mostní konstrukce, došlo k zavření tra-
tě a povolání statika. Díky reakci řidiče 
nákladního automobilu, který velmi 
rychle a duchapřítomně zavolal na lin-

ku 112, došlo k zavření železniční tratě 
a vyloučení rizika vykolejení projíždějí-
cích vlaků,“ zkonstatoval Jan Ondruch, 
tiskový mluvčí Hasičského záchranné-
ho sboru Olomouckého kraje.  
Příčiny, další okolnosti i míra zavině-
ní dopravní nehody jsou předmětem 
dalšího šetření Policie ČR. Zjedno-
dušeně ale už nyní lze říct, že šofér 
náklaďáku nerespektoval dopravní 
značku a neodhadl průjezdní výšku 
mostu. Ostatně nebyl letos prvním 
takovým hříšníkem, ovšem nikdy 
podobná nehoda neměla tak fatální 
následky.

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko„Pouze“ osm setin
Minulý čtvrtek 25. srpna před 
půl osmou ráno kontrolovali
v Laškově dvaadvacetiletého ři-
diče osobního automobilu znač-
ky Fiat. Provedenou dechovou 
zkouškou u něho policisté změřili 
hodnotu 0,08 promile alkoholu 
v dechu. Řidič souhlasil a uvedl, 
že předchozí večer vypil 0,7 litru 
růžového vína. Další jízdu mu po-
licisté zakázali. Přestože zjištěná 
hodnota alkoholu v dechu byla 
velice nízká, jedná se o podezře-
ní z přestupku. Za ten řidiči hrozí 
pokuta v rozmezí od dvou a půl až 
do dvaceti tisíc korun a zákaz ří-
zení všech motorových vozidel na 
dobu od šesti měsíců do jednoho 
roku.

Po pěti pivech za volant 
Policisté zjistili podezření z trest-
ného činu ohrožení pod vlivem 
návykové látky. Toho se měl v obci 
Brodek u Prostějova v pondělí
22. srpna dopustit pětapadesáti-
letý řidič osobního automobilu 
značky Renault, kterému policis-
té při dechové zkoušce změřili 
hodnotu 1,1 promile alkoholu
v dechu. Řidič s naměřenými hod-
notami souhlasil a uvedl, že pře-
dešlého večera vypil pět půllitrů 
desetistupňového piva. Policisté 
muži na místě zadrželi řidičský 
průkaz a zakázali další jízdu. Nyní 
je ve věci vedeno zkrácené pří-
pravné řízení. 

Opilý a bez řidičáku
Minulé úterý 23. srpna o půl de-
sáté večer kontrolovali policisté 
z obvodního oddělení Konice 
v obci Čechy pod Kosířem řidi-
če osobního automobilu znač-
ky Ford. Provedenou dechovou 
zkouškou policisté u muže změřili 
hodnotu 1,96 promile alkoholu
v dechu. Řidič s naměřenými 
hodnotami souhlasil a přiznal 
požití čtyř jedenáctistupňových 
piv a jedné odlivky slivovice před 
jízdou. Dalším šetřením policisté 
zjistili, že muž má platnou blokaci 
řidičského oprávnění. Další jízdu 
policisté muži zakázali. 

Razie na řidiče
V pondělí 22. srpna proběhla
v rámci celého Prostějovska do-
pravně bezpečnostní akce zaměře-
ná zejména na kontrolu dodržová-
ní zákazu požívání alkoholických 
nápojů a jiných návykových látek 
ze strany řidičů. Ranní akce se zú-
častnilo celkem dvacet policistů, 
kteří zkontrolovali 381 motoro-
vých vozidel, přičemž zjistili tři-
advacet přestupků. Dvaadvacet 
z nich vyřešili policisté na místě 
uložením blokových pokut v sou-
hrnné výši 5 400 korun. Jeden pře-
stupek řízení vozidla pod vlivem 
alkoholu bude předán k dořešení 
příslušnému správnímu orgánu.

ČERNÁ
KRONIKA

region 118 navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.cz

Michal KADLEC

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.cz
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VÍCEMĚŘICE Člověk z města by jim měl závidět! Akce 

Mikroregion Němčicko se baví napsala uplynulou sobotu 

další svoji část, sportovní soutěž o nejlepší obec tentokrát 

hostily Víceměřice. A tak, jak se baví lidé z venkova, to pro-

stě nikde ve městě nezažijeme! Pohoda, samé úsměvy, ale 

i rytířské zápolení o čest svého rodiště, to vše sálalo na ví-

ceměřickém fotbalovém hřišti... Večerník byl u toho!

Sportovní zápolení sedmnácti obcí vyhrály NezamysliceSportovní zápolení sedmnácti obcí vyhrály Nezamyslice VIDEO&FOTO
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.czBYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Silnice v Srbcích 

a do Smržic uzavøeny 
Prostějovsko (mls) - Od předminulého 
pondělí 15. srpna platí úplná uzavírka sil-
nice v Srbcích, jejím důvodem je rekon-
strukce propustku přes Srbecký potok. 
Řidiči by se po silnici vedoucí z Vitčic 
přes Srbce do Vilémova měli opět pro-
jet nejpozději 5. října. Podobně autem 
v těchto dnech neprojedete ani po sil-
nici spojující Držovice se Smržicemi.
V tomto případě je příčinou rekon-
strukce vozovky. Opravy by zde měly 
skončit do poloviny září. 

Kraj pøispìl na rozhlednu 
v Repechách

Repechy (mls) - V blízkosti penzionu 
Lada v Repechách by ještě letos měla 
vyrůst nová rozhledna.  Olomoucký 
kraj její výstavbu podpořil dotací ve výši 
sedmi set tisíc korun. Celkové náklady 
se v tuto chvíli odhadují na tři miliony 
korun, výstavbu však komplikuje fakt, 
že projekt dosud nezískal stavební povo-
lení. Turistická rozhledna v nadmořské 
výšce 635 metrů nad mořem má mít 
konstrukci z modřínového dřeva
s ocelovým točitým schodištěm. 
Vyhlídková plošina má být umístěna 
ve výšce osmnácti metrů nad okolním 
terénem. V současné době na vrchu Ko-
paninka stojí pouze takzvaný Honzíkův 
kříž připomínající hrdinskou smrt Jana 
Usnula, syna majitele penzionu Lada
a iniciátora projektu výstavby rozhledny 
Břetislava Usnula. Z místa je nádherný 
výhled nejenom na Jeseníky, ale i na 
Hostýnské vrchy a Beskydy.

Maškarní odpoledne
v Suchdole

Suchdol (spo) - Na louce za suchdol-
ským kulturním domem se tuto sobotu 
3. září uskuteční maškarní odpoledne. 
Akce pořádaná tamějšími hasiči star-
tuje úderem čtrnácté hodiny a na děti 
čeká několik zábavných her a úkolů, 
po jejichž splnění se dočkají zasloužené 
odměny. Návštěvníci se dále mohou 
těšit na koně, skákací hrad i bohaté 
občerstvení, hlavním přáním všech je, 
aby vyšlo počasí.

Hasièi se doèkali
Suchdol (spo) - Olomoucký kraj 
podpořil i letos ze svého rozpočtu 
několik jednotek dobrovolných 
hasičů. Například v Suchdole pořídí 
díky příspěvku sedm tisíc korun nové 
kalové čerpadlo a přeladí radiostan-
ice, v Jednově i díky stotisícové dotaci 
zakoupí požární stříkačku a taktéž up-
raví radiostanice, do Labutic směřuje
z krajské kasy sto tisíc na dopravní au-
tomobil a doladění radiostanic. Obec 
Suchdol se na všech těchto akcích bude 
podílet částkou přesahující tři sta tisíc 
korun.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

sa FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Michal Kadlec

Dámy, které si říkají Baby boys, vystřihly o přestávce 
parádní westernové tanečky. 

Starostové jednotlivých obcí se bavili napříč veškerým 
politickým spektrem... 

Každoroční hry přilákaly stovky lidí z celého Němčicka. 
Stejně tak tomu bylo i letos ve Víceměřicích

žžžžžžžžžž
3x333x3xx3x33 ffffffffffffototootottooooo

jak probíhal boj o krále němčicka... jjaakk pprroobbíhhhall boooj o kkkrááleee nnněmmmččiccckka.... 

MIKROREGION NĚMČICKO SE OPĚT SKVĚLE BAVILMIKROREGION NĚMČICKO SE OPĚT SKVĚLE BAVIL
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GRANÁT odnesl na zahradu
HORNÍ ŠTĚPÁNOV Se „zuba-
tou“ si vyloženě zahrával starší muž
z Horního Štěpánova, když v lese 
našel munici z druhé světové války. 
Pána bohužel nenapadlo nic lep-
šího než granát vyhrabat ze země
a odnést si ho domů na zahradu! Po-
licie před tímto počínáním varuje.
„Ve středu čtyřiadvacátého srpna v se-
dmnáct hodin jsme na lince 158 přijali 
oznámení o nálezu vojenské munice 
v lesním prostoru u Horního Štěpá-
nova. Šedesátiletý nálezce předmět 
vyzvedl a přenesl na zahradu svého 
domu v uvedené obci. Na místo vy-
slaní policisté z obvodního oddělení 
v Konici konstatovali, že se skutečně 
jedná o vojenskou munici, a na mís-
to přivolali příslušníky pyrotechnic-
ké služby Policie ČR. Pyrotechnik 

nalezený předmět klasifikoval jako 
německý dělostřelecký granát ráže 75 
milimetrů bez iniciační mechanické 
spouště z období druhé světové války. 
Nalezený granát si převzal k odborné 
likvidaci,“ uvedl František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územ-
ní odbor Prostějov. Vzápětí ale dodal 
jedno velké varování! 
„Upozorňujeme občany, že tento 
postup po nálezu jakékoli zbraně 
je nesprávný a velice nebezpečný. 
Jediné bezpečné a správné řešení 
nálezu podobného předmětu je se 
ho vůbec nedotýkat, ihned volat 
Policii ČR a případně místo zajis-
tit, aby nemohlo dojít k manipulaci
s předmětem například dětmi,“ 
apeluje na veřejnost mluvčí prostě-
jovské policie.  (mik)

Motorkář v protisměru narazil
MALÉ HRADISKO Jel jako šíle-
nec, a doplatil na to! Zraněného 
motorkáře, který vjel do proti-
směru a narazil do protijedoucího 
vozidla, ještě nakonec pokutovali 
policisté. 
„V sobotu dvacátého srpna o půl 
druhé odpoledne došlo na silniční 
komunikaci mezi obcemi Malé Hra-
disko a Stínava k dopravní nehodě 
osobního automobilu s motocy-
klem. Dvaatřicetiletý řidič motocy-
klu značky Ducati při jízdě směrem 
od Stínavy nepřizpůsobil rychlost 
své jízdy stavu a povaze komunikace
a v pravotočivé zatáčce najel do pro-
tisměru. Tam se střetl s levou přední 
částí protijedoucího osobního au-
tomobilu značky Ford. Při dopravní 
nehodě došlo ke zranění motocyklis-
ty. Další osoby zraněny nebyly,“ in-
formoval František Kořínek, tiskový 

mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
Výše způsobené hmotné škody na 
vozidlech byla předběžně vyčísle-
na na 141 000 korun. „Alkohol byl
u obou řidičů vyloučen provedený-
mi dechovými zkouškami. Přestupek 

motocyklisty policisté vyřešili na mís-
tě uložením blokové pokuty ve výši 
jednoho tisíce korun. Po provedených 
prohlídkách technického stavu poli-
cisté u obou vozidel zadrželi osvědče-
ní o registraci vozidla,“ doplnil mluvčí 
prostějovských policistů.  (mik)

Následky nehody svědčí o tom, že srážka to byla velmi tvrdá.   2x foto: Policie ČR

Škodovka vyletěla z dálnice
PROSTĚJOVSKO Hned první den 
minulého týdne došlo na pětadvacá-
tém kilometru dálnice D46 ve smě-
ru na Prostějov k dopravní nehodě 
dvou osobních automobilů typů 
Škoda Octavia a Ford Focus. Jedna z 
řidiček utrpěla zranění a musela být 
převezena do nemocnice.
Z dosud přesně nezjištěných příčin
i způsobem došlo v pondělí dvaadvacá-
tého srpna o půl desáté dopoledne ke 
kolizi mezi oběma vozidly. Po ní vyjel 
automobil Škoda vpravo mimo dálnici, 
kde porazil keř a zastavil v travnatém 
příkopu. Řidič s vozidlem Ford po-
kračoval v jízdě až na nejbližší dálniční 
sjezd Prostějov-jih, kde u dálnice sjel
a zastavil. Při dopravní nehodě došlo
k lehkému zranění řidičky vozidla znač-
ky Škoda. Ta byla k ošetření transpor-
tována do nemocnice,“ sdělil k nehodě 

František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Výše způsobené hmotné škody byla 
předběžně vyčíslena na čtyřiačtyřicez 
tisíc korun, alkohol byl u obou řidičů 

vyloučen provedenými dechovými 
zkouškami. Příčiny, okolnosti i míra za-
vinění dopravní nehody jsou předmě-
tem dalšího policejního vyšetřování. 
  (mik)

Takto by určitě nechtěl skončit žádný šofér. Žena za volantem byla se 
zraněním transportována do špitálu.  Foto: Policie ČR

DRŽOVICE Kritici držovického 
dění předpokládali, že do Obec-
ního domu dorazí veče středu
i první žena obce a z očí do očí 
si desítky připomínek vzájemně 
vyříkají. Bohužel. Na jednání 
přišli pouze tři ze sedmi zastu-
pitelů - opozičníci Jaroslav Stu-
dený, Jakub Martínek a Lubomír 
Hrazdil. 
„Paní starostka by tady rozhodně měla 
být, vždyť tato setkání se dějí jenom 
proto, že na nich omíláme stále do 
kola její činy v neprospěch obce. Mís-
to toho, aby nám některé své kroky 
třeba vysvětlila, vyhýbá se jakému-
koliv přímému kontaktu. Je celkem 
jednoduché přijít na to, proč. Bojí se,“ 
myslí si jeden z držovických občanů, 
který si však nepřál být jmenován. I to 
je podivné... 

Večerník ale na středeční setkání 
dorazil, stejně jako zhruba stov-
ka občanů Držovic. Probírala se 
různá témata, například aktuální 
rekonstrukce hřbitova, dopravní 
obslužnost, dotace z Evropské unie 
a další obecní záležitosti. Narazilo 
se i na obecní automobil, který si 
úřad vedený Blankou Kolečkářo-
vou dlouhodobě pronajal za mě-
síční paušální poplatek pěti tisíc 
korun od soukromé firmy samotné 
starostky! Zdá se vám to divné? I ta-
kové věci se dnes v Držovicích dějí. 
Blanka Kolečkářová poslala před ko-
náním druhé besedy s občany orga-
nizátorům i opozičním zastupitelům 
otevřený dopis, ve kterém předem 
vysvětluje svoji neúčast. „Já uznávám 
vaše názory, jistě však i vy souhlasíte 
s tím, že čeho se kdo zúčastní, je jen 
jeho osobní volbou. Osobně preferu-
ji úřední půdu, která může mít také 
nějaké oficiální výstupy. Nikomu 
ale nebráníme pořádat cokoliv.  Zda

a jak se do toho zapojím, je čistě moje 
individuální věc. Na zvážení občanů 
je zase to, zda se účastní veřejného za-
sedání zastupitelstva,“ napsala Blanka 
Kolečkářová. 
V podobném duchu se držovická 
starostka na druhý den vyjádřila
i Večerníku. „Každý má právo se zú-
častnit jednání zastupitelstva, kde rov-
něž probíráme žhavá témata. Nechci 
se účastnit takových akcí, na kterých 
lidé říkají mystifikace a lži. Ale to víte, 
je už půlka volebního období, takže 
se začíná pomalu bojovat. A mnohdy
i zákeřným způsobem...,“ pronesla. 
Občané Držovic mají skutečně jako 
všude jinde možnost přijít na zastupi-
telstvo a tady se účastnit diskuzí. Právě
v Držovicích ale v tomto vězí jeden há-
ček. „A jak se prosím vás máme účastnit 
zastupitelstva, když paní Kolečkářová 
ho schválně organizuje v devět hodin 
ráno, když jsme všichni v práci? Dělá 
to úmyslně,“ obořil se při této otázce na 
Večerník další z občanů Držovic. 

➢ ZE STRA NY 3

Držovičtí jsou ROZHOŘČENI, 
starostka se opět vyhnula občanům

MASAKR V NĚMČICÍCH! NÁKLAĎÁK ZBOŘIL MOST,
VLAKY PŘESTALY JEZDIT

VIDEO&FOTO
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Hrůzná nehoda zcela ochromila nejenom silniční, ale hlavně železniční dopravu. Na jednom ze snímků je vidět, jak 
náraz poničil koleje a most vyhnul o bezmála dva metry.  2x foto: HZS Olomouckého kraje

Náraz posunul most i s kolejemi, během soboty ho dělníci celý rozebrali
a bude se stavět nový.  Foto: Policie ČR

PŘEDPLATNÉ ZA SUPER 
CENY 582 333 433

Na soutěžících byla znát zarputilost a odhodlání. Každý bojoval za svoji obec a její čest!  2x foto: Michal Kadlec



Začátek školního roku je tu a s ním také přichází výběr 
zájmových kroužků pro děti.  Je vhodné, aby každé dítě 
bylo zapojeno do nějakého zájmového odvětví. Jednak 
se tím učí trávit čas ve společnosti ostatních, a hlavně 
se rozvíjí jeho osobnost. Kroužky také zabraňují před 
takzvaným nic neděláním a flákáním se…
S novým školním rokem začíná každodenní shon 
a kolotoč. Ráno budíček, snídaně, odchod do školy, po-
byt ve škole, oběd. Ale co pak? Vzít dítě domů a nechat jej 
doma hrát si na počítači, mobilu, Xboxu nebo u televize, 
namísto rozšiřování jeho obzoru a celkového rozvíjení 
osobnosti? To by byla velká škoda. Otázkou ale je, jaké 
kroužky zvolit a také kolik by jich mělo být?  
Samotný výběr je ryze individuální. Z povahy dítěte by-
chom však měli umět odhadnout, zda zvládne kroužků 

hned několik anebo jen jeden. Cílem by však nemělo být 
dítě utahat, ale poskytnout mu prostor pro rozvoj a zábavu. 
Ambiciózní rodič bude mít možná trochu jinou představu 
než méně ctižádostivý potomok, ale věřte tomu. 
Začínejte tedy postupně a vybírejte spíše společně 
s  dítětem. Kroužek totiž nebude navštěvovat rodič, ale 
dítě. Jestliže  samo neprojeví zájem a řekne, že do konkrét-
ního kroužku chodit nechce, tak bychom měli zjistit, proč 
tomu tak je, a snažit se spíše mu vyhovět. Pokud ale chce 
chodit do keramiky, kreslení, zpěvu a ještě nějakého spor-
tovního oddílu, měl bych to zkusit. Ovšem ne na úkor 
domácí přípravy do školy a také stresu. Vhodné je tedy 
začít například výběrem dvou kroužků, které dítě zce-
la pohltí, anebo si samo řekne, že v dalším pololetí by 
rádo navštěvovalo raději jiný... Tento prožitek je pro 

dítě přínosnější možná víc, než si myslíte.  
Přetěžování dětí se ¨totiž projevuje nejen na jejich 
chování, ale i na výkonu ve škole. V případě menších 
dětí, tedy prvňáků a druháků, bychom měli postu-
povat velice opatrně. Tyto děti nejsou zvyklé na 
„školní režim“ a je vhodné postupovat obezřetně, 
musejí si teprve zvykat na to, jak to chodí ve škole 
a s domácí přípravou. V tomto případě platí, že méně 
je někdy více.  Dítě však pozorujeme a vnímáme, 
jak se mu daří ve škole i v kroužku, podle toho pak 

postupujeme dále. V případě náctiletých je téměř nut-
né, aby se nějakého kroužku účastnili, a to i přes jejich 
odpor nebo protesty. Samozřejmě všeho s mírou, ale ne-
chat dítě, aby se po škole poflakovalo, tak to určitě nespěje 
k ničemu dobrému. Špatné party se vyskytují na každém 
rohu a prostřednictvím různých kroužků tomuto můžeme 
zabránit. Chybět by neměla sportovní činnost a jedna 
tvůrčí, aby se dítě rozvíjelo.
S dětmi v  tomto 
věku je však těžká 
domluva a stává se, 
že se svých zájmů 
zřeknou. Je ale 
pravděpodobné, 
že se ke svému 
koníčku postupně 
opět vrátí. Rodič 
by měl v  každém 
případě podpo-
rovat to, co dítě 
baví, a pokud 
možno částečně 
ovlivnit jeho post-
oj v dobrém slova 
smyslu.

Pondělí 29. srpna 2016
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HURÁ DO ŠKOLY II
Hola hola, škola volá. Ano, je to tu, po 
dvou měsících prázdnin se žáci a stu-
denti vrací do školních lavic. Někdo 
s radostí a s úsměvem, jiný z povinno-
sti. Ať tak či onak, škola byla, je a vždy 
bude součástí života lidí. A aby děti 
zvládaly tento vzdělíávací institut co 
nejlépe lépe, je vhodné se nejen svě-
domitě připravovat, ale také přihlásit se 
do různých zájmových kroužků a také 
jim pečlivě vysvětlit, jak se správně učit. 
A právě oba tyto návody najdete na dneš-
ní tématické straně. Věříme, že vám při-
jdou vhod. Přejeme hodně štěstí, zdaru 
a úspěchu v novém školním roce.
 Text připravila: Aneta Křížová

Jak správně vybrat kroužky pro děti?
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PROSTĚJOV Olomoucký kraj 
tvoří nejen velká města, ale také 
obce a městečka na hanáckém 
venkově. Právě ty zastupuje na 
kandidátce občanských demokra-
tů lídr za Prostějovsko Mojmír 
Sokol.  
Místostarosta Otaslavic a majitel pily 
je příkladem člověka, který se ke své-
mu postavení propracoval skutečně 
krok za krokem. V komunální politi-
ce se pohybuje již od svých osmnácti 
let, kdy poprvé kandidoval do obec-
ního zastupitelstva. Sice neúspěš-
ně, ale i to byla zkušenost, která ho 
neodradila, spíše posílila. Postupem 
času své spoluobčany přesvědčil
a po dvou volebních obdobích, kdy 
jako obecní zastupitel zastával funk-
ci předsedy kontrolního a následně 
finančního výboru, nyní  úspěšně 
působí ve funkci otaslavického mís-
tostarosty. Jeho zkušenost s krajskou 
politikou začala již při historicky prv-
ních volbách do krajského zastupitel-
stva, kdy se objevil na spodním místě 
kandidátky ODS. Od té doby sbíral 
zkušenosti v nejrůznějších komisích, 
životním prostředí počínaje přes pre-
venci kriminality až po rozvoj venko-
va a zemědělství. „Vždy jsem se snažil 

prosazovat také pohled menších obcí 
a jejich občanů. O to chci usilovat
i v krajském zastupitelstvu,“ má jasno 
Mojmír Sokol. 

V èele malé firmy

Celý jeho život je spojený s ekono-
mikou, financemi a podnikáním. 
Po ukončení Obchodní akademie 
v Prostějově úspěšně absolvoval Vy-
sokou vojenskou školu ve Vyškově, 
obor Obchodní činnost a finanční 

podnikání. Následně začal podnikat 
v oboru zpracování dřeva, kterému 
se jeho rodina věnuje již více jak sto 
let. I tam se musí správně počítat
a ekonomicky myslet. „Díky řízení 
malé rodinné firmy dobře vím, jak 
obtížné je dávat lidem práci a udržet 
malý podnik nad vodou,“ popisuje 
své pracovní zkušenosti otaslavický 
místostarosta.

Sokol vede Sokol

S financemi je spojena i další činnost 
Mojmíra Sokola, a to sportovní. Sice 
není vyloženě aktivní sportovec, ale 
jako jednatel TJ Sokol Otaslavice se 
snaží spoluvytvářet podmínky pro 
ty, kteří sport dělají buď aktivně, či 
pasivně, ale hlavně rádi. Sokolové
v Otaslavicích provozují i svou hos-
podu. „Z první ruky proto vidím, 
jaké nebezpečí hrozí podobným 
venkovským podnikům za časů Ba-
bišova tažení proti drobným podni-
katelům a živnostníkům,“ popisuje 
své dobrovolnické působení v čele 
tělovýchovné organizace Mojmír 
Sokol - lídr občanských demokratů 
na Prostějovsku v krajských vol-
bách. (pr)

Podporujme naše zemědělce
V našem kraji má chov dojného 
skotu zakořeněnou tradici. 
Zemědělci byli vždy producenti 
kvalitního mléka a náš kraj patří 
mezi přední producenty mléka
v ČR. Bohužel naši zemědělci nyní 
produkují mléko se ztrátou zhruba
2 Kč/ litr mléka.
Situace na domácím trhu dospěla již 
do toho stádia, že dovoz mléčných 
výrobků se na naší celkové domácí 
spotřebě mléka a mléčných výrobků 
podílí téměř ze třiačtyřiceti procent. 
Pro srovnání -  v roce 2003 se dovozy 
na celkové domácí spotřebě podí-
lely ze 13,5 %. V domácí spotřebě 
tak zkonzumujeme 43 % másla
a 51 % sýrů a tvarohů z dovozu. Tedy 
dovážíme výrobky, které jsme schopní 
(s výjimkou různých specialit) vyrobit 
sami. Obdobná je bohužel i situace
u vepřového masa.
Negativním důsledkem je pokles 
zaměstnanosti. Živočišná výroba je 
nositelem zaměstnanosti na venkově, 
ohroženo je zhruba deset tisíc pra-
covních míst v prvovýrobě a cca dalších 
5 tisíc míst v navazujícím zpracovatel-
ském průmyslu v rámci celé ČR.

Z pozice člena zemědělského výbo-
ru Parlamentu ČR aktivně podporu-
ji snahy Ministerstva zemědělství, 
které situaci řeší novým nastavením 
podpor, zavedením nových národ-
ních dotačních titulů i v rámci jed-
nání orgánů na úrovni EU tak, aby 
v našem kraji neskončila výroba 
mléka a abychom pomohli našim 
zemědělců v Olomouckém kraji 
překonat toto pro ně těžké období.
Haná to byla vždy významná 
produkční oblast s rozvinutým 
zemědělstvím a navazujícím 
potravinářským průmyslem. Haná 

a další části Olomouckého kraje 
poskytovaly svým obyvatelům 
dostatek kvalitních potravin, které se 
zde vyprodukovaly. V základních ko-
moditách jsme byli plně soběstační, 
nemuseli jsme nic dovážet. Haná 
to je kvalitní vysoce úrodná půda. 
Toto bohatství našeho kraje musíme 
chránit a udržovat pro naše potom-
ky. 
Soběstačnost u základních potravin 
je vysoce aktuální zejména nyní, 
kdy dochází k stále se zhoršující 
bezpečnostní situaci.  
Udržení živočišné výroby v našem 
kraji a tím udržení zaměstnanosti 
na venkově, zajištění kvalitních po-
travin pro naše občany, zajištění 
půdní úrodnosti a schopnosti půdy 
vázat vodu vnímám jako jedny ze 
svých priorit.
Chtěl bych také vyzvat občany 
Olomouckého kraje, aby ku-
povali NAŠE tuzemské potraviny 
a podpořili tak NAŠE zemědělce, 
NAŠE potravináře a NÁŠ venkov!
 Jiří ZEMÁNEK,
 kandidát na hejtmana
 Olomouckého kraje

Pondělí 29. srpna 2016
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Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových 
a revizních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Dětkovice, Vincencov, 
Vranovice, Kelčice
Dne: 12. září 2016 od 7:30 do 
14:30 hodin. 
Vypnutá oblast: celé obce vč. pod-
nikatelských subjektů a chatových 
oblastí: Dětkovice, Vincenvoc, 
Vranovice, Kelčice. Odběratelské 
TS: Dětkovice závlaha (č. 300687), 
Dětkovice ZD (č. 300686), Vra-
novice ZD (č. 300738), Kelčice 
teletník (č. 300698), Kelčice 3.
v ZD (č. 300209), Kelčice voda (č. 
300699).
Obec: Prostějov  
Dne: 13. září 2016 od 7:30 do 
15:30 hodin. 
Vypnutá oblast: bytové domy
B. Šmerala č. 9 - 17 + garáže u č. 17, 
dále RD č. 11, 13,  par. č. 1680.
Obec: Konice
Dne: 14. září 2016 od 7:30 do 
15:00 hodin. 
Vypnutá oblast: celá ulice Vápe-
nice (vč. č. 323 na ul. Kružíkova). 
Oboustranně ul. Husova od č. 420 
a 432 po č. 504 a 535, dále ulice 
Sportovní od č. 436 po č. 439.
Obec: Brodek u Prostějova
Dne: 14. září 2016 od 7:30 do 
16:30 hodin. 
Vypnutá oblast: celé ulice: Husova,

Cihelní, Kroužek, Družstevní, 
Nová (vč. garáží), Zahradní. Areál 
ŘSD č.p. 402. Ulice větná obou-
stranně od č. 355 a 368 po č. 383 
a 363. Ulice Císařská jednostranně 
od č. 75 po č. 208 a dále oboustran-
ně od č. 209 a 24 po č. 272 a 417.
Obec: Mostkovice
Dne: 15. září 2016 od 7:30 do 
15:00 hodin. 
Vypnutá oblast: část chatové lo-
kality plumlovské přehrady -  od 
„třešňové aleje“ po pláž „U Vrbi-
ček“ ohraničená čísly chat:  790, 
807, 854, 872, 813, 855, 760, 761, 
756, 947, 784.
Obec: Kobeřice, Hradčany, 
Dobromilice
Dne: 15. září 2016 od 7:30 do 
14:30 hodin. 
Vypnutá oblast: celé obce vč. pod-
nikatelských subjektů: Kobeřice, 
Hradčany, Dobromilice. Odběratel-
ské TS: Kobeřice lom2 (č. 300703), 
Kobeřice lom1 (č. 300702), Ko-
beřice Zd (č. 300648), Hradčany 
ZD (č. 300696), Dobromilice ZD
(č. 300690).
Obec: Brodek u Prostějova, 
Otaslavice
Dne: 16. září 2016 od 7:30 do 
14:30 hodin. 

Vypnutá oblast: celá obec Otasla-
vice vč. podnikatelských subjektů. 
Část obce brodek u Prostějova: 
jednostranně ul. Císařská od
č. 39 (OÚ) po č. 40 a dále obou-
stranně od č. 296 a 295 po č. 423. 
Celé ulice: Lískovec, Hřbitovní, 
Havlíčkova, U lávky, U kovár-
ny, Koberská od ul. Císařská po
č. 239. Jednostranně ulice Květ-
ná od č. 382 po č. 373 (vč. auto-
servisu č. 46). Č. 370 (zdravotní 
středisko), 348 (MŠ), 396, 486 na 
ul. Zámecká. Areál základní ško-
ly na ul. Havlíčkova (č. 398, 397, 
399). Areál Zámku (č. 108-109), 
průmyslový areál V Pivovaře
č. 111, a č.p. 112. Areál Bažantni-
ce. Odběratelské TS: Otaslavice 
Pila (č. 310671), Otaslavice ZD 
(č. 300727).
Obec: Prostějov
Dne: 18. září 2016 od 6:00 do 
18:00 hodin. 
Vypnutá oblast: odběrná mís-
ta Alora, s.r.o., Ing. Milouš Pour, 
Kendrion, s.r.o. Odběratelské TS: 
starý Agrostroj (č. 300664), Pro-
stějov: Alora (č. 301316), Binder 
(č. 300662) - VYPNUTÍ SE NE-
TÝKÁ DOMÁCNOSTÍ.
 E.ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

BERANI - 21.3. až 20.4. Jste slušně 
vychovaní, takže některé invektivy 
na svoji osobu přejdete s úsměvem. 
Uvnitř vás to ale bude vařit, možná 
vymyslíte i nějakou odvetnou akci. 
Už kvůli tomu, abyste si sjednali re-
spekt, byste něco udělat měli.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Poslední 
zbytky dovolené využijte k po-
řádnému úklidu domácnosti, přes 
prázdniny se vám pořádek tak nějak 
vymkl z ruky! Pokud zbude přece 
jen trocha času, rozhodně se vydej-
te do lesa na houby. Bude jich tam 
plno!
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Vaši 
příbuzní vás přivedou na spásnou 
myšlenku, jak a kde investovat pe-
níze. Jejich doporučení berte velmi 
vážně, nejde o žádné plácnutí do 
vody. Určitě si přijdete na slušné 
zisky, takže se spravedlivě rozdělte. 
RACI - 22.6. až 22.7. Zatoužíte od 
podlahy změnit svoji vizáž i vystu-
pování. Pouhá návštěva kosmetic-
kého salonu ovšem nepomůže, vaše 
tělo potřebuje i více sportu. Změňte 
také jídelníček, pak teprve sami na 
sobě pocítíte pozitivní změny.

LVI - 22.7. až 22.8. Tento týden 
se moc nezasmějete, nebude sku-
tečně čemu... Hned v úvodu vás če-
kají patálie s dětmi, které se vrátily 
z prázdnin jako vyměněné. Ukočíro-
vat domácí emoce bude hodně těžké 
a vysilující. Lehké to nebudete mít 
ani v práci.
PANNY - 23.8. až 22.9. Vaše okolí 
bude jenom zírat, hádat se budete 
i v těch případech, ve kterých nebu-
dete mít vůbec pravdu. Trošku vám 
chybí více sebekritiky, což byste měli 
co nejdříve napravit. Nepouštějte se 
proto s nikým do křížku!
VÁHY - 23.9. až 23.10. Přijmete 
pozvání do společnosti, konečně 
si po dlouhé době někam vyjdete. 
Pozor ale na alkohol, nejste na něj 
zvyklí. V útulné kavárně můžete po-
znat zajímavou osobu, která se oka-
mžitě bude snažit o vaši náklonnost.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Pozor na 
finanční ztráty, jste takoví smolaři, že 
jakákoliv sázka či investice dopadne 
katastrofou. Šetřete si penízky na 
pozdější dobu, štěstí se může obrá-
tit až koncem dalšího měsíce. Do té 
doby vám vůbec nic neuteče.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. U ro-
dinného krbu to pořádně zaskřípe, 
což je po delší době plné vstřícných 
gest a lásky opravdu s podivem. Na 
jednu věc ovšem s partnerem spo-
lečnou řeč nenajdete. V tom případě 
přehoďte výhybku a bavte se o něčem 
jiném...
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
V praxi teď naplno uplatníte své vzdě-
lání. Děkujte rodičům, že vás ke stu-
diu prostě dokopali! Získáte tak dobře 
placenou práci, až vás bude přecházet 
zrak. Najednou se změní i vaše životní 
návyky, hodně vyroste i sebevědomí.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Nenech-
te se vtáhnout do riskantních ob-
chodů. V těchto chvílích budete mít 
kolem sebe jen lidi, kteří to s vámi ne-
myslí dobře a jenom koukají, jak vás 
finančně vyždímat. Nevěřte nikomu, 
přece nechcete přijít na buben!
RYBY - 21.2. až 20.3. Čtvrtek bude 
pro vás naprosto šťastným dnem, na 
co sáhnete, to vám doslova rozkvete 
pod rukama. Počkejte proto se zásad-
ními rozhodnutími až na tento den, 
nic tím neriskujete. Do té doby raději 
zůstaňte v ústraní.

Konstelace hvězd Prostějova
Za tři dny začíná dětem škola, tudíž hlavně rodičům tato skutečnost pořádně za-
motá hlavy. Prostějované rádi nechávají všechno na poslední chvíli, takže očekávejte 
dlouhé fronty a nervozitu v papírnictvích. Hlavně se nehádejte!   
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Blokové Blokové čištěníčištění
v Prostějověv Prostějově

úterý 30. srpna
nám. J. V. Sládka, Foerstrova, Esperantská, Duhová, R. 
Těsnohlídka, G. Preisové, Na Brachlavě, E. Krásnohor-
ské, Stroupežnického

středa 31. srpna
Čechovická, Lipová, 5. května (Čechovická - Družeb-
ní), Javorová (Žitná - 5. května), Ječná, Na Blatech (Če-
chovická - Družební), V Zahradách, Růžová, Jasanová, 
Ovesná, Kaštanová, Habrová

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAHVĚZDÁRNA

● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Pomocí dvou speciálních 
dalekohledů lze na Slunci pozorovat zajímavé útvary ve fotosféře i chromosféře (sluneční skvrny, protuberance, 
fi lamenty, erupce…). Vstupné 20 Kč.
●VEČERNÍ POZOROVÁNÍ hvězdné oblohy se koná v pondělí, od 21:30 hodin a dále ve čtvrtek a v pátek od 
20:30 hodin. Ozdobou večerní oblohy je především planeta Saturn obklopená krásnou a velice zajímavou sou-
stavou prstenců. Dále je možné pozorovat načervenalý Mars. Měsíc je v období novu a proto neruší pozorování 
vzdálených vesmírných objektů (mlhovin, hvězdokup, dvojhvězd a dalších). Vstupné 20 Kč. 
● Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete 
prohlédnout na začátku všech výše uvedených pořadů a pozorování.

OD 29. 8. DO 4. 9. 2016

R.

nákupní servis nákupní servis 
pro váspro vás

kapsičky Whiskas 400 g 49,90 - 35,90 44,90 36,60 35,90

kapsičky Kitekat 400 g 34,90 - 34,90 19,90 38,90 29,90

konzerva pro kočky 415 g 14,90 10,90 10,90 10,90 10,90 10,90

konzerva pro psy 1240 g 34,90 29,90 34,90 25,90 25,90 25,90

granule pro psy 10 kg 179,90 175,00 - 175,00 159,00 165,00
granule pro kočky 2 kg 94,90 79,90 (1,7 kg) 69,90 69,90 69,90 69,90

Kde bychom byli, když bychom je neměli... Skoro každá domácnost se dnes stará o 
pejska nebo kočku, pro které je teď na trhu mnohem větší výběr výživy, než-li tomu 
bylo v minulosti. Populární kapsičky Whiskas koupíte za nejlepší cenu v Bille a Pen-
ny Marketu, značku Kitekat v Kauflandu, konzervu pro psy seženete nejvýhodněji 
shodně hned na třech místech, pro kočky pak dokonce na pěti. Desetikilové granule 
pro psy nabízí nejlevněji Tesco, dvoukilové pro kočky pak tři markety. 
Všem mazlíčkům dobrou chuť!   Průzkum proveden ve středu 24. srpna 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  PRO ČTYŘNOHÉ MILÁČKY...PRO ČTYŘNOHÉ MILÁČKY...
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PROSTĚJOV „Malování je snad-
né, když neumíte malovat. Jakmi-
le malovat umíte, je tomu právě 
naopak,“ říká skvělý malíř Edgar 
Degas. Pro devětatřicetiletého 
Milana Bendu tedy nebude ma-
lování ničím snadným. On totiž 
toto řemeslo ovládá skutečně 
velmi dobře. Ostatně přesvědčit 
se o tom můžete na jeho aktuální 
výstavě ve Špalíčku prostějovské-
ho muzea, kde vystavuje zejména 
výstižné portréty a melancholic-
ká městská zákoutí často tonoucí
v mlze či záplavách deště. Tato 
díla sice zachycují lidi i místa
z naší současnosti, ale jejich 
precizní provedení svádí diváka
k myšlence, že vznikla před sta-
letími.

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Martin
ZAORAL

kluzivního

ík

●● Jste samouk, přitom však ma-
lujete hodně klasickým způso-
bem. Měl jste někdy pocit, že vám 
chybí klasické malířské vzdělání? 
„Jsem sice samouk, jak se tomu 
říká, ale já si myslím, že to není tak 
výstižné označení. (pousměje se) 
Člověk si na této cestě vybere stejně 
nějakého učitele a ten nemusí být 
třeba i tři sta let mezi živými. Učíte 
se od těch, co vás vnitřně přitahují, 
pozorně pozorujete strukturu, vý-
raz těch děl a to je teprve ta pravá 
škola. Na úplném začátku vás to 
formuje, bez toho to nejde. Klasic-
ké malířské vzdělání vám může dát 
titul, což není podle mě mnoho, ale 
zato vám vezme dost času, který po-
třebujete k tomu, abyste ho získali.“ 
(úsměv)
●● Kdy jste si uvědomil, že byste 
se malováním mohl i živit? 
„Víte, já jsem nezačínal malovat 
proto, abych za to bral honorář. 
Na začátku byla ničím nezatížená 
touha prožívat tento druh dobro-
družství. Finanční ocenění začalo 
přicházet až po letech, kdy se výraz 
a styl malby staly rozpoznatelnými. 
V současnosti už dělám i komerční 
projekty pro firmy a také realizuji 
malby do dětských pokojů. Jsou to 
velkoplošné nástěnné malby, které 
navrhuji na míru a sám realizuji.“
●● Vaše obrazy jsou hodně klasic-
ké. Nemáte někdy chuť si někdy 
namalovat moderní experiment 
či prostě nějaký úlet, kde byste na-
plno projevil svoji fantazii? 
„Na začátku své tvorby, když jsem 
se hledal, tak jsem experimentoval 
s různými formami vyjádření jako 
například s kubismem, ale nena-

cházel jsem tam sám sebe. Některé 
obrazy mám ještě schované, či lépe 
řečeno srolované, za skříní... Když se 
na ně podívám, tak mně to připadá, 
jako kdyby to maloval jiný člověk.“ 
(smích)
●● Co si myslíte o současném 
„akademickém“ výtvarném umě-
ní, které je často pro běžné lidi 
naprosto nečitelné?    
„Já nerozděluji umění na akademic-
ké a neakademické. Současné mo-
derní umění má v sobě čas od času 
zajímavé prvky, ale obecně mi při-
padá, že jeho tvůrci chtějí primárně 
šokovat, aby vešli do povědomí. Čas-
to tomu chybí hloubka. Samostatná 
kapitola je srozumitelnost díla. Víte, 
umění tu není proto, aby bylo srozu-
mitelné, je to jiný druh vnímání, není 
to matematika. V umění může být 
jedna plus jedna třeba milion. Podí-
vejte se na Pabla Picassa! Pro většinu 
lidí je to hodně nesrozumitelné dod-
nes.“ (usměje se)
●● Pro vaše obrazy prostějov-
ských i jiných zákoutí je charak-
teristická melancholická nálada. 
Čím vás přitahuje? 
„Ano, v mých obrazech, kterým pra-
covně říkám městské krajiny, může-
me pociťovat určitou melancholii, 
ale nejenom tu. Často jsou malo-
vána v atmosféře soumraku nebo 
v deštivém podvečeru. Jsou to vlastně 
moje vzpomínky, jisté fragmenty po-
citů z dětství. Třeba v obraze Stromy 
v zimě je zachycena cesta, kudy jsem 
chodil ze školy domů. Když už byl 
skoro večer, tak ořezané pahýly stro-
mů trčely ze země jako ruce stařeny.“ 
●● Jste i vy sám spíše melancho-
lik, nebo spíše naopak?   
„Myslím, že člověk je utkán z nejrůz-
nějších pocitů. Ale jako člověk mám 
rád srandu, moc rád...“
●● Váš malířský projev odkazuje 
zejména na dobu baroka. Čím vás 
tato doba přitahuje? 
„Barokní epocha nám může z dneš-
ního pohledu do značné míry při-
padat nabubřelá a monstrózní, což 
je při prvním povrchním pohledu 
asi pravda. Nicméně je to vzrušující 
epocha, která shrnula zkušenosti re-
nesance a vyvrcholila v tomto způso-
bu pohledu na svět. Mně se na tom 
libí touha člověka znovu porozumět 
světu a vesmírnému řadu. Přírodní 
vědy a technika zaznamenaly velký 
pokrok. Lidé nahlíželi na svět jako 
na cenné umělecké dílo. Sbírali dra-
hocenné nebeské a zemské globusy, 
existovaly kabinety přírodních kuri-
ozit a podobně.“
●● Co současné době ve srovnání 
s obdobím baroka chybí? 
„Asi větší podpora kultury a vědy. 
Vždyť mi nejsme ani schopni pro 
našeho slavného secesního malíře 
Alfonse Muchu postavit pevný pa-
vilon pro jeho Slovanskou epopej, 
kterou daroval českému státu! Co 

se týče malířského projevu, tak z ob-
dobí baroka mě přitahuje hra světla
a stínu, modelování světlem, kdy 
právě světlo má stejnou důležitost 
jako stín. Jde také o filozofický po-
hled na život, napětí mezi dobrem 
a zlem, projeveným a skrytým. Této 
mezifázi říkám život.“
●● Kteří autoři vás při hledání 
vlastního výrazu nejvíce inspiro-
vali a čím?
„Oblíbených malířů mám celou 
řadu, ale jako první mě napadne řec-
ko-italský malíř Giorgio de Chirico, 
který je považován za předchůdce 
surrealismu. V mnohých obrazech 
se snažil zachytit tajuplným způso-
bem antickou architekturu, do které 
vkládal různé předměty a filozofické 
hádanky.“
●● Vytváříte úžasné portréty, ve 
kterých je velmi jemně zachyce-
na i mimika. Malujete je podle 
fotografií, nebo vám portrétovaní 
„sedí“? 
„Portrétování lidí je vlastně taková 
psychologie. Já to nechápu jenom 
jako podobiznu, ale sondu do duše 
člověka. Mým cílem je zachytit člo-
věka takového, jaký je, ne takového, 
jaký by chtěl být. Někdy maluji podle 
fotek, které si sám zhotovím a z těch 
pak modeluji obraz. Je to taková 
psychologická skládačka z několika 
výrazů. Portrét není jen hlava. Také 
postavení těla hovoří o portrétované 
osobě a třeba i o jejím egu ve vztahu 
ke společenskému postavení. Maluji 
i podle živého modelu, ale většinou 
lidé nemají čas ani chuť tak dlouho 
nehybně sedět...“ (úsměv)

●● Čím si myslíte, že může 
malba obohatit dobře prove-
dený fotografický portrét? 
„Cíle malby a fotografie jsou roz-
dílné. Moje portréty jsou složené 
z více poloh objektu. Z technolo-
gické stránky je to docela zdlou-
havé, protože každá vrstva musí vy-
schnout, pak se na ni nanáší další... 
A na těch obrazech je těch proma-
lovaných vrstev zhruba deset, někdy
i patnáct.“
●● Kdo se vám kreslil nejhůře? 
„Nejhůře se malují děti mladší tří 
let. To skoro nejde, protože v jejich 
tvářích dosud není vepsaný život.
A to, že jsou roztomilé, to opravdu 
nestačí.“ (úsměv)
●● Kolik času vám tvorba jedno-
ho portrétu zabere?
„Asi týden. Jde taky o to, jak je obraz 
velký a co vše na něm je.“
●● A jak dlouhou denní pasáž 
vlastně denně trávíte malováním? 
„Na to se špatně odpovídá, protože 
nemaluji každý den, to se aninedá. 
Obvykle jsou to čtyři dny v  týdnu, 
začínám brzy ráno a končím někdy 
pozdě odpoledne. Čas nesleduji, to 
jde v tu chvíli zcela mimo mě...“
●● Musíte být jistě hodně trpě-
livý. Měl jste někdy chuť zlámat 
tužky a štětce a rozmalovaný ob-
raz spálit? 
„Jo, to jsem měl a párkrát jsem to 
taky udělal! (smích) Je to už dávno, 
ale myslím, že to bylo nutné. Dnes 
už to nedělám, protože už se tak 
často nedostávám mimo svůj záměr. 
Buď jsem s tím spokojený více či 
méně. Nic neničím.“

●● Co provází vaše malování? 
Posloucháte třeba u této činnosti 
nějakou hudbu?  
„Potřebuji k němu velké množství 
kávy. Jsem nekuřák, káva je však 
moje droga. Hudbu u malování 
poslouchám rád. Často jde o dost 
odlišné styly, mám rád jazz ale i rap. 
Ten mi připadá někdy dost vtipný. 
Ale úplné ticho častokrát zní taky 
dost dobře.“
●● Je něco, do čeho byste se moc 
rád pustil, ale zatím jste se k tomu 
nedostal?
„Do budoucna chystám cyklus 
figurativních obrazů, kde bude 

stěžejní člověk v jistém mýtickém 
příběhu, který si vymyslím.Sám 
přesně nevím, jak to bude vypa-
dat, nechám se překvapit... (úsměv) 
Plánovat tyhle věci přesně dopředu 
nemá smysl...“
●● A co se budoucnosti týče, tak 
se musím zrovna vás zeptat, zda 
si myslíte, že se umění starých 
mistrů podaří zachovat i pro příš-
tí generace? 
„Chci věřit, že se pro příští generace 
podaří uchovat nejen umění starých 
mistrů, ale i lidský um jako spirituál-
ní prožitek. Protože jinak je lidstvo
v prdeli.“

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czrozhovor12

vizitka
MILAN BENDA

✓ narodil se 17. září 1976 v Prostějově
✓ vystudoval strojírenskou školu a dálkově

studium psychologie a esoterických nauk
v Přerově při Filozofické fakultě v Olomouci

✓ pracoval v reklamě, nyní je malířem 
             na volné noze
✓ mezi jeho koníčky patří jízda na kole a také družné rozhovory
     se ženami
✓ je rozvedený, bezdětný a prý volný jako pták... 
zajímavost: k malbě se dostal před patnácti lety díky své první manželce, 
kterou byla známá prostějovská věštkyně a vykladačka tarotových karet 
Lenka Bendová. Právě ta jej inspirovala vlastními osobitými až surrea-
listickými obrazy

Prostějovský malíř Milan Benda vytváří svými díly most mezi minulostí a současností 
„ZMIZÍ-LI UM STARÝCH MISTRŮ, SKONČÍME V PRDELI“

Tyto obrazy svatého Josefa a svaté Barbory vytvořené v ba-
rokním stylu namaloval Milan Benda pro kostel svatého Ven-
delína v Perštejně.     Foto: archiv M. Bendy. „Umění zde není proto, aby bylo 

srozumitelné,  je to prostě  jiný druh 
vnímání, není to matematika. Jedna 
plus jedna může být třeba milion...“

Jste aktivní, fl exibilní, komunikativní? 
Česká pojišťovna hledá cílevědomé 
kandidáty/ky na pozici 
Specialista obchodu.  
Nabízíme propracovaný systém vzdělávání 
a možnost nadstandardního výdělku!

Kontaktujte nás na:  
tel.:  606 866 115, 607 816 116
nebo e-mailu 
iveta.cerna@ceskapojistovna.cz  
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Během července Večerník přede-
slal, jak se na většině základních 
škol v  Prostějově provádějí růz-
né nákladné rekonstrukce nebo
i drobnější opravy. Všechny práce 
se vesměs podařilo dokončit včas, 
výjimkou je havárie části střechy na 
budově ZŠ Palackého na Skálově 

náměstí (více čtěte na jiném mís-
tě). „Kromě ´skálovky´ ještě došlo 
k dalšímu nečekanému problému 
v Kollárově ulici, kde minulý týden 
napršelo při rekonstrukci do budo-
vy. Věřím ale, že do čtvrtka budou 
promáčené zdi vysušeny. Všechny 
školy tak budou na prvního září 
připraveny,“ prohlásila Ivana He-
merková (PéVéčko), náměstkyně 
primátorky statutárního města Pro-
stějov. „Co se týká ostatních oprav 
během letních prázdnin, letos jsme 
opravdu sáhli po mnohem nároč-
nějších a nákladnějších akcích. 
Investice do základních škol se 

celkem vydařila, v průběhu dalších 
měsíců se zaměříme na mateřské 
školy. Tady nás rovněž čeká práce 
více než dost,“ přidala náměstkyně 
pro školství.
Jako každým rokem, tak i tentokrát 
pro samotné děti utekly letní prázd-
niny až příliš rychle. „Já bych spíše 
řekla, že než dětem utekly více do-
spělým. (úsměv) A také si myslím, 
že drtivá většina dětí se do školy už 
těší, obzvláště prvňáčci. Vždyť pro 
ně a jejich rodiče začíná nová etapa 
života,“ konstatovala s  nadsázkou 
Hemerková. 
„V tuto chvíli mohu říct, že do škol 
by mělo ve čtvrtek 1. září přijít cel-
kem 512 prvňáčků. Jenomže zatím 
jde o plánovaný předpoklad, který 
vyšel ze zápisů. Počet se může tro-
šičku změnit, to ale uvidíme až ve 
čtvrtek. Někdo se mohl na posled-
ní chvíli odstěhovat, nebo naopak 
do Prostějova přistěhovat. Takové 
věci se prostě dějí a každoročně 
první školní den konkrétní počty 
upravujeme. Ale každopádně půjde 
o jednotlivce, takže žádnou vědu 

z toho neděláme. Určitě však letos 
do prvních tříd nastoupí méně dětí 
než vloni, což je důsledek každo-
ročního úbytku dětí. Osobně jsem 
už před mnoha lety upozorňovala 
na skutečnost, že základní školy se 
začnou vyprazdňovat. Zatím se ne-
jedná o žádnou katastrofu a vůbec 
ani neuvažujeme o tom, že bychom 
nějakou rušili, ale za nějaké dva tři 
roky může na některé ze škol dojít 
ke korekci počtu tříd,“ upozorňuje 
Ivana Hemerková. 
Na nový školní rok jsou podle ná-
městkyně primátorky připraveni
i pedagogové. Jejich sbory však
v rámci celé České republiky za-
žívají určitou krizi, věkový prů-
měr učitelů povážlivě stoupá a 
do tohoto náročného oboru se 

jen tak někdo nový příliš nehrne.
„Já myslím, že v Prostějově tak dra-
matická situace není! Ano, ve vel-
kých městech je situace v tomto 
ohledu kritická, u nás je stále dost 
pedagogů a i těch mladších. Prav-
dou ale je, že už mnohokrát jsem se 
setkala s čerstvými absolventy peda-
gogických škol, kteří měli nastoupit 
do některé z prostějovských škol. 
Na poslední chvíli ale dali přednost 
jiné profesi.“ Jak Ivana Hemerková 
dodala, v Prostějově na základních 
školách dost chybí určitě aprobace, 
například fyzika, chemie či matema-
tika. „Osobně si přeji, aby se děti do 
školy těšily a líbilo se jim tam. Pros-
tějovský magistrát udělal pro zdárný 
průběh nového školního roku maxi-
mum,“ ujistila. 
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Voda pro zónu
Prostějov (mik) - Průmyslová 
zóna v Kralickém háji se rozšiřu-
je a tím vzrůstá i potřeba vody. 
Její množství po nástupu plného 
provozu nových budov ovšem již 
kapacitou přivaděče nestačí. Ve-
dení města se proto zaměřilo na 
její dodávku a radní odsouhlasili 
stavbu nového silnějšího přivadě-
če vody. „Problém je ve stávajícím 
vodovodním přivaděči, který už 
nestačí dodávat tolik vody, kolik 
firmy potřebují. Chceme předejít 
větším obtízím a do průmyslové 
zóny jí poslat více,“ vysvětlil Zde-
něk Fišer (ČSSD), první náměstek 
primátorky statutárního města 
Prostějov. Potrubí bude prochá-
zet několika katastry. Kromě toho 
v Prostějově se dotkne Kralic na 
Hané a Vrahovic.  „Vzhledem
k tomu, že stavbu vodovodního 
přivaděče vyvolalo město Prostě-
jov, bude hradit i veškeré náklady 
spojené se zřízením služebnosti, 
to je se zpracováním geometric-
kého plánu s vyznačením rozsahu 
služebnosti, vypracováním znalec-
kého posudku a správní poplatek 
spojený s podáním návrhu na po-
volení vkladu práva odpovídající-
ho služebnosti do katastru nemo-
vitostí,“ ujistil další z náměstků Jiří 
Pospíšil (PéVéčko).  

Ze Šárky na dálnici NE!
Prostějov (mik) - Kvůli vybu-
dování nové protihlukové stěny 
se budou muset řidiči smířit s vý-
razným omezením dopravy v této 
lokalitě. „Jde o omezení na dálnici 
D46 u Prostějova. V rámci rege-
nerace sídliště Šárka dojde v době 
od prvního září až do jedenatřicá-
tého října tohoto roku k uzavření 
nájezdové větve na místní komu-
nikaci Prostějov-centrum v levém 
jízdním pásu dálnice D46. A to
z důvodu prodloužení protihluko-
vé zdi,“ upozorňuje Jana Gáboro-
vá, tisková mluvčí prostějovského 
magistrátu. 

„Kollárka“ se prodraží
Prostějov (mik) - Radní doporu-
čují zastupitelům schválit finance 
určené na energeticky úsporná 
opatření na budově ZŠ Kollárova 4 
v Erbenově ulici. V rozpočtu města 
na rok 2016 je pro tuto akci počí-
táno s částkou 2,5 milionu korun. 
„Pro akci jsme také žádali o dotaci 
z Operačního programu životní-
ho prostředí s možností získání 
finančních prostředků na realizaci 
stavby ve výši 1,4 milionu korun. 
Na základě upřesnění požadavků 
poskytovatele dotace jsme doda-
tečně zpracovávali projektovou 
dokumentaci na nucené větrání 
budovy a vyzvali zhotovitele stav-
by k předložení cenové nabídky,“ 
uvedl první náměstek primátorky 
Zdeněk Fišer (ČSSD) s tím, že 
tyto finanční náklady jsou vyčísle-
ny na téměř 852 000 korun. Další 
částka ve výši zhruba sto padesáti 
tisíc korun bude použita na zpra-
cování projektové dokumentace, 
posudek na chráněné živočichy, 
autorský dozor díla a činnost ko-
ordinátora. „Bohužel realizaci akce 
nebyla přislíbena dotace. Financo-
vat ji tedy budeme sami,“ uzavřel 
náměstek Fišer.

RYCHLÝ
VEČERNÍKČTVRTEČNÍ PREMIÉRA PRO 512 PRVŇÁČKŮ

Za tři dny se otevřou brány škol, benjamínků bude o dvaatřicet méně než vloni
PROSTĚJOV Uteklo to jako voda, načež letní prázdniny se 
chýlí k samému závěru. A tak už tento čtvrtek začíná nový škol-
ní rok 2016/2017 a své brány otevřou i všechny prostějovské 
základní školy. Bez výjimky. Fámy, že by někteří školáci zased-
li do lavic až v pondělí 5. září, vyvrátila Večerníku náměstky-
ně primátorky pro školství. „Ani jeden z ředitelů nevyužil své 
kompetence a neprodloužil dětem prázdniny. Školní rok za-
čne bez výjimky všem ve čtvrtek prvního září,“ prozradila Ivana 
Hemerková . Ta zároveň vypočítala, že do škol letos zavítá
o dvaatřicet prvňáčků méně než v loňském roce. Pokračuje tak 
holá realita, dětí prostě ubývá...

původní zpravodajství
pro Večerník

Michal
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Zdroj: Magistrát města Prostějova

pøedpokládaný poèet žákù v prvních tøídách k 1. záøí 2016

Před rokem ve Vrahovicích přivítali prvňáčky jejich starší spolužáci z devátých tříd 
a stejně tak by tomu mělo být i ve čtvrtek. Foto: archiv Večerníku

PROSTĚJOV Školní rok ještě ne-
začal a budovy už se „otřásají“ v zá-
kladech! Komplikaci pro magistrát 
přinesla havárie římsy střechy na 
stařičkém objektu základní školy na 
Skálově náměstí. A je nutné rychle 
jednat, přece nebudou cihly padat 
dětem na hlavu!
Prostějovští konšelé dali zatím ze-
lenou pouze provizorním opravám 
střešní římsy. Komplexní rekon-
strukce pak proběhne v roce 2017. 
„Některé části římsy jsou popraskané 
a je třeba především zajistit bezpeč-
nost kolemjdoucích a žáků. Po celém 
obvodu střešní části budovy budeme 
provádět kontrolu, odstraníme ne-
soudržné části římsy a budeme pro-

vádět lokální opravy oplechováním,“ 
popsal nutné zásahy první náměstek 
primátorky statutárního města Zde-
něk Fišer (ČSSD) s tím, že je třeba 
zpracovat projektovou dokumenta-
ci na komplexní opravu konzolové 
římsy. „Každopádně jde o velmi ne-

příjemnou věc, která se ovšem nedala 
předpokládat. Jde o starou budovu, 
současná havárie se musí co nejdříve 
odstranit a objekt zajistit, aby nehro-
zilo nebezpečí dětem,“ dodala Ivana 
Hemerková (PéVéčko), náměstkyně 
primátorky pro školství.  (mik)

Z popraskané střešní římsy padá na zem omítka, naštěstí nikoho nezranila. 
Zatím...   2x foto: Magistrát města Prostějova

HAVÁRIE na budově školy!

Motorkář se rozplácl o auto
PROSTĚJOV Předminulý pátek 
19. srpna v devět hodin dopoled-
ne došlo v Konečné ulici k do-
pravní nehodě dodávky značky 
Fiat s motocyklem značky Znen. 
Za srážku podle policistů nemohl 
motorkář.
„Vozidlo Fiat jelo ve směru od Olo-
moucké ulice, jeho jednatřicetiletý 
řidič nerespektoval dopravní zna-
čení a odbočil doleva k myčce vozi-
del. Během odbočování dodávky jel
v opačném směru dvaašedesátiletý 
motocyklista, který srážce s odboču-
jícím automobilem již nedokázal za-
bránit. Po střetu s pravým předním 
blatníkem motocyklista upadl na 
přední sklo a následně na komunika-
ci. Při dopravní nehodě došlo ke zra-
nění motocyklisty,“ uvedl František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.
Ke zranění dalších osob naštěstí 
nedošlo. „Výše způsobené hmotné 

škody na vozidlech byla předběž-
ně vyčíslena na čtyřiačtyřicet tisíc 
korun. Alkohol byl u obou řidičů 
vyloučen provedenými dechový-
mi zkouškami. Příčiny, okolnosti
i míra zavinění dopravní nehody jsou 

předmětem dalšího policejního vy-
šetřování,“ dodal mluvčí prostějov-
ské policie. Po provedené prohlídce 
technického stavu policisté ovšem
u motocyklu zadrželi osvědčení
o registraci vozidla.  (mik)

Před rokem ve Vrahovicích přivítali prvňáčky jejich starší spolužáci z devátých tříd 
a stejně tak by tomu mělo být i ve čtvrtek. Foto: archiv Večerníku

predplatne@
vecernikpv.cz

... a zase se bude bruslit!

PROSTĚJOV Letní slunce sice 
ještě pořád spaluje celý Prostějov, 
radniční konšelé už ale myslí na 
zimu. A rozhodli, že bruslit přímo 
na náměstí se bude i letos! Mobil-
ní kluziště bude opět postaveno 
před budovou muzea na náměstí
T. G. Masaryka.
„Na poradě vedení rady města jsme 
se rozhodli, že i letos dopřejeme Pro-
stějovanům zimní radovánky přímo 
na náměstí T. G. Masaryka. Schválili 
jsme zadání výběrového řízení na 
dodavatele mobilního kluziště, kte-
ré bude opět instalováno u budovy 
muzea,“ sdělila Ivana Hemerková 
(PéVéčko), náměstkyně primátorky 

statutárního města Prostějova. Záro-
veň ale potvrdila, že doba fungování 
kluziště bude podstatně kratší. „Vloni 
jsme termín provozu prodloužili až 
do února, ale návštěvnost v začátcích 
roku už nebyla taková, jakou jsme si 
představovali. Letos jsme tedy ve vý-
běrovém řízení stanovili podmínku 
pro dodavatele, že mobilní kluziště 
na náměstí v Prostějově bude provo-
zovat od sedmého listopadu s tím, že 
demontováno bude už první lednový 
týden následujícího roku. Naše roz-
hodnutí o případném prodloužení 
provozu kluziště by mohl zviklat pou-
ze enormní zájem Prostějovanů,“ do-
dala s úsměvem Hemerková.  (mik) 

Možnost využít mobilní kluziště budou moci Prostějované i letos!  
 Foto: archiv Večerníku

Nová vyhláška o nočním klidu
PROSTĚJOV Na základě nového 
zákona o přestupcích doporučují 
prostějovští radní zastupitelstvu 
vydat Obecně závaznou vyhlášku 
o nočním klidu. Jeho rušení bude 
přestupkem, za jehož spáchání 
bude možné uložit zákonem sta-
novenou sankci. I když je doba 
nočního klidu regulována na 
úrovni zákona, neznamená to 
absenci oprávnění obce regulo-
vat za určitých podmínek dobu 
nočního klidu v samostatné pů-
sobnosti formou obecně závazné 
vyhlášky. 

„Tyto výjimečné případy musí být v 
obecně závazné vyhlášce uvedeny taxa-
tivně, neboť nový zákon o přestupcích 
nepředpokládá, že by mohly být sta-
noveny rovněž rozhodnutím vydaným 
na základě obecně závazné vyhlášky. 
Ačkoliv je tedy doba nočního klidu vý-
slovně stanovena zákonem, obce jsou 
oprávněny obecně závaznou vyhláš-
kou ve výjimečných případech upravit 
dobu nočního klidu odlišně, a to pouze 
jejím zkrácením. Prodloužit dobu noč-
ního klidu, například do osmi hodin 
ráno, zákon neumožňuje,“ uvedla Alena 
Rašková (ČSSD), primátorka statutár-

ního města Prostějova. „Případy, kdy se 
doba nočního klidu stanoví jako kratší 
nebo žádná, je třeba vymezit natolik 
určitě, aby lidé žijící v každé obci mohli 
počet a rozložení potenciálně částečně 
či úplně probdělých nocí v roce předví-
dat. Takovéto dny je třeba vymezit buď 
konkrétním datem, nebo událostí, jejíž 
datum je vzhledem k místním tradicím 
předvídatelné,“ vysvětlila složitost nové-
ho nařízení první žena radnice. 
Odbor kanceláře tajemníka Magis-
trátu města Prostějova připravil návrh 
vyhlášky, která je kombinací obou 
možností.  (red)



Michal KA DLEC
Rodina Marčišinova z Pěnčína se 
musí vyrovnávat s hořkým smutkem 
a zmarem v jednom. Jejich milovaná 
Miriam prohrála svůj nerovný zápas 
se zhoubným nádorem na mozku 
a ve čtyřiadvaceti letech odešla na 
věčný odpočinek. Úspěšná mladá 
modelka a v poslední době i foto-
grafka se Večerníku při nedávném 
rozhovoru zmínila, že i když jí 
lékaři nedávají moc šancí na úpl-
né uzdravení, ona se nevzdá. Ne-
vzdala to, ale osud se k této slečně 
zachoval skutečně velmi krutě. Mi-
riam Marčišinová minulou středu 
24. srpna zemřela...

Těžký životní osud sympatická dívka z 
Pěnčína několikrát popisovala i Večer-
níku. Na základě medializace uspořá-
dal Okrašlovací spolek města Prostě-
jova prostřednictvím své předsedkyně 
Milady Sokolové veřejnou sbírku. Na 
transparentní účet posílali lidé z celého 
Prostějovska peníze, aby Miriam a její 
rodině pomohli s krytím nákladů na 
velmi náročnou léčbu. Lékaři však 
před osmi měsíci stanovili zdrcu-
jící diagnózu, když objevili rychle 
rostoucí a silně zhoubný nádor na 
mozku! 
Večerník ještě poměrně nedávno po-
řídil se sympatickou dívkou obsáhlý 
rozhovor, ve kterém Miriam potvrdi-
la, že se zákeřnou nemocí bojuje, jak 

se dá. Pomáhali jí rodiče, přítel i cizí 
lidé díky finanční sbírce, kterou zaštítil 
Okrašlovací spolek města Prostějova. 
„Nedokážu si představit, jak bych to 
bez své maminky, přítele a také jeho 
maminky sama zvládala,“ podotkla na 
začátku července tohoto roku Miriam 
Marčišinová. „Ale budu bojovat, sama 
věřím na zázraky,“ dodala vzápětí. 
Bohužel minulý čtvrtek přišla velmi 
smutná zpráva. Miriam Marčišinová 
svůj boj o život a nerovnou bitvu se 
zákeřnou nemocí prohrála. PROSTĚ-
JOVSKÝ Večerník vyjádřil upřímnou 
soustrast mamince, která smrt své dcery 
Miriam potvrdila. „Je to bolest pro ce-
lou naši rodinu. Děkuji všem za účast 
a také za podporu. I tu finanční.  Mi-
riam má pohřeb ve středu jednatřictá-
ho srpna,“ sdělila Večerníku uplakaná 
maminka. „Ano, organizujeme pohřeb, 
se slečnou Marčišinovou se rodina, 
další pozůstalí, přátelé a všichni, kdo ji 
měli rádi, mohou rozloučit ve středu 
odpoledne v kostele v Laškově,“ potvr-
dil Večerníku Otakar Svoboda, majitel 
pohřební služby v Konici. 
Kytici na poslední rozloučení 
přinese určitě i PROSTĚJOV-
SKÝ Večerník. 

PĚNČÍN Měla před sebou 
úspěšnou kariéru modelky
a fotografky, navíc spous-

tu dalších životních plánů a cílů. Čtyřiadvacetileté krásce
z Pěnčína se však do cesty postavil nepřítel nejhorší. Zákeřná 
nemoc v podobě zhoubného nádoru na mozku byla osu-
dem, který nepřejeme ani svému největšímu nepříteli. Miriam 
Marčišinová dlouhé měsíce s nepřízní osudu bojovala, pomá-
hala jí v tom rodina, široká veřejnost i PROSTĚJOVSKÝ Večerník. 
Sympatická dívka ale minulý týden svůj boj ale prohrála...

Pondělí 29. srpna 2016
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REALITY
Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

Koupím dům se zahradou do 5 mil. 
Kč. Tel.: 773 513 220

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430
aktuálně NABÍZÍ:

RD 5+1 s provozovnou 5.500.000 Kč
RD 3+kk, Brodek u Konice 2.290.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6000+ink.
St.pozemek Alojzov 700/m2
HLEDÁME BYT 3+1 Nabídněte!
 KLIENT PLATÍ HOTOVĚ!

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1+ garáž Plumlov 900.000 Kč
BYT 2+1, Pv 950.000 Kč
RD Protivanov           440.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč
RD Držovice 1.320.000 Kč
RD Doloplazy 1.628.000 Kč

PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky

Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1,2+1. Telefon: 
774 101 818

KOUPÍM CHATU.
TEL.: 773 545 092  

Pronajmeme byt 1+1 v blízkosti cen-
tra Pv  32m2, balkon, částečně zaříze-
ný. Volný od 1.9. Tel.: 721 456 005

Hledáme ke koupi byt 3+1, i k  rekon-
strukci, 774 409 430

Naléhavě sháním byt 3+1, může být
i družstevní. Hotovost. 792 284 168

Prodám byt 3+1 v OV 2. p., po rekon-
strukci, kousek od Družby, RK nevolat! 
Tel.: 602 566 506

Prodám byt 3+1 v PV, Sidl. svobody 
3532/33, 3. patro, nutná rekonstrukce 
Tel.: 777 250 392 
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Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

☎ 582 341 705 

☎ 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

☎ 582 341 705 

Seč u Lipové, okr. Prostějov. Prodej zrekonstruované chaty 3+kk 
s terasou, 2x WC, sprcha. K  celoročnímu užívání, včetně vnitřního 
vybavení. Zast. plocha 25 m2, zahrada 425 m2.  Cena: Kč 1.199.000,-

Prostějov, Plumlovská ul. Pronájem obchodu 48 m2. 
  Cena: Kč 5.000,-/měsíc

Myslejovice, okr. Prostějov.  Prodej chaty 2+1, WC, sprcha, posezení, 
altán, přístřešek na auto. Zast. plocha 16 m2, zahrada 374 m2. 
 Cena: Kč 520.000,-

Prostějov, nám. T. G. Masaryka. Pronájem prostor dosud sloužících 
jako kosmetické studio ve dvoře ve dvou patrech a celk. ploše 140 m2. 
 Cena: Kč 5.000,-/měsíc

BYTY – PRODEJ:
2+kk (dr.) - Pv, Tylova ul. Kč 1.165.000,-

GARÁŽE – PRODEJ:
Garáž – betonový prefabrikát k  odvozu Kč 
34.000,- bez pozemku a bez dopravy

BYTY – PRONÁJEM:
2+1, Biskupice Kč 3.000,-/měsíc + inkaso (cca 2.500)
2+1, Pv, Plumlovská ul. Kč 7.500,-/měs. + inkaso 
(2.000)
2+1 - zařízený, Pv, ul. Karlov Kč 8.000,-/měsíc + ink. (cca 2.500)

GARÁŽE – PRONÁJEM:
Garáž – Pv, ul. B. Šmerala Kč 1.500,-/měsíc

Kompletní nabídku najdete na:

   

  

 

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - zděné 
řad. domy 4+kk, 
energeticky úsporné, 
podl. plocha 96 m2, 
pozemky 300 m2, 

rezidenční bydlení.  CENA: v RK

 BRODEK u PV - 
prodej novostaveb 
nízkoenerg. RD 5 + kk 
s garáž. stáním i pro 
více vozidel, hosp. 

stavením, užitná plocha 125 m2, pozemek 333 m2. CENA 
v RK 

  Nabízíme montovaný 
rod. dům s terasou, užit. 
plocha 1.NP - 86,48 m2. 
Možnost podkroví 53,52 
m2. Exterier na klíč 

v ceně, interiér možno dodělat svépomocí, bez základové desky. 
Okamžitá montáž RD.  Cena: 1.500.000,-Kč

   CHATA ČUNÍN, 
chata dřevěné konstr. 
v blízkosti lesa. Dvě 
místnosti, veranda, el. 
220 V, záchod suchý 

vedle chaty, studna. Pozemek 68 m2.  CENA 170.000,-Kč

 RADSLAVICE (okr. 
VY),řadový RD 4+1 
s obyt. částí, chlévy 
a stodolou ve dvoře, 
dům po část. rekonstr., 

ZP a nádvoří 948 m2, zahrada o výměře 1987 m2.  
 CENA: 2.240.000,-Kč

  DRŽOVICE - 
provozní budova 
s bytem 1+1, objekt je 
možno využít pro 
dílenskou činnost nebo 

skladování. Napojení na veškeré IS.  CENA: v RK
Byty - prodej:

   PV - BYT 3+kk 
v OV, prodej rozest. 
bytu v centru města 
ve 2.NP zděného 
domu, 90 m2,  

 info a  cena v RK
Pozemky:

  Mostkovice - stavební 
pozemek 906 m2 v okr. 
části obce k výstavbě 
samost. stojícího RD. IS 
se nachází na pozemku.  

 CENA: 1.180.000,-Kč
VÍCE NEMOVITOSTÍ NA:

 WWW.REALMORAVIA.CZ

777 251 878777 251 878

B Y T Y
Volejte: 739 322 895

1+1 Šárka cihla 580.000Kč
2+1 Zrzavého            988.000Kč
3,5+1 Sídl. Svobody OV po celk rek. 1.872.000Kč

D O M Y
Volejte: 739 322 895

RD 2+kk Nezamyslice novostavba 895.000Kč 
RD 5+1 Krasická PV 2.470.000Kč
RD 4+kk Pv-Vrahovice novostavba  
 4.250.000Kč

Volejte: 723 335 940
RD 3+1 Ptení  875.000Kč
RD 5+kk  Určická    PV cena  v  rk
N O V O S T A V B Y   N A   K L Í Č

Volejte: 739 322 895
VÝSTAVBA RODINNÝCH DOMŮ 

PROSTĚJOV – KRASICE
Nabízíme exkluzivně výstavbu RD na klíč 
v  lokalitě Prostějov-Krasice ( za ul. Okružní),  
možnost výběru typu domu z  našeho katalogu 
popř. vyhotovení projektu na míru. Bližší 
informace v  kanceláři. Volné již jen 3 pozemky!

RD 3+kk Pv- Krasice 74m2 3.206.200Kč
RD 4+kk  Pv- Krasice 89m2 3.570.100Kč
RD 4+kk  Pv- Krasice 100m2  3.786.000Kč
RD 4+kk  Pv- Krasice 98m2 3.835.000Kč
RD 4+kk  Pv- Krasice 124m2  4.347.300Kč
RD 5+kk Pv- Krasice 109m2  4.065.600Kč
RD 4+1 Alojzov  2.827.250Kč
RD 3+kk Alojzov 2.318.000Kč

CENY VČETNĚ POZEMKŮ
Nabízíme také výstavbu RD  na vlastním pozemku, 
provedení nízkoenergetická dřevostavba nebo klasická 
zděná stavba.   Volejte: 739 322  895

P R O N Á J M Y
Volejte: 723 335 940

1+1 Daliborka 45m2 6.000Kč +ink
RD 1+1 Pv- Žešov 6.500 vč. ink
2+1 V. Špály 5.500Kč+ink
3+kk Hvězda 80m2 7.000Kč + ink

Volejte: 739 322  895
Garáž Krasická uzavřený areál 1.000Kč

O S T A T N Í
Volejte: 739 322 895

Garáž Sidl. Svornosti  190.000Kč
Stavební  pozemek Kostelec na Hané 1850m2 850.000Kč
Stavební  pozemek Alojzov 525m2 470.000Kč
Stavební  pozemek Alojzov 510m2 458.000Kč
Ubytovna Stražisko  Cena v RK

P R O  K L I E N T Y  H L E D Á M E
VOLEJTE: 739 322 895

Byt 3+1 poblíž centra, platba v hotovosti.
Byt 1+1  v  osobním vlastnictví. Platba hotově.
Pozemek pro výstavbu RD Prostějov a okolí.

Pronájem bytu 1+1 nebo 2+1 v PV.

www.realitypolzer.cz

Plumlovská 34, 796 01 Prostějov, 
info@realitypolzer.cz

NABÍZÍME VÝKUP 
BYTŮ ZA HOTOVÉ!!!

Pronajmu garáž na ul. Svolinského, tel.: 
723 165 010 

Pronajmu byt 3+1 v přízemí domu 
č. 8 na ul. Sádky v Pv, volný ihned, ná-
jem 7000 Kč bez inkasa, dlouhodobě. 
Volat: 606 517 434

Koupím dům v Prostějově a blízkém 
okolí. Volejte 739 429 448

Koupím byt v Prostějově. Nabídněte! 
702 063 163

Pronajmu byt 1+1 v Pv, nadstandard, 
uparku.cz, 5.000 + ink. Tel.: 608 111 622

Úřad pro zastupování státu ve vě-
cech majetkových vyhlašuje výbě-
rové řízení na prodej budovy Určice, 
č.p. 335 na pozemku parc. č. 635 
a pozemku parc. č. 634, vše v  k.ú. 
a obci Určice za min. kupní cenu 
ve výši 630 000,00 Kč. Další in-
formace poskytne Mgr. Zettelová 
na adrese Rejskova 28, Prostějov, 
tel. č. 582 302 593, e-mail: katerina.
zettelova@uzsvm.cz, www.uzsvm.cz.

Pronajmu byt 3+1 v  přízemním RD, 6 
km od Pv, nájem 5000 Kč + 3000 Kč 
inkaso. Možnost využití grilu, udírny 
a zahrádky. Tel.: 737 491 860

Pronajmu dlouhodobě zděnou garáž 
v areálu na Krapkově ul. v Prostějově 
u bývalého OSPAPU a pekáren. Tel.: 
602 537 370

Pronájem  1+1 v Pv, nájemné 6000 Kč 
+ kauce. Připojení k internetu, satelit. 
Tel.: 728 141 999

UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ
INZERCE
JE V PÁTEK 

2. ZÁØÍ 
V 10.00 HODIN

Z hospody ho vyvedli
V ŽELEZECH...

PROSTĚJOV Po prohýřené noci 
se pětadvacetiletý mladík zle po-
hádal se servírkou v restauraci 
u centra města. Obsluhu slovně 
napadl a nebýt rychlého příjezdu 
strážníků, bůhví, jak by to do-
padlo... Opilý hrubián skončil 
v poutech a vzápětí na služebně 
Policie ČR.
„Před devátou hodinou ranní v neděli 
jedenadvacátého srpna oznámila ob-
sluha nejmenované restaurace potíže 
s hostem. Ten usnul, a jakmile se ho 
servírka snažila probudit, choval se 
k ní značně hrubě. Ženu častoval 

vulgárními nadávkami a nemínil 
odejít. Naopak znovu usnul s hlavou 
na stole. Strážníci po svém příjezdu 
muže znovu vzbudili, ale další komu-
nikace se nekonala. Dotyčný nemínil 
jakkoliv s  hlídkou spolupracovat
a rovněž odmítl prokázat totožnost. 
Při vyvedení z provozovny za použití 
hmatů a chvatů se i nadále choval 
agresivně. Proto mu byla nasazena 
pouta a následně byl převezen na 
služebnu Policie ČR k  ověření 
totožnosti,“ popsala incident
s opilcem Jana Adámková, tisková 
mluvčí Městské policie Prostějov. 

„Svým jednáním je pětadvacetiletý 
muž podezřelý z  přestupku proti 
veřejnému pořádku a z  přestupku 
proti občanskému soužití. Za urážky 
má poškozená servírka možnost po-
dat návrh do tří měsíců u správního 
orgánu, neboť se v  tomto případě 
jedná o návrhový přestupek,“ dodala 
Adámková. 
Zajímavé je, že uvedená skutečnost 
podle informací Večerníku 
znamená, že napadená žena je
v příbuzenském poměru s neurval-
cem...   
  (mik)

Zápach a zarudlé oči
Smutným rekordmanem se stal 
třiadvacetiletý řidič osobního au-
tomobilu typu Citroën Xsara, kte-
rého policisté kontrolovali v neděli
21. srpna ve  22.24  hodin v  Plum-
lovské ulici.Při dechové zkoušce 
mu naměřili hodnotu 1,51 promile 
alkoholu v dechu. Muž jevil znám-
ky opilosti, jako jsou nejistý postoj, 
horší koordinace pohybů, zpomale-
né reakce, zápach alkoholu a zarud-
lé oči. S naměřenými hodnotami 
souhlasil a přiznal vypití jednoho 
dvanáctistupňového a pěti nealko-
holických piv před jízdou. Policisté 
mu zakázali další jízdu a na místě za-
drželi řidičský průkaz. Vzhledem ke 
změřené hodnotě alkoholu v dechu 
je podezřelý ze spáchání přečinu 
ohrožení pod vlivem návykové lát-
ky. Hrozí mu trest odnětí svobody 
až na jeden rok, peněžitý trest nebo 
zákaz činnosti.

ČERNÁ
KRONIKAs městskou policií

168 h
od

in

Pánové na skluzavce...
Po jedné hodině v noci ve středu
24. srpna přistihla hlídka na náměstí 
Spojenců dva muže, jak užívají hrací 
prvky na dětském hřišti. Jeden z dvo-
jice vyběhl po skluzavce v protisměru, 
druhý se houpal na houpačce. Tímto 
oba jednali protiprávně, neboť pro-
vozní řád hřiště stanoví pravidla, která 
svým chováním porušili. Hrací prvky 
totiž mohou užívat pouze děti od 4 do 
14 let. Po ověření jejich totožnosti jim 
bylo domluveno. 

Zachránili seniorku
Uplynulou středu 24. srpna po třetí 
hodině ranní se ocitla ve svízelné 
situaci sedmasedmdesátiletá žena, 
která z důvodu zdravotních obtíží 
upadla ve svém bytě na zem a vstát 
sama nedokázala. Tuto nepříjemnost 
ale zvládla. Zavolala mobilním tele-
fonem na linku městské policie
s žádostí o pomoc, že leží u otevřeného 
okna a protože má byt uzamknutý, 
vysune z okna hůlku, aby bylo možné 
poznat, v kterém bytě konkrétně se 
nachází. Strážníci na místo přivolali 
hasiče s plošinou. Ti vstoupili oknem 
do bytu a po zjištění stavu volající byla 
vyrozuměna záchranná služba. Poté 
byla žena sanitkou převezena do ne-
mocnice.

Podlehla zákeřné nemoci...

„Je to bolest pro celou
rodinu,“ svěřila se maminka
➢z titulní strany

najdete nás na
www.vecernikpv.cz



To, že se rána zahojí,To, že se rána zahojí,
je jen zdání, v srdci bolest zůstáváje jen zdání, v srdci bolest zůstává

a vzpomínání.a vzpomínání.

Dne 31. srpna 2016Dne 31. srpna 2016
vzpomeneme 1. smutné výročí vzpomeneme 1. smutné výročí 

co nás opustilco nás opustil
pan Zdeněk DOSEDĚLpan Zdeněk DOSEDĚL

z Prostějova.z Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

dcera Vlasta a Zdenkadcera Vlasta a Zdenka
s rodinami.s rodinami.

Tvůj úsměv vítr vzalTvůj úsměv vítr vzal
a nám jen vzpomínky zanechal. a nám jen vzpomínky zanechal. 

Odešla jsi, jak Bůh si přál, v našich Odešla jsi, jak Bůh si přál, v našich 
srdcích však žiješ stále dál. srdcích však žiješ stále dál. 

Dne 30. srpna 2016Dne 30. srpna 2016
vzpomeneme 4. smutné výročí, vzpomeneme 4. smutné výročí, 

co nás opustilaco nás opustila
paní Ludmila PÍRKOVÁpaní Ludmila PÍRKOVÁ

z Prostějova.z Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manžel, dcera a vnučka.manžel, dcera a vnučka.

Kdo v srdci žije, neumírá.Kdo v srdci žije, neumírá.

Dnes, tj. 29. srpna 2016Dnes, tj. 29. srpna 2016
uplyne 10. smutných letuplyne 10. smutných let

od úmrtí našeho milovaného od úmrtí našeho milovaného 
manžela, tatínka a dědečka,manžela, tatínka a dědečka,
pana Miroslava ŽÁČKApana Miroslava ŽÁČKA

z Prostějova.z Prostějova.
Stále vzpomínají manželkaStále vzpomínají manželka

a dcery s rodinami.a dcery s rodinami.

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.cz řádková inzerce / vzpomínky 15

vzpomínka
za 200 Kč
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Odešel´s, drahý,Odešel´s, drahý,
bez slůvka rozloučení,bez slůvka rozloučení,

tak náhle, že těžko uvěřit.tak náhle, že těžko uvěřit.

Dne 30. srpna 2016Dne 30. srpna 2016
vzpomenemevzpomeneme

4. smutné výročí od úmrtí4. smutné výročí od úmrtí
pana Radovana PAPOUŠKApana Radovana PAPOUŠKA

ze Želče.ze Želče.
Vzpomíná rodinaVzpomíná rodina

a kamarádi.a kamarádi.

Dnes, tj. 29. srpna 2016
vzpomenemevzpomeneme

4. smutné výročí  od úmrtí4. smutné výročí  od úmrtí
paní Elišky STĚNIČKOVÉpaní Elišky STĚNIČKOVÉ

z Brodku u Prostějova.z Brodku u Prostějova.
S láskou v srdci vzpomínajíS láskou v srdci vzpomínají

manžel, maminka,manžel, maminka,
dcery Marcela a Martinadcery Marcela a Martina

s rodinami.s rodinami.

Čas ubíhá a nevrací,Čas ubíhá a nevrací,
co vzal, ale láska, úctaco vzal, ale láska, úcta

a vzpomínky v srdcích  žijí dál.a vzpomínky v srdcích  žijí dál.

Dne 27. srpna 2016Dne 27. srpna 2016
jsme vzpomenulijsme vzpomenuli

2. smutné výročí od úmrtí2. smutné výročí od úmrtí
pana Jiřího VRÁNYpana Jiřího VRÁNY

a dnes, tj. 29. srpna 2016a dnes, tj. 29. srpna 2016
by se dožil 64 let. by se dožil 64 let. 

S láskou a  úctou vzpomínají  S láskou a  úctou vzpomínají  
manželka, děti s rodinamimanželka, děti s rodinami

a rodina Milčákova.a rodina Milčákova.

Vydal ses na cestu,Vydal ses na cestu,
kde chodí každý sám,kde chodí každý sám,

jen dveře vzpomínek nechaljen dveře vzpomínek nechal
jsi dokořán. Jen kytičku na hrobjsi dokořán. Jen kytičku na hrob
Ti můžeme dát, chviličku postátTi můžeme dát, chviličku postát

a tiše vzpomínat.a tiše vzpomínat.

Dne 3. září 2016Dne 3. září 2016
by se dožil 70 rokůby se dožil 70 roků

pan Ladislav PÁLENÍKpan Ladislav PÁLENÍK
z Prostějova.z Prostějova.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka Eva, syn Martin,manželka Eva, syn Martin,

dcery Magda a Jana s rodinou, dcery Magda a Jana s rodinou, 
vnoučata Káťa a Ondra.vnoučata Káťa a Ondra.

Dne 30. srpna 2016Dne 30. srpna 2016
si připomenemesi připomeneme
1. smutné výročí,1. smutné výročí,

kdy nás navždy opustilkdy nás navždy opustil
pan Jan PÁLENÍKpan Jan PÁLENÍK

z Křenůvek.z Křenůvek.
Za tichou vzpomínkuZa tichou vzpomínku

děkuje rodina.děkuje rodina.

Za pouhou dvacetikorunu
si můžete podat inzerát

do této rubriky.
Platí pouze do 2.9.2016

20
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Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, 
tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková 
a spol. s.r.o., Mlýnská 31, 
tel.: 582 343 883, 
          582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19,
tel.: 582 344 073, mobil: 
602 581 098

Bedřich Kuchař 1933  Prostějov
František Crha 1935  Skřípov
Františka Kubešová 1930  Vícov
Jiřina Hrušková 1925  Prostějov
Jiří Augustin 1942  Alojzov
Josef Pořízka 1933  Malé Hradisko
Alena Buriánková 1947  Prostějov
Josef Hrdlička 1938  Čehovice
Vladimír Hrdlička 1966  Čehovice

 

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

pondělí 29. srpna 2016 
Josef Škantár 1945 Klenovice na Hané  11.00 Obřadní síň Prostějov
Jarmila Pilná 1927 Prostějov  11.45 Obřadní síň Prostějov
Helena Mlčáková 1935 Prostějov  11.30 Obřadní síň Brněnská 104 
středa 31. srpna 2016
Emilie Přikrylová 1931 Mostkovice  10.00 kostel Mostkovice 
sobota 3.září 2016
Marta Laurenčíková 1934 Kostelec na Hané  14.00 hod. kaple Zdětín 

Nejsou již mezi námi
Ludmila Dvořáková 1925  Prostějov
Oldřich Pěnčík 1948  Prostějovičky
Jaroslav Náhunek 1946  Prostějov

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

pátek 2. září 2016 
Oldřich Doležel 1928 Prostějov  14.00 Obřadní síň Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS
Nejsou již mezi námi

Olga Lysická 1941  Hluchov
Jan Komárek 1948  Vrahovice
Miloš Vymazal 1932  Prostějov

Poslední rozlouèení
pondělí 29. srpna 2016 
Blažena Přikrylová 1923 Vřesovice  10.15 Obřadní síň Prostějov

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

Prodej palivového dřeva, polena 33 cm, 
metrovky, odřezky od pily. Cena od 
490 Kč/m. Doprava zajištěna. Tel.: 
734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivového 
dříví. Cena 500  Kč/prms. Doprava 
zajištěna. Pila K+L Doloplazy u Neza-
myslic. Tel.: 582 388 101

Prodám stroj na točenou zmrzlinu – 
nový v záruce. Tel.: 777 13 55 40

Prodám nové panské elektrokolo e-to-
tem BLADE, původní cena 23tis. nová 
17 tis. Značka: nevhodná výhra. Tel.: 
605 206 828

Prodám dřevěnou patrovou postel 
(spodní část úložný prostor), rošt, 
matrace. Tel.: 731 412 028

Prodám rozkládací kuchyňský stůl 
z masívu + 6 židlí, pěkny, cena doho-

dou. Tel.:731 412 028

Prodám vřetenovou sekačku 
a křovinořez, vše jako nové tel.: 
731 412 028

PRODÁ M

POZOR NOVÁ ADRESA! Galerie umění 
Prostějov, nám Svatopluka Čecha 2 (vchod 
za Zlatou bránou) vykupuje a zdarma oceňu-
je veškeré obrazy a starožitnosti. Neprodávej-
te překupníkům, ale odborníkům za nejvyšší 
ceny. Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775, www.
gupv.cz PO - PÁ 11:00 – 16:00 hod.

Aukční ceny ihned v hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, ho-
diny a hodinky, zbraně, stříbrné 
předměty, šperky a veškeré sta-
rožitnosti. Prosíme pouze kvalit-
ní a hodnotné předměty, nejlépe 
celé sbírky či pozůstalosti.  Info 
René Simon, tel.: 736 127 661, 
simonrene@seznam.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý ná-
bytek a byt. doplňky, hodiny, obrazy, 
koberce, lustry, lampy, sklo, porcelán, 
knihy pohlednice a další  Provedeme 
vyklízecí práce. Tel.: 605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a bake-
litová autíčka i plastová na ovládání 
(bovden) dále různé mech.hračky,ale 
i vláčky,panenky, hry, stavebnice atd. 
Tel.: 603 161 569

KOUPÍM
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Dík za to, čím jsi námDík za to, čím jsi nám
v životě byl, za každý den,v životě byl, za každý den,

jenž jsi pro nás žil.jenž jsi pro nás žil.

Dnes, tj. 29. srpna 2016Dnes, tj. 29. srpna 2016
uplynulo 5 let od tragickéuplynulo 5 let od tragické

nehody našich milovaných nehody našich milovaných 
Kateřiny BALUŠÍKOVÉKateřiny BALUŠÍKOVÉ

a jejího synaa jejího syna
Jiřího MARIÁNKAJiřího MARIÁNKA
z Němčic nad Hanou.z Němčic nad Hanou.

S láskou vzpomínají tatínek, S láskou vzpomínají tatínek, 
bratr Roman s rodinou, bratr Roman s rodinou, 

sestra Martina.sestra Martina.

Těžko se s Tebou loučilo, Těžko se s Tebou loučilo, 
těžko je bez Tebe žít. těžko je bez Tebe žít. 

Láska však smrtí nekončí Láska však smrtí nekončí 
v srdcích Tě navždy budeme mít.v srdcích Tě navždy budeme mít.

Dne 4. září 2016
by se dožil 96 letby se dožil 96 let

náš tatínek a dědečeknáš tatínek a dědeček
pan František NOVÁKpan František NOVÁK

z Hluchovaz Hluchova
a dne 10. října 2016a dne 10. října 2016

to bude 18 let, co nás opustil.to bude 18 let, co nás opustil.
S láskou v srdci vzpomínáS láskou v srdci vzpomíná

vděčná dcera Květa,vděčná dcera Květa,
vnuk Jirka, vnučka Pavlínkavnuk Jirka, vnučka Pavlínka

a syn Vlastimil s rodinou.a syn Vlastimil s rodinou.

66

SLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Rekonstrukce koupelen, telefon: 
605 459 652

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

LEVNÉ MALOVÁNÍ – MALÍŘ-
STVÍ VRÁNA. Výmalba místností 
od 15,-/m2, nátěr dveří od 350,-/
ks, nátěry radiátorů, železných 
konstrukcí, malování všeho dru-
hu. Na přání provedeme i úklid. 
Tel.: 775 652 906

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 
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Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

ČIŠTĚNÍ HROBŮ z terasa, 
přebroušení přímo na místě. 

Tel.: 721 817 009

Střechy Klimeš provádí tesařské, 
klempířské, pokrývačské a zednické 
práce.  Výroba pergol a montáž střeš-
ních oken, tel.: 733 465 777

Palírna Otaslavice oznamuje, že 
přijímá objednávky na zpracování 

ovoce. 
Kontakt: 582 370 058, 777 340 

485. Více informací naleznete na
www.palirnaotaslavice.cz.

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. Pra-
cuji pro více věřitelů Volejte na tel..: 
777 551 492 

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Rychlá půjčka od 5 – 50 000 Kč, do 
24 hodin, tel.: 776 321 781

HYPOTÉKY a PŮJČKY BEZ DO-
KLÁDÁNÍ PŘÍJMŮ a REGISTRŮ, 
tel.: 777 164 309  

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Půjčka Pv a okolí, přijedu až k vám. 
Tel.: 776 087 428

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT s.r.o. 
Volejte 777 551 492

Malá půjčka 10 000 až 80 000 
Kč. Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492
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Pohledný 60/186 mlad. vzhledu, vitální 
hledá ženu pro trvalý vztah.RD, auto mám. 
Tel.: 737 491 860

Hledám štíhlou ženu k seznámení. Pro hez-
ké chvíle. Já 51/180/80. Tel.: 776 890 384 

SEZNÁ MENÍ



Zahraniční firma zabývající se vážící tech-
nikou hledá vhodného kandidáta na pozi-
ci servisní technik. Náplň práce: instalace 
a servis elektronických zařízení (nářezové 
stroje a váhy). Požadujeme: SŠ nebo VŠ 
vzdělání v oboru elektro nebo výpočetní 
techniky, znalost OS Windows, orien-
tace v  HW a LAN sítích, mechanická 
zručnost, znalost AJ nebo NJ minimál-
ně pasivně, ŘP skupiny B, čistý trestní 
rejstřík, § 6 vyhl. 50/1978 sb., analytické 
a systémové uvažování, samostatnost 
a flexibilita, praxe na obdobné pozici vel-
kou výhodou. Nabízíme: odpovídající 
mzdové ohodnocení, práci v mezinárod-
ní společnosti, místo výkonu práce Praha, 
referentský vůz, služební telefon a note-
book, nástup dle dohody, roční prémie. 
Kontakt: jiri.abraham@bizerba.com

Nabízím brigádu na pomocné práce 
v prádelně a úklidové práce s možnos-
tí prodloužení na HPP. Více info na 
tel.: 777 099 406

Úklidová firma přijme spolehlivé pra-
covní síly – brigádníky i důchodce na 
úklid firem, bytových domů a domác-
ností. Tel. 774 149 221

Nabízím práci servírky v Pv, tel.: 
776 581 096

FORTE a.s. Mostkovice přijme:
Z Á M E Č N Í K A 
Požadujeme: vyučení v oboru 
+ 5 roků praxe, trestní bezúhonnost, 
pracovitost, loajalitu, komunikativ-
nost. Nabízíme: pracoviště Mostkovi-
ce, mzda 90 Kč/hod, zajištěné obědy, 
v případě nutnosti možnost dočas-
ného ubytování, pracovní dobu 6.00 
– 14.30 hod, nástup ihned.
Bližší informace na tel. číslech 582 
363 325, 777 750 641-personální 
odd., 775750345 Ing. Frantl denně 
od 6.00 do 14.00 hod.

Bar – herna v  Prostějově přijme 
servírku na 12 h. směny. Min. mzda 
14  000 Kč + osob. ohodnocení. 
Informace na tel.: 732 325 803

Přijmeme kuchaře na hlavní pra-
covní poměr, ranní směny, po-pá. 
Slušné platové podmínky, pro více 
informací volejte 777 011 191

H&D, a.s. přijme modelovou krejčí 
– mladodůchodkyni na brigádu do 
konce roku. Dále přijme šičky na bri-
gádu do konce roku. Nabídky zasílejte 
na H&D, a.s., Olomoucká 37, 796 01 
Prostějov, e-mail: central@hdas.cz. 
V případě dotazů 582 305 626 nebo 
773 778 221 pí. Vránová.

Přijmu  odpovědnou prodavačku do 
trafiky v Pv, částečný, plný  ID výhodou, 
tel. 731 412 028

Práce pro starobní důchodce! Nabízí-
me práci s takovou pracovní smlouvou, 
která Vám zvýší Váš stávající důchod. Na-
bízíme 5 volných pracovních míst v Pros-
tějově. Volejte ihned: 602 603 067

Bezpečnostní a úklidová agentura hledá 
nové zaměstnance do hlavního pracov-
ního poměru na pracovní pozici vrátný. 
Vhodné pro muže i v invalidním důcho-
du. Zkrácený i plný pracovní úvazek, 
místo výkonu Prostějov. Podmínkou 
přijetí je čistý trestní rejstřík a možnost 
výkonu nočních směn. Informace na 
tel. čísle: 602 786 692.

Přijmeme řidiče taxi, informace na  
www.me-taxi.cz nebo na telefon: 
777 140 499

PR ÁCE NABÍZÍ

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.cznabídka pracovních míst16

UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ INZERCE 

pro další èíslo
 je v PÁTEK 

2. záøí v 10.00 hodin

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Brašnář/-ka 15 000 Kč jednosměnný základní + praktická GALA Krasice
Mechanici/    Wisconsin engineering
servisní technici 80 Kč/hod. jednosměnný základní + praktická Prostějov
Montážní dělníci  11- 13 000  Kč jednosměnný střední odborné Cars technology Ondratice 
Odborní referenti  -    Veterinární správa  
veterinární technici   15 000 Kč jednosměnný ÚSO s maturitou SVS, K ostelec n.H.
Pom. dělníci ve stavebnictví10 - 15000 Kč jednosměnný základní + praktická Mačkal stav, Pv 
Pom. pracovníci expedice  10 - 11500 Kč jednosměnný základní + praktická ŠTAFFA, H. Štěpánov
Řidiči vysokozd. vozíku 16 500 Kč dvousměnný základní + praktická Karlovarské minerální 
    vody,  Mostkovice
Údržbáři-elektro 18 000 Kč dvousměnný střední odborné ALPER, Pv
Vš.zdravotní sestra 20 000 Kč nepřetržitý ÚSO s maturitou Domov u Rybníka
    Víceměřice

Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST

ROZŠIŘTE TÝM největšího regionálního vydavatelství 
Zajímají vás média? / Baví vás komunikace s lidmi? / Chcete být u vzniku nového titulu?

CHCEŠ BÝT MANAŽERKOU?
●● starost o klienty z vybraných segmentů
●● průběžné doplňování portfolia o nové klienty
●● příprava nabídek, návrh kampaní
●● dohled nad realizací kampaní a jejich 
         vyhodnocování

nabízíme
●●zajímavou práci s lidmi
●● nadstandardní platové podmínky - fix + provize
●● zkušební dobu na zapracování
●● flexibilní pracovní dobu

požadujeme
●●  samostatnost, spolehlivost
●● komunikační a organizační schopnosti
●● uživatelskou znalost práce s PC (MS Office)
●● obchodní zkušenosti v médiích výhodou

Kontaktní pracoviště Prostějov, nám. Spojenců 2632/13, PV. Zprostředkování zaměstnání: Ing. Bouchalíková, tel.: 950 154 317.
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách Úřadu práce ČR
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Pokud hledáte právě takovou práci, máte nám co nabídnout a nechcete se stát jen pátým kolem u vozu,
pak nám pošlete životopis na kozak@pv.cz, případně Olomoucká 10, Prostějov. Pro bližší informace volejte 608 706 148!
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

ALBUM, DRAHÁ, DROGY, FOTKA, KAKAO, KARAS, KREACE, LENKA, LOKET, 
MUŠLE, ODBYT, OLOVO, PALAŠ, PLUKY, SNAHA, SVIŠŤ, ŠKLEB, TUŽKA, 
UDÁLOST, VONĚT, VYSAVAČ, VZNOS, ZÁKLAD, ZVŮLE

PRVNÍ DÁMA  ............................. PÍSNÍ

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́

I pětatřicáté číslo letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přináší podobu oddechové strany, 
při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, najdete i v těchto 
vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osobnosti veřejného života, jež je gra-

ficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblíbenější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky
a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus 

navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, volat na ještě

známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to do ČTVRTKU 1.  září 2016, 10:00 hodin,

pokud není u některého z klání uvedeno jinak! 
  POUKAZY je možné vyzvednout v redakci do 30 dnů od zveřejnění výhry.POUKAZY je možné vyzvednout v redakci do 30 dnů od zveřejnění výhry.

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 34/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně:         vyhrál/-a                    
Určická ul. Dana SLAVOTÍNKOVÁ, Určická 40, Prostějov

 Výherce získává: DÁRKOVÝ Balíček v hodnotě 400 Kč.

HÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně:                 vyhrál/-a                    
Barbora Strýcová Ludmila KOPEČNÁ NEDOMANSKÁ, 

 Tyršova 577, Konice 
Výherce získává:  POUKAZ na sortiment zboží v hodnotě 400 Kč.

OSMISMĚRKA
 správně:              vyhrál/-a                     
RENESANČNĚ Helena BOHÁČOVÁ, Husova 82, Prostějov

Výherce získává: DVĚ VSTUPENKY na akci 
                                      

KLÍČ KVARTET v hodnotě 400 Kč.
SUDOKU

 správně:                 vyhrál/-a                    
5,7,4,9 Richard VAVERKA, Čs. odboje 24, Vrahovice 
Výherce získává: VOLNÝ VSTUP na akci pro tři osoby v hodnotě 400 Kč.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      
Vraťte se časem mezi dinosaury ve Vyškově 

 Pavel ŚTĚTOVSKÝ, Doloplazy
Výherce získal: RODINNÉ VSTUPNÉ do Dinoparku
                                     v celkové hodnotě 400 Kč.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.
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Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

do KULTURY a graficky lehce poupravili frontmana 

skupiny, jejíž předvánoční koncert v Prostějově je již 

s předstihem vyprodán...

soutěž

Výherce získá DVĚ VSTUPENKY 
v hodnotě 400 Kč
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Výherce získá DVĚ VSTUPENKY 
na divadelní představení v hodnotě 400 Kč

Výherce získává POUKAZ na sorti-
ment prodejny v ceně 400 Kč.
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 
400 Kč na sortiment prodejny.
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Výherce získává POUKAZ v hodnotě
 400 Kč na sortiment prodejny.
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BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Sobota 3. 9.Sobota 3. 9.  13.00 - 15.00 a 16.00 - 18.0013.00 - 15.00 a 16.00 - 18.00
Neděle  4. 9.Neděle  4. 9. 13.00 - 15.00 13.00 - 15.00

LEDNÍ HOKEJ:

TTIPIP Večerníku

Dny evropského dědictví (Euro-
pean Heritage Days) každoročně v 
měsíci září otevírají nejširší veřejnosti 
brány nejzajímavějších památek, bu-
dov, objektů a prostor, včetně těch, 
které jsou jinak zčásti nebo zcela 
nepřístupné. Letos poprvé se do této 
zajímavé akce zapojí i zámek v Čechách 
pod Kosířem. Pro návštěvníky si 
pořadatelé připravili na tuto sobotu 
skutečně zajímavý program.  
Dny evropského dědictví jsou význam-
nou kulturně poznávací společenskou 
akcí, která slouží k posílení historického 
povědomí v nejširších souvislostech se 
zvláštním důrazem na vnímání mez-
inárodního kontextu národního kul-
turního dědictví.
Oficiální zahájení akce v Čechách pod 
Kosířem je plánováno na 14.00 hodin. 
Během celého odpoledne bude v areálu 
zámku a zámecké zahrady probíhat 
umělecko-řemeslný jarmark, v rámci 
následujícího Hanáckého dovádění se 
zabaví všechny generace při různých 
soutěžích. Zájemci si také mohou 
prohlédnout sochaře při výrobě dřevěné 
sochy či se projet na koni. O hudební 
vložku se postará skupina Ohlá nota. 
Hlavní hřeb celé akce však přijde 
s dvacátou hodinou, kdy se pod 
širým nebem v zámecké zahradě 
před oranžérií bude promítat remas-
terovaná verze slavné Obecné školy, 
kterou natočili otec a syn Svěrákovi, 
jejichž muzeum přímo v zámku 
můžete také celý den zdarma navštívit. 

„Tato verze filmu byla k vidění zatím 
pouze jednou na promítání u příležitosti 
osmdesátých narozenin Zdeňka Svěráka. 
Je tedy určitě na co se těšit,“ uvedl kaste-
lán zámku Martin Váňa.

Vstupné je dobrovolné, pokud 
přispějete jakoukoliv částkou, au-
tomaticky postupujete do slosování 
o ceny. Po promítání filmu je zajištěn 
speciální svoz historickým autobusem. 

KDY: SOBOTA 3. ZÁØÍ, 14:00 HODIN
KDE: ZÁMEK ÈECHY POD KOSÍØEM

DNY EVROPSKÉHO DĚDICTVÍ
V ČECHÁCH POD KOSÍŘEM

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov

pondělí 29. srpna
20:00 Božská Florence
britská komedie
úterý 30. srpna 
20:00 Božská Florence
středa 31. srpna
20:00 Božská Florence
čtvrtek 1. září
15:30 Obr Dobr
americký animovaný film 
17:30 Casablanca
Art film - americký film  
20:00 Taxi 121
český thriller 
pátek 2. září
15:30 Obr Dobr 3D
17:30 Taxi 121
20:00 Smrt ve tmě
americký horor
sobota 3. září
15:30 Obr Dobr 3D
17:30 Taxi 121
20:00 Smrt ve tmě
neděle 4. září
15:30 Obr Dobr
17:30 Obr Dobr
20:00 Taxi 121

Kulturní klub
DUHA

b

do 31. srpna
MATURITA/ART/16
výstava maturitních prací studentů 
GJW v Prostějově

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T.G.Masaryka 2
do 2. října
OKNO MÉ DUŠE
obrázky s městečky a jejich náměstíčky, 
s krajinkami, ale také s lidičkami, plné poezie, 
něžnosti, lehkého žertu i erotiky, při kterých 
autorka nachází inspiraci všude kolem ma-
pují tvorbu malířky, sochařky, keramičky 
a ilustrátorky dětských knih Sylvy Prchlíkové

Knihovna
středa 31. srpna
12:00 DEN ŠIKULŮ
do 31. srpna
LUŠTĚNÍ S KNIHOVNOU
křížovku si můžete vyzvednout (vypl-
něnou zase odevzdat) nejen v knihov-
ně, ale i na dalších místech města.
do 31. srpna
BORN FOR DESIGN
výstava tištěných prací studentů pros-
tějovské Střední školy designu a módy, 
obor multimedia za rok 2015/ 2016 
(Galerie Na Půdě)
do 30. září
SOVIČKIÁDA
Velká tradiční literární soutěž pro děti 
a mládež do 15 let. Básně nebo příběhy na 
libovolné téma posílejte elektronicky i na 
papíře na adresu detske@knihovnapv.cz. 
Autoři nejlepších prací, vyhodnocených 
odbornou porotou, budou při listopado-
vém slavnostním vyhlášení výsledků od-
měněni věcnými cenami.
do 30. září
JAK SBALIT NEJLEPŠÍ
KAMARÁDKU
Nevíte, jak obalit knihu, učebnici do školy 
či sešit? Nebo prostě chcete, aby vám vaše 
oblíbené knížky déle vydržely? Ať je vám 
let kolik chce, přijďte v průběhu září a my 
vás naučíme úhledně obalovat knihy do 
průhledné fólie nebo papíru.
do 30. září
STAVBY KARLA IV.:
SOUTĚŽNÍ VÝSTAVA
V knihovně pro děti visí krásné malby 
a kresby míst, postavených za vlády Karla 
IV. Děti je před prázdninami přinášely, aby 
vytvořily výjimečnou výstavu a zároveň se 
tím zúčastnily soutěže. Zastavte se a hla-
sujte pro obrázek, který se vám líbí nejvíc. 
Tři výherce oceníme knížkou.

 Galerie U Hanáka
pátek 2. září 
17:30 PAVEL NAVRÁTIL
- „POHLEDY A ARTEFAKTY“
vernisáž výstavy, která potrvá do 4. října

Zámek Konice
do 30. srpna
VÝSTAVA UMĚLECKÝCH ŘEMESEL
do 31. srpna 
PROHLÍDKOVÁ TRASA
do 31. srpna
EXPOZICE ZVYKŮ A ŘEMESEL

 Galerie Cyril
věž kostela Cyrila a Metoděje

Brněnská ulice, Prostějov
pátek 2. září 
JAN MATÝSEK - CESTYVĚZ
výstava reflektuje symboliku cesty, jako 
syntézu fyzického a duševního pohybu. 
V představách Jana Matýska je ces-
ta sama o sobě prostorem, kde není 
jasné, které překážky jsou ze světa 
kolem nás, a které tvoříme svou pří-
tomností. Co jsou omezující man-
tinely, a co dobrá znamení. Ztrácí 
se hranice mezi realitou a fantazií, 
a dokonce i tím, co je nahoře, a co dole. 
Galerie Cyril se promění v labyrint, kde 
ztratit se tentokrát není na škodu... Au-
tor je studentem scénografie na JAMU 
v Brně. Kurátorkou výstavy, která trvá 
do 30. září, je Barbora Ciprová.

ŠPALÍÈEK
do 18. září
MILAN BENDA - MALÍŘ
BAROKNÍHO ŠEROSVITU
mladý prostějovský malíř a restaurátor 
představí to nejlepší ze svého díla. Mistr 
barokního šerosvitu, hry světla a stínu, 
známější daleko za hranicemi Prostě-
jova, který zůstává prostějovským mi-
lovníkům umění tak trochu skryt. Jeho 
olejomalby představují širokou škálu 
motivů. Je na co se těšit...

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADIVADELDELNÍ NÍ 
 OKÉNKO  OKÉNKO A A VÝVÝSTAVYSTAVY

aneb, aneb, 
co se co se 
kde děje…kde děje…

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

* v pondělky od 9:30 do 11:30 hodin se 
koná multikulturní klub rodičů a dětí - 
lektorky provedou hravou formou děti 
i s rodiči postupně celým světem
* ve čtvrtky od 9:30 do 11:30 hodin se 
konají vzdělávací přednášky a besedy 
pro rodiče s hlídáním dětí

ICM 
informační centrum 

pro mládež, Prostějov
Od čtvrtka 1. září bude opět otevřeno od 
12:00 do 17:00 hod. Podrobnější infor-
mace najdete na  www.icmprostejov.cz.

RÙZNÉ…
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí 
k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší 
informace v kanceláři č. 106 nebo na tel. 
č. 588 008 095, 724  706  773

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Svaz tělesně postižených v ČR, Pro-
stějov, Kostelecká 17 zve své členy 
i nečleny na tyto zájezdy:
* 17. září do Veĺkého Mederu - pobyt ve 
slovenských termálech
* 23. září do Choliny s návštěvou pivo-
varu a Loštic
* 15. října do termálních lázní Mošoň
Bližší informace v kanceláři č. 106, 
tel.: 724 706 773 

POMOCNÁ RUKA, z.s. pořádá ve 
čtvrtek 15. září od 10:00 hodin v ZŠ 
Jana Železného na Sídlišti svobody 
a ZŠ Studentská (vchod z ulice Tylo-
va) CHARITATIVNÍ SBÍRKU. Sbírá 
se oblečení, hračky, lůžkoviny, záclony, 
ručníky, utěrky, kabelky, knihy a jiné. Vše 
balené v sáčcích nebo pytlích. Informace 
na tel.: 582 335 251 nebo 734 575 711.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov 796 01
I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odbor-
ného sociálního poradenství také za-
jištění baterií do sluchadel a drobného 
příslušenství ke sluchadlům (hadičky, 
čistící tablety, či ušní tvarovky různých 
velikostí). Zároveň vás upozorňujeme 
na změnu telefonního čísla poraden-
ského zařízení: 775 549 777. 

Půjčovna rehabilitačních a kompenzač-
ních pomůcek LAZARIÁNSKÉHO 
SERVISU PV, Hacarova 2, zajišťuje 
ortopedické vozíky, WC křesla, chodítka 
- pevná, pojízdná, podpažní, servírovací 
stolky a polohovací lůžka (mechanická, 
elektrická). Kontakt po telefonu pí. V. Za-
pletalová 776 054  299

AKTIVNÍ SENIOŘI S NEMOCEMI 
I BEZ... Prostějov pořádají podzimní re-
kreační pobyt v horském hotelu Cherry 
na Horní Bečvě v Beskydách, ve dnech 
2. až 8. října. O posledních volných mís-
tech podá informace Vladimír Pařízek 
na mobilu 739 513 405

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace 
a události z vašeho okolí…   

PŘEDPLATNÉ
ZA SUPER CENY

582 333 433

KDE SE CO DÌJE?
SVÉ NÁMĚTY,

POZVÁNKY NA AKCE
NÁM VOLEJTE,

PIŠTE

582 333 433 , 
608 960 042, 
VECERNIK@PV.CZ

Na pouť do Určic přijede 
kardinál Vlk 

Již počtvrté se 
první zářijový tý-

den bude v  Určicích konat pouť 
k  Panně Marii Určické. Jedná se 
o obnovenou tradici poutí, které 
byly v obci a širokém okolí živé od 
poloviny 17. století do předvečera 
první světové války. Poutní úcta 
k Určicím byla spojena se zázrač-
ným obrazem Panny Marie, který 
uzdravoval nemocné. Ten se pů-
vodně nacházel na stromě u hlav-
ní cesty spojující Určice a Prostě-
jov. Po sérii zázračných uzdravení 
a zjevení byl slavnostně přene-
sen do určického kostela, kde 
je uchován dodnes. Mši svatou 
bude v neděli 4. září od 11:00 ho-
din celebrovat kardinál Miloslav 
Vlk, hlavní kaplan Vojenského 
a špitálního řádu sv. Lazara Jeruza-
lémského, zpěvem ji doprovodí 
Magnificat Brno. Na mši svaté bu-
dou přítomni zástupci rytířských 
a kněžských řádů. Ukončení pou-
tě bude slavnostním požehnáním 
v 15:00 hodin. Po mši svaté bude 
vysvěcena nová kaple sv. Lazara 
a Boží muka sv. Lazara. Celý den 
bude pro zájemce otevřena kos-
telní věž, která prošla náročnou 
opravou. Jedná se o unikátní věž 
z počátku patnáctého století, kte-
rá není součástí hmoty kostela, ale 
stojí samostatně.

Plumlovský kotlík 
Plumlov camping Žralok zve na pátý 
ročník soutěže ve vaření kotlíkových 
gulášů „Plumlovský kotlík 2016“. 
Akce se bude konat v sobotu 3. září 
od 9:00 hodin. Samotné vaření 
a průběžné hodnocení odborné po-
roty a návštěvníků je naplánováno 
od 10:00 do 14:00 hodin. Vyhlášení 
výsledků proběhne v 15:00 hodin. 
K dobré chuti a náladě zahraje sku-
pina Kokeno, akci bude moderovat 
Michal Papoušek. 

Festival Fara Smržice 
Tuto sobotu 3. září od 17:00 hodin 
se bude konat první ročník festivalu 
Fara Smržice. V programu se před-
staví kapely Homebwoyrasta, Jižní 
ryba a také zpěvák Mara Soldán.

Stínava se loučí s prázdninami
Dnes, tedy v pondělí 29. srpna, se ve 
Stínavě uskuteční loučení s prázdni-
nami. Mateřské centrum Stínaváček 
připravilo pohádkovou stezku, která 
povede k tůním, kde si všichni ope-
čou buřtíky. Sraz je ve 14.00 hodin 
u obecního úřadu, na cestu je dob-
ré vzít si dobrou náladu, špekáček, 
chleba a pití.

Program reportáží zpravodajského bloku v období 30. 8. – 5. 9. 2016:
ZPRÁVY

1. Nová vyhláška o nočním klidu
2. Do hodů bude radnice opravena

3. Do průmyslové zóny povede nový 
přivaděč vody¨

KULTURA:
1. Věra Špinarová a Prostějovské léto 2. Nová sezóna divadla Point

SPORT:
1. Memoriál O. Malečka

Týdenní zpravodajské bloky z Prostìjova bìží na:
kabelové televizi (celý týden)
webových stránkách www.prostejov.eu (grafický odkaz PROSTĚJOVSKÝ INFO-
KANÁL) – celý týden, k dispozici archiv vysílání; digitálním satelitu – ASTRA 
3B; pozemním vysílání – anténa nastavena na vysílač Radíkov (Olomouc) nebo 
Tlustá hora (Zlín).

Vysílání na satelitu a přes klasickou anténu probíhá v rámci celostátního 
regionálního televizního kanálu  Regionalnitelevize.cz, kdy premiéry vysílání 
z našeho regionu jsou vždy v 18:40, reprízy potom každé 4 hodiny. 1
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úterý 30. srpna:
17:15: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Zubr Přerov (přípravné utkání juniorů)



„ŠPINARKA“
POŘÁD
JEDE

●● Prostějovští fotbalisté zažili dru-
hou smolnou porážku v řadě a na 
výhru ve FNL stále čekají strana 25

● kultura ● sport ● spoleènost

www.vecernikpv.cz

➢KOMPLETNÍ REPORTÁŽ Z GP PROSTĚJOV
NAJDETE NA STRA NĚ 24 DNEŠNÍHO VYDÁNÍ

➢KOMPLETNÍ REPORTÁŽ A FOTOGALERII KOMPLETNÍ REPORTÁŽ A FOTOGALERII 
NAJDETE UŽ BRZY NA WWW.VECERNIKPV.CZ

PROSTĚJOV Originální sportovní akce, kterou Prostějov ještě neviděl. 
To jsou Všesportovní hry SDTJ z celé republiky. O nadcházejícím víken-
du se sjede na Hanou okolo tří stovek sportovců z Česka, Slovenska 
a také USA, aby se poměřili v celkem patnácti sportech! 
Centrem všeho dění bude renovovaný areál DTJ Prostějov v Krasické 
ulici a prostory přilehlého Aquaparku. Sportovci se ukážou například 
v plavání, plážovém fotbalu nebo volejbalu. Mezi známými disciplí-
nami jsou i takové, které svým názvem veřejnosti moc neřeknou, jako 
crossfit nebo pétanque. Právě o soutěžení v pétanque projevili zástup-
ci přihlášených SDTJ největší zájem. 
Jelikož se jedná spíše o přátelské setkání sportovců, přichystali orga-
nizátoři pro své hosty i bohatý kulturní program. Reprodukovaná 
hudba v podání dvou DJs se bude linout areálem DTJ hned ze dvou 
scén.  Nachystány jsou i různé soutěže, jako například pití piva na čas, 
tombola a vyzkoušet si všichni budou moci i karaoke.   
Zkrátka Prostějov čeká o víkendu 3. a 4. září všesportovní veselí. 
Slavnostní zahájení her je naplánováno na sobotu od 10:00 hodin, de-
korování vítězů pak proběhne v neděli od 13:00 hodin.  (zv)
 VŠE O NADCHÁZEJÍCÍM SPORTOVNÍM SVÁTKU
 NAJDETE NA STRANĚ 35

PENÍZE PRO
DAVÍDKA

VLASTŇÁK
A PROHRA...

●● Po otevření kasiček byla ma-
minka nemocného chlapečka do-
slova dojatá... strana 22

Pondělí 29. srpna 2016

Číslo 35•Ročník 19

MILUJEMEVEČERNÍK

MILUJEMEVEČERNEEE ÍK

IL JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Naleznete
uvnitř

V NEDĚLI
SE POBĚŽÍ
●● Prostějovský městský běh napí-
še již třetí ročník. Přidáte se k vytr-
valcům i vy? 

 strana 31
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zveme na šlágr Večerníku - HRY DTJ
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●● Památku zastřelených z 25. srpna 
1968 si vedení města, představitelé ar-
mády, policie, společenských a kultur-
ních organizací připomněli u pomní-
ku obětem intervence vojsk Varšavské 
smlouvy na náměstí T.G. Masaryka. 
 Podívejte se na www.vecernikpv.cz!

●● České basketbalistky do 18 let 
včetně prostějovské rodačky Adély 
Neubauerové nenaplnily na ME 
v Maďarsku ambice a skončily až 
třinácté. Alespoň se však zachránily 
v elitní kategorii i pro další rok.

●● Modrou stuhou za společenský 
život získala v  soutěži Vesnice roku 
Skalka. Olomoucký kraj pak z regio-
nálních obcí ocenil ještě Vrbátky za 
místní spolkový život a Čelechovice 
na Hané za prezentaci prostřednic-
tvím tradičních venkovských řeme-
sel. Ohlasy přineseme v příštím čísle!

●● Trenér plumlovských fotbalistů 
Petr Kiška se musí po odchodu To-
máše Matuly s Janem Dvořákem smí-
řit s další hráčskou ztrátou, v podzimní 
části mu z osobních důvodů nepomů-
že ani obránce Roman Kocourek.

●●  Novou posilou jeseneckých 
fotbalistů se stal devatenáctiletý 
Antonín Hradil, syn dlouholeté gól-
manské opory několika regionálních 
celků přestoupil ze Ptení, odkud na-
posledy hostoval v Konici.

●● Tady je Svozilovo! Pivínu se od-
nepaměti přezdívá Turecko, od nové 
sezóny by mohlo být i Svozilsko. Nej-
starší trenér Jaroslav přitáhl do svého 
týmu po prvním synovi Jaroslavovi do 
mužstva i druhorozeného Martina.

JEDNOU
VĚTOU

KRAJSKÝ PØEBOR - 5. KOLO
FC KRALICE NA HANÉ

TJ JISKRA RAPOTÍN
SOBOTA 3.9. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Kralicích

KRAJSKÝ PØEBOR - 5. KOLO
TJ SOKOL URČICE

FK SLAVOJ KOJETÍN
NEDĚLE 4.9. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Určicích

I.A TØÍDA, SK. „B“ - 5. KOLO
TJ SOKOL MOSTKOVICE

SK LIPOVÁ
NEDĚLE 4.9. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Mostkovicích

I.B TØÍDA, SK. „A“ - 5. KOLO
FK NĚMČICE NAD HANOU
TJ SOKOL VRCHOSLAVICE
SOBOTA 3.9. 16:00 HODIN
Fotbalový areál v Němčicích

I.B TØÍDA, SK. „B“ - 5. KOLO
FC HVOZD

FC KOSTELEC NA HANÉ
NEDĚLE 4.9. 16:00 HODIN
Fotbalový areál ve Hvozdě

                boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M

Zdeněk VYSLOUŽIL
PROSTĚJOV Tohle prostějovský velodrom ještě nezažil! Historie Grand Prix 

Prostějov-Memoriálu Otmara Malečka pamatuje různé situace, ale tolik pádů jako 

při letošním ročníku ještě ne. Jedním z nešťastníků, kteří skončili v nemocnici, byl 

také favorit pořádajícího SKC TUFO Luděk Lichnovský, jenž byl odvezen sanitkou 

s podezřením na vnitřní zranění. Ta se naštěstí neotvrdila, ale domácí naděje v závě-

rečném madisonu vzaly za své...

Prostějov ožije sportem:
PŘIJEDOU I Z USA!

Prostìjovské léto
zakonèil koncertzakonèil koncert
rockové babièkyrockové babièky

SLZY BOLESTI

KRVAVÝ PÁTEK
KRVAVÝ PÁTEKaneb

●●
h
v

V
A

ště žil! Hi t i G d P i

Domácí lídr 
Domácí lídr Lichnovský 
Lichnovský skonèil skonèil v nemocnici

v nemocnici
Foto: Jan Brychta

2x foto: Josef Popelka

MOSTKOVICE Hotel Plumlov zprostředkoval ve středu 24. srpna všem hudbymilovným návštěvní-
kům skutečně nevšední zážitek. V luxusním prostředí terasy čnící nad hladinou plumlovské přehrady 
vystoupili legendární hot-jazzoví a swingoví interpreti Melody Makers v čele s Ondřejem Havelkou. 
Oslavili zde již dvacáté výročí založení orchestru programem Nás to tady furt baví.   (pav)

Ondřeje Havelku to furt baví...
BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Orchestr Melody Makers a rodina Havelkova předvedly show světového formátu.    Foto: Hotel Plumlov



Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis20

mládežnické tabulky
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Prostějov - Třebíč 2:4 
 (2:0, 0:1, 0:3)
Branky a nahrávky: 9. Šlahař (Krejčík), 18. 
Šlahař (Káňa) – 29. Erat (Dolníček), 47. Zdráhal 
(Erat, Niko), 55. Zohorna (Lojek, Erat), 59. Psota. 
Vyloučení: 6:6, navíc Dolníček (T) osobní trest 10 
minut plus do konce utkání. Využití: 0:2. Oslabení: 
0:0. Diváků: 800
LHK Jestřábi Prostějov: Kantor – Holík, Kaluža, 
Protivný, Vokurka, Zadražil, Šafář, Kolář – Luňák, 
Venkrbec, Fiala – Novák, Půhoný, Korhoň – 
Krejčík, Šlahař, Káňa – Augustin, Moskal, Švec. 
Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.
SK Horácká Slavia Třebíč: Dostál – Zdráhal, 
Lojek, Koch, Niko, Bartejs, Čejka, Chrapak – Erat, 
Dolníček, Zohorna – Kusko, Milfait, Psota – Was-
serbauer, Havránek, Přibyl – Čech, Juráň, Paták 
– Všetečka. Trenér: Martin Sobotka.

„Důsledky vyvodíme, někteří hráči 
nebudou hrát v těch lajnách jako 
doposud.“  trenér LHK Jestřábi
 Kamil PŘECECHTĚL

  REPORTÁŽ Z UTKÁNÍ
 NAJDETE NA STRANĚ 33

HOKEJ
PŘÁTELSKÉ UTKÁNÍ

Tabulka 1. liga nohejbalu ČR
1. Slavoj Český Brod 13 10 1 2 71:33 21
2. Sokol Horažďovice 13 9 2 2 67:39 20
3. AC Zruč-Senec 2004 13 7 2 4 63:51 16
4. TJ Sokol I Prostějov 13 5 2 6 54:57 12
5. SK Start Praha A 12 4 3 5 52:51 11
6. Žďár nad Sázavou 13 3 3 7 43:63 9
7. TJ AVIA Čakovice B 12 4 0 8 42:59 8
8. Spartak Přerov 13 2 1 10 31:70 5
13. kolo: TJ Sokol I Prostějov - AC Zruč-Senec 
2004 3:6, TJ Sokol Horažďovice VYNK Hapon - PKS 
okna Žďár nad Sázavou 6:0, SK Start Praha - TJ AVIA 
Čakovice „B“ - nehlášeno.
KAM PŘÍŠTĚ...
14. kolo, sobota 3. září 2016: SK Start Praha 
- TJ Sokol Horažďovice VYNK Hapon, TJ AVIA 
Čakovice „B“ - PKS okna Žďár nad Sázavou, TJ 
Spartak MSEM Přerov - TJ Sokol I Prostějov, 
TJ SLAVOJ Český Brod - AC Zruč-Senec 2004.
Prostějov - Zruč-Senec 3:6
Sestava Prostějova: Omelka, Valenta, Roba, 
Matkulčík, Maršálek, Příhoda, Gubčo. Trenér: Rich-
ard Beneš. Rozhodčí: Spáčil, Osman.

NOHEJBAL
1. LIGA

Pardubice - Sokolov 1:1 (1:1)
Branky: 10. Fousek – 33. Provod. Rozhodčí: Mrázek 
– Podaný, Poživil. Diváci: 6126. 
Táborsko - Třinec 3:2 (2:1)
Branky: 33. Traore, 42. Džafi ć, 67. Traore – 45. Bedecs 
(pen.), 84. Motyčka. Rozhodčí: Severýn – Melichar, 
Myška. ŽK: 37. Kalvach, 45. Mrázek, 87. Traore – 33. 
Ižvolt. ČK: 90. Traore. Diváci: 516.
Baník Ostrava - Frýdek-Místek 
 2:1 (1:0)
Branky: 17. Nerad, 57. Nerad – 90+1. Byrtus. 
Rozhodčí: Příhoda – Kubec, Hájek. ŽK: 32. 
Zápotočný, 44. Nerad, 77. Matěj – 53. Hykel, 64. 
Blažek, 65. Šichor, 71. Literák. Diváci:5109.
Prostějov - Varnsdorf 0:1 (0:0)
Branka: 63. Schuster vlastní. Rozhodčí: Pechanec 
- Matějček, Vít. ŽK: 72. Sus - 30. Houser, 36. Zieris, 
90.(+3) Daníček. Diváci: 820. Statistiky: rohové 
kopy 5:7, střely na branku 4:4, střely mimo 7:7.
sestava 1.SK Prostějov: Kofroň - Hirsch, Sus, 
Schuster, Pančochář - Šteigl (63. Štrombach), 
Skwarczek, Fládr, Langer (80. Píchal) - Machálek 
(75. Petržela), Kroupa. Trenér: Miroslav Takáč
sestava FK Varnsdorf: Samoel - Zieris, Neuberg, 
Filip - Rys, Houser (67. Beránek), Daníček, Richter, 
Knejzlík - Durdević (83. Kozma), Fotr (77. Rudnickij). 
Trenér: Roman Veselý

„Rozhodl jeden šťastný gól, liga 
je úplně o jiném fotbale...“
 kouč eskáčka FRANTIŠEK JURA
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Vlašim - Sigma Olomouc 0:1 (0:0)
Branka: 90. Štěrba. Rozhodčí: Houdek – Vlček, 
Vitner. ŽK: 36. Čapek, 45+1. Vyhnal, 84. Piško – 68. 
Petr, 87. Štěrba. Diváci: 520
Č. Budějovice - Znojmo 1:0 (1:0)
Branka: 41. Kadula. Rozhodčí: Marek – Kotík, 
Kotalík. ŽK: 31. Čavoš, 60. Klesa, 65. Kalod, 70. 
Křížek – 24. Javůrek, 37. Holub, 77. Odehnal, 86. 
Urbančok. ČK: 81. Klesa. Diváci: 1103.
Opava - Ústí nad Labem 1:1 (1:0)
Branky:  31. Zapalač – 74. Pouček. Rozhodčí: 
Zelinka – Wilczek, Šimáček. ŽK: 19. Mozol – 18. 
Zeman, 85. Výborný. Diváci: 2374.
Žižkov - Vítkovice 3:0 (0:0)
Branky: 82. Pimpara, 89. Gebert, 90+3. Urbanec. 
Rozhodčí: Adámková – Caletka, Polák. ŽK: 65. 
Pavlata – 55. Vaněk. Diváci: 1386.
Dohrávka 3. kolo:
Vítkovice - Táborsko 1:0 (1:0)
Branka: 10. Kovařík. Rozhodčí: Hrubeš – Černý, 
Šimáček. ŽK: 51. Vaněk, 64. Jurča, 83. Cverna, 85. 
Kovařík – 56. Nešický, 82. Hanzlík. Diváci: 525.
Sigma Olomouc - Pardubice 1:1 (1:0)
Branky: 37. Sladký – 66. Ladra. Rozhodčí: Pe-
chanec – Arnošt, Vít. ŽK: 80. Yunis – 45+1. Fousek, 
52. Zavadil, 63. Pospíšil. Diváci: 2020.

Průběžná tabulka po neúplném 4. kole:
1 Baník Ostrava 4 3 1 0 8:3 10
2 České Budějovice 4 3 1 0 4:0 10
3 SFC Opava 4 2 2 0 9:4 8
4 FK Varnsdorf 4 2 1 1 4:1 7
5 FC MAS Táborsko 4 2 1 1 5:4 7
6 SK Sigma Olomouc 4 1 3 0 4:3 6
7 MFK Frýdek-Místek 4 2 0 2 6:7 6
8 FK Viktoria Žižkov 4 1 2 1 9:7 5
9 FK Baník Sokolov 4 1 2 1 4:6 5
10 Fotbalový klub Pardubice 4 1 2 1 4:6 5
11 1.SC Znojmo FK 4 1 1 2 6:7 4
12 FK Ústí nad Labem 4 1 1 2 5:6 4
13 MFK Vítkovice 3 1 0 2 1:4 3
14 1. SK Prostějov 3 0 1 2 1:3 1
15 FK Fotbal Třinec 4 0 1 3 7:11 1
16 FC Sellier & Bellot Vlašim 4 0 1 3 4:9 1

KAM PŘÍŠTĚ...
5. kolo, sobota 3.9., 17.00 hodin: Olomouc - Tábor-
sko (2.9., 18hod), FK Baník Sokolov - SK Dynamo 
České Budějovice (10:15), FK Fotbal Třinec - MFK Vít-
kovice (10:15), MFK Frýdek-Místek - 1. SK Prostějov, 
FK Varnsdorf - FK Viktoria Žižkov (4.9., 17hod), 1.SC 
Znojmo FK - FK Pardubice (7.9., 17hod), FK Ústí nad 
Labem - FC Sellier & Bellot Vlašim (13.9., 18hod), FC 
Baník Ostrava - SFC Opava (14.9., 19hod).

SMOOS KRAJSKÝ PŘEBOR - 4. KOLO
Šternberk - Kralice n.H. 1:0 (1:0)
Branka: 39. Kuba. Rozhodčí: J. Dorušák - Bartuněk, 
Habermann. ŽK: 86. Vytřísal - 74. Vincourek. Diváků: 
242. Sestava Kralic: Krejčí - Horváth, Dočkal, 
Prokop, Martinka - Vincourek, Neoral - Troneček (46. 
Dostál), Nečas, Valtr (78. Surala) - Kováč.  
 Trenér: Ivo Gottwald.
.„Přes porážku nejsem zklamaný, 
soupeře jsme až drtili a jdeme po 
dobré cestě.“ trenér Kralic IVO GOTTWALD

 strana 26

Dolany - Určice 6:1 (1:1)
Branky: 42. a 65. Bednář, 53., 54. a 59. J. Holásek, 
90. Katsumasa - 45. Šlajs. Rozhodčí: Kouřílek - 
Štětka, Svozil. ŽK: 56. J. Holásek - 60. Neubauer. 
ČK: 90. Neubauer (U). Diváků: 70.
Sestava Určic: Běhalík - Zelina, Menšík, M. Tra-
jer, Plajner, P. Halouzka, Vaněk, Hatle, Neubauer, 
Šlajs, Račanský.  Trenér: Radek Tomšic.
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Další výsledky 4. kola: Šternberk - Kralice na 
Hané 1:0 (1:0), Kuba Martin, Dolany - Určice 6:1 
(1:1), 3x Holásek Jan, 2x Bednář Jan, Katsumasa 
Jiho -  Šlajs Jakub, ČK: Neubauer (U), TJ Sigma 
Lutín - JISKRA Rapotín 4:3 (2:0), 2x Los Tomáš, 
Wanke Petr, Skopalík Michal – 2x Indra Tomáš, 
Březina Martin, Hněvotín - Želatovice 2:1 (0:0), 
Kobylík David, Lošťák David - Stokláska Josef, 
SULKO-Zábřeh - Chválkovice 1:0 (0:0), Jakeš 
Antonín, 1. HFK Olomouc - Medlov 0:3 (0:2), 2x 
Novák Filip, Dus Martin, Kojetín - Koválovice - Velké 
Losiny 1:2 (0:0) Pen: 3:4, Řezáč Matěj (pen.) -  
Hegner Hugo.

FOTBALOVÉ SOUTÌŽE
2. LIGA - 4. KOLO Neúplná tabulka po 4. kole:

1 Zábřeh 4 4 0 0 8:2 12 0
2 Velké Losiny 4 4 0 0 9:3 11 1
3 Šternberk 4 4 0 0 7:3 11 1
4 Hněvotín 3 3 0 0 10:2 9 0
5 Ústí /okr.Přerov/ 3 3 0 0 10:3 9 0
6 Medlov 4 2 0 2 10:4 6 0
7 Chválkovice 4 2 0 2 3:5 6 0
8 TJ Sigma Lutín 4 1 0 3 8:8 5 0
9 Dolany 3 1 0 2 7:7 3 0
10 Kralice na Hané 4 1 0 3 1:4 3 0
11 1. HFK Olomouc 4 1 0 3 3:10 3 0
12 JISKRA Rapotín 4 1 0 3 7:15 3 0
13 Želatovice 4 1 0 3 3:6 2 1
14 Kojetín - Koválovice 3 0 0 3 4:9 1 0
15 Určice 4 0 0 4 5:14 0 0

FGP STUDIO 1.A TŘÍDA SK.B
4. kolo: Bělotín - SOKOL Plumlov 6:0 (3:0), Pjatkan 
Petr, Hanák Miroslav, Pecha Robert, Novosad An-
tonín, Bušina Vojtěch, Lhotský Marek (pen.), TATRAN 
Všechovice - FC Beňov 6:5 (3:3), 2x Kufa Martin, 2x 
Rolinc Daniel, Přikryl Marek, Dluhoš Štěpán, - Tomeček 
Jaroslav (pen.), Zbořilák Jan, Mika Lukáš, Machač Filip 
Machač Filip, Opatovice - FK Slavonín 2:0 (0:0), Kur-
fürst Martin, Sigmund Daniel, Lipová - NÁMĚŠŤ na 
Hané 6:1 (4:1), 3x Petržela Zdeněk, 3x Liška Martin 
- Šoupal Vojtěch, FK Brodek u Přerova - Lipník nad 
Bečvou 3:1 (2:0), Chytil Daniel, Zedek Filip, Omelka 
Jan - Sivák Jaroslav, Sokol Čechovice - Mostkovice 
2:1 (1:0), Jahl Luděk, Pospíšil Adam - Šlézar Jakub, 
Sokol Konice - Slatinice 9:0 (6:0), 3x Kamený Roman, 
2x Blaha Ladislav, 2x Vogl Jan, Antl Petr, Drešr Filip.

Průběžná tabulka po 4. kole:
1. Čechovice 4 4 0 0 10:3 11 1
2. Lipová 4 3 0 1 15:5 10 0
3. Mostkovice 4 3 0 1 8:6 9 0
4. Opatovice 4 3 0 1 6:4 8 1
5. Bělotín 4 2 0 2 14:10 6 0
6. Beňov 4 2 0 2 12:10 6 1
7. Brodek u Př. 4 2 0 2 9:7 6 0
8. Všechovice 4 2 0 2 14:14 6 0
9. Slavonín 4 2 0 2 9:9 6 0
10. Slatinice 4 2 0 2 5:13 6 1
11. Konice 4 2 0 2 16:13 5 1
12. Náměšť 4 1 0 3 10:17 3 0
13. Lipník n./B. 4 0 0 4 5:13 1 0
14. Plumlov 4 0 0 4 2:11 1 0

KRÁL SPORTOVNÍ TRÁVNÍKY 1.B TŘÍDA SK. A
4. kolo: Sokol v Pivíně - FC Želatovice "B" 5:1 
(1:0), 3x Svozil Jaroslav, Baláš Daniel, Svozil Martin, - 
Kašpárek Josef, Újezdec - Sokol Tovačov 4:0 (4:0), 
Šulák Zdeněk, Václavíček Martin, Lecián Libor, Fikr 
Tomáš, Sokol Ústí"B" - Klenovice na Hané 5:1 (5:0), 
3x Sencovici Patrik, Škařupa Michal, Vladik Radek - 
Frys Lukáš, FK Troubky - 1. FC Viktorie Přerov 2:1 
(0:0) Pen: 5:4, Haviernik Roman - Kratochvíl Adam, 
Haná Nezamyslice - Němčice nad Hanou 2:3 (0:3), 
Přikryl Jiří, Špička Zdeněk – 2x Horák Jan, Kolečkář 
Petr, Kojetín - Kovalovice "B" - Horní Moštěnice 
2:4 (0:2), Krčmář Jakub, Miko Patrik – 2x Karas Filip, 
Suchánek Marek, Slanina Rostislav, Vrchoslavice 
1946 - Dub nad Moravou 1:3 (0:1), Gajdošík Vít (pen.) 
- Rychlý Zbyněk, Hronek Jiří, Došlík Jan (pen.).

Průběžná tabulka po 4. kole:
1. Němčice 4 4 0 0 10:3 12 0
2. Dub n./M. 4 3 0 1 9:2 9 0
3. Troubky 4 3 0 1 11:7 9 1
4. Újezdec 4 3 0 1 8:4 9 0
5. Vrchoslavice 4 2 0 2 12:9 6 0
6. Horní Moštěnice 4 2 0 2 10:12 6 0
7. Želatovice "B" 4 2 0 2 5:7 6 0
8. Kojetín "B" 3 2 0 1 7:8 5 1
9. Tovačov 4 2 0 2 2:7 5 1
10. Viktorie Přerov 3 1 0 2 7:7 4 0
11. Ústí"B" 4 1 0 3 5:7 4 0
12. Pivín 4 1 0 3 10:11 3 0
13. Klenovice 4 1 0 3 4:9 3 0
14. Nezamyslice 4 0 0 4 6:13 0 0

CLEAN4YOU 1.B TŘÍDA SK. B

4. kolo: Sokol Doloplazy - FC Hvozd 4:0 (2:0),3x 
Drábek Josef, Kuttler Lukáš, TJ Smržice - SK Proti-
vanov 0:4 (0:1), Nejedlý Daniel, Milar Ondrej, Nejedlý 
Vít, Pospíšil Tomáš, FC Kostelec na Hané - Jesenec-
Dzbel 3:2 (1:1) Pen: 4:3, Baláš Lubomír, Vyhlídal Pavel 
- Zajíček Jan, Laštůvka Martin, FK Nové Sady"B" - 
Sokol Troubelice 6:2 (4:0), 4x Šuba Jan, Christomidis 
Alexandr, Novotný Milan – 2x Pur Jiří, SK Zvole - Sokol 
Kožušany 1:3 (0:0), Nejedlý Ondřej - Thomas Martin, 
Řehák Tomáš, Stuchlík Václav. TJ Libina - Celtic 
Líbivá 4:0 (2:0), 2x Piňos David, Pecháček Tomáš 

 * výsledky * statistiky * tabulky                Sportovní sumář

Čtrnácté a současně třetí podzimní kolo naší fotbalové tipovačky - DEVÍT-
KA VEČERNÍKU se stalo kořistí Michala Lužného. Dost překvapivých vý-
sledků ho nezaskočilo a s devíti body z jedenácti možných zůstal na čele osa-
mocený. Zdatně mu sekundoval bratr Martin a děvčata Jitka Vlachová s Evou 
Mičkovou. Právě Martin Lužný se vyšvihl do čela celkového pořadí.
Michal Lužný udělal na svém tiketu pouze dvě chyby. Nevyšly mu dvojky na Ha-
nou a na béčko Přemyslovic. 
Velkou radost může mít i jeho bratr Martin, jenž měl také dvě chyby, ale osmibo-
dový zisk ho vynesl do čela celkového pořadí, před váhající (na podzim) Terezu 
Kučerovou. 
Po třech kolech pak poskočil do čela podzimní části Vladimír Franc s jednobodo-
vým náskokem před trojici pronásledovatelů.   

Jak jste tipovali? Jak jste tipovali? 
Absence nul přinesla minimální bodové zisky. Jako největší tutovka se ukázala 
domácí výhra čechovické rezervy. Hodně jste věřili i Brodku u Konice a Pv-City. 
Absolutně vás pak zaskočila porážka prostějovské Hané. 

Výsledky 14. kola:Výsledky 14. kola:
1. 1.SK Prostějov – Varnsdorf 0:1 (16 správných tipů), 2. Bělotín – Plumlov 6:0 
(48), 3. Pivín – Želatovice B 5:1 (33), 4. Skalka – Brodek u Pv 2:3 (20), 5. Če-
chovice B – Zdětín 6:0 (74), 6. Určice B – Haná Prostějov 3:2 (5), 7. Němčice 
B – Pavlovice 2:0 (46), 8. Brodek u K. – Plumlov B 3:1 (59), 9. Prostějov-City 
– Přemyslovice B 2:0 (59). 

Poøadí 14. kola:Poøadí 14. kola:

1. Michal Lužný 9 bodů. 2.-4. Martin Lužný, J. Vlachová, E. Mičková, všichni 8. 
5.-13. P. Müller, V. Staněk, R. Vaverka, S. Píchal, L. Frys, J. Trubka, Z. Pazdera1, 
K. Nejezchleba a M. Coufalík, všichni 7. 14.-23. I. Zmeškal, A. Krátký, R. Benešo-
vá, Z. Možiš, S. Konupka, M. Vránová, F. Smolka, V. Kaštyl, Z. Halenka, V. Franc, 
všichni 6. 24.-42. J. Kouřil, J. Vysloužil, L. Karásková, L. Nakládal, R. Kaštyl, R. 
Motal, R. Ryba, J. Přecechtěl, D. Karhan, E. Drtil, L. Antl, K. Štěpánek, J. Paul, L. 
Pírek, F. Vysloužil, D. Blahák, M. Hloušek, J. Podhorný, J. Drábek, všichni 5. 43.-
66. P. Přibyl, J. Spáčil, F. Svobodník, A. Petržela, P. Musil, J. Soldán, O. Trávníček, 
Z. Pazdera2, L. Šťatsný, Z. Lošťák, K. Knápková, K. Kohoutek, R. Vičar, R. Spáčil, 
F. Sedlák, J. Jamrich, R. Trefený, M. Petržela, O. Lošťák, J. Jordán, B. Hála, J. Horák, 
R. Müllerová, M. Slezák, všichni 4. 67.-78. T. Kučerová, V. Krč, P. Novák, E. Ho-
lub, P. Látal, E. Halousková, A. Daněček, F. Patz, D. Gryglák, T. Frňka, M. Lusková, 
J. Svoboda, všichni 3. 79.-84. Z. Langr, P. Halousková, P. Nováková, V. Kouřil, M. 
Brázda, M. Musilová, všichni 2. 85. J. Seidler, 1. 86. T. Gottwald, 0 bodů.
 

Celkové poøadí po 14. kole:Celkové poøadí po 14. kole:

1. Ma. Lužný, 101. 2. T. Kučerová, 100. 3. P. Müller, 99. 4. V. Franc, 98. 5.-7. J. Kouřil, 
Z. Halenka, J. Vlachová, všichni 97. 8. M. Slezák, 96. 9. Mi. Lužný, 94. 10.-12. R. 
Müllerová, J. Horák, J. Vysloužil, všichni 93. 13.-15. V. Krč, L. Karásková, V. Kaštyl, 
všichni 92. 16.-19. B. Hála, R. Kaštyl, V. Staněk a L. Nakládal, všichni 91. 20.-22. J. 
Jordán, O. Lošťák, R. Motal, všichni 90. 23. E. Mičková, 89. 24. F. Smolka, 88. 25. R. 
Ryba, 87. 26.-29. M. Brázda, J. Přecechtěl, P. Novák a M. Petržela, všichni 86. 30.-
32. M. Musilová, E. Holub, P. Látal, 85. 33.-35. R. Trefený, E. Drtil a D. Karhan, 84. 
36.-39. F. Sedlák, J. Jamrich, M. Vránová, R. Vaverka, všichni 82. 40.-42. R. Spáčil, 
S. Konupka, S. Píchal, 81. 43.-46. V. Kouřil, R. Vičar, L. Antl, L. Frys, všichni 80. 47. 
P. Nováková, 79. 48.-51. E. Halousková, A. Daněček, K. Kohoutek, K. Štěpánek, 78. 
52. K. Knápková, 77. 53.-54. F. Patz, J. Trubka, 76. 55.-59. L. Šťastný, Z. Pazdera2, Z. 
Lošťák, O. Trávníček, J. Paul, 75. 60.-64. J. Soldán, P. Halousková, L. Pírek, Z. Možiš, 
F. Vysloužil, všichni 74. 65.-67. A. Glouzar, D. Gryglák, R. Benešová, 72. 68.-69. Z. 
Langr, D. Blahák, 70. 70.-72. J. Seidler, M. Hloušek, A. Krátký, všichni 69. 73.-74. 
Z. Pazdera1, T. Frňka, 68. 75. P. Musil, 66. 76.-77. B. Müller, A. Rus, 65. 78.-79. J. 
Podhorný, K. Nejezchleba, 64. 80. A. Petržela, 60. 81.-82. R. Prokeš, Z. Piňos, 57. 
83. M. Lusková, 53. 84. J. Karásek, 47. 85. J. Hopjanová, 41. 86. M. Vojkůvková, 36. 
87. M. Hálová, 32. 88. F. Svobodník, 30. 89. D. Vrána, 26. 90. J. Trávníček, 22. 91.-
92. J. Šebestík, M. Lošťák, 18. 93. P. Šobr, 17. 94.-95. D. Mezuliánek, J. Drábek, 16. 
96. M. Látal, 12. 97.-98. J. Fára, J. Svoboda, 11. 99. A. Svobodníková, 10. 100.-101. 
J. Spáčil, a M. Coufalík, oba 9. 102.-103. J. Procházka, I. Zmeškal, 8. 104.-106. P. 
Kucharčuk, K. Karhanová, J. Kroupa, všichni 7. 107.-108. O. Nejezchleba, A. Hála, 
6. 109. M. Buriánek, 5. 110.-113. A. Lošťáková, M. Dobiáš, P. Přibyl, V. Štefek, 4. 
114. M. Piňosová, 3. 115. T. Gottwald, 0 bodů.

Podzim po 3. kolech:Podzim po 3. kolech:

1. V. Franc, 25 bodů. 2.-4. M. Slezák, V. Krč, D. Karhan, 24. 5. J. Jamrich, 23. 6.-8. 
L. Karásková, J. Vlachová, Mi. Lužný, 22. 9. Ma. Lužný, 20. 10.-11. R. Kaštyl, V. 
Kaštyl, 19. (zv)

„Máchalova“ první trefa

MUŽI
MADISON: 1. Alex Buttazzoni, Mi-
chele Scartezzini (oba Itálie), 2. Martin 
BLÁHA, Ondřej VENDOLSKÝ (oba 
Dukla Praha), 3. Jiří HOCHMANN, 
Nicolas PIETRULA (Nejlevnější 
pneu, Dukla Praha), 4. Denis RU-
GOVAC, Adrian TEKLINSKI (AC 
Sparta Praha, SKC TUFO PROSTĚ-
JOV) 5. Tobiasz PAWLAK, Michal 
RZEŹNICKI (oba Polsko)  
SPRINT: 1. Robin Wagner (Dukla 
Brno) 2. Tomáš Bábek (Dukla Brno) 
3. Aleksey Tkachov (Rusko) 4. Ma-
ciej Bielecki (Polsko) 5. David Sojka 
(Dukla Brno) 6. Pavel Yakushevskiy 
(Rusko) 
VYLUČOVACÍ ZÁVOD: 1. Szay-
mon Sajnok (Polsko) 2. Roman Gla-
dysh (Ukrajina) 3. Michele Scartezzini 
(Itálie), 4. Tobiasz Pawlak (Polsko) 
5. Luděk Lichnovský (SKC TUFO 
PROSTĚJOV)
BODOVACÍ ZÁVOD: 1. Roman 
Gladysh (Ukrajina) 58 bodů 2. Tobi-
asz Pawlak (Polsko) 37 bodů 3. Adrian 
Teklinski (SKC TUFO PROSTĚ-
JOV) 35 bodů 4. Michele Scartezzini 
(Itálie) 33 bodů 5. Martin Bláha (Duk-

la Praha) 30 bodů 6. Alex Buttazzoni 
(Itálie) 24 bodů
KEIRIN: 1. Andrii Vynokurov (Ukra-
jina) 2. Tomáš Bábek (Dukla Brno) 3. 
Robin Wagner (Dukla Brno) 4. David 
Sojka (Dukla Brno) 5. Pavel Yakushev-
skiy (Rusko) 6. Jiří Janošek (Dukla 
Brno)
SCRATCH: 1. Adrian Teklinski 
(SKC TUFO PROSTĚJOV) 2. Alex 
Buttazzoni (Itálie) 3. Michal Rzeźnicki 
(Polsko) 4. Jiří Hochmann (Nejlevněj-
ší pneu) 5. Denisa Rugovac (AC Spar-
ta Praha) 6. Vojtěch Hačecký (Whirl-
pool-Author cycling team)
1 km s pevným startem: 1. Jiří Jano-
šek (Dukla Brno) 2. Martin Spudil 
(SKC TUFO PROSTĚJOV) 3. Ni-
colas Pietrula (Dukla Praha) 4. Andrej 
Strmiska (Team Firefly)
TÝMOVÝ SPRINT: 1. RUSKO 
(Yakushevskiy, Tkachov, Samusenko) 
2. ČESKO (Bábek, Wagner, Sojka) 3. 
POLSKO (Rudyk, Lipa, Bielecki)

ŽENY
MADISON: 1. Lucie Hochmann, 
Jarmila Machačová (obě Dukla Praha) 
2. Evgenia Romanytula, Galina Strelt-
sova (obě Rusko) 3. Petra Ševčíková, 

Barbora Džerngová (Dukla Brno, 
Dukla Praha) 4. Kateřina Kohoutková, 
Tereza Neumanová (obě Kovo Praha) 
5. Ema Cetkovská, Natálie Valuchová 
(obě (SKC TUFO PROSTĚJOV)
BODOVACÍ ZÁVOD: 1. Lucie 
Hochmann (Dukla Praha) 2. Evgenia 
Romanytula (Rusko) 3. Jarmila Ma-
chačová (Dukla Praha) 4. Anita Yvon-
ne Stenberg (Norsko) 5. Verena Eber-
hardt (Rakousko) 6. Galina Streltsova 
(Rusko)
500m s pevným startem: 1. Polina 
Vashchenko (Rusko)  2. Petra Ševčí-
ková (Dukla Brno)3. Barbora Džern-
gová (Dukla Praha), 4. Tereza Maje-
rová (Dukla Praha) 5. Eva Pláničková 
(Dukla Praha)
VYLUČOVACÍ ZÁVOD: 1. Lucie 
Hochmann (Dukla Praha) 2. Evgenia 
Romanytula (Rusko) 3. Alžběta Pa-
vlendová (Dukla Bratislava) 4. Anita 
Yvonne Stenberg (Norsko) 5. Jarmila 
Machačová (Dukla Praha)
SCRATCH: 1. Jarmila Machačová 
(Dukla Praha) 2. Galina Streltsova (Rus-
ko) 3. Lucie Hochmann (Dukla Praha) 
4. Evgenia Romanytula (Rusko) 5. Alž-
běta Pavlendová (Dukla Bratislava)

JUNIOŘI 
SCRATCH:  1. Daniel Babor (Kovo 
Praha) 2. Václav Kočařík (SKC TUFO 
PROSTĚJOV) 3. Martin Šmída (Duk-
la Praha)  4. Marek Dolníček (Favorit 
Brno) 5. Matúš Štoček (CyS - Peter Sa-
gan Academy, Slovensko) 
BODOVACÍ ZÁVOD: 1. Daniel Ba-
bor (Kovo Praha) 2. Dušan Vavrek (Fa-
vorit Brno) 3. Gergö Orosz (MAĎAR-
SKO) 4. Daniel Rybín (Dukla Praha) 5. 
Matúš Štoček (CyS - Peter Sagan Aca-
demy, Slovensko) 
VYLUČOVACÍ ZÁVOD: 1. Daniel 
Babor (Kovo Praha) 2. Matúš Štoček 
(CyS - Peter Sagan Academy, Sloven-
sko), 3. Václav Kočařík (SKC TUFO 
PROSTĚJOV) 4. Martin Šmída (Duk-
la Praha), 5. Marek Dolníček (Favorit 
Brno) 

JUNIORKY
SCRATCH: 1. Polina Vashchen-
ko (Rusko) 2. Kateřina Kohoutková 
(Kovo Praha) 3. Tereza Neumanová 
(Kovo Praha) 4. Ema Cetkovská (SKC 
TUFO PROSTĚJOV) 5. Lucia Micha-
ličková (CyS - Peter Sagan Academy, 
Slovensko) 
BODOVACÍ ZÁVOD: 1. Kateřina 

Kohoutková (Kovo Praha) 2. Barbora 
Džerngová (Dukla Praha), 3. Polina 
Vashchenko (Rusko) 4. Lucia Micha-
ličková (CyS - Peter Sagan Academy, 
Slovensko) 5. Petra Ševčíková (Dukla 
Brno) 6. Ema Cetkovská (SKC TUFO 
PROSTĚJOV)

ŽÁKYNĚ A KADETKY 
OMNIUM – U17 : 1. Wiktoria Polak 
(Polsko) 2. Julia Kowalska (Polsko) 3. 
Hana Heřmanovská (TJ Uničov)
OMNIUM – U15  : 1. Dagmar Hejha-
lová (Dukla Praha) 2. Sabina Džerengo-
vá (Dukla Praha) 3. Gabriela Bártová 
(SKC TUFO Prostějov)

KADETI 
OMNIUM - U17 : 1. Matouš Měšťan 
(SP KOLO LOAP SPECIALIZED)  2. 
Matej Blaško (CyS - Peter Sagan Acade-
my, Slovensko) 3. Jiří Luxík (Cykloteam 
Ostrov)

ŽÁCI
OMNIUM - U15: 1. Pavel Bittner 
(Merida Mapei Kaňkovský) 2. Martin 
Svrček (CyS - Peter Sagan Academy, 
Slovensko) 3. Konrad Trzesowski (Pol-
sko) 4. Jakub Slivka (CyS - Peter Sagan 
Academy, Slovensko) 5. Tomáš Obdr-
žálek (SKC TUFO Prostějov)

(pen.), Polončík Luděk, SK Velká Bystřice - FK Ne-
milany 1:2 (0:1), Pospíšil Vojtěch -  Zdařil David (pen.), 
Schön Michal.

Průběžná tabulka po 4. kole:
1. Protivanov 4 4 0 0 16:4 12 0
2. Kožušany 4 4 0 0 16:5 12 0
3. Kostelec n./H. 4 4 0 0 16:5 11 1
4. Nemilany 4 3 0 1 10:6 9 0
5. Jesenec 4 2 0 2 13:6 8 0
6. Hvozd 4 3 0 1 6:8 8 1
7. Doloplazy 4 2 0 2 10:10 6 0
8. Nové Sady"B" 4 1 0 3 9:10 3 0
9. Libina 4 1 0 3 9:12 3 0
10. Troubelice 4 1 0 3 9:13 3 0
11. Smržice 4 1 0 3 6:12 3 0
12. Líbivá 4 1 0 3 7:18 3 0
13. Velká Bystřice 4 1 0 3 5:13 2 1
14. Zvole 4 0 0 4 3:13 1 0

II. TŘÍDA - 4. KOLO

Sokol Čechovice „B“ - Sokol Zdětín
 6:0 (3:0) 
Branky: 10., 48. a 60. A. Pospíšil, 30., 44. a 64. Klváček. 
Rozhodčí: Kopecký – Spurný, Bašný. ŽK: 20. Klváček 
(Č). Diváků: 80. Sestava Čechovic: Zapletal – Kupka 
(75. Horák), Prášil, Začal (68. Kravák), Mach – Foret, 
Mzikant (61. Meixner), Vinklárek, Jančík (52. Wolker) – A. 
Pospíšil, Klváček. Hrající trenér: Martin Horák. Sestava 
Zdětína: Volf  - L. Keluc, Zdráhal, Lenďák, Jiří Navrátil – 
Nováček (70. Kučera), Řehulka (46. A. Keluc), Apalovič, 
Knápek (46. Sokol) – Adam, Jar. Navrátil. Hrající trenér: 
Lubomír Keluc.

„Sestavu jsme nějak slepili ze starých 
matadorů,“ culil se Martin HORÁK,
  trenér čechovické rezervy
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Další výsledky 4. kola: FC Ptení - Sokol Vrahov-
ice 1:3 (0:1), Dospiva Oldřich - Gábor Marek, Farný 
Pavel, Marek Vratislav, Sokol Vícov - TJ Horní 
Štěpánov 0:1 (0:1),Gryc Karel, Sokol Otaslavice - 
FK Výšovice 4:0 (3:0), Rieger Roman, Ruszó Jan, 
Polýnek Martin, Vogl Martin, Sokol Přemyslovice 
- Sokol Olšany 5:2 (2:1), 2x Cita Radovan,2x Tyl 
Martin, Barna Ondřej, , - Hloušek Mojmír, Hansl 
Petr (pen.), FK Skalka 2011 - Sokol Brodek u 
Pv 2:3 (0:0), Petržela Lukáš, Dreksler Erik - Kast-
ner Martin, Soldán Petr, Matoušek Jaromír, Sokol 
Čechovice B - Sokol Zdětín 6:0 (3:0), 3x Pospíšil 
Adam, 3x Klváček Josef, Sokol Určice B - TJ 
Haná Prostějov 3:2 (1:1), Mlčoch Přemysl, Mlčoch 
Přemysl, Vodák Petr - Gábor Patrik, Bartoň Dominik.

Neúplná tabulka po 4. kole:
1. Výšovice 4 3 0 1 11:4 9 0
2. Určice „B“ 4 3 0 1 7:7 9 0
3. Haná PV 4 3 0 1 14:7 8 1
4. Čechovice „B“ 4 3 0 1 13:7 8 1
5. Vrahovice 4 2 0 2 9:4 7 0
6. Horní Štěpánov 3 2 0 1 9:5 7 0
7. Otaslavice 4 2 0 2 14:11 6 0
8. Přemyslovice 4 2 0 2 10:10 6 0
9. Brodek u PV 4 2 0 2 7:8 6 0
10. Ptení 4 2 0 2 4:12 6 0
11. Olšany 4 1 0 3 6:13 3 0
12. Zdětín 4 1 0 3 4:14 3 0
13. Vícov 4 1 0 3 2:6 2 1
14. Skalka 3 0 0 3 4:6 1 0

3. TŘÍDA OFS, SKUPINA A
1. kolo: FC Dobromilice - TJ Želeč 7:1 (2:0), 3x Špaček 
Jakub, 2x Bureš Tomáš, Richter Patrik, Šenkyřík Petr - 
Žvátora Tomáš, Sokol Tištín - Sokol Bedihošť 5:0 (3:0), 
3x Kratochvíl, Kyselák Vlastimil, Slavík Josef, FK Němčice 
n./H. B - TJ Pavlovice u Koj. 2:0 (1:0), Buriánek Adam, 
Svozil Jan, Haná Nezamyslice B - Sokol Otaslavice B 
2:3 (2:0) Pen: 4:5, Frgál Michal, Vévoda Miroslav – 2x 
Kaláb Michal.

3. TŘÍDA OFS, SKUPINA B
1. kolo: Sokol Kladky - TJ Biskupice 3:0 (2:0), 2x 
Křeček Tomáš, Kvapil Miroslav, AFK Prostějov City 2016 
- Sokol Přemyslovice B 2:0 (2:0), 2x Maťa Tomáš, 30. 
Maťa Tomáš, Jiskra Brodek u K. - Sokol Plumlov B 3:1 
(0:1), 2x Vlček Martin, Burget Radek - Vrána Martin, TJ 
Sokol Mostkovice B - Sokol Čechy p./K. 5:0 (2:0), 2x 
Tomášek Oldřich, Kroupa Ivo, Šubert Michal, Zbořil Tomáš



Zpočátku rozporuplné reakce vy-
volala předkapela, kterou byli čtyři 
mladí kluci, z nichž jednoho může-
me pravidelně vídat na televizních 
obrazovkách v seriálu Ulice. Říkají si 
New Element a jsou to takoví noví 
Lunetic. Záměr magistrátu byl oči-
vidný: pobavit závěrečným koncer-
tem nejen střední a starší generace, ale 
i ty mladé. To se povedlo. Publikum 
v rozmezí deset až šestnáct let se vlni-
lo do rytmu, zpívalo i skandovalo. Již 
od nástupu na pódium si skupina 
omotala diváky doslova kolem 
prstu. Fanynky div neomdlévaly 
a některé z nich setkání s jejich 
idoly tak dojalo, že začaly brečet... 
Kluci servírovali jednu písničku za 
druhou, střídali starší i nové kousky. 
Od začátku bylo prostě vidět, že si 
koncert skupina opravdu užívá, a tuto 
svou energii přenášela i na ostatní. 
„Bylo to krásné, Prostějov je kouzelné 
město, my jsme zde už několikrát hrá-
li. Přišla spousta úžasných lidí. Super,“ 
usmíval se sympatický blonďáček 
Vojtěch Drahokoupil. V průběhu 
koncertu se rozhodl jednoho z fa-
noušků obdarovat svým náramkem, 

který vyhodil do davu, to ještě ne-
věděl, že se toho publikum chytne 
a začne je zasypávat mincemi, gumič-
kami a jinými upomínkovými před-
měty. Chvíli to vypadalo, že se kon-
cert zvrhne na vybíjenou proti New 
Element... „Byl to rozhodně jeden 
z nejlepších koncertů, co jsme kdy 
měli. Fanynky byly úžasný, až na to, 
že po nás pak začaly házet předměty, 
někdy to byly i padesátikoruny, mně 
dokonce přiletěly i sluneční brýle, 
tak jsem se bál, že mě to trefí do hla-
vy, jinak to byla paráda,“ zhodnotil 
koncert Ondra Havel. Po poslední 
písničce publikum volalo o přídavek. 
Skupina se nenechala dlouho pře-
mlouvat a zazpívala One way or ano-
ther, čímž si vysloužila velký potlesk 
na rozloučenou. Po koncertu se řada 
fanynek nahrnula k úbočí pódia, kde 
se pokoušela probojovat ke zpěvá-
kům a vyfotit se s nimi. „Prostějov 
je super, měli jsme tu chatu a já po-
cházím ze Svitav, takže to tady znám. 
Upřímně jsem nečekal, že to tady 
bude tak skvělé, přišlo hrozně moc 
lidí a mám z toho velkou radost,“ řekl 
s úsměvem Christopher Mumba.

Hlouček fanoušků, který se pod 
pódiem zdržoval už při koncertě 
New Element, se však nedal vůbec 
srovnávat s tím, co se začalo dít půl 
hodiny před dvacátou hodinou. 
Z různých stran náměstí se rázem 
začaly objevovat skupinky lidí, mla-
dých, starých, maminek s kočárky. 
Cíl všech byl jasný: zaujmout co nej-
lepší strategickou pozici, aby dobře 
viděli, až na pódiu nastoupí hvězda 
Věra Špinarová. Ta svůj koncert od-
startovala ve chvíli, kdy už se lidé moh-
li počítat na tisíce. S sebou si přivezla 
špičkovou skupinu, jejímž kapelníkem 
je její syn Adam Pavlík. „Zpívám už 

pětapadesát let a pořád mě to baví,“ 
oznámila všem zpěvačka a okamžitě 
to pořádně rozjela. „Ona zpívá jak čer-
noška,“ obdivoval hned po první písni 
nestárnoucí hlas divák Petr. 
Ačkoliv Věra Špinarová letos v prosin-
ci oslaví své 65. narozeniny, na pódiu 
řádí jako dvacetiletá dračice. „Nesku-
tečně mě překvapila. Vůbec jsem ne-
čekala, že to na pódiu tak rozbalí. Je to 
velmi energická paní a všechnu svou 
energii přenesla i na nás, byl to vážně 
neuvěřitelný zážitek,“ pochvalovala si 
paní Vystavělová.
Hodinový koncert se skládal ze sa-
mých hitů, které navíc Špinarová 

prokládala vtipnými hláškami s mo-
hutným povzbuzováním publika, jež 
s ní ochotně spolupracovalo. „Jak mi 
říkáte? No jak? Nechte si ty Věrky 
a Věrušky! Já vím, že mi říkáte Špi-
narko! A mně se to líbí!“ rozehřívala 
stále všechny přítomné. Vyprávěla 
také například, že ačkoliv všechny no-
viny píší, že na muže zanevřela, má je 
opravdu ráda, jen na ně má vlastní ná-
zor. Největší aplaus pak sklidily slavné 
hity jako Jawa 250 nebo Raketou na 
Mars. Na závěr ještě zazněla taneční 
pecka Já mám ráda boogie. „Na těch 
pětašedesát let má v sobě pořád hro-
madu energie, což jí můžeme jenom 

závidět. Taky bych někdy chtěla zažít 
ten pocit, mít v tomto věku před se-
bou tisíce oddaných fanoušků, kteří 
hltají každý tón,“ uzavřela po koncertě 
s jistou dávkou závisti i obdivu v hlase 
divačka Petra.    
„Paní Špinarová si zaslouží obrovský 
obdiv. Na hudební scéně se pohybuje 
více jak padesát let, což je něco neuvě-
řitelného. Má překrásný hlas a obrov-
ský rozsah, který jí mohou ostatní jen 
závidět. Jsem moc ráda, že vystoupila 
i u nás v Prostějově, myslím, že lepší 
tečku za létem nemohli organizátoři 
vybrat,“ zhodnotila vystoupení Klára 
Pokorová.
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HUDEBNÍ TEČKA ZA LÉTEM HUDEBNÍ TEČKA ZA LÉTEM 
PŘILÁKALA TISÍCE LIDÍPŘILÁKALA TISÍCE LIDÍ

PROSTĚJOV Všechno jednou skončí. I nabitý program 
Prostějovského léta 2016. A to bylo ukončeno skutečně velkolepě. 
Skeptikům, kteří se ozývali před koncertem Věry Špinarové, že už 
je za zenitem a jestli město nemohlo pozvat někoho lepšího, ve 
čtvrtek 25. srpna musela zákonitě dojít slova. Tolik lidí snad pros-
tějovské náměstí ještě nevidělo. A „Špinarka“ byla jako vždy téměř 
dokonalá. K tomu si přivezla i skvěle šlapající kapelu, takže si nikdo 
lepší derniéru snad ani nemohl přát. Večerník byl tomu všemu pěk-
ně nablízku! 

sasaFotoreportážFFootooorreepoorrtááážž 2x foto: Karolína Hynková
1x foto: Pavla Vašková

Kluci z New Element měli spoustu energie a potě-
šili mladší publikum.

Tisíce diváků stály v prostoru od radnice až ke Zla-
té bráně...

Kapela Adam Pavlík band za zády slavné zpěvačky 
skvěle šlapala.

jaká byla závěrečná letní párty...jjaakkáá bbbylla záávěěěrrečččnnáá lllettnnííí ppárrrtyy....
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„Špinarka“ ukončila Prostějovské kulturní léto před plným náměstím.  Foto: Josef Popelka

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VIDEO&FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

David Bartoš ukáže Kosíř jinak
PROSTĚJOV Je skvělé vidět, že 
i v našem městě je mnoho krea-
tivních mladých tváří, které se ke 
svému hanáckému původu hrdě 
hlásí a pomáhají oživit místní, 
mnohdy strnulé, kulturní dění. 
Jedním z těchto zapálených uměl-
ců je i David Bartoš. Student ab-
solventského ročníku Fakulty 
výtvarných umění VUT v Brně 
(Ateliér environment pod vede-
ním Barbory Klímové) a součas-
ně i Výtvarné tvorby na PdF UP 
v Olomouci zahájí v pátek 2. září 
v Galerii DUHA svou konceptuál-
ní výstavu s názvem Kosíř.  
Davida Bartoše většině čtenářů, 
kteří sledují prostějovské umělec-
ké dění, možná není ani potřeba 
představovat. Mnozí z nás se s ním 
setkali na některém z vystoupení 

jeho kapely Chilly Weather nebo 
v nevšedním prostoru věže kostela 
sv. Cyrila a Metoděje, kde provozuje 
galerii Cyril. Galerie se specifickým 
kouzlem si dává za cíl prezentovat 
současné umění, přestavovat mladé 
nekonvenční umělce a pořádat vý-
stavy především v podobě site-spe-
cific instalací, což jsou výstavy přímo 
zasazené do konkrétního prostoru, 
tedy nepřenosné umělecké projek-
ty, které oživují opuštěné chátrající 
budovy.   
Bartoš se přes tvorbu v ateliérech 
tradičních médií (kresba, malba, so-
cha, grafika aj.) dostal až do ateliéru 
intermédií, kde se seznámil s kon-
ceptuálními přístupy. Ty se postup-
ně začaly uplatňovat v jeho pracích, 
které však často využívají principy 
akčního umění v podobě happenin-

gů a performancí. V Galerii DUHA 
bude vystavovat práci úzce spjatou 
s naším regionem. 
„Název Kosíř se samozřejmě odvo-
zuje od jediného hanáckého kopce, 
na kterém se dá příkladně reflektovat 
téma výstavy. A tím je trend v turis-
tice, ve které se projevuje konzumní 
touha po spotřebě. Příroda sama ne-
stačí, lidé již v lese neobdivují jeho 
přirozenou krásu, nýbrž potřebují
k dokonalému prožitku zábavu, jež je 
dodána opět člověkem jako rozhled-
ny, bufety, lanová centra a podobně,“ 
uvádí kurátor výstavy Míra Macík. 
Toto téma zpracoval konceptuálně 
formou kreseb doplněných texty 
a záznamem z happeningu, který se 
na Kosíři v nedávné době uskutečnil. 
Výstavu můžete v  klubu DUHA 
vidět do 15. září.  (pav)

VĚRA ŠPINAROVÁ, ale i kluci 
z New Element roztančili náměstí
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a Karolína HYNKOVÁa Karolína HYNKOVÁ

Caveman v Čechách byl vyprodaný:

Smích se nesl až na Kosíř
ČECHY POD KOSÍŘEM Kolony 
aut, plná parkoviště a téměř tisícovka 
návštěvníků. To bylo první, co bylo 
uplynulý pátek 26. srpna vidět při pří-
jezdu do Čech pod Kosířem. Člověk 
by řekl, že se zde něco rozdává zadar-
mo. O to příjemnějším zjištěním však 
je, že všichni tito lidé přijeli na divadlo. 
Asi to ještě s naším národem není tak 
špatné a dobré představení si svoje di-
váky vždycky najde. A Caveman Roba 
Backera patří mezi to nejlepší, co mů-
žete v žánru one man comedy vidět... 
Večerník byl u toho!

pro Večerník 

původní
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Pavla
VAŠKOVÁ

Pořádání open air akcí v zámecké zahra-
dě byl skvělý nápad, což se ukázalo už 
před časem při velkém koncertu skupiny 
Buty. Spojení příjemného prostředí a vý-
borného uměleckého zážitku pod širým 
nebem je evidentně velkým lákadlem. 
Navíc když je tak krásný voňavý letní 
večer...
Vzhledem k tomu, že vstupenky na 
komedii Caveman byly beznadějně 

vyprodány a představení se tak zú-
častnilo úctyhodné množství lidí, 
mohla pořádající agentura Arks Plus 
část výtěžku ze vstupného věnovat ne-
mocné holčičce. Ještě před zahájením 
představení si tak malá Verunka, která 
trpí takzvanou „nemocí motýlích kří-
del“, převzala šek na deset tisíc korun.
Cavemana do Čech pod Kosířem přijel 
zahrát Jan Holík. Komedii o mužích 
a ženách rozehrál s neuvěřitelnou ener-
gií a je potřeba mu vyseknout poklonu 
za to, jak ze sebe někdy téměř s kadencí 
kulometu chrlil hodinu a půl dlouhý 
text, střídal ženskou i mužskou polohu 
a diváky rozesmával snad pětkrát do 
minuty. Jak by taky ne, vždyť celá hra 

Caveman je doslova změtí typických si-
tuací, které mezi muži a ženami vznikají 
a které si každé pohlaví interpretuje po 
svém. Všemu však vládne jasný princip, 
stanovený již v pravěku: muži jsou lovci 
a ženy sběračky. Z toho všechno plyne. 
Není divu, že je hra Roba Beckera tak 
oblíbená po celém světě. Dokázal totiž 
naprosto přesně vystihnout, o co ve 
vztazích mužů a žen jde. Snad každý se 
ten večer musel chytit za nos a říct si: 
ajaj, vždyť to jsem já. Výbuchy smíchu 
se nesly celými Čechami a bůhví, jestli 
nebyly slyšet až na Kosíři. „Kromě toho, 
že to byla vážně velká sranda, mám taky 
dnes o čem přemýšlet. Třeba se mi po-
vede být aspoň chvilku k manželovi to-
lerantnější,“ sáhla si do svědomí divačka 
Pavlína.
„Jojo, to je jako u nás doma,“ smál se její 
kamarád Ondřej. 
Divadelní představení pod širým ne-
bem se tedy vydařilo a už se můžeme 
těšit, jakou další lahůdku nám orga-
nizátoři připraví. Hned tuto sobotu 
můžete například zavítat do zámecké 
zahrady na Dny kulturního dědictví, 
jejichž hlavním vrcholem bude promí-
tání remasterované Obecné školy.

Honza Holík rozehrál představení o mužích a ženách před plnou zámeckou 
zahradou.  Foto: Pavla Vašková

Vyprodáno! O kulturu na zámku v Čechách pod Kosířem je silný divácký 
zájem.  Foto: Pavla Vašková



Klub seniorů Kralice na Hané uspo-
řádal u příležitosti nedávných hodo-
vých slavností výstavu výšivek Hany 
Blahouškové. V sobotu 13. srpna se 
tak do místního kulturního domu 
přišla na neobvyklou, ale zato velmi 
pěknou výstavu podívat spousta ná-
vštěvníků. 
„Rádi jsme mimo jiné přivítali paní 
senátorku Boženu Sekaninovou, dele-
gaci seniorek z Tovačova a z Kraliček,“ 
poznamenal Pavel Kolář z pořádají-
cího Klubu seniorů Kralice na Hané. 
Každého návštěvníka ohromilo množ-
ství vyšívaných originálů, které vznikly 
za šestnáct let práce Hany Blahouško-
vé. Úžasné exponáty všechny nadchly, 
autorka přitom každého jednotlivě 
provázela po výstavě s odborným ko-
mentářem. „Návštěvníci tak mohli ob-
divovat její píli, šikovnost, obrovskou 

představivost a hlavně trpělivost. Chtěl 
bych poděkovat nejen paní Blahouš-
kové, ale všem, kteří se přišli podívat, 

a také zastupitelstvu městyse Kralice 
na Hané za finanční podporu,“ uzavřel 
Pavel Kolář.   (red)
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„Okrasných květin máme v Pro-
stějově myslím dost. V poslední 
době je vidět, že se radní snaží, aby 
naše město bylo hezké, a místa
s vysázenými květinami vypadají 
celkem dobře. Ohledně laviček si 
ale myslím, že by jich mohlo být 
určitě více. Je spousta míst, kde je 
laviček málo anebo vůbec žádné. 
Také si myslím, že kovové lavičky, 
které máme na náměstí, jsou ve-
lice nevhodné. Takže jsem pro více 
dřevěných laviček.“

Anketa
ptali jsme se ptali jsme se v ulicíchv ulicích

ANO I NEANO I NE

BARBORA BARTLÍKOVÁBARBORA BARTLÍKOVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

ZDENKA ŠTVERÁKOVÁZDENKA ŠTVERÁKOVÁ
VŘESOVICEVŘESOVICE

SPÍŠ NESPÍŠ NE

„Stav okrasných květin se podle 
mě zlepšil. Květiny kolem silnic
a v různých částech Prostějova 
působí hezky. Květin ale není nikdy 
dost, ačkoliv bohužel ubylo stromů. 
Rozhodně bych byla i pro více zeleně. 
Jinak laviček stejně jako květin není 
také nikdy dost, určitě bych přidala 
nějaké další na náměstí a po různých 
částech města včetně parků. Zároveň 
by však bylo potřeba se starat o to, aby 
lavičky nebyly ničeny a osídlovány 
bezdomovci a podobně.“

JE V PROSTĚJOVĚ 
DOSTATEK LAVIČEK 

A OKRASNÝCH KVĚTIN?

anebaneb

PROSTĚJOV Fronta jako na 
maso je k vidění každý čtvrtek ráno 
před prodejnou nejmenovaného 
supermarketu na Sídlišti svobody. 
Důvodem byla nová kolekce 
levných softshellových bund. 
Tohle moderní oblečení díky 
speciálnímu materiálu bezpečně 
chrání před nepříjemným větrem, 
vlhkostí i mírným sněžením. A to 
se pro další stání před obchodem 
rozhodně může hodit!
Kolekce levného sportovního 

oblečení se staly fenoménem a mezi 
lidmi o ně bývá velký zájem. I díky 
tomu můžete i na ulicích Prostějova 
potkávat řadu lidí ve stejných 
bundách, pláštěnkách, trekingov-
ých kalhotách, ba i ponožkách. Ne 
na každého se však dostane. Proto 
se nelze divit, že již před otevřením 
prodejny se často tvoří fronty, které 
jsou známé spíše z  dob komuni-
stického režimu, když náhodou 
dovezly banány i  pro „obyčejné“ 
lidi. 

Aktuální fotografie, která se objevila 
na profilu facebookové skupiny 
„Prostějov bez cenzury“, vzbudila 
mezi jejími členy značný ohlas. Podle 
některých by se v rychlosti získání vhod-
ného oblečení z marketu mohlo přímo 
soutěžit. „Asi pošlu návrh na olympi-

jský výbor, jestli nechtějí zařadit tuto 
disciplínu na příští olympiádě. Jedná se 
o velmi rozšířený sport a hlavně se dá 
provozovat prakticky celý život. A mys-
lím, že bychom mohli v tomto odvětví 
urvat i  nějakou tu placku,“ žertoval 
například uživatel Michal.  (mls)

Fronty se před prodejnu supermarketu pravidelně vrací.
Objevují se zejména v pondělí a ve čtvrtek.  Foto: Facebook

Bundy ochrání i při stání
před obchodem

Pondělí 29. srpna 2016
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Nemocný Davídek všem moc děkuje!

V KASIČKÁCH BYLO VÍCE NEŽ 
ČTYŘICET TISÍC KORUN
PTENÍ Lidé nejsou k okolí až lhos-
tejní... Svědčí o tom případ těžce 
nemocného Davídka Vítka z Ptení, 
o jehož stavu PROSTĚJOVSKÝ Ve-
černík pravidelně informuje. Malý 
chlapec se těší velké podpoře veřej-
nosti, a to je dobře! Dvě charitativní 
akce, které se uskutečnily v červnu
a červenci letošního roku, totiž 
nebyly vůbec zbytečné. „Ve třech 
kasičkách jsme napočítali neuvě-
řitelných 42 806 korun! Jménem 
rodiny všem, co přispěli, moc děku-
jeme,“ referovala dojatým hlasem 
Zdeňka Staňková, maminka těžce 
zkoušeného chlapečka.  
První akce Zábavné odpoledne pro 
rodiče a děti se konala v prostějov-
ských Kolářových sadech a pořádal ji 
Okrašlovací spolek města Prostějova. 
Výtěžek putoval na konto dvou osob: 
Zdeňky Kotyzové a Davídka Vítka. 
Druhým počinem byl celodenní pro-
gram v Ptení, který organizovala právě 
Davídkova maminka. Další z kasiček 
byla dlouhodobě umístěna v redakci 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
do níž přispívali návštěvníci redakce 
a čtenáři nejčtenějšího regionálního 
periodika. Poslední pokladnička byla 
v Mateřském centru Cipísek, tam 
mohly přihazovat penízky maminky 

navštěvující se svým ratolestmi popu-
lárního Cipíska.  
Velkou měrou se o zřízení kasiček 
přičinila Milada Sokolová, předsedky-
ně Okrašlovacího spolku. „Po jejich 
rozpečetění byly veškeré finanční pro-
středky vloženy na transparentní účet, 
který pro Davídka spravuje Okrašlo-
vací spolek města Prostějova. Na stav 
účtu a pohyb se můžete podívat na 
https://www.kb.cz/.../153.../detail-
-uctu-115-1289520297.shtml,“ uvedla 
Milada Sokolová, která zároveň podě-
kovala všem, kdo Davídkovi přispěli
a přispívají. 
„Také my všem moc děkujeme.

Z výtěžku všech tří kasiček pořídíme 
rehabilitační pobyty a zdravotní po-
můcky,“ prozradila Večerníku Zdeň-
ka Staňková a dodala, že se Davídek
v současnosti cítí dobře. „Momentál-
ně jsme v dětské léčebně pohybových 
oruch v Boskovicích,. Zatím Davča 
vše zvládá, ale je na něm vidět vyčer-
pání,. Přístup personálu je ale úžasný 
a neuvěřitelně vstřícný.. Možnosti 
cvičení tady máme výborné,“ prozra-
dila statečná maminka. 
I vy tak můžete učinit vložením 
vkladu na účet u Komerční banky 
115-1289520297/0100.  
 (zv)

Příspěvek pro Davídka bylo možné učinit i koupí perníkových srdíček. 
  Foto: Karolína Hynková
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  došlo na naši adresu...došlo na naši adresu...  

O výstavu výšivek Hany Blahouškové byl v Kralicích na Hané značný zájem.  
 Foto: Pavel Kolář

V Kralicích obdivovali 
krásu vyšívanou 16 let

ŠLAPKA JE 
UŽ PLNOLETÁ!
SMRŽICE Letí to jako voda, ale už 
tuto sobotu 3. září se uskuteční v po-
řadí již 18. ročník velmi populární 
akce cykloturistů Smržická šlapka 
2016. Při oslavě plnoletosti akce se 
očekává i rekordní návštěva. Vydáte 
se na výlet na kole také?
„Chtěl bych pozvat všechny příznivce 
cykloturistiky v sobotu třetího září na 
oslavu svých osmnáctých narozenin
v sedle bicyklu,“ vzkázal přes Večerník 
Zdeněk Balcařík, předseda Českého 
klubu turistů ve Smržicích a zakladatel 
tradiční akce Smržická šlapka.
Start letošní, konečně už plnole-
té Smržické šlapky, je od 7.00 do 
10.00 hodin ve Smržicích ve spor-
tovním areálu za kulturním do-

mem. Startovné činí u cyklistů do jed-
noho metru výšky deset korun, ostatní 
zaplatí dvacetikorunu. „Letos jsme 
připravili trasy pro horská kola v délce 
od deseti až do devětapadesáti kilome-
trů, pro silniční kola jsou připraveny 
tratě od třiceti do 174 kilometrů délky. 
Trasy povedou oblastí Velkého Kosíře
a Drahanské vrchoviny, ta nejdelší pak 
účastníky zavede až na vrchol Pradě-
du,“ nastínil Zdeněk Balcařík.
Rovněž při letošním již osmnáctém 
ročníku Smržické šlapky bude v cíli 
na každého účastníka čekat barevný 
diplom a bohaté občerstvení. Rovněž 
tak odměna pro nejmladšího a nejstar-
šího účastníka a také pro nejrychlejší-
ho cyklistu z Pradědu!  (mik)

MUZEUM BAVILO PROSTĚJOVSKÉ DĚTI

Vše vypuklo v úterý 23. srpna, kdy 
se děti přenesly do doby Karla IV. 
a v budově Galerie Špalíček si vy-
zkoušely připravit středověkou hos-

tinu, seznámily se s několika druhy 
bylinek, upekly si chléb a maso, 
dokonce si připravily i něco k pití. 
Navíc se seznámily se členy druži-
ny, která byla součástí korunovace 
Karla IV. 
Středeční den výprava prožila
v Benediktýnském klášteře Rajhrad. 
Brzy ráno se všichni sešli před in-
formačním centrem ve vestibulu 
vlakového nádraží, vyjeli vlakem

z Prostějova do Brna, kde přesedli na 
vlak ve směru Rajhrad. Navštívili zde 
Památník písemnictví na Moravě, 
který je umístěn v prostorách klášte-
ra, a dále se něco dozvěděli o písmu 
a knihách z doby Karla IV. Na cestě 
domů si zkrátili čekání prohlídkou 
Modelového světa železnic.
Ve čtvrtek se děti vydaly do Brna, 
kde navštívily Technické muzeum. 
Program se tentokrát odehrával na 
dvou frontách. Nejprve se prošly 
Uličkou řemesel, podívaly se do 
Hravé technické dílny a poté se pře-
sunuly do běžně nepřístupného de-
pozitáře dopravních prostředků. 
Páteční den strávily v budově muzea, 
kde se nejprve dozvěděly spoustu 
zajímavých informací o nejstarších 
dějinách, které se odehrály v našem 

okolí, dále vyráběly jednoduché oz-
doby nebo keramické misky. Poté se 
přesunuly do síně, kde jsou vystave-

ny obrazy Sylvy Prchlíkové, navrhly 
si filmovou klapku, kreslily obrázky 
a hrály hry.

pro Večerník 
Karolína
HYNKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

PROSTĚJOV Léto pomalu končí a přichází čas pro poslední 
prázdninové radovánky. Jedné z nich se ujalo prostějovské 
muzeum, které připravilo skutečnou lahůdku v podobě atrak-
tivního programu příměstského táboru pro děti od osmi do 
třinácti let. Během čtyř dní uplynulého týdne se tak uskuteč-
nilo hned několik poznávacích výprav, při kterých se všichni 
dozvědili mnoho zajímavostí z historie a naučili se i spoustu 
nových dovedností.  Večerník na samý závěr vše zmonitoroval.

Děti se v muzeu dobře bavily.   Foto: Karolína Hynková

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME
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rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

To se povedlo! Volba organizátorů 
cyklistické Grand Prix Prostějov na 
osobu spíkra Svatopluka Buchtu 
byla více než vydařená. Někdejší 
mistr světa bavil diváky i samotné 
jezdce celé dva dny bez střídání.

DEBAKL:DEBAKL:

Nedaří se, a nedaří... Potřetí v  řadě 
ovládli tuto rubriku hokejisté Prostě-
jova. Tentokrát opět řádně namíchli 
trenéra Přecechtěla i fanoušky v utká-
ní s Třebíčí, kdy z vedení 2:0 dokázali 
udělat porážku 2:4. Snad se probudí 
včas.

ČÍSLO:ČÍSLO:

225
Tolik minut již čekají fotbalisté 
1.SK Prostějov na vstřelený gól. 
Premiérovou druholigovou bran-
ku vstřelil Zdeněk Fládr v  úvod-
ním duelu proti Sigmě. Od té doby 
však svěřenci trenéra Františka 
Jury marně touží po brankové 
radosti...  

VÝROK:VÝROK:

„VŠECHNO NĚCO 
STOJÍ, DNES

NEDĚLÁ NIKDO NIC 
ZADARMO!“

Šéf fotbalového AFK Prostějov-
City 2016 Miroslav Krotil k fun-
gování nově založeného oddílu

KOMETA: KOMETA: 

ROBIN 
WAGNER

Cyklistický sprinter, jenž vstřebá-
val první lekce svého současného 
mistrovství na prostějovské dráze, 
se konečně dočkal. Ovládl králov-
skou sprinterskou disciplínu na 
Memoriálu Otmara Malečka.

V posledních letech pravidelně platilo, že pří-
pravné období se prostějovskému hokejovému 
„áčku“ vydařilo po výsledkové stránce velice 
dobře. Tři roky zpátky padli Jestřábi pouze 1:2 
s Břeclaví, předloni nestačili na extraligové Par-
dubice a poté jednou na Třebíč a Havířov, před 
rokem se po šedesáti minutách radoval jen Pře-
rov a Šumperk. Z tohoto pohledu je aktuální 
léto trochu atypické, Prostějovu se totiž poda-
řilo vyhrát jen úvodní duel proti Tychám a ten 
s Budapeští, další skončil za nerozhodnutého 
stavu nedohrán a již pětkrát odcházeli Jestřábi 
v roli poraženého celku. Pro samotnou sezonu 
to ovšem nemusí nic znamenat. Těm nejzkuše-
nějším totiž zpravidla trvá o několik týdnů více, 
než se dostanou do pravé provozní teploty, na-
víc cesta od výhry k výhře v předstartovním ob-
dobí nezaručí, že stejně úspěšný bude i samotný 
vstup do ostré části. Přesvědčily o tom právě 
předešlé sezony, i proto není důvod k přehnané 
panice, hlavní je, aby vítězství začala přicházet 
od sedmého září dál.

Musely si počkat až do závěru letních prázd-
nin, avšak nyní už přichází i jejich čas. 
O uplynulém víkendu se totiž prvním kolem 
rozběhl nový ročník ženské fotbalové divize, 
v níž má Prostějovsko premiérově hned tři zá-
stupce. Na předešlé výtečné výsledky se po-
kusí navázat v Kostelci, tvrzení o postupném 
a neustálém zlepšování se budou snažit po-
tvrdit v Mostkovicích. Právě jejich souboj oz-
dobil nedělní kostelecké hodové odpoledne. 
A přestože nehrál Ronaldo, ani Messi, o hezké 
fotbalové momentky nebyla nouze. Největší 
neznámou představuje z regionálního pohledu 
AFK Prostějov City. U nováčka soutěže bylo 
dlouho otázkou, jestli a s kým vlastně nastou-
pí, nyní se zdá, že úplná blamáž nehrozí, neboť 
FAČR registruje prvních třináct hráček, kte-
ré se pokusí vytvořit fungující a úspěšný tým. 
Pro fanoušky jen dobře, místo dvou derby, tu bu-
deme mít rázem hned šestici ostře sledovaných 
a prestižních soubojů o body i pozici na fotba-
lové mapě.

Ve světě současného profesionálního sportu, 
v němž se točí velké peníze, a nejen na vrcholných 
světových akcích jde v první řadě o umístění, vždy 
zaujme chování stále ještě tak typické na amatér-
ské úrovni, při němž se sportuje hlavně pro radost 
a dobré pocity. Proto si zaslouží pozornost a uzná-
ní několik takových úkazů z právě skončené olym-
piády na jihoamerickém kontinentu. Poprvé se 
tak stalo v mužském šermu a do hlavní role se ob-
sadil Čech Jiří Beran, jenž přiznal, že mu rozhodčí 
přiznali bod neprávem. I díky tomuto momentu 
nakonec svému soupeři podlehl a zápolení pro něj 
skončilo. Ještě větší pozornost si pak vlivem popu-
larity atletického sportu vysloužila americká běž-
kyně D'Agostinová v závodě pět kilometrů, která 
po pádu nejprve pomáhala vstát své novozéland-
ské soupeřce, teprve pak se rozběhla vstříc cíli. 
V tomto případě byl navíc konec šťastnější, neboť 
obě byly dodatečně zařazeny z rozběhu do finále. 
Smutné na tom pouze je, že podobné chování už 
nebývá pravidlem, ale spíše pozoruhodnou vý-
jimkou.

TĚŽKO NA CVIČIŠTI... I FOTBALISTKY JDOU NA TO KRÁSNÁ GESTA FAIR PLAY

SONDA 
JIRKY

MOŽNÉHO

SZEKESFEHERVAR, PROSTĚJOV Již stálicí v reprezentačním 

výběru malého fotbalu se stal hráč, který je úzce spjat s pros-

tějovským fotbalem. Ještě na jaře nastupoval za třetiligový 1.SK Prostějov, vinou zdravotních 

problémů však v již druholigovém týmu dále nepokračuje. Záložník Jan Koudelka se dal ale 

v pravý čas dohromady, aby pomohl reprezentaci České republiky na Euru v minifotbalu 

v maďarském Székesfehérváru, kde přispěl dvěma zásahy ke konečnému třetímu místu. 

Češi se dostali mezi nejlepší čtyři týmy v Evropě poté, co ve skupině zdolali nejprve Portugalsko (5:1) a na svoji pažbu připsali 

i skalp Walesu (6:0) a Bulharska (1:0). Po vyřazení Polska a Anglie našli přemožitele pouze v pozdějším vítězi Kazachstánu, 

aby si spravili chuť v boji o bronz s týmem Černé Hory, jenž odešel poražen českými hráči 2:0. „To se neomrzí, jsem rád, že 

jsme to s klukama uhráli, “ reagoval exprostějovský středopolař, který tak přidal do své sbírky další medaili ze šampionátu 

malého fotbalu.  ROZHOVOR S JANEM KOUDELKOU VÁM PŘINESEME V NĚKTERÉM Z PŘÍŠTÍCH VYDÁNÍ

Josef POPELKA

50 LET HÁZENÉ V PROSTĚJOVĚ

Oddíl zve bývalé i současné hráče a přátele házené...

TJ Sokol II Prostějov, oddíl házené
si vás dovoluje pozvat na oslavu výročí

50 let házené v Prostějově,
jejíž součástí budou i mezigenerační zápasy.

Datum: 3.9.2016
Čas: od 13:00
Místo: sportovní areál u Kalicha

Kontakt pro bližší informace: Tomáš Černíček,
tel.: 728 774 143, e-mail: cernicektomas@seznam.cz

Foto: Internet

„KOUĎAS“ VEZE BRONZ

FoFoFF toto:: InInteternrneteJan Koudelka se parťákem Ondřejem Paděrou se chlubí bronzovou medailí.  Foto: archív J. Koudelky

Foto: Zdeněk Vysloužil

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

Dana Zbořilová: „Plavecké plány ještě mám“
PROSTĚJOV Pondělní odpo-
ledne 22. srpna patřilo v res-
tauraci Národního domu čistě 
plavecké tematice. Klub sociálně 
demokratických žen totiž 
mezi sebou přivítal úspěšnou 
prostějovskou sportovkyni, 
plaveckou šampionku Danu 
Zbořilovou.

Tomáš KALÁB
Jak na úvod připomněla před-
sedkyně klubu Jana Halvadžievová, 
tématem besedy nebyl pouze největší 
triumf naší plavkyně, tedy zdolání 
kanálu La Manche, ale nejnověji 

také postřehy ze sibiřského Tju-
menu, kde letos proběhlo mistrovst-
ví světa v zimním plavání. První část 
besedy byla samozřejmě věnována 
plavbě přes kanál. „Když jsem šla 
čtrnáctého srpna před patnácti lety 
u Doveru do vody, vůbec jsem si 
nepřipouštěla, že by můj pokus 
neskončil úspěšně,“ vzpomínala 
při sledování krátkého dokumen-
tu Zbořilová. Jak poznamenala, 
v současnosti se věnuje už jen zim-
nímu plavání. Právě tuto přípravu 
zúročila letos na šampionátu 
v Rusku. „Sedí mi víc delší vzdále-
nosti, protože se potřebuji roz-

plavat,“ vysvětlila svůj úspěch na 
nejdelší trati 450 metrů úspěšná 
plavkyně.
A jaký je její nenaplněný plavecký 
sen? O tom sice nechtěla příliš 
hovořit, ale až na přímou výzvu 
její maminky jej přece jen odta-
jnila. „Ráda bych ještě přeplavala 
Gibraltar,“ přiznala Zbořilová, která 
by se tak stala aktuálně čtvrtou 
českou plavkyní, které by se plavba 
mezi Evropou a Afrikou podařila. 

PROSTĚJOV Úvodní podzimní dějství naší tipovačky FOTBALOVÁ DEVÍTKA mělo suverénního vládce. 
Miroslav Slezák (na snímku vlevo) z Prostějova nasbíral neskutečných sedmnáct bodů z dvaceti možných, když mu 
nevyšel jediný zápas! Spálil se pouze u duelu Skalka - Vícov, ve kterém věřil domácím. „Tipuji podle pocitu. Tab-
ulky nijak zvlášť nestuduji, navíc to bylo první kolo,“ usmíval se spokojený vítěz, jenž obdržel kromě pivního balení 
i permanentní vstupenku na domácí duely druholigového eskáčka! 
Ve druhém podzimním a celkově třináctém kole se pak štěstěna usmála na Vladimíra Krče (na snímku vpravo). 
Regionálně známý fotbalista a trenér se dočkal po několika těsných porážkách, kdy ho jednou o prvenství dokonce 
připravil los. V kole plném překvapení nasbíral deset bodů z třinácti možných a prvenství bylo jeho. „Zkrátka to vyšlo. 
Mám dobrého poradce, dáváme to dohromady spolu,“ culil se velký fanda ostravského Baníku Laďa Krč.     (zv)
 Výsledky čtrnáctého kola najdete na straně 20,
 preview před patnáctým dějstvím pak na straně 30 dnešního vydání.

Skvostný Slezákův záběr, štěstí Ladi Krče

Plavkyně Dana Zbořilová (vpravo) 
spolu s Janou Halvadžievovou při pro-
jekci dokumentu o zdolání kanálu La 
Manche.  Foto: Tomáš Kaláb

2x foto: Zdeněk Vysloužil
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Wagner se dočkal

První den cyklistické události Grand 
Prix Prostějov přinesl skvělé výkony. Nej-
větší radost udělal domácím příznivcům 
sprinter Robin Wagner. Odchovanec 
prostějovské cyklistiky se konečně do-
čkal vytouženého vítězství na rodném 
oválu. „Je to něco úžasného. Tady jsem 
se naučil základy a moc jsem zde chtěl 
vyhrát,“ nechal se slyšet Robin Wagner, 
v současnosti hájící barvy Dukly Brno.
Noblesní  akce přinesla nadstandard-
ní sport. Dramatickou podívanou na-
bídl zejména mužský sprint. Ve finále si 

to rozdali dva tréninkoví parťáci Robin 
Wagner a v Prostějově vždy výborně jez-
dící Tomáš Bábek. Oba borci brněnské 
Dukly si v semifinále poradili se zahranič-
ní konkurencí v podobě Poláka Bielecki-
ho a Rusa Tkačova. 
Vrcholem prvního dne byla mužská „bo-
dovačka“, do které nastoupila všechna 
největší esa memoriálu. Místo papírově 
favorizovaných Kaňkovského, Lichnov-
ského nebo dvojice Rakušanů však hráli 
prim úplně jiní jezdci.  Stylem start-cíl si 
pohrál s konkurencí Ukrajinec Gladysh, 
druhou příčku si pohlídal polský jezdec 
Pawlak. Radost domácímu vedení 
udělal třetí příčkou závodník SKC 
TUFO Adrian Teklinski. 

Mezi juniory se blýskli domácí Tomáš 
Kočařík druhým místem a prostějovský 
odchovanec Martin Šmída třetí příč-
kou ve scratchi. Zklamaný byl naopak 
po pátém místě ve vylučovacím závodu 
Luděk Lichnovský. „Udělal jsem tam 
v závěru chybu. Je to jen moje vina, chtěl 
jsem víc,“ komentoval úřadující mistr re-
publiky v bodovacím závodě. 

Bolavý scratchBolavý scratch

Nešťastné události v podobě těžkých 
pádů ve scratchi zcela zastínily skvělé 
sportovní výkony v jiných disciplínách. 
Fanoušky bavil především keirin, ve kte-
rém dvojice Tomáš Bábek s Robinem 
Wagnerem marně honila obrovitého 
Ukrajince Andreje Vynokurova. Kvalifi-
kace ve scratchi předznamenala pozdější 
události. Právě v ní se nekontrolovatelně 
poroučel na beton Luděk Lichnovský 
a s bolestivou grimasou byl sanitkou od-
vezen do nemocnice... 
Další drama pak nabídla finálová jízda. 
Od začátku se jelo v ostrém tempu, 
nástup střídal nástup. Dvě kola před 
cílem došlo v poslední zatáčce před 
cílovou rovinkou k nešťastné kolizi, 
po které následoval hromadný pád, 
do kterého se dostalo hned patnáct 
závodníků. Rakušan Andreas Müller 

a Ukrajinec Roman Gladysh byli od-
vezeni do nemocnice. Závod musel 
být na dobrou půlhodinu přerušen 
a na velodrom padla tíseň. „Atmosféra 
jakoby ochladla. Přestože je horko, na 
lidech je vidět, že už se tolik nebaví,“ 
vypozoroval Alois Mačák, jenž byl 
v předchozích letech patronem memo-
riálu a osobně byl přítomen i letos. Po 
dlouhé pauze byl scratch znovu odstar-
tován a po pěti kolech se z vítězství ra-
doval domácí jezdec Adrian Teklinski, 
jenž předstihl Alexe Buttazzoniho. 
Dramatické vyvrcholení nabídl i po-
slední ženský závod - „bodovačka“. 
Jednalo se o souboj pražské Dukly se sil-
nými Ruskami. Prvenství nakonec vy-
válčila Lucie Hochmann, která za sebou 
nechala o tři body loňskou královnu 
memoriálu Evgenii Romanyutu. Třetí 
příčkou si pojistila statut nejúspěšnější 

ženy závodů Jarmila Machačová. Právě 
ona pak se svou parťačkou Hochmann 
ovládla i premiérový Edison, když jim 
na záda dýchaly Rusky Romanyuta - 
Streltsova. 

Madison bezMadison bez
nábojenáboje

Tradičním vrcholem s  elektrizující 
atmosférou bývá vždycky závod dvojic. 
Vzhledem k výše uvedeným událostem 
však tentokrát proběhl v komornější 
atmosféře. Prořídlé startovní pole, ve 
kterém chyběla spousta dobitých favo-
ritů, mělo jasné favority. Italská dvojice 
Buttazzoni - Scartezzini si držela vedení 
od začátku až do konce a zkušeně zpaci-
fikovala všechny pokusy soupeřů hned 
v zárodku. Na stupních vítězů se za nimi 
srovnali čeští jezdci z Dukly Praha. 

Těsně za medailovými pozicemi zůstala 
narychlo složená dvojice Adrian Teklin-
ski a Denis Rugovac. 
Alex Buttazzoni se tak zapsal do his-
torické listiny vítězů potřetí a stává 
se neoddiskutovatelným nástupcem 
sedminásobného vítěze Aloise Kaň-
kovského, jenž letos kvůli předcho-
zímu pádu ve scratchi do madisonu 
nenastoupil. „Alex k nám do Prostějova 
jezdí strašně rád, závod se mu líbí. Má 
z vítězství velkou radost,“ dodal Michal 
Mráček. 
Kompletní výsledkový servis najdete na 

straně 20 dnešního vydání
a www.vecernikpv.cz.

Obchodní a mediální partneøi Grand Prix Prostìjov 2016

PROSTĚJOV Vynikající úro-
veň, ale i slzy bolesti. Letošní 
ročník cyklistické Grand Prix 
Prostějov-Memoriál Otmara 
Malečka 2016 vejde do historie 
jako nejkrvavější. První karam-
boly byly k vidění již ve čtvr-
tek, ty pravé ošklivé pády pak 
v pátečním scratchi odeslaly 

postupně do nemocnice hned tři závodníky. Několik dalších bylo 
ošklivě pochroumáno a tak do závěrečného madisonu nastoupi-
lo pouze deset dvojic. „Pádů bylo trochu více, než je zdrávo. To ale 
k cyklistice patří. Nezbývá než závodníkům popřát brzké uzdrave-
ní,“ komentoval ředitel závodu Michal Mráček.

Medailisté Memoriálu Otmara Malečka 2016.

MEMORIÁL OTMARA MALEČKA SE LETOS
OPĚT PŘEVLÉKL DO ITALSKÉ TRIKOLÓRY

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VYVRCHOLENÍ ZASTÍNIL HROMADNÝ PÁD!

pro Večerník 
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ZdeněkZdeněk
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Letošní závod Grand Prix 
měl jeden významný unikát. 
V  průběhu pátečního 
finálového pásma došlo 
v Prostějově poprvé v  histo-
rii k dekorování mistrů světa. 
Duhové trikoty, zasloužený 
aplaus a také českou hymnu 
si poslechla dvojice Sára 
Kaňkovská - Jiří Janošek. 
„Bylo to opravdu krásné, 
děkuji všem, kteří si se mnou 
zazpívali hymnu. Přál bych 
to každému sportovci, aby 
si takový pocit mohl zažít,“ 
neskrýval dojetí Janošek, 
letošní juniorský mistr světa.
Ovace si společně s  ním vy-
chutnávala i Sára Kaňkovská, 
která na prostějovském velodromu prakticky vyrostla. „Je to nádherné, vlastně jsem právě tady na dráze 
začínala. Jezdím sem od jedenácti let. Trenér Jura Kaňkovský nás vzal tehdy na zkoušku a se sestrou nás to 
chytlo. Od té doby jsme dráhařky,“ svěřila se Večerníku Sára Kaňkovská a pokračovala: „Jsem ráda, že na 
těchhle závodech můžu být. Cítím se tady jako doma. Když jsem začínala, hned první trénink jsem se tady 
sesunula. Na to si vždycky vzpomenu.“ 
Cyklistka ze slavného rodu světových a evropských šampionů byla také svědkem několika Lojzových 
triumfů na prostějovském oválu. „Nevím, jestli se mu to letos podaří zase, ale moc bych mu to přála. 
Myslím, že to pořád v sobě má a věřím mu,“ uzavřela před startem Edisonu Sára Kaňkovská, když ještě 
nevěděla, že populární Kaňour, nakonec pro osmý triumf ani nepojede...

Dekorace světových šampionů Sprinterským králem domácí ROBIN

„Je to moje dráha,“ smál se Wagner
Přestože neobléká žluto-modrý 
dres prostějovského SKC, 
fanoušci a vedení domácího klu-
bu ho považují za svého. Sprinter 
Robin Wagner, jenž se cyklis-
tice vyučil právě na Hané, se 
v letošním ročníku konečně 
dočkal. Zvítězil ve sprintu, byl 
třetí v  keirinu a stříbro bral 
v týmovém sprintu. Stal se tak 
jednoznačně nejúspěšnějším 
sprinterem letošního ročníku. 
●● Jaké jsou vaše pocity po výhře 
ve sprintu?
„Naprosto úžasné! Je to moje dráha, 
vyrůstal jsem na ní a učil se jezdit na 
kole. Zvítězit před domácím pub-
likem je něco speciálního. Měl jsem 
tu i rodinu, užívám si to, je to fanta-
stické.“
●● Cítíte podporu i od vedení 
prostějovského klubu?
„Jasně. Sice jezdím za Duklu Brno, ale 
beru to, že jsem odchovanec Prostějova. 
V srdci mám stále Prostějov, ty základy 
mám zdejší.“

●● Co se změnilo, že jste zde 
konečně vyhrál?
„Možná to bylo tím, že jsem se 
nedostal na olympiádu. Dostal jsem 
tak do hlavy nový cíl - připravit 
se na mistrivství Evtopy v kat-
egorii Elite, které bude v Paříži 
za osm týdnů. 
Ubíral jsem se 
tedy touto cestou 
a asi jsem do toho šel 
víc než kdy jindy. Asi 
ten trénink nese 
ovoce!“
●● Není to také 
tím, že vás tentokrát nepozvali na 
předstartovní tiskovku...
(smích) „Trošku mě to zamrzelo, že 
mě nepozvali. Každý rok jsem na ní 
byl. Pak mi pan Mráček volal, jestli 
bych nedorazil. Měl jsem ale už jiné 
plány. Doufám, že mě příští rok už 
zase pozvou.“
●● Když jste byl ale na tis-
kovce před závodem, nikdy jste 
nevyhrál…

„Nemyslím, že by to bylo tím. Jirka 
Janošek, který byl, tak měl určitě 
vyšší ambice. To je ale úděl spor-
tovce. Musí se smířit s prohrou, o to 
je pak silnější.“
●● Myslíte, že jste to letos 
konečně prolomil a už tady bu-
dete vyhrávat každý rok? 
„Bylo by to pěkné... (úsměv) 
Rozhodně se o to budu snažit. Záleží 
však na mnoha okolnostech.“

●●Co se změnilo, že jste zde
konečně vyhrál?
„Možná to bylo tím, že jsem se 
nedostal na olympiádu. Dostal jsem 
tak do hlavy nový cíl - připravit 
se na mistrivství Evtopy v kat-
egorii Elite, které bude v Paříži 
za osm týdnů.
Ubíral jsem se
tedy touto cestou
a asi jsem do toho šel 
víc než kdy jindy. Asi 
ten trénink nese 
ovoce!“

Robin Wagner (na snímku vlevo) se svým finálovým soupe-
řem, ale zároveň velkým kamarádem Tomášem Bábkem.

Sára Kaňkovská a Jiří Janošek si v Prostějově navlékli duhové dresy.

PROSTĚJOV Byl největší domácí 
nadějí, nakonec se stal největším 
smolařem. Úřadující mistr České re-
publiky v bodovacím závodu Luděk 
Lichnovský si dělal medailové ambi-
ce ve čtyřech disciplinách. Nakonec 
skončil po těžkém pádu v nemocni-
ci. Na plánované druhé povídání tak 
už nedošlo, čtenářům můžeme jen 
zprostředkovaně poskytnout Luď-
kovy pocity po prvním dnu... 

„Trošku mě mrzí vylučovačka. 
Tam to uteklo pouze mojí blbostí. 
Rozhodně jsem nevypadl kvůli vý-
konnosti. Byla to jen moje chyba,“ 
komentoval páté místo ve vylučo-
vacím závodu Lichnovský. V jeho 
nejsilnější disciplíně bodovačce pak 
nezískal jediný bod a skončil hlubo-
ko v poli poražených. „Bodovačka 
mi extrémně nesedla. Trápil jsem 
se od začátku. Možná to bylo i tím, 

že jsem v  úvodu zbytečně vypálil, 
myslel jsem si, že z toho něco bude,“ 
ohlédl se za svou disciplínou jezdec 
SKC TUFO Prostějov a pokračoval: 
„Alespoň že byl třetí Teklinski to je 
super výsledek. Že bych mu nějak 
pomáhal, to ani ne. Opravdu mi 
ten závod nesedl. Jednou jsem mu 
pomáhal rozjet spurt, chtěl jsem i 
ten další, ale blbě jsme se domluvili 
a nestihli se sejít.“

Pocity tak měl Lichnovský po prv-
ním dnu slušně řečeno smíšené. 
„Mrzí mě ta vylučovačka. Už jsem 
se viděl na bedně a nechal jsem se 
úplně školácky zavřít,“ dodal zpátky 
k  smolnému vyřazení. Optimismus 
však do druhého dne neztrácel. „Čeká 
nás scratch, ve kterém pojedeme na 
Teklinskiho, je to jeho disciplína. Ve 
dvojicích se budeme snažit o co nej-
lepší výsledek,“ plánoval republikový 

šampion. „Z favoritů mě překvapili 
Rakušané, kteří nijak nezářili. Naopak 
Ukrajinci vypadají velmi dobře. Uvi-
díme, třeba se šetří na dvojice, musím 
říci, že bodovačka měla hodně ostré 
tempo. Velmi dobře vypadají Italové, 
sázel bych i na Ukrajince.“ Rakušané, 
Ukrajinci ale ani Luděk Lichnovský 
nakonec v madisonu vinou smůly ne-
startovali. Tip na Italy se ukázal jako 
správný. 

LICHNOVSKÉHO PLÁNY ZHATIL TĚŽKÝ PÁD
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 Luděk Lichnovský se ve čtvrtek večer 

ještě usmíval...
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Tomáš Tomáš 
KALÁBKALÁB

Nastávají časy, které prokáží charak-
ter celého týmu. Tak lze ve zkratce 
charakterizovat nejbližší období, 
které prostějovský tým čekají. 
Nováčkovská euforie, která je 
schopná mužstvo postoupivší do 
vyšší soutěže nést pro určitou dobu 
na vítězné vlně, se v případě eskáčka 

nekoná. Všichni okolo týmu včetně 
fanoušků si byli vědomi, že ve druhé 
lize nečeká na vítěze MSFL nic leh-
kého. Přesto si přiznejme, že po 
úvodním výkonu a bodovém zisku 
proti olomoucké Sigmě se přece jen 
čekalo v následujících zápasech cosi 
víc.
Zvlášť když oněmi soupeři byl So-
kolov a Varnsdorf, sice pravidelní 
účastníci druhé ligy, ale přece jen 
týmy, s nimiž se dá hrát a pomýšlet 
na body. Oběma k  vítězství stačil 
solidní zkušený výkon, který patří ke 
standardní výbavě účastníků FNL, 
a pověstná kapka štěstí. V  prvním 
případě šlo o trefu z  kategorie 
životních, ve druhém o vlastence, 
který se přihodí maximálně jednou 
za deset let...
Jestliže musel trenérský tandem 
Takáč - Jura proti Varnsdorfu lehce 
improvizovat kvůli zraněnému 
Nekudovi, jehož v  útoku nahradil 
Machálek, pak v  následujícím 
týdnu nabitém zápasy na severní 
Moravě aby zrovna hledali nové 
útočníky. V  případě Nekudy se dá 
předpokládat, že by mohl koleno 
vyléčit aspoň do víkendu, ale mimo 
hru bude zcela jistě kapitán Kroupa. 

Poprvé za tři roky, které odehrál 
v  prostějovských barvách, posti-
hlo elitního střelce dlouhodobější 
zranění. A zrodilo se zcela 
nevinně při běžném vzdušném 
souboji, kdy protihráčův lo-
ket zasáhl napřímo Kroupovu 
ruku. Jedna z  metakarpálních 
kostí nápor nevydržela a po 
chirurgickém zákroku bude 
následovat několikatýdenní re-
konvalescence.

Jaký vliv to bude mít na výkon 
celého týmu, je samozřejmě ve 
hvězdách. Byť se jedná na první 
pohled o velkou ztrátu, může v sobě 
skrývat i určitá pozitiva. Kroupovou 
absencí se rozbije průhledný model 
prostějovské ofenzivy, který mají 
všichni soupeři dokonale přečtený, 
a ostatní hráči by měli více improvi-
zovat. Mohli by tak být schopní lépe 
zaskočit defenzivu protistrany... Po-
vede se to?

Tomáš Kaláb
●● Proti Varnsdorfu jste po nějaké době nastoupil 
v základní sestavě. Jak jste viděl zápas?
„Snažil jsem se dostat do náběhů, ale balón jsem bohu-
žel nedostal. Někdy sice propadl a já byl u toho, ale jinak 
většinou míč nešel tam, kam bych ho potřeboval. Cen-
try ze strany jsme také nedostávali, takže to bylo těžké.“

●● Zejména v prvním poločase jste tam měl více 
možností...
„Na začátku jsem dostal jeden centr, pak jsme rozjeli 
útok společně se Šteiglem, když jsme to zahráli do 
kříže, situace zaváněla gólem, ale finální střela šla nad 
branku.“
●● Ve druhém poločase jsme měli opticky víc 
ze hry, ale šance, jako jsme měli v Sokolově, ne-
přišla?
„Jednu šanci jsem měl, ale mířil jsem nad. Hodně jsem 
se soustředil, abych nebyl v záklonu, ale pak jsem míč 
netrefil, jak jsem chtěl, což byla škoda. Ve druhém 
poločase jsme měli nápor, ale dostaneme hloupý gól 
a všechno je jinak.“
●● Varnsdorf byl ale hratelný soupeř...
„Hratelný byl. Šanci měl jen na začátku, když tam ně-
kdo nechal volného hráče a pak Kofroň zachránil asi 
tři tutovky.“

●● Teď nás čeká nabitý týden 
a dva severomoravské vý-
jezdy. S  jakým hledím se 
k nim vydáte?
„Musíme dovézt nějaké 
body, jinak nám čelo ta-
bulky bude čím dál víc 
utíkat a pak to bude těžší. 
Vždycky to je těžší, když přijde 
šňůra porážek.“
●● Vítkovice sice známe 
ze třetí ligy, ale také ony už 
mají za sebou nějaký dobrý 
výsledek...
„Myslím, že to bude stejný 
zápas jako tady nebo v Sokolově. 
Prostě hratelný soupeř a je jen 
na nás, jak se s tím popereme...“

HRÁČHRÁČ
                    VEČERNÍKU

PODLE

TOMÁŠ LANGER
V  sobotním utkání FNL dostal příležitost na 

levém křídle záložní řady a patřil k hráčům, 
kteří byli vidět. Snažil se být užitečný jak 
směrem dopředu, kdy se dostal do do-

bré střelecké pozice, kterou ovšem lépe 
nezužitkoval, tak v defenzivě. Totéž 
a možná ještě o trochu víc se čekalo i od 
dalších plejerů, kteří v průběhu zápasu 

dostali na trávníku příležitost, nezhostili
 se jí ovšem tak, jak by měli ke spokojenosti 
trenérů i fanoušků.

PROSTĚJOV Co je pro mužské-
ho být „bez ženské a bez tabáku“, 
zažívá v těchto chvílích fotbalové 
eskáčko. Už druhý zápas po sobě 
nebodovalo v duelech, v nichž 
byl aspoň bod na spadnutí... Ve 
stejném počtu zápasů také ne-
vstřelilo branku, bez čehož se 
body do žádné tabulky opravdu 
sbírat nedají. A aby toho nebylo 
málo, prostějovský fotbal přišel 
zhruba na celý měsíc o svého ka-
pitána a kanonýra Karla Kroupu...

„Celou dosavadní sezónu můžeme shrnout stejně, jako tento zápas. Nepro-
padáme, zápasy jsou vyrovnané, bohužel ale doplácíme na takovou tu no-
váčkovskou daň. Zápas s Varnsdorfem byl o jednom vstřeleném gólu, bohu-
žel jsme si dali vlastní. Obdržený gól byl samozřejmě smolný, ale vpředu nám 
chybí finální fáze. Přijde mi, že mužstva ve druhé lize nás stíhají, drží s námi 
krok, ne jak to bylo v MSFL, kdy soupeři fyzicky nestačili, vznikala tam okna 
a tím i šance. Musíme se připravit na to, že teď s námi budou mužstva držet 
krok celý zápas. 
Jeden gól ze tří zápasů je žalostně málo. Na posledních dvacet, třicet metrů 
nám chybí kvalita, kvalitní centr, kvalitní nahrávka. Je to takové upracované. 
Bojovnost nám nechybí, to je všechno v pořádku, ale chybí tam takové to do-
hrání situací. Trošku je možná znát absence Zelenky, který vždy uměl udělat 
něco nepředvídatelného, z čehož pak pramenily šance. Ale musíme se dívat 
dopředu. Musíme si uvědomit, že se pořád nic závažného neděje, důležité je, 
že jsme ve všech těch zápasech fyzicky ani silově nepropadli, jenom to chce 
možná trochu víc zkušeností. Ale myslím si, že určitě nemůžeme jet do Vít-
kovic s nahlodanou psychikou. Jsme schopni s nimi hrát vyrovnanou partii.“
 Karel Kroupa
 útočník 1.SK Prostějov

OKÉNKO 
KAPITÁNA

aneb
pohledem Karla Kroupy
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PROSTĚJOV Zranění Petra Nekudy způso-
bilo, že se v základní sestavě našlo místo pro 
Milana Machálka, navíc vyloženě v útoku. 
Rychlý forvard tak měl dobrou šanci nabíd-
nutou příležitost využít, v úvodních fazích zá-
pasu ale nenacházel míč v prostorech, kam 
se snažil nabíhat. Vzhledem k potížím prostě-
jovských útočníků je šance, že by se mohl na 
severní Moravě opět dostat do hry...

PROSTĚJOV Sobotní duel proti 
Varnsdorfu nenabídl tolik šancí, 
které eskáčko neproměnilo v  So-
kolově, ovšem ani hosté se k  vy-
ložené tutovce nedostali. Typicky 
remízové utkání tak rozhodla 
smolná reakce jinak vynikajícího 
stopera, který si srazil míč za záda 
vlastního brankáře. Přestože ze-
jména ve druhé půli měli domácí 
míč více na kopačkách, ke gólové-
mu vyjádření to nevedlo.

Tomáš Kaláb
Úvodní vzájemné oťukávání ukončil 
Fotrův pokus ke konci první dese-
timinutovky, Kofroň zákrok využil 
k  důkladnému seznámení se s  baló-
nem. Na druhé straně Šteiglova střela 
mířila nad břevno, stejně jako Zieriso-
va hlavička na druhé straně. Fládrova 

dalekonosná střela šla přímo na Sa-
moela, Schusterova hlavička po Flá-
drově volném kopu se mezi tři tyče 
rovněž nevešla. Asi největší příležitost 
hostů měl pět minut před přestávkou 
Daníček, který po centru Richte-
ra mířil přesně do náručí Kofroně. 
O dvě minuty později vyzval Fládr ke 
zteči Langera, jeho střela z levého kří-
dla ale chytila opačnou faleš.
Chvíli po přestávce se ocitl v  dobré 
pozici s  míčem na kopačkách Dur-
dević, opět ale zafungovala magie 
Kofroňových rukavic. Tři zajímavé 
akce rámovaly přelom hodiny hry. 
Nejprve po Fotrově centru a Richte-
rově přenechání pálil Daníček, jeho 
střelu odvrátil na roh Skwarczek. Na 
druhé straně minul Kroupa těsně cen-
tr Langera a o chvíli později do třetice 
Daníček sklepával míč před branku 
a do vlastní brány si jej ztečoval tro-
chu zbytečným skluzem Schuster 
- 0:1. „Jde to vyloženě za mnou. Ten 
míč jsem mohl nechat být, pravdě-
podobně by z toho žádná nebezpeč-

ná situace nevznikla. Šel jsem ale do 
skluzu a balón trefil hodně nešťastně,“ 
přiznal po zápase pilíř zadních řad.
Ani další prostějovské pokusy se do 
prostoru ohraničeného třemi tyčemi 
nevešly. Fládr z dobré pozice přestře-
lil, stejně se z  voleje vedlo Machál-
kovi, kterému sklepl míč střídající 
Štrombach. Deset minut před kon-

cem se domácí trenéři rozhodli poslat 
do hry ještě ne šestnáctiletého Pícha-
la, aby posílili maximálně ofenzivu. 
Tlak Prostějova sice narůstal, ovšem 
bez vyložených šancí, což si zkušený 
Varnsdorf pohlídal. Přesto byli di-
váci svědky zajímavé poslední dese-
timinutovky. Schusterovi ukradl na 
poslední chvíli míč brankář Samoel, 

centrovaný míč usměrnil Sus pouze 
do gólmana hostí. Varnsdorf čekal na 
brejky, ovšem Richterova střela letěla 
nad břevnem a Rudnického pokus 
na bližší tyč vyrazil Kofroň na roh. 
V  závěru už trochu křečovitá snaha 
Prostějova o vyrovnání vyzněla na-
prázdno a šťastné tři body tedy putují 
do Šluknovského výběžku.

1.SK Pv
FK Var 0:1

Rozhodující okamžik zápasu. Ležící Kofroň nemůže uvěřit neuvěřitelné smůle, 
střelec Schuster (vpravo) zpytuje svědomí a Pančochář ještě doufá, že by sudí 
mohli situaci zvrátit.  Foto: Josef Popelka

František JURA
- trenér 1.SK Prostějov:

„Byl to vyrovnaný zápas, který rozhodl 
jeden šťastný gól. Před ním jsme šli tři na 
jednoho, ale situaci nevyřešili dobře. Pro 
nás to je nešťastná porážka, spíše mě za-
ráží, že to nebylo z našeho pohledu až tak 

fotbalové. Máme plno mladých kluků, kteří by měli v zájmu 
své fotbalové budoucnosti hrát jinak. Liga je o úplně jiném 
fotbale, což si musí uvědomit, jestli se chtějí posunout někam 
dál. Ve druhé lize bude každý zápas těžký, těžko se budou 
sbírat body a dnes jsme je doma ztratili, tak je budeme muset 
přivézt z venku.“

Roman VESELÝ
- trenér FK Varnsdorf:

„Samozřejmě jako každé utkání i toto na 
prostějovské půdě bylo těžké, což jsme ale 
očekávali. První poločas jsme mohli jít do 
vedení, vytvořili jsme si dvě tři šance, které 
mohly skončit gólem, nakonec padnul až 
vlastní gól. Od té doby jsme nehráli dobře, co se týká mezihry 
a zpřesnění finální fáze.  Byly tam situace, které volaly po gólu. 
Prostějov hrál vabank, pomáhal si nákopy a tlakem vysokých 
hráčů vytvářel závar, ale naše obrana, až na drobné výjimky, 
pracovala spolehlivě. Opět jsme nedostali gól, čehož si cením. 
Myslím, že tři body z Hané jsou hodně důležité.“ (úsměv)

Pozápasové hodnocení trenérů

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Desítku nese na zádech útočník 
Nekuda, který absentoval kvůli 
zranění
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Kroupa operován
Prostějov (tok) - Ihned po zá-
pase jel kapitán eskáčka Karel 
Kroupa do prostějovské ne-
mocnice na rentgen, který po-
tvrdil podezření na zlomeninu. 
Klubový lékař Vladimír Machá-
ček rozhodl o okamžité opera-
ci, kterou hráč podstoupil hned 
následující den. Délka rekon-
valescence se bude pohybovat 
kolem měsíce, takže celé září 
se Kroupa na hřišti pravděpo-
dobně neobjeví. „Neúčast Karla 
v následujících zápasech je velký 
problém. Doufám, že se alespoň 
uzdraví Nekuda. Budeme to 
muset řešit. Určitě se porozhléd-
neme po trhu, jestli někde nejsou 
nějací volní hráči,“ komentoval 
aktuální situaci František Jura, 
generální sportovní manažer 1.SK 
Prostějov.

Starší dorostenci válcují 
soupeře

Prostějov (tok) - Vstup týmu 
„U19“ do Moravskoslezské 
dorostenecké ligy je vprav-
dě impozantní. Po Hodonínu 
deklasovali svěřenci trenéra 
Weissera Přerov 7:0, když střel-
cem zápasu byl se čtyřmi zása-
hy Zapletal. Prostějov figuruje 
na třetím místě tabulky se zá-
pasem k dobru a skvělým skóre 
13:1.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

BEZ BODU A HLAVNĚ BEZ KROUPY!

O vítězi duelu s Varnsdorfem rozhodl „vlastenec“

                

TOMÁ
V  sobotním

levém kří
kteří byl
směrem

bré stř
nezuž
a mož
dalšíc

dostal
se jí ovše

trenérů i fan

„Při nábězích jsem míč nepotkal,“
litoval Milan Machálek

nabitý týden 
ravské vý-

hledím se

nějaké 
čelo ta-
dál víc
de těžší. 
když přijde

ce známe
aké ony už
aký dobrý 

bude stejný 
o v Sokolově. 

upeř a je jen
opereme...“ Foto: Josef Popelka



6:1DOL
URČ

DOLANY, PROSTĚJOV V obrazné 
vraždění neviňátek se změnila první 
určická vyjížďka na soupeřův trávník 
v novém ročníku krajského přebo-
ru. Tým Radka Tomšice a Miroslava 

Vláčila se po třech domácích poráž-
kách vydal na půdu Dolan a nedaleko 
Olomouce utrpěl nejtěžší debakl za 
poslední měsíce i roky. Zpět na Pro-
stějovsko si totiž přivezli hned šest 
branek, což dlouho nepamatuje od-
dílová kronika.
Při poločasovém odchodu do kabin při-
tom nic nenasvědčovalo tomu, že se v do-
mácím podání zrodí plný půltucet přes-

ných střel. Byly to sice právě Dolany, kdo 
otevřel skóre, když se ve dvaačtyřicáté mi-
nuty o vedoucí branku postaral exkonic-
ký Jan Bednář, ovšem ještě před pauzou 
se podařilo srovnat Jakubu Šlajsovi.
Vstup do druhých pětačtyřiceti minut 
se ovšem Určicím nepodařilo zachy-
tit a brzy bylo po zápase. V rozmezí 
padesáté a pětašedesáté minuty se 
domácí prosadili hned čtyřikrát, když 

pouhých šest minut stačilo Janu Ho-
láskovi na čistý hattrick a následně se 
podruhé v utkání prosadil Bednář. Rá-
zem to tak bylo 5:1.
A ani toto ještě nebylo vše. V poslední mi-
nutě nejprve inkasoval druhou žlutou kar-
tu hostující Martin Neubauer a devatenác-
tiletý hráč tak musel zamířit předčasně pod 
sprchy, v nastaveném čase pak razítko na 
utržený příděl udělil Jiho Katsumasa – 6:1.

Určice tak i po čtvrtém kole zůstávají 
bez zisku jediného bodu a propadly 
se na úplný chvost tabulky, navíc s ne-
lichotivým skóre 5:14. Ještě na větší 
důležitosti tak nabral nedělní domácí 
souboj s předposledním Kojetínem, 
jenž se proti Velkým Losinám dočkal 
úplně premiérového bodu. Výkop je 
stanoven na čtvrtou hodinu odpolední.
 (spo)
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TJ Haná 
Nezamyslice2:3

(0:3) FK NěmčiceFK Němčice
nad Hanounad Hanou

Branky: 76. J. Přikryl, 85. Špička – 5. 
a 35. Horák, 24. Kolečkář. Rozhod-
čí: Vachutka – Pitner, Dömisch. Se-
stava Nezamyslic: Fürst – J. Přikryl, 
Hájek, Machálek, Horák (15. Fialka, 
67. Martin Plucnar), Moler, M. Při-
kryl, Král, Oulehla, Matěj Plucnar 
(62. Ryška), Musil (62. Špička). 
Trenér: Drahomír Crhan. Sestava 
Němčic: M. Tomek – Coufalík (46. 
Vévoda), M. Navrátil, J. Navrátil, Sá-
zel – Svozil (75. O. Tomek), Hamla, 
Mrkva, Porupka (46. Řezáč) – Horák 
(72. Chlud), Kolečkář (57. Držálek). 
Trenér: Radovan Novotný.
Trenér Nezamyslic Drahomír Crhan měl po 
utkání vypnutý telefon, větší radost mu však 
zcela jistě udělal druhý poločas, v němž se jeho 
hráčům podařilo dotáhnout na jedinou bran-
ku a téměř uzmout první podzimní bod.

Hodnocení trenéra Němčic 
Radovana Novotného:

„První poločas byl z naší strany vý-
borný a mohlo to být klidně i 5:0, 

bohužel v tom druhém jsme se přes 
další tutovky uspokojili. Je prav-
da, že pětičlenné střídání naši hru 
ovlivnilo, kluci nejsou tak rozehraní, 
vedli jsme ale 3:0 a nakonec jsme 
vyhráli jen o branku. Při prvním sní-
žení zasvítilo brankáři do očí slunce, 
při tom druhém jsme si nepohlídali 
standardní situaci. Je dobře, že ta-
kový průběh přišel před malým El 
Clásikem s Vrchoslavicemi, kluci 
si musí vzít ponaučení, že se hraje 
po celých devadesát minut, dokud 
není konec. Nicméně hráči bojovali 
a máme tři body, takže může vlád-
nout spokojenost.“

TJ Sokol 
Vrchoslavice 19461:3

(0:1) TJ Sokol DubTJ Sokol Dub
nad Moravounad Moravou

Branky: 84. Gajdošík z penalty – 22. 
Rychlý, 60. Hronek, 86. Došlík z pe-
nalty. Rozhodčí: Oulehla – Zatloukal, 
Hegr. Sestava Vrchoslavic: M. Jurčík 
– Zatloukal, Gajdošík, Horák, Trávníček 
– Přecechtěl (55. Olšanský), Fialka, Ho-
lub, Bleša – Šimek, T. Hradil. Trenér: 
Jaroslav Škrkánek.

Hodnocení trenéra Vrchoslavic 
Jaroslava Škrkánka:

„Sehráli jsme vyrovnaný zápas s velice 
kvalitním soupeřem, asi tím nejlepším 
za celý podzim. Rozdíl byl jen v tom, 
že oni své šance proměnili, zatímco 
my ne, to rozhodlo. Kluci bojovali, 
ale nedařilo se, navíc nás trápí spous-
ta zranění a z původních devatenácti 
hráčů nyní s bídou jednou vystřídám. 
Z kluků se toho víc vymačkat ani nedalo 
a pochvalu si zaslouží rozhodčí, pískali 
absolutní rovinu. Kdyby to takto bylo 
pokaždé, byl bych absolutně spokojen.“
 

TJ Sokol
Ústí „B“5:1

(5:0) TJ SokolTJ Sokol
Klenovice na HanéKlenovice na Hané

Branky: 3., 34. a 38. Patrik Senco-
vici, 37. Škařupa, 45. Vladík – 54. 
Frys. Rozhodčí: Frais – Kouřílek, 
Štětka. Sestava Klenovic: Klimeš 
– Frys, T. Cetkovský, Spálovský (46. 
R. Cetkovský), Cibulka – Pytela 
(46. Dvořák), Rozehnal, Kaděra, 
Sigmund (38. Grepl) – Pokorný, 
Prokop. Trenér: Vladimír Horák.

Hodnocení trenéra Klenovic 
Vladimíra Horáka: 

„Celkem brzy jsme poprvé inkaso-
vali, pak ale Rozehnal s Pokorným 
nevyužili dvě gólovky, zápas se mohl 
vyvíjet úplně jinak. Po půlhodině při-
dal soupeř druhou branku a povzbu-
dilo ho to natolik, že přidal ještě další 
tři po krásných učebnicových akcích, 
jimž nikdo od nás ani nestínoval. 
Obrana si sice vybrala slabší chvilku, 
vše ale vycházelo z toho, že se útoč-
níkům nedařilo udržet míč, takže 
defenziva byla přetížená. Po poločase 
tak bylo rozhodnuto, i když jsme pak 
brzy snížili a Cetkovský ještě trefil 
tyčku. Není to o tréninku, ale o tom 
udělat o krok navíc, obětovat se. V Pi-
víně jsme měli motivaci a předvedli 
jsme velice kvalitní výkon, další utká-
ní však byla o stupínek horší.“

TJ Sokol
v Pivíně5:1

(1:0) FCFC
Želatovice „B“Želatovice „B“

Branky: 13., 52. a 87. J. Svozil ml., 79. 
Baláš, 82. M. Svozil – 86. Kašpárek. 

Rozhodčí: Slota – Perutka, Halenka. 
Sestava Pivína: T. Krč – J. Bartoník 
(81. V. Krč), Pospíšil, R. Švéda, Pa-
velka (65. A. Vrba) – M. Bartoník, T. 
Vrba, Šišma – J., Svozil ml., M. Svozil 
– Nakládal (62. Baláš). Trenér: Jaro-
slav Svozil st.

Hodnocení trenéra Pivína
Jaroslava Svozila:

„Utkání jsme odehráli bez karet 
a velice slušně, navíc jsme vysoko 
vyhráli, ale jedna vlaštovka jaro ne-
dělá. Zpočátku jsme byli lepší a po 
půlhodině klidně mohl platit stav 
4:0. Měli jsme tři čtyři gólovky, dali 
jsme však jedinou branku, takže 
i kvůli laxnějšímu přístupu nastala 
bouřka v kabině, vše jsme si vyří-
kali a druhý poločas jsme se zvedli 
natolik, že ubylo individuálních 
chyb. Soupeř sice minule vyhrál 
v Klenovicích, teď ale přijel bez posil 
z ‚áčka‘ a chtěl hrát odzadu fotbal, 
což nám vyhovovalo. Dařila se bra-
trská spolupráce Jaru a Martina, 
výborně od nás navíc zahráli oba 
stopeři, obzvláště Radek Švéda.“ 
 (spo)

TJ Sokol 
Bělotín6:0

(3:0) TJ SokolTJ Sokol
PlumlovPlumlov

Branky: 26. Pjatkan, 29. Hanák, 45. Pecha, 
79. Novosad, 86. Bušina z pen., 90. Lhot-
ský. Rozhodčí: Křepský - Konečný, Odstr-
čil. Sestava Plumlova: Simandl – Vyslou-
žil, Gryglák,  Kutný (12. Ostratický), J. 
Kiška – Křupka, Fabiánek (Kolařík), Šev-
cůj, Klváček - Hladký, L. Kiška. Trenér: 
František Kocourek.

Hodnocení trenéra Plumlova 
Františka Kocourka:

„Trápíme se, leží na nás deka. Přitom jsme 
vletěli do zápasu, měli tři tutovky, ale ne-
dali nic. Pak jsme dostali gól po rohu za tři 
minuty další z brejku. Měli rychlé útoční-
ky, kteří dělali našim stoperům problémy. 
Třetí gól byl do šatny a bylo prakticky roz-
hodnuto. Druhý poločas už byl z naší stra-
ny horší a v závěru inkasovali další branky. 

Jsme dole, nedaří se, musíme se nějak chyt-
nout, urvat výhru a nastartovat se.“

TJ Sokol 
Čechovice2:1

(1:0) TJ Sokol TJ Sokol 
MostkoviceMostkovice

Branky: 37. Jahl, 90. A. Pospíšil - 51. Šlézar. 
Rozhodčí: Konečný - Vrba, Petr. Sestava 
Čechovic: Polák – Jano, Walter, Lako-
mý, Chmelík – P. Zapletal (84. Vlach), 
Kolečkář, Haluza, Novák, Matula (64. 
Zacpal) – Jahl (80. A. Pospíšil). Trenér: 
Evžen Kučera. Sestava Mostkovic: Lukáš 
– Všetička, L. Zapletal (46. Šlézar), Dadák, 
Milar – Šlambor, Doseděl, Musil, Bureš - J. 
Kamenov ml., Petr Zapletal (64. Vojtíšek). 
Trenér: Jiří Kamenov st.

Hodnocení trenéra Čechovic 
Evžena Kučery:

„Derby se vším všudy. Byl to spíše boj o ka-
ždou píď hřiště. My jsme byli fotbalovější, 

soupeř bojovnější. Vyrovnané utkání. Roz-
hodl Adam Pospíšil, jenž si udělal krásný 
víkend. Jsme sice první, ale nedá se to nějak 
přeceňovat. Zatím jsme na začátku. Atmo-
sféra byla dobrá, fandily obě strany tak, jak 
to má při derby být.“

Hodnocení trenéra Mostkovic 
Jiřího Kamenova:

„Derby jako řemen! Šli jsme do toho 
s  tím, že nemáme co ztratit. V  týdnu 
došlo k  nějakým zraněním a bylo to 
znát. Na rozdíl od Čechovic nám ti 
hráči chybí, u nich je jedno, když ně-
kdo vypadne. Byli silní kombinačně, 
my ale věděli co na ně hrát. Soupeř po 
poločase zaslouženě vedl, ale my jsme 
ve druhé půli přidali a vyrovnali. Mohli 
jsme ten zápas v závěru zlomit. Šlézar 
měl loženku a Šlambor trefil břevno. 
Smolný gól v závěru rozhodl. Více by 
zápasu slušela remíza a rozhodovat 
mohly penalty.“

SK
Lipová6:1

(4:1) SK NáměšťSK Náměšť
na Hanéna Hané

Branky: 3. z pen, 16. a 33. Z. Petržela, 5., 
84. a 89. Liška - Šoupal. Rozhodčí: Kr-
pec - Machala, Vojtek. Sestava Lipové: R. 
Vybíhal – Abrahám, Macourek (80. Spá-
čil), Takáč, Novák – Lehký, Jamrich (66. 
Růžička), M. Vybíhal (72. Répal), Dostál 
– Liška, Z. Petržela (51. Dvořák). Hrající 
trenér: Pavel Růžička. 

Hodnocení hrajícího trenéra 
Lipové Pavla Růžičky:

„Podařil se nám vstup, kdy jsme po šesti mi-
nutách vedli o dva góly. Uklidnili jsme se až 
moc, soupeř po krásné akci vyrovnal. Pak ale 
dal Zdenek Petržela další gól a měl do polo-
času hattrick. S výsledkem i výkonem pa-
nuje spokojenost. Poslední dva zápasy jsme 
odehráli slušně. Doufám, že v tom budeme 
pokračovat i v Mostkovicích.“

Sokol 
Konice9:0

(6:0) SKSK
SlatiniceSlatinice

Branky: 11., 36. a 39. Kamený, 25. a 60. 
Blaha, 33. a 85. Vogl, 66. Drešr. Rozhodčí: 
Kylar - Molík, Chládek. Sestava Konice: 
Hirt – Rus (46. Mrňka), F. Bílý, L. Bílý, 
Drešr, Kořenovský - Kamený, Antl, Sedlá-
ček, Vogl - Blaha. Trenér: Radek Řehák.

Hodnocení trenéra Konice 
Radka Řeháka:

„Výsledek je super, ale pro nás bylo důleži-
tější, abychom se dali dohromady. Pozmě-
nili jsme trochu sestavu i rozestavení, byli 
jsme komplet. Dokázali jsme si vypracovat 
šance a také je proměnit. Soupeř nic neměl, 
po přestávce už tempo nebylo tak vysoké, 
ale přidali jsme další góly. Jsem spokojený 
jak s výsledkem, tak i se hrou, ale musím 
říci, že z těch soupeřů, se kterými jsme do-
posud hráli, to byl nejslabší tým.“   (zv)

1:0ŠTE
KRA

ŠTERNBERK, PROSTĚJOV 
V podzimních zápasech Kralic se 
zatím trefuje vždy jen jedno muž-
stvo a zpravidla mu stačí pouze 
jedna úspěšná akce. Platilo to při 
porážce tohoto týmu s Chválko-
vicemi, výhře v Želatovicích i na-
posledy při prohře ve Šternberku. 
Zatímco domácí tak stále prohá-
nějí špičku soutěže a ze třetí po-
zice ztrácejí jediný bod na úplné 

čelo, hostům se nedaří vymanit 
z dolní poloviny pořadí.
„Čekali jsme silného soupeře s am-
bicemi na postup. První půle tomu 
i odpovídala a domácí byli lepší na 
míči, tvořili hru a dostávali se rovněž 
do šancí, z nichž jedu proměnili,“ 
započal své hodnocení kouč poraže-
ných Ivo Gottwald.
Nakonec rozhodující moment ce-
lého střetnutí se zrodil pár minut 
před přestávkou a předcházela mu 
nezvládnutá útočná situace ze strany 
Kralic. „Z výhody jsme udělali ne-
výhodu. Zahrávali jsme standardku 
u jejich vápna, jenže osvobozující-

ho odkopu se ujal zaběhnutý hráč, 
přihrál míč pod sebe a po několika 
nešťastných odrazech doputoval míč 
až do naší brány,“ popisoval akci, kte-
rá překazila jeho týmu útok na čisté 
konto.
S prvními pětačtyřiceti minutami 
tak příliš spokojen nebyl, což ovšem 
neplatilo pro zbývající úsek zápasu. 
O něm se rozhovořil v převážně po-
zitivním duchu. „Začali jsme soupe-
ře herně i kondičně přehrávat, po-
stupně jsme měli znatelnou převahu 
a závěr už se hrál jen na jednu bránu, 
nicméně na bodový zisk se nám to 
přetavit nepodařilo,“ konstatoval.

I tak z něj ale vyzařoval optimismus 
a víra, že právě na těchto výkonech se 
dá stavět do budoucna. „Přes poráž-
ku nejsem zklamaný, soupeře jsme 
až drtili a jdeme po dobré cestě. Za-
číná se projevovat, že jsem Martina 
Neorala ustanovil svým asistentem, 
trénuje na Sigmě a má na starosti 
kondiční stránku. Odvedl kus pocti-
vé práce a týden co týden je to lepší 
a lepší,“ chválil zkušený stratég.
Jen koncovka, ta Gottwaldovi nepře-
stává tvořit vrásky na čele. „Kováč šel 
na brankáře a ten jeho střelu vyrazil, 
poté z vápna trefil jen tyč. Honza Ne-
čas byl na malém vápně a měli jsme 

několik nebezpečných situací po ro-
zích a dlouhých autech Dostála, míč 
poskakoval na brankové čáře a domá-
cí držel jen gólman a štěstí,“ líčil.
Na řadu nyní přijde sobotní domácí 
duel proti nováčkovi z Rapotína. Při 
něm se ale nebudou moci Kraličtí se-
tkat v nejsilnějším složení. „Nečas jede 
na dovolenou a bude nám teď dvakrát 
chybět, ještě jednou bude mimo No-
votný a pak i Valtr s Neoralem, musíme 
se přes toto období ale přenést. K tomu 
ještě jde talent z 1.SK Matkowski na 
drobný zákrok s kolenem, věřím ale, že 
brzy bude zpět,“ poreferoval o aktuál-
ním stavu Ivo Gottwald.  (spo)

I.A třída skupina B
PROSTĚJOVSKO S brankami se roztrhl pytel. Na střeleckou notu naladili kanonýři v I.A 
třídě. Nejvíce se slavilo v Konici, kde málem padla desítka. Čechovice pak zlomily most-
kovické prokletí a zdolaly rivala v bitvě o most. Zdá se, že se Lipová dostává do pohody. 
Smutek ovládá Plumlov, jenž stále čeká na první výhru. 

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

I.B třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Hned duo regionálních derby nabídlo čtvrté pokračování prostřední skupiny nejnižší kraj-
ské soutěže. Ve Smržicích i Kostelci padlo po čtyřech brankách, jenže zatímco v jednom z okresních měst se 
domácí fotbalisté i hostující Jesenec podělili o trefy rovným dílem, takže musely rozhodnout až pokutové 
kopy, v nedaleké obci mířil přesně jen Protivanov, jenž si tak připsal další výhru a ujal se průběžného vedení. 
Pátý do party Hvozd cestoval do Doloplaz a vrátil se také s čtyřgólovým přídělem.

O prohře Kralic
rozhodl jediný gól

Určice dostaly
v Dolanech nařezáno

FC Kostelec
na Hané3:2

(1:1) SK JesenecSK Jesenec
–Dzbel–Dzbel

Branky: 8. Baláš, 53. Vyhlídal – 43. Zají-
ček, 78. M. Laštůvka. Rozhodčí: Šebesta 
– Langhammer, Straka. Sestava Kostelce 
na Hané: Vítek – Synek, Baláš, Chytil, 
Zatloukal (46. Móri) – Lužný, Langr (69. 
Kankovský), Grepl, Žídek – M. Klimeš, 
Vyhlídal (79. Navrátil). Trenér: Jaroslav 
Klimeš. Sestava Jesence: Burget (90. Kýr) 
– Horák, Ullmann, Klicpera, M. Laštůvka 
– Zajíček, Čížek, P. Tichý ml., Konečný – J. 
Tichý, Navrátil. Trenér: Petr Tichý st.

Hodnocení trenéra Kostelce na 
Hané Jaroslava Klimeše:

„Remíza odpovídá průběhu utkání. 
Díky sluníčku a chybě gólmana jsme se 
po nákopu dostali do vedení, takže to 
pak kluci pořád zkoušeli vrchem, jenže 

Jesenec byl v první půli lepší a podaři-
lo se mu vyrovnat. Ve druhé půli jsme 
se snažili dát míč na zem a z rychlého 
brejku se nám podařilo znovu vést, ke 
konci nám však docházely síly a hosté 
vyrovnali. Očekával jsem trochu víc 
fotbalové kvality, sami jsme tomu ale 
moc nepomohli. Chybí nám lehkost 
a fotbalovost, spíše se trápíme a bojuje-
me sami se sebou. Naštěstí se nám však 
daří vyhrávat.“

Hodnocení trenéra 
Jesence Petra Tichého:

„Myslím si, že jsme v Kostelci zane-
chali dobrý dojem. V první půli jsme 
byli lepší, a přestože jsme po chybce 
prohrávali, tak se nám podařilo srovnat. 
Ve druhé půli jsme si nepohlídali jeden 
náběh, opět jsme se ale dotáhli, takže to 
došlo až do penalt. Fotbal se ale hraje 
pro lidi a domnívám se, že dneska se 
jim utkání muselo líbit. Jsem spokojen 

s výsledkem i hrou, kluci na hřišti ne-
chali všechno a na hody se hrálo vyni-
kající derby. Jsme rádi, že jsme v této 
sezóně ještě neprohráli a tuto sérii jsme 
prodloužili o další zápas.“

TJ 
Smržice0:4

(0:1) SK SK 
ProtivanovProtivanov

Branky: 1. D. Nejedlý, 52. Milar, 57. 
V. Nejedlý, 83. T. Pospíšil. Rozhodčí: 
Žvátora – Gábor, Winkler. Sestava 
Smržic: F. Martinek – Zbožínek, L. 
Martinek, Sedláček, Kalandřík, Do-
stál, Vařeka, Kotlár, Procházka (46. 
T. Gottwald), Pírek, Klus (66. Stude-
ný). Trenér: Petr Gottwald. Sestava 
Protivanova: M. Piták – M. Sedlák 
(18. Ženata), D. Nejedlý, Dvořák, M. 
Bílek – D. Sedlák (48. Z. Pospíšil), M. 
Pospíšil, Milar (65. Sekanina), Kropáč 
– Grmela (46. T. Pospíšil), R. Sedlák 

(46. V. Nejedlý). Hrající trenér: Mi-
lan Piták.
Trenér Smržic Petr Gottwald nezvedal po 
zápase telefon a nesvěřil se tak se svými do-
jmy po zatím nejtěžší porážce. Jeho týmu se 
již potřetí za čtyři kola nepodařilo bodovat 
a nováček soutěže tak nově pobývá na jede-
nácté pozici dva body od poslední Zvole.

Hodnocení asistenta 
Protivanova Josefa Pospíšila:

„Zápas jsme začali skvěle, když jsme se 
po naší rozehře ihned dostali do vede-
ní, po celých devadesát minut jsme ale 
podávali spíše utrápený výkon a Smr-
žice mě překvapily. Hrály tvrdě, všude 
byly včas, předváděly dobrý fotbal. Do-
mácí byli v první půli lepší, ale my jsme 
v ní mohli rozhodnout, jenže jsme po 
průniku Marka Pospíšila nedali penaltu 
a poté ani další loženky. Vyšlo nám ale 
brzké střídání obou útočníků a brzy po 
pauze jsme přidali dvě pojišťovací bran-

ky. V závěru jsme museli dohrávat jen 
v deseti, protože se nám po pěti střídá-
ních zranil Marek Pospíšil.“

TJ Sokol 
Doloplazy4:0

(2:0)
FCFC

HvozdHvozd

Branky: 16., 79. a 89. Drábek, 40. 
Kuttler. Rozhodčí: Dokoupil – Ma-
jer, Perutka. Sestava Hvozdu: Kout-
ný – Szekulics (71. J. Krása st.), J. 
Vánský, Z. Tichý (82. Spíchal), V. Bílý, 
Z. Poles, Kubica (22. T. Dostál, 63. V. 
Dostál), L. Poles (78. K. Procházka), 
Dutszak, O. Procházka, J. Krása ml. 
Trenér: Rudolf Švehla.
Hvozdecký kouč Rudolf Švehla nebyl po 
utkání k zastižení a nemohl se tak vyjá-
dřit k teprve první porážce svého celku 
v aktuálně započaté sezóně, která zařa-
dila mužstvo na šesté místo, jen bod za 
čtvrté Nemilany.  (spo)

FOTBALOVÁ NÁRODNÍ LIGA:
5. kolo: Frýdek-Místek – 1.SK Pros-
tějov (sobota 3.9., 17.00).

SMOOS KRAJSKÝ PØEBOR:
5. kolo: Kralice na Hané – Rapotín 
(sobota 3.9., 16.00), Určice – Ko-
jetín (neděle 4.9., 16.00).

KRÁL SPORTOVNÍ TRÁVNÍKY 

1.A TØÍDA, SKUPINA „B“:
5. kolo, neděle 4. září, 16.00: Lip-
ník nad Bečvou – Konice (sobota 
3.9, 16.00), Mostkovice – Lipová, 
Beňov – Čechovice, Plumlov – Vše-
chovice (sobota 3.9, 16.00).

CLEAN4YOU 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „A“:

5. kolo, sobota 3. září, 16.00: 
Němčice nad Hanou – Vrchoslavice, 
Klenovice na Hané – Újezdec, Pře-
rov „B“ – Pivín (neděle 4.9., 14.00), 
Tovačov – Nezamyslice (neděle 4.9., 
16.00).

FGP STUDIO 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „B“:

5. kolo, neděle 4. září, 16.00: Jese-
nec – Nové Sady „B“ (sobota 3.9., 
16.00), Hvozd – Kostelec na Hané, 
Protivanov – Libina, Troubelice – 
Smržice.

PØEBOR OFS PROSTÌJOV – II. 
TØÍDA PROSTÌJOVSKÉHO 

VEÈERNÍKU:
5. kolo, neděle 4. září. 16.00 ho-
din: Haná Prostějov – Čechovice 
„B“ (sobota 3.9., 16.00), Vrahovi-
ce – Otaslavice (sobota 3.9., 16.00), 
Horní Štěpánov – Ptení, Brodek u 
Prostějova – Vícov, Zdětín – Skalka, 
Olšany – Určice „B“ (sobota 3.9., 
16.00), Výšovice – Přemyslovice.

III. TØÍDA, SK. „A“:
5. kolo, neděle 4. září. 16.00 ho-
din: Bedihošť – Nezamyslice „B“ 
(sobota 3.9., 16.00), Brodek u Pro-
stějova „B“ – Tištín (sobota 3.9., 
16.00), Pavlovice u Kojetína – Dob-
romilice, Otaslavice „B“ – Němčice 
nad Hanou „B“, Želeč volno.

III. TØÍDA, SK. „B“:
5. kolo, neděle 4. září. 16.00 ho-
din: Čechy pod Kosířem – Brodek 
u Konice, Biskupice – Mostkovice 
„B“, Plumlov „B“ – AFK Prostějov 
City 2016 (hřiště Krumsín), Přemy-
slovice „B“ – Protivanov „B“, Kladky 
– volno.

MORAVSKOSLEZSKÁ DIVIZE 
ŽEN, SKUPINA „B“:

5. kolo, neděle 4. září: Šardi-
ce – Kostelec na Hané (sobota 
3.9., 13.30), Mostkovice – Vlkoš 
(10.00), AFK Prostějov City 2016 
– Holešovské holky (16.00).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U19:
5. kolo: Znojmo – 1.SK Prostějov 
(sobota 3.9., 10.30, Jahoda – Jm 
KFS, Jm KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U17:
5. kolo: Vyškov – 1.SK Prostějov 
(sobota 3.9., 10.15, Bernatík – Jm 
KFS, Jm KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U16:
5. kolo: Vyškov – 1.SK Prostějov 
(sobota 3.9., 12.15, Jm KFS – Berna-
tík, Jm KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 

SKUPINA „E“ – starší:
5. kolo: Čechovice – Vsetín (neděle 
4.9., 10.00, M. Pospíšil – Ol KFS, Ol 
KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ – mladší:

5. kolo: Čechovice – Vsetín (neděle 
4.9., 12.15, Ol KFS – M. Pospíšil, Ol 
KFS).
RELAX CENTRUM GÓL KRAJ-
SKÝ PŘEBOR DOROSTU:
5. kolo: Konice – Velké Losiny (so-
bota 3.9., 10.00), Černovír – Určice 
(neděle 4.9., 10.00).

zapasove

menicko

zapasove

menicko

´ ´

´ ˇ

LION SPORT KRAJSKÁ 
SOUTÌŽ DOROSTU:

5. kolo: Loštice – Brodek u Prostě-
jova (sobota 3.9., 16.00), Dub nad 
Moravou – Protivanov (neděle 4.9., 
16.00).

OKRESNÍ PØEBOR DOROSTU:
5. kolo, neděle 4. září, 16.00 ho-
din: Hvozd – Bělotín (sobota 3.9., 
10.45), Otaslavice – Pivín (10.00), 
Kralice na Hané – Smržice (13.30), 
Troubky – Nezamyslice, Horní 
Moštěnice – Bochoř-Vlkoš, Plumlov 
volno.

SpSM – TOP U15:
Předehrávané 15. kolo: 1.SK Pro-
stějov – Olomouc (středa 31.8., 
10.00, Lakomý – Ol KFS, Šafařík).
5. kolo: 1.SK Prostějov – Zlín (ne-
děle 4.9., 10.00, Grečmal – Ol KFS, 
Ol KFS).

SpSM – TOP U14:
Předehrávané 15. kolo: 1.SK Pro-
stějov – Olomouc (středa 31.8., 
11.45, Ol KFS – Lakomý, Šafařík).
5. kolo: 1.SK Prostějov – Zlín (ne-
děle 4.9., 11.45, Ol KFS – Grečmal, 
Ol KFS).

SpSM – U13 JIH:
5. kolo: 1.SK Prostějov – Třebíč (so-
bota 3.9., 10.00).

SpSM – U12 JIH:
5. kolo: 1.SK Prostějov – Třebíč (so-
bota 3.9., 10.00).

ÈSOB POJIŠŤOVNA KRAJSKÝ 
PØEBOR STARŠÍCH ŽÁKÙ:

5. kolo: Čechovice – Slavonín (so-
bota 3.9., 9.00), Jeseník – Němčice 
nad Hanou (sobota 3.9., 11.30), 
Viktoria Přerov „B“ – Konice (nedě-
le 4.9., 9.00).

ÈSOB POJIŠŤOVNA KRAJSKÝ 
PØEBOR MLADŠÍCH ŽÁKÙ:

5. kolo: Čechovice – Slavonín (so-
bota 3.9., 10.45), Jeseník – Němči-
ce nad Hanou (sobota 3.9., 13.15), 
Viktoria Přerov „B“ – Konice (nedě-
le 4.9., 10.45).

OKRESNÍ PØEBOR STARŠÍCH 
ŽÁKÙ:

5. kolo, neděle 4. září, 10.00 ho-
din: Klenovice na Hané – Pivín 
(sobota 3.9., 10.00), Brodek u Pro-
stějova – Brodek u Konice, Proti-
vanov – Kralice na Hané (13.30), 
Plumlov volno, AFK Prostějov City 
2016 volno.

OKRESNÍ PØEBOR 
MLADŠÍCH ŽÁKÙ:

5. kolo, neděle 4. září, 9.00 hodin: 
Hvozd – Pivín (sobota 3.9., 9.00), 
Mostkovice – Ptení (sobota 3.9., 
10.00), Plumlov – Olšany, Výšovice 
– Nezamyslice (13.30), Určice – Li-
pová (14.00).

KRAJSKÝ PØEBOR 
PØÍPRAVEK:

3. kolo: Uničov – Olšany (sobota 
3.9., 9.00), 1.SK Prostějov – Hranice 
(sobota 3.9., 13.00).
!zvýrazněné zápasy jsou tipem re-
dakce na vaši návštěvu!  (spo)

zapasove

menicko

zapasove
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ØÁDIL ŠOTEK
Pozorní čtenáři Večerníku si 

jistě všimli, že se do fotbalového 
zpravodajství z I.A a I.B třídy 

vloudily faktické chyby. Tímto se 
čtenářům, činovníkům a hráčům 

dotčených klubů omlouváme. 
Kompletní zpravodajství z výše 

uvedených najdete na
www.vecernikpv.cz v sekci fotbal. 
 (red)

zprávy od zeleného stolu...zprávy od zeleného stolu...
Sportovnì-technická komise OFS Prostìjov 

na svém zasedání dne 17. srpna 2016 rozhodla:

1. II. třída - 3. kolo bez závad, až na: Utkání FK Výšovice – Sokol Vrahovice 21. 8. 2016. Vedoucí mužstva Sokol Vrahovice – Josef Dostál 
ID 50060133 se nedostavil po konci utkání potvrdit základní část zápisu o utkání. STK uděluje dle RS čl. 28/12 pokutu 300 Kč.
Utkání Sokol Vícov – FC Ptení 21. 8. 2016. Dle sdělení AR 2 (Luděk Weiser), zasahuje na straně proti střídačkám několik větví do hřiště. 
Přesah cca 2m. STK nařizuje oddílu Sokol Vícov odstranit větve borovic zasahující do hřiště tak, aby byly minimálně 2m od postranní čáry 
hrací plochy. Termín odstranění je do příštího domácího utkání: Sokol Vícov – TJ Horní Štěpánov, NE 28. 8. 2016. Kontrolu provede roz-
hodčí delegovaný k utkání. V případě, že větve nebudou odstraněny, vystavuje se oddíl pokutě! Utkání TJ Horní Štěpánov – FK Skalka 
2011 nehráno pro nezpůsobilý terén! Oddíly se dohodly na náhradním termínu – středa 28. 9. 2016 od 15:00. Dohoda oddílů.
Změny termínů: Utkání 8. kola: FK Skalka 2011 – FK Výšovice. Původní termín SO 24. 9. 2016 od 15:30 hodin. Požadovaný termín 
NE 25. 9. 2016 od 15:30 hodin. Dohoda oddílů. Soupisky: Dodaly oddíly TJ Sokol Otaslavice, TJ Sokol Brodek u Prostějova, TJ Sokol 
Přemyslovice. 
2. OP dorost - 3. kolo bez závad, až na: Utkání FC Kralice na Hané – Sokol Bělotín nehráno – odloženo pro nezpůsobilý terén. Od-
díly se dohodly na náhradním termínu – středa 28. 9. 2016 od 13:00 hodin. Dohoda oddílů. 
3. OP starší žáci - Změny termínů: Utkání 4. kola: TJ Sokol v Pivíně – TJ Sokol Plumlov. Původní termín SO 27. 8. 2016 od 14:00 
hodin. Požadovaný termín ST 14. 9. 2016 od 16:30 hodin. Dohoda oddílů.
4. OP mladší žáci - Změny termínů: Utkání 4. kola: TJ Sokol v Pivíně – TJ Sokol Plumlov. Původní termín NE 28. 8. 2016 od 10:00 
hodin. Požadovaný termín ST 28. 9. 2016 od 10:00 hodin. Dohoda oddílů.
5. Okresní pohár muži - Změny termínů: Utkání 2. kola Sokol Konice – FC Kralice na Hané. Původní termín ST 28. 9. 2016 od 16:30 
hodin. Požadovaný termín ST 14. 9. od 17:00 hodin. Dohoda oddílů. 
6. Pokuta - Nedostavení se zástupce oddílu bez omluvy na Losovací aktiv soutěží starších a mladších přípravek pro SR 2016/2017!
Oddíly: 1.SK Prostějov, TJ Sokol Vrahovice, TJ Sokol Olšany u Prostějova.
Pokuta: 200 Kč  
7. Náhradní termíny - V případě odložení /nesehrání/ utkání z důvodu nezpůsobilého terénu nebo jiného důvodu jsou oddíly POVIN-
NY zaslat dohodu o náhradním termínu do 48 hodin na OFS! V případě, že se tak nestane, nařídí náhradní termín STK a oddílům, které 
dohodu na OFS nedodaly, bude vyměřena pořádková pokuta ve výši 300 Kč. 
8. Odstranění závad - STK Upozorňuje oddíly, které na Losovacím aktivu obdržely výzvu k odstranění závad na hřišti – podají zprávu STK 
do 14 dnů – doručí na OFS! 
V případě, že tak neučiní, vystavují se případné pokutě!  
9. Různé - STK vzala na vědomí počty mládežnických družstev hrajících soutěže Olomouckého krajského fotbalového svazu. 
STK upozorňuje oddíly, že v případě nezpůsobilosti hrací plochy musí oddíl neprodleně informovat sekretáře OFS, případně předsedu 
STK! 
 Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil, souhlasil předseda STK Roman Minx.Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil, souhlasil předseda STK Roman Minx.

Disciplinární OFS Prostìjov na svém zasedání dne 25. srpna 2016 rozhodla:Disciplinární OFS Prostìjov na svém zasedání dne 25. srpna 2016 rozhodla:

4. Olbert Luděk ID 83070006 FK Výšovice. Utkání FK Výšovice – TJ Sokol Vrahovice 21. 08. 2016.
Přestupek: Červená karta během zápasu. Zmaření zjevné brankové možnosti soupeřova družstva. Stažení hráče zezadu cca 
půl metru před PK. Hřiště opustil disciplinovaně. 
Rozhodnutí DK: trestá se zastavením závodní činnosti nepodmíněně na 1 SU od 22. 08. 2016
Dle §43 DŘ
(poplatek 100 Kč)
Proti rozhodnutí DK OFS je možno podat odvolání k VV OFS do sedmi dnů ode dne doručení
(zveřejnění na úřední desce) tohoto rozhodnutí.
5. Maška Václav ID 95070061 TJ Sokol Vrahovice. Utkání FK Výšovice – TJ Sokol Vrahovice 21. 08. 2016.
Přestupek: : Červená karta během zápasu. Zmaření zjevné brankové možnosti soupeřova družstva. Stažení hráče zezadu cca 
jeden metr před PK. Hřiště opustil disciplinovaně. 
Rozhodnutí DK: trestá se zastavením závodní činnosti nepodmíněně na 1 SU od 22. 08. 2016
Dle §43 DŘ
(poplatek 100 Kč)
Proti rozhodnutí DK OFS je možno podat odvolání k VV OFS do sedmi dnů ode dne doručení
(zveřejnění na úřední desce) tohoto rozhodnutí.
6. Vyjádření k disciplinárnímu řízení
Hráč je povinen se zúčastnit jednání v DK, pokud nechce být jednání přítomen, oznámí písemně, lze i e-mailem ihned DK, že 
souhlasí s projednáním svého přestupku bez účasti na jednání. 
V případě, že neučiní jedno ani druhé, DK pří-
pad projedná a oddíl zaplatí pokutu 200 Kč za 
nedostavení se do DK.
  Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil,Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil,
 souhlasil předseda DK ing. Jaroslav Čížek. souhlasil předseda DK ing. Jaroslav Čížek.

Veškeré úřední zprávy a další aktuality mohou zástupci jednotlivých

oddílů i jejich příznivci nacházet na internetových stránkách

WWW.OFSPROSTEJOV.CZ!

I.B třída skupina A
PROSTĚJOVSKO Jediným týmem, který v jižní skupině I.B třídy neztratil zatím ještě ani bod, jsou Němčice 
nad Hanou. Nováček soutěže si v neděli připsal čtvrtou výhru na půdě Nezamyslic, které naopak uzavírají 
aktuální tabulku. Z výhry se radoval rovněž Pivín, jenž si smlsl na Želatovicích, stejným poměrem 1:5 padly 
Klenovice v Ústí a bodovat nedokázaly ani Vrchoslavice, které si vylámaly zuby na Dubu.

Celému pořadí vládnou po derby Němčice

Protivanov deklasoval Smržice, v Kostelci penalty
PK

MSDL
4. kolo: Hodonín – Vyškov 4:1 (2:1), Hlaváč David, 
Mokruša Adam, Pelikán Dominik, Skřivánek Adam – 
Fialka Tomáš, Prostějov – Přerov 7:0 (3:0), 4x Zaple-
tal Michal, Píchal David, Marčík Adam, MFK Frýdek-
Místek, a.s. – Sparta Brno 4:1 (4:1), 3x Velička 
Bohdan, Hruška Jan – Kapusta Samuel, Líšeň – HFK 
Olomouc 3:1 (2:0), 3x Bílek Jan – Havlas Libor, Třinec 
– Kroměříž 3:3 (2:2), Stříž Marcel, Štefánik Denis, 
Latocha Jan – Cupák Michal, Knap Dominik, Šťastný 
Daniel, Šumperk – Vítkovice 1:2 (2:2), Ševčík Jiří – 
Kichner Jakub, Mikoláš Daniel, Slovácko – Znojmo 
2:2 (2:1), Jamný Jakub, Furmánek Patrik – Moravec 
Milan, Švejda Adam

Průběžná tabulka po 4. kole:
Vítkovice 3 3 0 0 6:2 9
Líšeň 3 2 1 0 7:4 7
Třinec 3 2 1 0 10:7 7
Prostějov 2 2 0 1 3:1 6
Frýdek-Místek 3 2 0 1 9:3 6
Hodonín 3 2 0 1 7:8 6
Slovácko 2 1 1 0 5:2 4
Sparta Brno 3 1 0 2 4:6 3
HFK Ol. 3 1 0 2 4:9 3
 Sl. Kroměříž 2 0 2 0 4:4 2
 Znojmo 3 0 1 2 6:8 1
 Šumperk  2 0 0 2 2:4 0
 Vyškov 3 0 0 3 2:9 0
 Přerov 3 0 0 3 2:14 0

MSD SKUPINA E, ST. DOROST
4. kolo: Šumperk – Frenštát 6:0 (2:0), Jankovič Matěj, 
Mátl Filip, Vyhlídal Jan, Navrátil Filip, Ševčík Jiří, Novák 
Pavel, Zábřeh – Valašské Meziříčí 1:0 (1:0), Laštůvka 
Matěj, Čechovice – Uničov 1:2 (1:1), Hruban Dominik – 
Bábek Tomáš, Šléska Jan, Vsetín – Jeseník 0:0, Havířov 
– Krnov 0:5 (0:3), 2x Pučan Martin, 2x Carbol Nikolas, 
Blaschke Marek, Hranice – Přerov 1:0 (1:0), Pecha 

Dominik, Nový Jičín – Opava 5:1 (2:0), Janovský Matěj, 
Kuman Jiří, Staněk Marek, Klepáč Jakub, Kudry Tomáš – 
Škrobánek Michal

Průběžná tabulka po 4. kole:
Krnov 4 4 0 0 23:6 12
Nový Jičín 4 4 0 0 18:5 12
Jeseník 3 2 1 0 7:2 7
Šumperk 4 2 0 2 13:10 6
Uničov 3 2 0 1 8:5 6
Hranice 3 2 0 1 3:2 6
Zábřeh 4 2 0 2 5:8 6
Vsetín 4 1 2 1 6:6 5
Val. Meziříčí 4 1 1 2 6:7 4
Havířov 4 1 1 2 5:10 4
Přerov 4 1 0 3 4:10 3
Frenštát 4 1 0 3 8:15 3
Čechovice 4 0 1 3 7:18 1
Opava 3 0 0 3 3:12 0

PŘEBOR OFS DOROST
2. kolo: Sokol v Pivíně - FK Troubky 3:3 (2:2),2x 
Makoš Josef, Krejčí Jindřich, - 2x Soušek Josef, Hluší 
Erik, SK Bochoř-Sokol Vlkoš - Sokol Otaslavice 2:4 
(1:0), Skopal David, Gregárek Lukáš - Kaláb Lukáš, 3x 
Hangurbadžo Alexandr, Sokol Plumlov - FC Kralice na 
Hané 4:3 (2:2), 3x Vysloužil Michal, Hladký Tomáš- 2x 
Ličman Roman, Alexy Jan, TJ Smržice-Horní Moštěnice 
5:2 (2:2), 2x Vitásek Marek, Navrátil Ondřej, Gottvald 
Přemysl, Augustin Lukáš, - Mikulčík Vojtěch, Kopeček Jan

Průběžná tabulka po 2. kole:
Smržice 2 2 0 0 8:2 6 0
Plumlov 2 2 0 0 6:4 6 0
Pivín 2 1 1 0 7:5 4 0
Hvozd 1 1 0 0 15:2 3 0
Otaslavice 2 1 0 1 4:5 3 0
Troubky 2 0 1 1 5:18 1 0
Kralice n./H. 1 0 0 1 3:4 0 0
Bochoř- Vlkoš 2 0 0 2 4:8 0 0
Horní Moštěnice 2 0 0 2 3:7 0 0

ČECHOVICE Již podeváté, hostil trávník čechovického hřiště populární 
klání přípravek o Pohár primátora. Název je vzhledem k tomu, že v čele 
Prostějova stojí momentálně Alena Rašková, tedy primátorka, zůstává 
název turnaje stejný jako v dobách jeho vzniku. „Mně to nevadí, ono to 
vypadá lépe, když je tam primátor,“ s úsměvem komentovala první žena 
prostějovské radnice. 
Do Čechovic se v sobotu sjelo čtrnáct týmů z celé republiky a dostavil se i je-
den zahraniční – slovenský Senec. K největším favoritům patřily mládežnické 
líhně z 1.SK Prostějov a olomoucké Sigmy. Ty také potvrdily své postavení 
a obsadily medailové pozice. Ve finále se utkaly oba olomoucké výběry, na pro-
stějovské eskáčko zbyl bronz. 
Domácí Čechovice skončily poslední, osmé místo braly Čelechovice a jede-
náctou příčku Olšany.  (zv)
 Podrobná reportáž a fotogalerie na www.vecernikpv.cz

Pohár primátorky si odváží
z Čechovic olomoucká Sigma!

Vítězné výběry Sigmy Olomouc, s gratulantkou v podobě primátorky Alenou Raškovou 
a předsedou pořádajícího oddílu Josefem Sklenářem.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Čechovice slaví, Konice řádila a Plumlov bije na poplach
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Stav před výkopemStav před výkopem

Karty byly rozdány jasně. Loňský di-
vizní vítěz v podobě Kostelce nastupo-
val prakticky v kompletní sestavě, navíc 
se staronovou posilou Řezníčkovou. 
Mostkovický lodivod naopak postrádá 
několik dlouhodobě zraněných opor 
a do duelu nenastupoval v roli favorita. 

Vývoj zápasuVývoj zápasu

Mostkovice vstoupily do utkání od-
vážně a hrozily slušně rozehrávaný-
mi brejky. Odměnou za to jim byla 
také první gólovka zápasu. Mája Do-
mesová však trefila jen nohy dobře 
vyběhnuvší Elišky Drápalové. Indi-
viduální kvalita domácích hráček se 
začala projevovat zhruba po první 
patnáctiminutovce. Na bránu Mo-
niky Mikešové se sypaly střely jedna 
za druhou a gólmanka Mostkovic 

měla plné ruce práce. Dobře fungu-
jící obrana však favorita do ložených 
šancí nepouštěla. Jednobrankový 
náskok zajistila penalta Pitákové po 
faulu Vaverkové na pronikající Řez-
níčkovou. V dalším čase pak domácí 
tým kontroloval střed pole, aktivitou 
hýřila Knápková, ale s jejími střelami 
si Mikešová vždy poradila. Druhou 
půli zahájily lépe domácí hráčky. 
Knápková našla na penaltě Strouha-
lovou, ale ta v ložené situaci selhala. 
Uklidnění do domácích řad přinesla 
až standardka, po které se prosadi-
la hlavičkou opět Pitáková – 2:0. 
O osudu střetnutí bylo rozhodnuto, 
protože Mostkovičankám očividně 
ubývaly síly. Horní tyč pak nastřelila 
Tichá a konečnou podobu výsled-
ku dala akce Kláry Knápkové. Ta po 
svém úniku dala pod sebe, Řezníčko-
vá tlačila míč k tyči, ale Mikešová ho 
vyškrábla. Odraz od brankové kon-
strukce však sledovala Zahradníčková 
a míč dopravila do sítě - 3:0. 

Zásadní okamžikyZásadní okamžiky

Veledůležitá pro další vývoj byla hned 
první šance zápasu. Tu si vytvořily hos-
tující hráčky, ale kanonýrka Domesová 
v souboji s Drápalovou selhala. Kostele-
čanky se následně zklidnily a s vědomím 

jednobrankového náskoku už rivalkám 
moc nepovolily. Poměr střel na bránu 
osm ku jedné ve prospěch Kostelce 
jen za první poločas hovoří jasnou řečí. 
Definitivní hřebíček zatloukl Kostelec 
ze standardky. Věra Smičková poslala 
nákop na penaltu, hostující stoperky 
nechaly míč spadnout a Pitáková ho 
trkla přes vybíhající Mikešovou – 2:0. 
O vítězi tak už bylo rozhodnuto a třetí 
gól už byl pouze kosmetickou úpravou 
konečného skóre na – 3:0. 

Osobnost utkáníOsobnost utkání

Nepřehlédnutelnou postavou zápasu 
byla pravá krajní záložnice Kostelce – 
Klára Knápková. Od první minuty hob-
lovala lajnu, svými úniky nedávala obra-
ně soupeře chvilku klidu. Několikrát se 
pokusila střelbou překonat Mikešovou, 
ale ta byla vždy na místě. Její centry pak 
znamenaly gólové příležitosti, které 
ovšem její spoluhráčky nezužitkovaly. 
Odměnu dostala Klára až krátce před 
koncem, kdy právě po její akci vstřelila 
Nikča Zahradníčková třetí gól.  

Zajímavost dueluZajímavost duelu

Střelecká bezzubost Mostkovic. Přes 
statečný odpor v poli a vcelku solidně 
rozjeté protiútoky se dokázaly Most-

kovičanky dostat za celých devadesát 
minut do zakončení pouze jednou. 
Mája Domesová svou šanci v branku 
nepřetavila, ale to ještě netušila, že už 
žádná další nepřijde. Statistika totiž 
napočítala, že Mostkovice vystřelily za 
celých devadesát minut pouze jednou!  

Atmosféra střetnutíAtmosféra střetnutí

Sváteční a pohodová. Krásné sluneč-
né počasí a fakt, že jsou v Kostelci 
hody, přilákaly do hlediště na žen-
ské poměry velmi slušnou návštěvu. 
V hledišti byla i spousta příznivců 
Mostkovic, ale žádná nevraživost 
mezi oběma tábory rozhodně ne-
vládla. 

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy

3 : 0 

3 : 0

( 1 : 0 )

KOSTELEC

Žluté karty: 61. Domesová, 68. B. Karafi átová

Střídání: Lošťáková, Zatloukalová, Všetičková

Rozhodčí: Kolář – Horák, Zatloukal Diváků: 110

Branky: 19. z pen. a 71. Pitáková, 86. Zahradníčková

Střely na branku: 14

Drápalová Sekaninová

Domesová

B. Karafi átová

Kraváková Vaverková

Štefk ová

Mikešová

Jančíková

Holubová

Hejcmanová

Ptačníková

Zapletalová

Smičková

Tichá

Šimková

Knápková

Strouhalová

Pitáková

Kaňáková

Zahradníčková

Vykopalová

Rohové kopy:  5
Žluté karty: 73. Tichá

Střídání: Hrazdilová, Václavková, Řezníčková

Střely mimo branku: 9 Střely na branku: 1
Rohové kopy:  0

Střely mimo branku: 0

Branky: MOSTKOVICE

Marek 

JELÍNEK

Jaroslav 

KARAFIÁT

FC Kostelec na Hané 

4. kolo MSDŽ, skupina B

TJ Sokol Mostkovice 

Zdeněk VYSLOUŽIL
●● Jak jste viděla dnešní zápas?
„Doufala jsem, že vyhrajeme. Jiný cíl 
jsme neměly.“ 
●● Vrátila jste se k fotbalu po delší 
pauze, co vás k tomu vedlo?
„Přemluvili mě. (smích) Já na tréno-
vání nemám moc času. Domluvila 
jsem se s trenérem Marou Jelínkem, 
že po delší době zase přijedu.“ 
●● Fotbal a kamarádky vám ne-
chyběly?
„Chybělo mi oboje. Přece jenom 
jsem něco odehrála, teď ta delší 
pauza. Fotbal a atmosféra mi chybě-
ly hodně.“
●● Bylo vidět, že jste fotbal neza-
pomněla…
„Na to, jak jsem dlouho nehrála 

a nemám vůbec natrénováno, to 
bylo super. Akorát by to opravdu 
chtělo potrénovat, abych ty tutovky 
příště proměnila.“ 
●● Jste trochu naštvaná, že jste 
nedala gól?
(smích) „Trochu jo. Minimálně dva 
jsem dát mohla. Holky to tam ale ně-
jak dokleply, takže dobré.“ 
●● Budete trénovat pravidelně?
„Pokud budu mít čas a volno, tak 
ano. Chtěla bych chodit pravidelně.“

KOSTELEC NA HANÉ Boj 
o každý míč. Každé fotbalové 
derby má zvláštní náboj a ani 
to ženské mezi Kostelcem na 
Hané a Mostkovicemi není 
výjimkou. V uplynulých sezó-
nách se pravidelně radovaly 
z vítězství Kostelečanky a his-
torické statistiky se neopravo-
valy ani tentokrát. Outsider 
z Mostkovic rozhodně hanbu 
neudělal, ale za svým regio-
nálním sokem výkonnostně 
zaostává. Trvalá převaha do-
mácího celku nakonec vy-
krystalizovala v tříbrankové 
vítězství, ale kostelecká děv-
čata si rozhodně hrábla.

KOSTELEC NA HANÉ Gabča 
pořád umí. V minulé sezóně 
se prakticky na hřišti neobje-
vila. V úvodním duelu letoš-
ního ročníku však už Gabriela 
Řezníčková (na snímku) zase 
řádila na hrotu kosteleckého 
útoku. Právě po jejím průniku 
byla nařízena penalta, ze kte-
ré padl vítězný gól. Asistenci 
měla i u třetí branky a dalších 
několik šancí jí zmařila bran-
kářka Monika Mikešová.  

Marek JELÍNEK  – FC Kostelec na Hané:
„Bylo vidět, že se jedná o první zápas a na hřišti jsme se 
spíše hledali. Místo kombinace to bylo spíše o individu-
álních akcích. Samozřejmě musím zmínit zlepšující se 
kvalitu soupeře, jejich výkonnost jde nahoru. Je to pořád 
těžší a už to není outsider, se kterým jdete jistě vyhrát. 
Holky jsem nutil do střelby a ona tam byla. Bohužel ne-
přesná, i když na tréninku nám to padá. Bylo to bojovné, 
soupeř hrál dobře a my dělali spousty zbytečných chyb. 
V tomhle počasí to holky zbytečně tahaly, až se utahaly.“ 

Jaroslav KARAFIÁT  – TJ Sokol Mostkovice:
„Já holkám nemám co vytknout. Odehrály zápas na hranici 
svých možností, navíc v takovém vedru. Hráli jsme navíc 
bez možnosti střídání, protože na lavičce byly jen holky, co 
teprve začínají. Bohužel jsme se dostali do šance, ale nepro-
měnili ji. Škoda, mohli jsme jít do vedení a věřím, že by ten 
zápas vypadal jinak. Kostelec má ale zkušený tým a doká-
zal se prosadit. Z naší strany tam bylo dost hodně dobrých 
individuálních výkonů, ale zkušenost nakonec rozhodla. 
Dnes jsme při troše štěstí mohli i bodovat.“  

Pozápasové hodnocení trenérů

Foto: Zdeněk Vysloužil

Kostelecká děvčata (v černém) soupeřkám z Mostkovic zle zatápěla.   Foto: Zdeněk Vysloužil

EXKLUZIVNÍ  REPORTÁŽ 
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni nawww.vecernikpv.cz

Mostkovice rivalkám nic nedarovaly, ale stále to na body nestačí
HISTORIE SE NEPŘEPISOVALA, KOSTELEC KRALUJE DÁL

sy

Gabča fotbal nezapomněla
„Po takové době to bylo super!“
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TJ Sokol Určice „B“
TJ Haná Prostějov

Branka: 33. a 50. Mlčoch, 73. Vodák – 
39. Gábor, 71. Bartoň. Rozhodčí: Ho-
rák – Zatloukal, Procházka. Žluté karty: 
85. Žáček, 87. Mohelník – 24. Gábor, 69. 
M. Holomek. ČK: 78. po 2 ŽK Gábor 
(H). Diváků: 35. 
Určice B: Pokorný – Ježek, Nakládal, 
Mlčoch, Grulich – Pospíšil (46. Slezák), 
Vodák, Šťastný, Berčák (89. Hanák) – 
Žáček (88. Hýbl), Mohelník (90. Pavlů). 
Trenér: David Múdrý.
Haná: Pastyřík – Světlík, Ohlídal, M. 
Trnavský, D. Holomek – Strouhal (49. 
Jak. Novák), Hodulák, M. Kolář, M. Ho-
lomek (69. Bartoň) – Zatloukal, Gábor. 
Trenér: Daniel Kolář. 

Pohledem trenérů:
David Múdrý: „Myslím, že jsme ode-
hráli velmi kvalitní zápas. S lepším sou-
peřem jsme ještě nehráli. Soupeř ukázal, 
že si s míčem rozumí. Chtěli jsme hrát 
zabezpečeně zezadu a dařilo se nám. Cel-
kově měl zápas oboustranně vysokou 
úroveň. S tím jak mužstvo funguje jsem 
spokojený.“ 
Daniel Kolář: „Solidní zápas. První 
půlhodinu jsme byli horším týmem. In-
kasovaný gól nás zvedl, vyrovnali jsme 
hru i skóre. Pak dal nádherný gól Přema 
Mlčoch, ale opět jsme srovnali. Bohužel 
jsme inkasovali po sporné situaci třetí 
gól. Přestože jsme si vypracovali několik 
solidních příležitostí, už se nám přes vel-
ký tlak nepodařilo srovnat. Soupeř byl 
kvalitní, zápasu by asi více slušela remíza.“ 

2:3
(0:0)

FK Skalka 2011
TJ Sokol Brodek u Pv

Branky: 80. Petržela, 85. Dreksler – 47. 
Kastner, 60. Soldán, 76. Matoušek. Roz-
hodčí: Majer – Weiser, Sklenář. Žluté 
karty: 19. M. Glouzar, 37. Spisar, 90. 
Chytil – 50. Typner. Diváků: 67.
Skalka: Podešva – Chytil, Mlčoch, Petr-
žela, Spisar (80. A. Glouzar) – Karásek, 
M. Glouzar, Dreksler, Hyžďál (70. Přidá-
lek) – Maňák, Barnet. Trenér: Roman 
Pinkava. 

Brodek: Král – Juračka (90. Slouka), 
Fialka, L. Zatloukal – Typner, Šimeček, 
Chvojka, Soldán, Matoušek – Kastner 
(80. Kořínek), P. Piňos (88. Petlák). Tre-
nér: Ivo Vykopal. 

Pohledem trenérů:
Roman Pinkava: „Nejde nám to, jen 
nás málo a soupeř byl produktivnější. 
Měl více šancí, které neproměnil. Utekl 
nám začátek druhého poločasu, dostali 
jsme zbytečný gól a nepohlídali stan-
dardky. Brodek měl rozdílového hráče 
Chvojku, který byl lepší než všichni naši. 
Podařilo se nám v závěru sice snížit, ale 
soupeř byl lepší. My máme na čem pra-
covat.“ 
Ivo Vykopal: „Rozhodl morál. Musím 
před klukama smeknout. V takovém po-
časí dokázali odjezdit celý zápas. Na naší 
straně bylo nasazení, odhodlání, srdíčko. 
Tyhle atributy jsou zárukou úspěchu. 
V první půli mohly skórovat oba týmy. 
Ve druhém jsme odskočili, kluci plnili 
všechno, co jsme si o přestávce řekli.“

0:1
(0:1) 

TJ Sokol Vícov
TJ Horní Štěpánov

Branka: 2. Gryc. Rozhodčí: Krátký – 
Nezhyba, Horák. Žluté karty: 72. Bará-
nek, 73. Trnečka, 79. Chytil – 6. Žondra, 
32. Fojt, 66. Němec, 80. Kamenný, 88. 
Červinka. Diváků: 45.  
Vícov: Brabec – Dostál, Humpolíček 
(65. Bartoš), Baránek, Chytil – Jareš (79. 
Štuler), Švejdík, Bartlík, Rozsíval – Tr-
nečka, Štěpánek. Trenér: Karel Vlach. 
H. Štěpánov: Švancara – Müller (75. 
Kamenný), Sígl, Ščudla, Rychnovský – 
Fojt, Deutsch, Němec, Žondra – Gryc 
(86. Červinka), Klimeš. Hrající trenér: 
Patrik Müller. 

Pohledem trenérů:
Karel Vlach: „Inkasovali jsme hned 
v  úvodu po našem nedůrazu. Byla to 
naše jediná chyba, ale rozhodla. Soupeř 
postupně fyzicky odpadl, ale my nepro-
měnili tutovky. V koncovce jsme jaloví. 
Dnes to byl rozhodně tříbodový zápas.“
Patrik Müller: „Brzo jsme dali gól, ale 
pak jsme se přizpůsobili hře domácích. 
Oni pouze nakopávali. Ve druhé půli 

měli mírnou převahu, nám trochu došly 
síly. Domácí ale svůj tlak nevyužili.“

1:3
(0:1)

FC Ptení
TJ Sokol Vrahovice

Branky: 86. Dospiva – 22. Gábor, 60. 
Farný, 80. Marek. Rozhodčí: Peřina – 
Milar, Vičar (N). Žluté karty: 31. Holin-
ka – 43. Farný. Diváků: 100.  
Ptení: Hradil – Kohout, S. Doležel, 
Látal, Vyroubal (80. Lang) – Šmída, 
Nevrla, Holinka (55. Dospiva), Černý 
(60. Peterka) - M. Doležel, Hon. Trenér: 
Roman Minx. 
Vrahovice: Pokorný – Michalec, Po-
řízka, M. Kratochvíl, Klíč – Kučera (85. 
Hájek), Gábor, Vitásek (15. Marek), 
Prucek – Farný, M. Bukovec. Trenér: 
Jan Řezníček.  

Pohledem trenérů:
Roman Minx: „Od začátku bylo vidět, 
že soupeř jde tvrdě za svým cílem. Naše 
mužstvo mu to navíc svým bezkrevným 
výkonem umožnilo. Srdíčko nechali 
někde jinde… Ztráceli jsme jednoduše 
míče a soupeř měl velkou převahu.“  
Jan Řezníček: „S výsledkem jsem spo-
kojen, s hrou ještě pořád ne. Na rovinu 
musím říci, že tam bychom se museli 
porazit asi sami. Nepamatuji si tak slabé-
ho soupeře. Kluci to vycítili a hráli na půl 
plynu.“

4:0
(3:0)

TJ Sokol Otaslavice
FK Výšovice

Branky: 3. Rieger, 19. Ruszó, 39. Po-
lýnek, 79. Vogl. Rozhodčí: Vrážel – 
Januš, Weiser. Žluté karty: 44. Vogl, 
54. Greneš, 85. Hrazdíra – 34. Koukal, 
34. J. Škop, 57. Fildán, 87. Kozdas, 90. 
M. Okleštěk. ČK: 79. po 2 ŽK Fildán. 
Diváků: 100.  
Otaslavice: Sika – Skalický, Vogl, M. 
Kaláb, Ruszó (85. Jan Kaláb) – Frehar 
(76. Začal), Hrazdíra, Polýnek (52. 
Malík), Greneš – Rieger, Šatný (29. 
Hladík). Trenér: Rudolf Valný. 
Výšovice: Hýbl – Krčmář, J. Škop, Kři-
vinka, M. Škop – Ryšánek (71. Koz-
das), Baterdene, Fildán, Obručník – F. 
Okleštěk (31. M. Okleště), Koukal. 

Trenér: Michal Dudík. 
Pohledem trenérů:

Rudolf Valný: „Celý týden jsme řešili 
Olšany a vyplatilo se. Hráli jsme úplně 
něco jiného, kluci dodržovali, co jsme 
si řekli. Soupeř byl důrazný, my jsme si 
s tím poradili a kombinační hrou jsme 
je přehrávali. Dařilo se nám přenášení 
hry. Jsem spokojený, že si hráči dali 
říct.“ 
Michal Dudík: „Zasloužená první 
porážka. Prvních dvacet minut jsme 
byli naivní, dělali strašné chyby. Nějaké 
šance jsme měli, dali asi tři tyče, ale ne-
podařilo se dát gól. Více mě mrzí další 
červená karta.“

5:2
(2:1)

TJ Sokol Přemyslovice
TJ Sokol Olšany

Branky: 26. a 36. Cita, 62. Barna, 69. 
a 89. M. Tyl – 43. Hloušek, 87. z pen. 
Hansl. Rozhodčí: Němec – Duda, P. 
Antoníček. Žluté karty: 56. L. Špaček, 
81. Horníček – 62. Mazal, 80. Hošák. 
Diváků: 69.
Přemyslovice: Konečný – T. Jurník 
(58. M. Tyl), Sláma, Možný (60. Hor-
níček), J. Špaček (80. Koutný) – Slaví-
ček, Kořenek, Burget, L. Špaček (60. 
Barna) – Cita, L. Jurník (55. M. Liška). 
Trenér: Jaroslav Liška.
Olšany: Kos – Hloušek, Rec, Hansl, 
Posker – A. Pospíšil, Elner, Svoboda 
(55. Řezníček), Antoníček – Hošák 
(85. Šenkyřík), Mazal (80. Ječmeň). 
Trenér: Petr Navrátil. 

Pohledem trenérů:
Jaroslav Liška: „Pěkný výsledek, ale 
dnes jsem spokojený hlavně s předve-
denou hrou. Dnes už to vypadalo ko-
nečně jako fotbal. Dařilo se nám kombi-
načně. Na Hané jsme prohráli vysoko, 
ale nehráli špatně. Rozhodla první půl-
hodina druhé půle. S  výkonem muž-
stva jsme spokojení, dobrý výkon.“
Petr Navrátil: „Vyrovnaný zápas, 
ve kterém nám odešly síly. Dali jsme 
skoro vlastní góly, těžko se to hodnotí. 
Pořád čekáme na posily, které slibuje 
manažer. Asi jim neukázal náhradní 
cestu, když je zavřená dálnice…“

OKRESNÍ PŘEBOR pod lupou Večerníku

ADAM POSPÍŠIL
Mladý a rychlonohý útočník Sokola Čechovice si uplynulý víkend opravdu užil. V ut-
kání se Zdětínem byl hlavním destrukčním prvkem hostující obrany. Tři branky sám 
vstřelil, další dvě připravil pro svého parťáka Pepu Klváčka. Svou fazónu pak potvrdil 
o den později, kdy jako střídající žolík rozhodl prestižní derby s Mostkovicemi. 

ŠAMPI   N
KOLA

FK VÝŠOVICE
Dosavadní lídr tabulky se musel poprvé smířit s porážkou. A ta stála za to! Na 
hřišti Otaslavic inkasovala podzimní štika čtyři kousky. Mnohem více však musí 
Výšovické mrzet další červená karta. V průběhu čtyř kol, už inkasovali plejeři 
nováčka červený kartonek potřetí!

SM   LÍK
KOLA

PROGNÓZA NA 5. KOLO
aneb Večerník předpovídá

TJ Haná Prostìjov            TJ Sokol Èechovice „B“ 
Souboj generací podruhé, tedy z pohledu Čechovic. Ty 
v minulém kole rozcupovaly zkušené plejery Zdětína a teď 
si brousí zuby na městského rivala. Haná však málokdy 
prohrává dvakrát v řadě a mladický elán by měla zkrotit.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Olšany             Sokol Urèice „B“
Olšany stále marně čekají na příchod posil a výkonnostně 
by ve stávajícím složení neměly na solidně hrajícího 
soupeře stačit. Určice mají dobrý mix mladíků se 
zkušenými a k výborným výkonům se rozehrál i Vodák.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Vrahovice             TJ Sokol Otaslavice
Vrahovičtí mají v letošní sezóně ty nejvyšší cíle. Vhodně 
doplněný kádr je rozhodně svou kvalitou nadstandardní 
na okres a měl by to potvrdit i v souboji s Otaslavicemi. Ty 
navíc nemají co ztratit.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Výšovice            TJ Sokol Pøemyslovice
Výšovičtí schytali naposledy vysoký příděl a rozhodně 
se budou chtít před svými fanoušky revanšovat. Přijede 
ovšem soupeř s podobným herním stylem, navíc posílený 
vysokým vítězstvím.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Horní Štìpánov            FC Ptení
Tutovka týdne. Kvalita Horního Štěpánova a Ptení je 
rozdílná způsobem dvou pater a to se projeví i na hřišti. 
Nováčkovi nelze upřít snahu, ale na vyspělého soka, navíc 
v jeho prostředí, stačit nebude.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Brodek u Pv              TJ Sokol Vícov
Na první pohled jasná jednička. Vícov ovšem baží po 
prvním vítězství a bude to zkoušet i tentokrát. Brodek 
se navíc prezentuje nevyrovnanými výkony, takže nikdy 
nikdo neví, jak se zrovna jeho hráči vyspí.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Zdìtín             FK Skalka 2011
Hoďte si korunou. Neoblíbená destinace všech okresních 
týmů – větrná hůrka, přivítá krizí zmítanou Skalku. 
Zdětínští jsou v domácím prostředí mnohem silnější a pot-
vrdí to v souboji se Skalkou.
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ČECHOVICE Jednoznačná zá-
ležitost. Čechovická eskadra sfouk-
la zdětínské matadory rozdílem 
třídy. Od začátku na hřišti exis-
tovalo prakticky jedno mužstvo a na 
jeho dirigenty se pasovala útočná 
dvojice Pospíšil – Klváček. Oba 
borci si zvláště v  šestnáctce hostů 
dělali, co chtěli a podělili se napůl 
o všech šest branek.

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

ZdeněkZdeněk
VYSLOUŽILVYSLOUŽIL

Úvod zápasu nenasvědčoval 
pozdějšímu vývoji. Do obrovské 
šance se dostal Adam, ale míč poslal 
vedle brány. O tři minuty později pak 
zahájil svůj koncert Adam Pospíšil. 
Proháčkoval se přes tři obránce 
a chladnokrevně zavěsil – 1:0. 
Po půlhodině hry stejný hráč utekl 
Zdráhalovi, našel osamoceného 
Klváčka a bylo – 2:0. Domácí tým se 
uklidnil a kontroloval hru. Zdětínští 
měli v  obrovském vedru problémy 

s rychlonohým soupeřem a absolutně 
nestíhali. Možnou komplikaci mohl 
zařídit Řehulka, jenž se krásně otočil 
ve vápně, ale jeho pokus zpacifikoval 
Zapletal. Krátce před půlí pak domácí 
rozhodli definitivně. Adam Pospíšil 
našel přesným centrem Klváčkovu 
hlavu – 3:0. 

Domácí tým, nebo přesněji 
neudržitelný Pospíšil, pokračoval 
i po pauze. Svou druhou zápasovou 
branku vstřelil po krásném indi-
viduálním průniku – 4:0. Rukavici 
pak navlékl opět Pospíšil, když si opět 
dovolil s  míčem na noze přejít přes 
celou obranu – 5:0. 

Pomyslného kanára pak rozezpíval 
Klváček, jenž zužitkoval přesný centr 
Wolkera – 6:0. 
Domácí tým pak polevil v  tahu na 
bránu, ale očividně znechucenému 
soupeři nic vážnějšího nepovolil. 
V naprostém poklidu pak dohrál ut-
kání do vítězného konce.

Martin Horák - Èechovice:
„Naprostá spokojenost. Šancí jsme měli sice na deset 
gólů, ale alespoň šest jsme jich proměnili, to je napros-
tý opak oproti předchozímu duelu v Brodku. Sestavu 
jsme tak nějak slepili ze starých matadorů, s hrou jsem 
spokojený. Věděli jsme, že když soupeř inkasuje více 
gólů, rezignuje.“

Lubomír Keluc - Zdìtín:
„Vyhrálo jasně lepší mužstvo. Kluci chtěli běhat 
a nebylo co řešit. Dělali si, co chtěli, my byli spíše spar-
ingpartnerem. Neměli jsme dostat tak rychlé góly, 
navíc v  takovém počasí jim nemůžeme konkurovat. 
Výsledek je naprosto zasloužený vzhledem k dění na 
hřišti.“ 

Pozápasové hodnocení trenérù

So Čech
So Zdě

6:0
(3:0)

4. KOLO - II. TŘÍDY  PROSTĚJOVSKÉHO VEČERNÍKU OFS V KOSTCE

POØADÍPOØADÍ
KANONÝRÙKANONÝRÙ

1. Josef KLVÁČEK (Čechovice B) 7 branek

2. Radovan SVĚTLÍK (Haná Prostějov) 5 branek

3. Kristián KOUKAL (Výšovice) 4 branky

3. Roman RIEGER (Otaslavice) 4 branky
5. Jiří FOJT (Horní Štěpánov) 3 branky
5. Pavel FARNÝ (Vrahovice) 3 branky
5. Jakub KVAPIL (Výšovice) 3 branky
5. Radovan CITA (Přemyslovice) 3 branky
5. Lukáš RYŠÁNEK (Výšovice) 3 branky
5. Jan SEKANINA (Ptení) 3 branky
5. Adam POSPÍŠIL (Čechovice) 3 branky
5. Patrik GÁBOR (Haná Prostějov) 3 branky
13. David HRAZDÍRA (Otaslavice) 2 branky
13. Jakub VITÁSEK (Vrahovice) 2 branky
13. Radek MAŇÁK (Skalka) 2 branky
13. Martin SÍGL (Horní Štěpánov) 2 branky
13. Kamil ŽÁČEK (Určice B) 2 branky
13. Martin ŘEHULKA (Zdětín) 2 branky
13. Tomáš APALOVIČ (Zdětín) 2 branky
13. Marek ZATLOUKAL (Haná Prostějov) 2 branky

servis připravil Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Čechovičtí (ve žlutém) byli v šestnáctce Zdětína jako doma.  Foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

ŠEST KOUSKŮ V ČECHOVICÍCH:

Zdětín popravily dva hattricky

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czfotbal28
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KONEÈNÁ TABULKA MORAVSKOSLEZSKÉ
 DIVIZE ŽEN,SK. „B“ 2015/2016:

1. Kostelec n.H. 16 13 1 2 62:26 40 (16)
2. FC Medlánky 16 12 2 2 95:25 38 (14)
3. TJ Sokol Vlkoš 16 10 4 2 73:22 34 (10)
4. FK Mutěnice 16 10 2 4 39:24 32 (8)
5. SK Líšeň 16 7 1 8 31:40 22 (-2)
6. FK Šardice 16 5 1 10 27:79 16 (-8)
7. Velké Pavlovice 16 4 1 11 36:63 13 (-11)
8. Slavoj Podivín 16 2 1 13 23:64 7 (-17)
9. TJ Mostkovice 16 2 1 13 11:54 7 (-17)

TABULKA DOMA:
1. Kostelec 8 7 1 0 43:12 22
2. Medlánky 8 6 1 1 45:10 19
3. Vlkoš 8 6 1 1 32:8 19
4. Mutěnice 8 5 2 1 16:9 17
5. Líšeň 8 4 0 4 16:10 12
6. Velké Pavlovice 8 3 0 5 26:31 9
7.  Šardice 8 3 0 5 18:43 9
8. Podivín 8 1 1 6 11:28 4
9. Mostkovice 8 0 1 7 7:32 1

TABULKA VENKU:
1. Medlánky 8 6 1 1 50:15 19
2. Kostelec 8 6 0 2 19:14 18
3. Vlkoš 8 4 3 1 41:14 15
4. Mutěnice 8 5 0 3 23:15 15
5. Líšeň 8 3 1 4 15:30 10
6. Šardice 8 2 1 5 9:36 7
7. Mostkovice 8 2 0 6 4:22 6
8 Velké Pavlovice 8 1 1 6 10:32 4
9. Podivín 8 1 0 7 12:36 3

TABULKA PODZIM:
1. Medlánky 8 6 1 1 47:14 19
2. Kostelec 8 6 0 2 32:12 18
3. Mutěnice 8 6 0 2 16:8 18
4. Vlkoš 8 5 1 2 27:11 16
5. Šardice 8 4 1 3 19:24 13
6. Líšeň 8 3 0 5 12:24 9
7. Velké Pavlovice 8 2 0 6 14:37 6
8. Mostkovice 8 1 1 6 7:27 4
9. Podivín 8 1 0 7 13:30 3

TABULKA JARO:
1. Kostelec 8 7 1 0 30:14 22
2. Medlánky 8 6 1 1 48:11 19
3. Vlkoš 8 5 3 0 46:11 18
4. Mutěnice 8 4 2 2 23:16 14
5. Líšeň 8 4 1 3 19:16 13
6. Velké Pavlovice 8 2 1 5 22:26 7
7. Podivín 8 1 1 6 10:34 4
8. Mostkovice 8 1 0 7 4:27 3
9. Šardice 8 1 0 7 8:55 3

FC Kostelec na Hané
hráèské statistiky 2015/2016

Brankáři:
Eliška DRÁPALOVÁ 15 1357 0 0 0
Martina KŘUPKOVÁ 1 90 0 0 0
Obránci:
Barbora ADAMOVÁ 12 479 0 0 0
Pavlína HRAZDILOVÁ 15 1024 3 0 0
Věra SMIČKOVÁ 14 757 7 1 0
Kateřina ŠIMKOVÁ 14 614 0 0 0
Tereza TICHÁ 16 1447 1 3 0
Veronika ZAPLETALOVÁ 14 1041 0 0 0
Záložníci:
Diana KAŇÁKOVÁ 1 3 0 0 0
Klára KNÁPKOVÁ 15 769 7 1 0
Pavlína LÁTALOVÁ 7 240 3 0 0
Veronika PALÍČKOVÁ 3 32 0 0 0
Martina PITÁKOVÁ 16 1447 6 0 0
Tereza STROUHALOVÁ 15 1357 8 1 0
Barbora STUDENÁ 2 7 0 0 0
Nikola URBANOVÁ 16 230 3 0 0
Útočníci:
Nicole GRYGAROVÁ 5 138 3 0 0
Markéta GRULICHOVÁ 0 0 0
Kateřina MARKOVÁ 12 278 5 2 0
Gabriela ŘEZNÍČKOVÁ 2 106 0 0 0
Petra VÁCLAVKOVÁ 6 93 0 0 0
Kristýna VYKOPALOVÁ 14 634 9 0 0
Nikola ZAHRADNÍČKOVÁ 16 549 6 0 0
REALIZAČNÍ TÝM:
Trenér: Marek JELÍNEK
Vedoucí týmu: Petr URBAN

 Poznámka: Za jménem následuje počet zápasů,
                         branek a žlutých karet.

TJ Sokol Mostkovice
hráèské statistiky 2015/2016

Brankáři
Monika MIKEŠOVÁ 10 903 0 0 0
Obránci:
Nela HASOVÁ 7 543 0 0 0
Klára HEJCMANOVÁ 11 759 0 0 0
Eliška CHYTILOVÁ 12 820 0 0 0
Terezie KOZLOVSKÁ 1 45 0 0 0
Nela KRAVÁKOVÁ 16 1270 2 0 0
Hana PTAČNÍKOVÁ 15 1360 0 0 0
Tereza ŠTEFKOVÁ 5 121 0 0 0
Natálie VAVERKOVÁ 14 1177 0 0 0
Záložníci:
Dagmar GOROŠOVÁ 7 145 0 0 0
Denisa HALUZOVÁ 5 215 0 0 0
Petra HOLUBOVÁ 14 1090 0 0 0
Kateřina JANČÍKOVÁ 6 302 0 0 0
Barbora KARAFIÁTOVÁ 14 820 1 0 0
Karolína KOUDELKOVÁ 10 845 1 1 0
Mariana MLČOCHOVÁ 12 377 0 0 0
Solange SOARES 8 720 0 0 0
Kristýna ZATLOUKALOVÁ 7 125 0 0 0
Útočníci:
Karolína BOROVCOVÁ 6 79 0 0 0
Kateřina CETKOVSKÁ 1 44 0 0 0
Marie DOMESOVÁ 11 549 5 0 0
Eliška DREISEITLOVÁ 7 208 0 0 0
Michaela KAMENOVOVÁ 2 71 0 0 0
Lenka KARAFIÁTOVÁ 5 132 0 1 0
Tereza KARAFIÁTOVÁ 1 20 0 0 0
Nikola OŠŤÁDALOVÁ 12 488 2 0 0
Jitka VÍTKOVÁ 2 90 0 0 0
REALIZAČNÍ TÝM:
Trenér: Jaroslav KARAFIÁT
Asistent: Robert KARAFIÁT Zdroj: www.is.fotbal.cz

MALÁ KOPANÁ 
startuje pohárem
PROSTĚJOV Je to už zavedená tradice, že každý nový 
ročník okresních soutěží v malé kopané ČUS Prostě-
jovska otevírají pohárové boje. Letošek není výjimkou 
a jako první tak přicházejí na řadu zápasy Poháru města 
Prostějova mužů 2016/2017.
V sobotu 3. září od 8.00 hodin proběhne základní část této 
soutěže na hřištích v Laškově a Dřevnovicích, kam bylo do 
dvou skupin po čtyřech týmech rozděleno osm zúčastně-
ných celků. V obou kvartetech se kolektivy střetnou každý
s každým, o pořadí rozhodne součet získaných bodů, pří-
padně skóre a bilance vzájemných utkání.

POHÁR MĚSTA PROSTĚJOVA 
201620/17

Základní skupina A - hřiště Laškov (3. září): 8.00 hodin 
1.FC Laškov - FC Juniors Hluchov, 8.30 SK Tomek Dob-
rochov - MK Brodek u Prostějova, 9.00 J. Hluchov - Bro-
dek u PV, 9.30 Laškov - Dobrochov, 10.00 Dobrochov -
J. Hluchov, 10.30 Brodek u PV - Laškov.
Základní skupina B - hřiště Dřevnovice (3. září): 8.00 
hodin SK Dřevnovice - Spojené kluby Čehovice/Hlu-
chov, 8.30 SK Chaloupka Prostějov - FC Medvědi Pros-
tějov, 9.00 Čehovice/Hluchov - Medvědi PV, 9.30 Dřev-
novice - Chaloupka PV, 10.00 Chaloupka PV - Čehovice/
Hluchov, 10.30 Medvědi PV - Dřevnovice.
Česká unie sportu v rámci projektu Sportuj s námi a město 
Prostějov finančně podporují malou kopanou.  (kopa, son)

VELKÝ NÁVRAT, Vítek posílil Kostelec
KOSTELEC NA HANÉ Po téměř 
šesti letech se zpět na regionální 
fotbalové trávníky vrátil gólman 
Jan Vítek. Třicetiletý bývalý hráč 
Prostějova, Protivanova či Konice, 
který v posledních sezónách 
spolehlivě hájil bránu divizní Vr-
choviny, se totiž dohodl na přesunu 
do Kostelce a bude nyní trápit 
střelce v „B“ skupině I.B třídy.
„Už dříve jsem byl v kontaktu s pre-
zidentem oddílu panem Píchalem, 
nakonec se z toho ale stala rychlá 

akce, když Lukáš Menšík oznámil, 
že nebude kvůli práci stíhat zápasy. 
Kostelec měl tedy zájem a mně se už 
nechtělo daleko cestovat. Mám rodinu 
a navíc časově náročné zaměstnání, 

takže jsem rád, že mohu chytat doma,“ 
potěšil aktuálně třicetiletého hráče 
přesun z Vysočiny zpět na Hanou.
Premiéru si odbyl při výhře 4:1 
v Doloplazech, o týden později 
proti rezervě Nových Sadů se vedle 
druhého vítězství dočkal po výsledku 
2:0 i premiérového čistého konta. 
„Osobně mám z toho zatím celkem 
dobré pocity. Je tu dobrá parta a za-
tím funguje vše na jedničku. Třeba 
proti Novým Sadům jsme předvedli 
odmakaný zápas, herně jsme sice byli 

horší, ale nasazením jsme soupeře 
předčili,“ povšiml si.
Radost z angažování vytáhlého 
brankáře tak mohl projevit 
i kostelecký kouč. „Honza je pro 
nás velkou posilou a věřím, že bude 
přínosem. Jsme domluveni, že když 
bude mít čas, tak klukům pomůže. 
Máme ale dva dobré gólmany, takže 
jsme připraveni i na variantu, že 
někdy nebude moci být na zápase,“ 
poznamenal k  novému přírůstku 
v mužstvu Jaroslav Klimeš.  (spo)

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Protivanovské „áčko“ převzal Piták
PROTIVANOV Na pozici 
nejmladšího trenéra v krajských 
fotbalových soutěžích aspiruje 
Milan Piták. Teprve čtyřiadvaceti-
letý gólman SK Protivanov si v ne-
dávném období udělal „B“-licenci 
a po Josefu Pospíšilovi se stal ofi-
ciálně hlavním koučem jednoho 
z předních účastníků „B“ skupiny 
I.B třídy Olomouckého KFS a celé 
zápasy navíc tráví ve velkém poku-

tovém území, kde svými zákroky 
deptá soupeřovy střelce.
„Je to pro mě jiná role, podílím se ale 
hlavně na vedení tréninků, při nichž 
si beru jen určité pasáže a mám na 
starosti třeba rozcvičku a střelbu, při 
zápasech funguji spíše jen jako pro-
dloužená ruka pana Pospíšila, on má 
z lavičky větší přehled,“ popsal Milan 
Piták exkluzivně pro Večerník svoji 
novou pozici odchovanec Otinovsi. 
Právě tomuto klubu až do léta patřil 
a postupně z něj hostoval v Čechovi-
cích, Plumlově, Určicích a poslední 
rok v Protivanově, díky úpravě přestu-

pového řádu pak v létě do oddílu z při-
bližně tisícového městyse přestoupil.
„Chytal jsem sice i ve vyšších soutě-
žích, I.B třída pro mě ale není málo. 
Nemá špatnou úroveň a já se chci fot-
balem hlavně bavit. Do Protivanova 
to mám kousek, mám tam spoustu 
kamarádů a snad se mi podaří pokra-
čovat ve zdařilých výkonech,“ přeje si 
Piták.
Příchod brankáře se zkušenostmi 
z divize i I.A třídy má poměrně dlou-
hou historii. Do protivanovské kopa-
né se totiž chtěl zapojit již před časem, 
vyšlo to však až loni. „Udělal jsem si 

‚céčko' a zapojil jsem se u žáčků, loni 
na podzim mi ale pan Pospíšil nabí-
dl, jestli si v Olomouci nechci udělat 
i ‚béčko', které je potřeba pro krajské 
soutěže. Bylo to už časově náročnější, 
zabralo mi to i několik víkendů, ale 
podařilo se,“ vylíčil celý průběh.
V budoucnu se tak coby kouč může 
přesunout třeba i do krajského pře-
boru. „To zatím v tuto chvíli vůbec 
neřeším a soustředím se na hráčskou 
dráhu. Máme super partu kluků 
a není problém si cokoliv říct, priori-
tou je ale pro mě zatím chytání,“ sdělil 
Milan Piták.  (spo)

zjistili jsme

Fotbalová tipovačka už za sebou má tři podzimní kola a stá-
le se přihlašují noví tipéři. Novinkou letní pauzy je zveřejnění 
cílové odměny za celoroční celkové pořadí. Celkový vítěz si 
tak vedle spousty zajímavých věcných cen odnese i pět tisíc 
korun v hotovosti! Zkrátka ale nepřijdou ani ti, co se zapojí 
do soutěže až teď. Zvláště se bude hodnotit také podzimní 
část a premiant druhé poloviny se může těšit na lukrativní 
výhru v podobě zajímavého poukazu. 

JEDNODUCHÉ ZAPOJENÍ 
Systém FOTBALOVÉ DEVÍTKY VEČERNÍKU je velice jednoduchý. Každé pondělí najdete 
ve sportovní části Prostějovského VEČERNÍKU předtištěný tiket s nabídkou devíti vybraných 
zápasů. Jediným Vaším úkolem ho bude vyplnit a doručit na adresu redakce -  Olomoucká 
10, Prostějov. Další možností je, zaslat vyplněný originální tiket i elektronicky -  e-mailem. 
Nutné je ale ofotit vyplněný originální tiket z tištěného VEČERNÍKU! Jiná možnost tipování, 
než formou vyplnění originálního předtištěného tiketu neexistuje! Tikety musí být doručeny 
nejpozději každý pátek do 24:00 hodin, na pozdější dodání nebude brán zřetel!
KONTAKTNÍ E-MAIL: zd.vyslouzil@seznam.cz

JAK SE BODUJE?
Vybraných devět utkání se tipuje jednoduchým způsobem - 1 (výhra domácích), 0 (re-
míza), 2 (výhra hostů). Bodové ohodnocení přesných tipů pak bude následující: správně 
odhadnutá výhra domácích - 1 = 1 bod, správně odhadnutá remíza - 0 = 3 body, správně 
odhadnutá výhra hostů - 2 = 2 body. 
V případě bodové rovnosti více tipujících, bude o vítězi týdenního kola rozhodovat vyšší 
počet trefených remíz, případně dvojek - výher hostů. 

JAK SE HODNOTÍ?
Dle výše popsaného bodovacího systému, pak bude v každém týdenním kole vyhod-
nocen nejúspěšnější tipující - vítěz týdenního kola s největším počtem bodů v daném 
kole. Získané body v každém jednotlivém kole se pak budou započítávat do celkového 
pořadí, které bude vyhodnoceno po skončení podzimní části regionálních fotbalových 
soutěží, a DEVĚT NEJÚSPĚŠNĚJŠÍCH EXPERTŮ se může těšit na hodnotné odměny 
od partnerů naší soutěže.

O CO SE HRAJE?
Každý premiant jednotlivého kola se může těšit například na multipack výbě-
rových piv od partnera naší soutěže PIVOVARU ČERNÁ HORA, ale i na perma-
nentní vstupenku na domácí mistrovská utkání 1.SK PROSTĚJOV či poukaz na 
sortiment zboží do STAROŽITNICTVÍ KŘÍŽEK. Celkový vítěz obdrží kromě výše 
uvedené finanční odměny i padesátilitrový sud černohorské dvanáctky!  

Vyplněný kupón zašlete poštou nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 

FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU - 15. KOLO: 

TIPOVACÍ KUPÓN

Jméno a příjmení

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

 TIP 1 0 2

20162016

partneøi fotbalové devítky

1. Frýdek-Místek - 1.SK Prostějov1. Frýdek-Místek - 1.SK Prostějov

2. Kralice - Rapotín

3. Plumlov - Všechovice3. Plumlov - Všechovice

4. Lipník n.B. - Konice

5. Němčice n.H. - Vrchoslavice5. Němčice n.H. - Vrchoslavice

6. Jesenec - Nové Sady „B“

7. Olšany u Pv - Určice „B“7. Olšany u Pv - Určice „B“

8. Haná Prostějov - Čechovice „B“

9. Bedihošť - Nezamyslice „B“9. Bedihošť - Nezamyslice „B“

Vše o nové sezóně v ženské kopané najdete na straně 36

PĚT TISÍC VE HŘE!PĚT TISÍC VE HŘE!
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Třetí ročník Prostějovského městského běhu je tady:

V neděli se centrem města
proženou stovky vytrvalců!
PROSTĚJOV Potřetí a znovu
s Večerníkem! PROSTĚJOVSKÝ 
MĚSTSKÝ BĚH si za dobu svého 
krátkého trvání vydobyl mezi vy-
trvalci solidní renomé, o čemž 
svědčí, že na Hanou se sjíždějí hob-
by běžci i účastníci republikových 
šampionátů z celé Moravy. 
Naplňují tak motto akce, že „běhat 
může úplně každý“. A tak vytrvalci 
všech výkonnostních a věkových 
kategorií se centrem Prostějova 
proženou v rámci třetího ročníku 
již první zářijovou neděli. Jako 
nejčtenější regionální periodikum 
je hlavním mediálním partnerem 
této stále populárnější akce opět 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník!  
Záštitu nad závodem převzala 
primátorka statutárního města 
Prostějova Alena Rašková.
Zdeněk VYSLOUŽIL
Běžecký boom zasáhl celé Česko. Mód-
ní trend v podobě masových akcí, jenž 
do tuzemských končin prosákl z dříve 
„kapitalistické“ ciziny, má rok od roku 
více příznivců. S pořádáním maratonů, 
půlmaratonů a dalších podobných akcí 
se jakoby roztrhl pytel a ani Prostějov 
nezůstal pozadu. V neděli 4. září se tak 
přímo v centru města uskuteční již 
třetí ročník Prostějovského městského 
běhu. „Oživíme centrum města před 
očekávanými Hanáckými slavnostmi,“ 
usmívá se ředitel závodu Luděk Coufal 
z pořádající L.A. SPORTS.

Prezentace, start i cíl budou stejně 
jako v minulém ročníku v pro-
storách malé kuželny před mu-
zeem. „Vítězové obdrží stejně jako 
v předcházejících ročnících věcné
a finanční ceny. Jsme zvědaví především 
na Broňu Khýra, jestli se mu podaří ob-
hájit loňský triumf, “ přidává.
Celá trať bude kopírovat tu loňskou. 
Na aktéry hlavní kategorie čekají čtyři 
dva a půl kilometrové okruhy, tedy 
celkově porce deseti kilometrů. Ser-
visní zázemí najdou závodníci v pro-
storách základní školy na Palackého 
třídě. O bezpečnost účastníků je pak 
tradičně postaráno. „Po dobu konání 
závodu, tedy od čtvrt na tři přibližně 
do šestnácté hodiny bude trať uzavřena. 
Poběží se v úseku s vyloučením provozu 
motorových vozidel,“ informuje dále 
ředitel závodu.
PROSTĚJOVSKÝ MĚSTSKÝ 
BĚH nejsou jen závody dospělých, 
ale mohou se jej zúčastnit i děti. 
Program pro nejmenší závod-
níky přitom startuje už od 13:00 
hodin. Ceny jsou připraveny nejen 
těm nejlepším, ale dostane se také 
na ostatní. „Součástí odpoledne 
budou závody běžeckého potěru, 
a to v kategoriích mateřských škol, 
prvního i druhého stupně základ-
ních škol. Vedle vítězů obdrží jeden 
závodník rodinné vstupné do Aqua-
parku Moravia, které věnovala firma 
Autodoprava Charvát a syn, a to na 
základě vylosování startovních čísel,“ 

prozradil zajímavou motivaci ředitel 
závodu. Hodinu po poledni tedy 
odstartují dva dětské běhy na 500 
a 100 metrů, start hlavního závo-
du je plánován na 14.30 hodin. 
Ten patří již podruhé do kalendáře 
Velké ceny vytrvalců Olomouck-
ého kraje, hlavním cílem pořadatelů 
je ale především oslovit širokou 
veřejnost. „Přihlásit se může úplně 
každý. Doporučuji elektronickou 
formu zápisu, ale registrace účastníků 
bude možná i přímo na místě,“ vz-
kazuje Luděk Coufal. Stejně jako 
při předcházejících dvou ročnících, 
by i letos měla padnat účastnická 
stovka. „Bylo by parádní, kdybychom 
srovnali loňský počet, či snad jej do-
konce překonali!“
Podobná akce by se nemohla 
uspořádat bez podpory radních, vždyť 
trasa běhu je vytyčena přímo v cen-
tru města. Záštitu nad Prostějovským 
běžeckým odpolednem převzala 
primátorka Alena Rašková. „Jed-
nou z myšlenek této skvělé akce 
je pořádně rozhýbat co největší 
počet Prostějovanů. Jsem vděčná 
všem organizátorům, kteří podobné 
záležitosti dokáží uspořádat,“ nechala se 
slyšet první žena prostějovské radnice
A nudit by se neměli ani samotní di-
váci. O kulturní vložku se postarají 
děti ze ZŠ Bedihošť s vystoupením 
zumby, hudební doprovod zajistí 
Roman Fojtík.

REGISTRACE ON-LINE!
Zájemci o start na Prostě-
jovském městském běhu 
se mohou stále registrovat 
na internetových stránkách 
závodu: www.bezeckeza-
vody.cz, na nichž se dozví 
i veškeré podrobnosti a in-
formace o chystané akci.

Večerník bude mít své želízko v ohni: v našich barvách poběží rychlonohá KÁJA!

●● Budete startovat v letošním 
prostějovském Městském běhu?
„Ano, sice to ještě před pár dny vy-
padalo, že se nebudu moct zúčastnit, 
ale poštěstilo se. Takže ano, start 
mám v plánu.“ (úsměv)

●● Jaký mátevztah k tomuto zá-
vodu?
„Jak se to vezme... První ročník byl 
pro mě velmi překvapivý, s výsled-
kem jsem byla nadmíru spokojená. 
Naopak minulý rok jsem prožila vel-
ké zklamání. Kvůli zranění jsem totiž 
závod nedokončila. Je to ale běh na 
domácí půdě a určitě chci pravidel-
nou účast dodržet a snad si zaběh-
nout opět dobrý čas.“
●● S jakým cílem tedy nastoupíte?
„Stále mě drží skromnost. Cílem 
je tedy dobrý pocit, doběhnout ve 
zdraví a v rámci možností i za přija-
telný čas.“
●● Letos vás trápí zdraví, jste mo-
mentálně fit?

„To je pravda. Bohužel zdravotní 
lapálie se podepsaly na přípravě, 
kterou jsem musela vynechat a to je 
důvod proč od sebe neočekávám zá-
zračný výsledek. Věřím ale, že teď už 
bude jen líp a následující poctivý tré-
nink přinese své zasloužené ovoce.“
●● Budete hájit barvy PROSTĚ-
JOVSKÉHO Večerníku, je to pro 
vás patřičně motivující?
„Ano, je tomu tak již podruhé a mo-
tivace je to opravdu veliká. Beru to 
jako začátek něčeho úplně nového, 
s Večerníkem budu po prvopočáteč-
ním rozjezdu spolupracovat v příš-
tích měsích mnohem úžeji a protože 
mám změny i výzvy ráda, tak nevi-
dím důvod se netěšit.“ (úsměv)

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

PROSTĚJOV Nedávno založená tradice Městského 
běhu, závodu napříč centrem Prostějova, bude mít jednu 
zajímavou premiéru. PROSTĚJOVSKÝ Večerník hodlá le-
tos reprezentovat nadějná běžkyně Karolína Vinklerová! 
Vytrvalkyně registrovaná v olomouckém klubu Liga 100 
už jednou Večerník reprezentovala a bylo z toho třetí 
místo na Domamyslické stěně. Vylepší tohle umístění
v nedělním Městském běhu? Přijďte se podívat na vlastní 
oči a nezapomeňte sympatické Káji fandit!

Minulý rok skončil městský běh pro Káju Vinklerovou nešťastně. Do cíle došla se 
startovním číslem v ruce... Bude mít letos pod hlavičkou nejčtenějšího regionálního 
periodika více důvodů ke spokojenosti?      Foto: Zdeněk Vysloužil
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MASARYKOVO NÁM. , PROSTĚJOV

NEDĚLE 4. ZÁŘÍ 2016

PROSTĚJOVSKÝ
MĚSTSKÝ BĚH

3. ROČNÍK

AUTODÍLY GARÁŽ
ČERNÝ a HÁJEK
Plumlovská 51a, Pv

AUTODOPRAVA
CHARVÁT a SYN

1. ROČNÍK
MUŽI

1. Jiří MATOUŠEK 
(AK Drnovice) 31:55,3 min.

ŽENY
1. Alena KRIKLOVÁ 

(MK Prostějov) 41:34,9 min.

2. ROČNÍK 
MUŽI

1. Bronislav KHÝR 
(MK Prostějov) 32:04.68

ŽENY
1. Martina VÉVODOVÁ 

(AK Perná) 36:02.93

PROSTÌJOVSKÝ MÌSTSKÝ BÌH - GALERIE VÍTÌZÙ

PROSTĚJOV Kalendářní rok 
2016 již ukrajuje ze své druhé po-
loviny a stejně tak je tomu i v pří-
padě sourozenců Šikulových a je-
jich účasti na lezeckých závodech. 
V uplynulých týdnech se nadějné 
prostějovské duo patřící nově do 
prestižního týmu CT Climbing 
technology zúčastnilo klání na 
rychlost, obtížnost i v boulderingu 
a ve všech třech disciplínách se jim 
vedlo velice dobře.
Vše zahájila Orlová, v níž se uskutečni-
lo další kolo Českého poháru mládeže 
U14 v lezení na obtížnost. Ve Slezsku 
obsadil Jarek první a Hanka třetí pozi-
ci. Následovalo mistrovství Slovenska, 
které se konalo v Bratislavě na lezecké 
stěně K2. Tam se stal Jarek mistrem 
Slovenska v kategorii U10 a Hanka 
skončila v U12 na bronzové příčce.

Na programu byly dále boulderové zá-
vody, které pořádal olomoucký Flash 
Wall. Jarek i Hanka se v nich utkali se 
staršími dětmi, přesto se jim podařilo 
dosáhnout na medailové pozice – Ja-
rek bral zlato a Hanka stříbro.
Vrcholem pro oba se pak stala účast 
na závodech Petzen Climbing Tro-
phy 2016. Lezecká špička z osmnácti 
zemí Evropy a dále Ekvádoru, Kanady 
či Kyrgyzstánu se sjela na závody do 
rakouského St. Michael ob Bleiburg, 
kde se závodilo ve třech lezeckých 
disciplínách – rychlosti, obtížnosti
a boulderingu. Jarek obsadil celkově 
druhé místo, když předvedl vyrov-
nané výkony ve všech disciplínách
a nestačil pouze na bulharského zá-
vodníka, Hanka skončila ve své ka-
tegorii pátá, přičemž ji od medailové 
příčky dělil minimální rozdíl.

Před vypuknutím podzimní části tak 
platí, že v Českém poháru mládeže 
U14 zaujímá Jarek první a Hanka dru-
hé místo. 

O jejich dalších vystoupeních 
se budete moci následně dočíst
i v PROSTĚJOVSKÉM Večerníku. 
 (spo)

Duo Šikulů vládne českým lezcům

Hana (vlevo) a Jaroslav Šikulovi pravidelně sbírají pódiová umístění a s nimi spojené 
medaile, předvedli se i na prestižních závodech v Rakousku.  Foto: Jaroslav Šikula

Cibulka doplaval těsně za medailí
PARDUBICE, OPAVA Ještě na počátku letních prázdnin se v pardubické pa-
desátce uskutečnilo Letní mistrovství České republiky 2016 dospělých. A na 
posledním kvalifikačním závodě pro nedávnou olympiádu v brazilském Riu se 
neztratilo ani prostějovské plavání, které do východních Čech vyslalo celkem 
pět ze sedmi původně kvalifikovaných zástupců.
Suverénně nejlépe si vedl Jakub Cibulka, jenž se jednou probojoval do „áčkového“
a dvakrát do „béčkového“ finále. Největšího výsledku dosáhl na 200 metrů polohový 
závod, když mezi elitní osmičkou obsadil výkonem 2:11,72 výborné páté místo. Na 
stejné distanci motýlkem si z jedenáctého místa v rozplavbě polepšil na konečnou de-
sátou pozici a svou všestrannost potvrdil i na znakařské stovce, v níž bral za čas 1:02,39 
třináctou příčku a opět tak vylepšil čas i výsledek z rozplavby. K tomu ještě přidal semi-
finále na poloviční trati, které mu vyneslo celkově třináctý post. Semifinálovou účast 
si vyplavala rovněž Kateřina Kadlecová na 50 metrů volný způsob, časem 27,85 brala 
celkové čtrnácté místo. Ryzí premiéru na národním šampionátu si odbyli Filip Švec
a Gabriela Dosoudilová, tedy plavci ročníků 2001 a 2000, pro které to byla velká 
zkušenost. I tak skončili v polovině pole. A do vody se vydal také Michal Kašpar, 
jenž se třikrát umístil ve čtvrté desítce konečného pořadí.  Jakub Cibulka zvládá sou-
boj se stopkami nejen v bazénu, ale i v přírodě, což prokázal závod Českého poháru
v dálkovém plavání O pohár města Hlučína, který se uskutečnil na Stříbrném jezeře
v Opavě. Pět kilometrů zvládl za 59:47,61 a v celkovém pořadí z toho bylo čtvrté mís-
to, přičemž kategorii 19+ vyhrál. Michal Kašpar ve stejné kategorii skončil výkonem 
1:14:24,46 jedenáctý a při svém prvním startu v této disciplíně si Gabriela Dosoudi-
lová časem 1:17:18,68 zaplavala mezi dorostenkami pro osmé místo.  (spo)



PROSTĚJOV Bez ohledu na to, 
jak nakonec probíhající sezó-
na skončí, nebude tenistka TK 
Agrofert Prostějov úplně ne-
spokojená. Může za to výsledek 
z  Ria de Janeira. Na olympijské 
hry odcestovala s cílem vybo-
jovat medaili, což se i přes se-
mifinálovou porážku podařilo. 
V závěrečném utkání dokázala 
alespoň na chvíli zapomenout 
na předchozí neúspěch proti 
pozdější vítězce Monice Puigo-
vé z Portorika a vydřela bronz 
nad nastupující hvězdou Ma-
dison Keysovou ze Spojených 
států amerických. Po měsících 
neúspěchů, tenisových i osob-
ních změn a zdravotním trablům 
dalo Rio 2016 Petře Kvitové pře-
ce jen sladší příchuť...

v rámci původního
interview
pro Večerník
se ptal

Ladislav
VALNÝ

p
w
erník

v
Ý

●● Získala jste bronzo-
vou medaili a oproti pů-
vodním plánům v Riu 
de Janeiro zůstala. Jak 
olympijské hry hodno-
títe?
„Po semifinále jsem byla 
hodně dole, ta porážka 
mě bude ještě dlouho 
mrzet. Zápas o bronz se 
naštěstí povedl. Kdyby 
vyhrála soupeřka, musela 
bych z Ria okamžitě pryč! 
(úsměv) Nemohla bych tam 
prostě zůstat, o tom jsem 
přesvědčená. Takhle jsem 
si to užila. Oslavy i návštěvy 
dalších sportů. Není to zlato, 
ale i bronz je super. Hlavně, 
že je placka.“
●● Jak jste si užívala volno po 
tenisovém turnaji?
„Bylo to úžasné... Já se do Ria těši-
la, ale samotná realita předčila oče-
kávání. (úsměv) Ve vesnici panova-
la parádní atmosféra. Celá výprava 
sportovců, lékařů, fyzioterapeutů 
i vedení výpravy vytvořila parádní 
tým. Všichni jsme se cítili výborně. 
Byla skvělá parta, určitě jsem našla 
nové přátele a ráda se s nimi opět 
potkám.“
●● Během turnaje jste neměla 
příliš možnost sledovat ostatní 
sportovce. Vynahradila jste si to 
později?
„Byla jsem na atletice, kdy běžel 
Bolt a pak házeli oštěpaři. Viděla 
jsem desetiboj, to je neuvěřitelně 
náročný sport. A překvapila mě 

dráhová cyklistika. To je úžasná 
rychlost. A jezdit s vědomím, že 
nesmíte udělat ani chybičku, pro-
tože jinak skončíte špatně, 
to musí být šílený 
nápor.“

●● A co socha Krista. Stihla jste 
výstup na kopec nad Riem?
„Byl v plánu, jenže místo toho jsem 

se nachladila a raději to vzdala.
Ale byli jsme se 

projít na pláži a na výletě kolem 
okolních ostrůvků. Vyzkoušela 
jsem si pádlování na prkně, pěkný 
zážitek. Byla to taková pohodička.“

●● Jaký je váš nej-
větší zážitek z olym-
piády?
„Mám rovnou dva. 
Tím prvním je pod-
pora lidí během 
zápasu proti Maka-

rovové, to bylo něco 
neskutečného! I kvůli 
fanouškům se podařilo 
vyhrát. A pak oslava 
v Českém domě 
s ostatními sportov-
ci. Fakt krásně jsme 
si sedli.“ (smích)
●● V průběhu 
letošního roku 

jste nevyhrála ani jeden turnaj, 
mimo olympiádu byla vrcholem 
semifinálová účast ve Stuttgar-
tu. Jak vnímáte předchozí mě-
síce?
„Celá sezóna je zatím taková ne-
mastná... Prakticky hned od za-
čátku byla zvláštní, divná, hodně 
turbulentní, taková nahoru, dolů. 
Je to pro hodně těžké na psychiku. 
Ze všeho nejvíc bych si přála, aby 
už skončila...“ (pokrčí rameny)
●● Máte skutečně rušný rok 
- vměnila jste trenéra, zrušila 
zásnuby. Neřešila byste některé 
věci s odstupem času jinak?
„Ta rozhodnutí považuji za správ-
ná! I když změn bylo hodně a sil-
ných, to máte pravdu. Předchozí 
roky nic, a teď je toho najednou 
tolik. (jemně se pousměje) Beru to 
tak, že všechno zlé, je k něčemu 
dobré. A čas ukáže, jestli se z této 
sezóny poučím. Doufám, že to tak 
bude.“

●● Před olympiádou jste vyjád-
řila přání, aby Rio sezónu zlomi-
lo. Věříte, že vás medaile posune 
správným směrem?

„To se ukáže. Snažím se, jak to 
jen jde. Makám, trénuji. Nejsem 
rozhodně zlomená. Někdy vás 
ale zabrzdí neočekávané kom-
plikace. Třeba v Brazílii jsem 
nemohla několik dnů trénovat 
kvůli nachlazení. Ještě při od-
letu jsem smrkala... I tak věřím, 
že se to všechno otočí. Tak tomu 
bylo i dříve. Jednou jsem vy-
hrávala, pak prohrávala a přesto 
se mi podařilo vrátit na vítěznou 
vlnu.“
●● Tenis je hodně náročný na 
psychiku a přitom je to sport, 
ve kterém je tenistka na všechno 
sama. Kdo vám nejvíce pomáhá 
těžké chvilky zvládnout?
„Všechno se mnou v poslední době 
prožívá David Vydra. Není to se 
mnou jednoduché, ale David je dr-
žák.“ (úsměv)
●● Bezprostředně po Riu po-
kračuje kolotoč turnajů. A nejde 
o žádné malé podniky, už teď 
v ponělí startuje US Open. V ja-
kém rozpoložení se představíte 
na posledním letošním grand-
slamu?
„To snad ani neumím odhadnout... 
(směje se) Z pohledu emocí jsem 
zcela vyčerpaná. Tady je vidět, že 
tenis je z tohoto pohledu oproti ji-
ným sportům náročný. Naši spor-
tovci odletěli z olympiády domů 
slavit, tenisté zůstávají za mořem 
a hned je čeká další vrchol sezóny. 
Všichni se s tím ale musíme po-
prat!“
●● Platí to také pro vaše sou-
peřky, které nevynechaly start 
v Riu?
„To se ukáže, každý to má jinak. 
Já jsem taková, že o všem moc pře-
mýšlím. S tím bych ráda něco udě-
lala. Až mě kolikrát štve, jak jsem 
citlivá. Přitom je tenis nepředví-
datelný, výsledek zápasu ovliv-

ňuje řada faktorů. Jak se vyspíte, 
co předvede soupeřka. Chtělo by 
to nadhled. Brát to tak, že nějak to 
dopadne...“

●● Uvědomujete si, že na US 
Open obhajujete čtvrtfinále? 
A pokud se to nepovede, vypad-
nou vám body ve světovém žeb-
říčku, s čímž přide další pád...
„V hlavě to mám, ale nejde s tím 
nic dělat. Sezóna prostě pokračuje. 
Zkusím ze sebe vymáčknout, co 
tam bude. Ještě to budou dlouhé 
měsíce do konce roku! Přijde asij-
ské turné, na které se moc netěším. 
Co se dá dělat. Jsou to malé věci...“
●● A taky vás čeká listopadové 
finále Fed Cupu proti Francii.
„Na to se třeba zrovna těším, kaž-
dý týmový start si užívám. Máme 
bezva partu, dlouhodobě se nám 
daří. Družstvo jede na stejné vlně, 
to je příjemné. Určitě se společně 
popereme o další triumf.“
●● Vypadla jste z elitní desítky, 
těšíte se na konec sezóny. Máte 
cíl, za kterým chcete jít v násle-
dujících měsících a letech?
„Rozhodně nepřemýšlím, že bych 
v nějaké dohledné době končila. 
Tenis mám ráda, jsem pořád doce-
la mladá. Třeba olympiáda v Tokiu 
mě docela láká. Nic nebalím!“
●● Přestože hrát těžké zápasy 
proti nastupujícím hvězdám 
není nic snadného?
„Není, ale jiné to už asi nebude. 
Každý, kdo jde na kurt, chce vy-
hrát. A já už jsem nějaké tituly zís-
kala, tak se holky chtějí vytáhnout. 
Není to žádná legrace, ale nemá 
význam se v tom nějak hrabat.“
●● Nějakou konkrétní metu 
máte? Třeba třetí vítězství ve 
Wimbledonu?
„To se nedá naplánovat. Jde spíš 
o to, vrátit se mezi nejlepší. Když 
se to povede, výsledky budou taky. 
V minulých letech se v několika 
případech stalo, že hráčky žebříč-
kově spadly a dokázaly se vrátit. 
Z těch si chci vzít příklad.“

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czrozhovorrozhovor32
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vizitka
PETRA KVITOVÁ

✓ narodila se 8. března 1990 v Bílovci, pochází 
z Fulneku
✓ profesionální tenistka TK Agrofert Prostějov, se 
kterým vyhrála sedmkrát extraligový titul, od od 
4. července 2011 je čestnou členkou klubu

✓ na okruh WTA vstoupila v roce 2006, od té doby vyhrála sedm turnajů 
a vydělala přes jednadvacet milionů amerických dolarů
✓ je dvojnásobnou šampiónkou legendárního Wimbledonu (2011, 2014)
✓ v roce 2011 vyhrála Turnaj mistryň a byla vyhlášena nejlepší světovou 
tenistkou sezóny
✓ opora fedcupového týmu České republiky, který od roku 2011 čtyřikrát 
v prestižní soutěži družstev triumfoval (2011, 2012, 2014, 2015)
✓ společně s Tomášem Berdychem vyhrála Hopmanův pohár 2012
✓ na žebříčku WTA byla nejvýše 21. října 2011, kdy jí patřilo druhé místo
✓ v letech 2011 a 2014 zvítězila v anketě Sportovec roku České republiky, oce-
nění pro kolektiv roku navíc vždy získal i fedcupový tým, jehož byla členkou
✓ první tenisové krůčky dělala pod otcem Jiřím Kvitou, poté ji dlouhodo-
bě vedl David Kotyza a od dubna letošního roku ji trénuje bývalý deblis-
ta František Čermák, kondičním koučem je David Vydra
✓ na poslední velký úspěch dosáhla na olympiádě v Riu, kde ve dvouhře 
získala bronzovou medaili
zajímavost: dva roky byla přítelkyní odchovance prostějovského hokejis-
ty Radka Meidla, se kterým se také zasnoubila. Na svatbu ale nedošlo.

„Všechno se mnou v poslední době 
prožívá David Vydra. Není to vůbec

jednoduché, ale on je držák. Chci si vzít 
příklad z hráček, které se vrátily mezi elitu“

„RIO? SAMOTNÁ REALITA PŘEDČILA OČEKÁVÁNÍ!“„RIO? SAMOTNÁ REALITA PŘEDČILA OČEKÁVÁNÍ!“
Petra Kvitová vypadla z desítky, avšak vydřela olympijskou medaili
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„Odehráli jsme kvalitní první tře-
tinu, pak jsme ale vinou vyloučení 
vypadli z role a nevynucenými chy-
bami jsme soupeři dovolili obrat,“ 
ohlédl se za posledním duelem Jiří 
Vykoukal, asistent jestřábí letky. 
Předvedený výkon se mu ovšem těž-

ko hodnotil, ačkoliv totiž při tré-
nincích vypadá spousta věcí zdaři-
le, v samotných utkáních tomu tak 
není. „Stále nám chybí spousta věcí, 
nejde vyjmenovat jen jednu. Jsem 
spokojen s hrou obrany, která před-
vádí vysokou kvalitu, hlavní problém 
pro nás ale představuje herní pojetí 
ze strany útočníků. Musí pomoci jak 
vstřelenými góly, tak dobrou prací 
směrem dozadu. To se zatím nedě-
je,“ uvědomuje si Vykoukal jeden
z vážných nedostatků.
Stejně tak nepanuje spokojenost ani 
se zužitkováním přesilových her.
V prvním zápase proti týmu Tychy 
a pak proti Budapešti sice přišlo po 

dvou gólech v početních výhodách, 
pak už ale přišla jen jedna radost 
proti Přerovu a Havířovu. „Zatím 
nám tato činnost nejde a musíme 
sestavit úderná komanda, abychom 
této příležitosti dokázali více využít. 
Stejně tak nám dělá potíže držení na 
kotouči, přechod středního pásma, 
nedaří se nám nahrávky a netrefuje-
me bránu,“ vyjmenoval někdejší re-
prezentační bek další body, na nichž 
je potřeba zapracovat. Hráčská kvali-

ta ho ovšem naplňuje přesvědčením, 
že současný tým má na to, aby vyso-
ké představy dokázal naplnit a jarní 
výsledek ještě vylepšil. „Hráči vědí, 
že nám něco nejde a možná si z toho 
dělají až moc těžkou hlavu. Čím víc 
chtějí, tím míň to pak jde. Kádr má 
svou sílu a je důležité, že tu máme 
hráče, s nimiž můžeme celý rok 
pracovat,“ připomněl Jiří Vykoukal 
důležitou skutečnost a vyzdvihl, že 
se zatím výběru vyhýbají vážnější 

zranění a jde ve všech případech jen 
o drobnosti.
Porážky v přípravě navíc nejsou až 
tak podstatné, hlavní je odcházet
z ledu v pozici vítěze, až půjde
o body do tabulky. „Máme těžký 
úvod a musíme se na něj řádně při-
pravit, začínáme v Jihlavě, pak hos-
tíme Třebíč a zajíždíme do Mostu. 
Podle našich dosavadních výsledků 
musíme k těmto zápasům přistoupit 
s respektem a mohlo by nám vyho-
vovat, že budeme hrát zpočátku čas-
těji venku,“ přemítal.
Na rozdíl od samých výher v letním 
období a následném tvrdém střetu
s realitou by tak aktuální vývoj ne-
musel být vlastně na škodu. „Pak by 
se mohlo zdát, že to půjde samo a po 
jedné dvou porážkách nastat pro-
blém, jako se nám to stalo v minulos-
ti. Musíme si z toho vzít ponaučení a 
být o to víc ve střehu. Máme tu dost 
slušných útočníků, kteří chtějí hrát 
extraligu, tak by to měli během sezó-
ny prodat,“ vyzval sám spolutvůrce 
prostějovského týmu.

PROSTĚJOV Do konce letního přípravného období zbývá 
poslední týden a stroj se značkou LHK Jestřábi Prostějov 
zatím nepracuje tak hladce a spolehlivě, jak by si jeho kon-
struktéři přáli. Na duo Kamil Přecechtěl - Jiří Vykoukal tak i 
nadále čeká role seřizovačů, jejichž úkolem je zajistit, aby se 
ze získaného hráčského materiálu podařilo utvořit soubor 
pracující na jedničku. Poslední duely a hlavně ztracený zápas 
Třebíčí totiž důrazně upozornily, že je stále na čem pracovat 
a co zdokonalovat...

Dorostenci berou bronz

Prostějov (spo) - V závěru srpna se na 
prostějovském ledě uskutečnil dvou-
denní turnaj mladšího dorostu. Na 
Hané se představilo celkem pět druž-
stev, která se utkala systémem každý
s každým. Členové domácího soubo-
ru sehráli po dvou utkáních v sobotu
i v neděli a ve výsledku obsadili třetí po-
zici, jejich nejlepším hráčem byl vyhlá-
šen Bronislav Vysloužil. Desítka utkání 
nakonec rozhodla o tom, že prvenství 
si do hlavního města odvezla Hvězda 
Praha, stříbro putovalo do Pardubic
a na pomyslných stupních vítězů je do-
plnili již zmínění Jestřábi. Bramborové 
medaile vyšly na Opavu a pořadí uza-
vírala nedaleká Kroměříž. Poděkování 
Jestřábů následně putovalo ke všem or-
ganizátorům, rodičům a sponzorům.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Alespoň dodatečnou výhru v nájezdech vychytal Jestřábům Pavel Kantor. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

Další kolaps: S Třebíčí
ztracený náskok!

PROSTĚJOV Slibný rozjezd násle-
dovaly rozpaky. Prostějovští hoke-
jisté své příznivce opět nepotěšili.
V dalším přípravném utkání si proti 
prvoligovému konkurentovi z Třebí-
če vytvořili dvoubrankový náskok. 
Po velmi dobré první části však ne-
chali elán a nasazení v šatně a na ledě 
existoval jen soupeř. Horácká Slavia 
nabídnutou šanci nepustila a otočila 
na končených 2:4! „Asi se z toho bu-
dou muset vyvodit důsledky. Nebyl 
to výkon hodný mužstva připravují-
cího se na soutěž,“ neskrýval ve čtvr-
tečním večeru rozladění prostějov-
ský trenér Kamil Přecechtěl. 

Zdeněk VYSLOUŽIL
Z pohledu příznivce Hestřábů byla 
nejpřínosnější první dvacetiminu-
tovka. Hra se přelévala z jedné stra-
ny na druhou, Jestřábům nechyběla 

dravost a tah na branku. Zasloužené 
vedení zařídila spolupráce Krejčíka 
se Šlahařem, když druhý jmenovaný 
využil krásný pas - 1:0. Solidně nabu-
zený Jakub Šlahař byl autorem i druhé 
domácí trefy. Tentokrát mu nabil Jan 
Káňa - 2:0. 
Dobrá nálada se z hlediště začala vy-
trácet v průběhu střední části. Jestřábi 
polevili v tempu, Třebíč se také nikam 
nehnala a dění se odehrávalo především 
ve středním pásmu. Hosté se ale dočkali 
kontaktní branky, pod kterou se autor-
sky podepsal Roman Erat - 2:1.  
Klesající křivka domácího výkonu gra-
dovala v závěrečné třetině. Hostující 
soubor působil proti jakoby bez zájmu 
hrajícím Jestřábům mnohem kompakt-
něji. Bylo jen otázkou času, kdy přijde 
vyrovnání. To přišlo zásluhou Zdráhala, 
jenž proměnil nahrávku Romana Erata 
- 2:2. Prostějovští následně působili jako 
boxer po těžkém direktu a rozjetí Ho-
ráci dílo zkázy dokonali dalšími dvěma 
zásahy v Kantorově síti - 2:4. 
 Statistiky najdete na straně 20

LHK Pv
HS Tř 2:4
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JESTŘÁBY TRÁPÍ HRA ÚTOČNÍKŮ
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PROSTĚJOV Žádné převratné změ-
ny v kádru vedení Jestřábů krátce 
před startem prvoligového ročníku 
neplánuje, k několika přesunům však 
přesto ještě dojde. A do této katego-
rie patří i příchod Tomáše Kvapila. 
Třiadvacetiletý zadák má za sebou 
mládežnická léta ve švédském klubu 
Lulea HF, prošel i plzeňskými druž-
stvy a zahrál si rovněž na světovém 
šampionátu hráčů do osmnácti let. 
Nyní se popere o kontrakt na Hané.
„Máme na něj velice dobré reference. 
Loňský rok sice strávil na hostování

z Karlových Varů ve Frýdku-Místku
a hrál tedy jen druhou ligu, mělo by se 
ale jednat o důrazného beka se schop-
ností rozehrát. Věříme, že má ambice 
uspět ve vyšší soutěži, víc nám ale na-
poví až tréninky a zápasy,“ představil 
novou tvář Jiří Vykoukal, prostějovský 
sportovní manažer.
Na zkoušce již naopak uspěli Ondřej 
Šafář s Markem Švecem a oba by měli 
mezi Jestřáby setrvat i v ostrých due-
lech. „Ondra s Markem jsou kvalitní 
hráči, které potřebujeme. Ondra zkva-
litnil naši obranu, Marek je takovým 

buldokem vhodným před bránu a do 
oslabení. Tento typ hráčů tu nemáme 
a potřebujeme takové buldoky jako 
on, kteří klekají do střel,“ ocenil dvoj-
násobný mistr světa oba mladíky.
O budoucnosti dalšího testované-
ho Jana Káni se teprve rozhodne, 
verdikt by mohl padnout již po du-
elech s Frýdkem-Místkem. „Ještě ho 
chceme vidět v dalších zápasech, aby-
chom měli úplně jasno. A pravdou je, 
že o podmínkách jsme se zatím neba-
vili, neznáme tedy jeho požadavky a na 
ničem nejsme dohodnuti,“ přiznal bý-

valý hráč Sparty, Blues Espoo či Plzně.
Složení všech řad tak začíná dostávat 
pevných obrysů a hráčů se v tuto chví-
li jeví spíše přebytek než nedostatek. 
„Jsme sice v kontaktu i s dalšími hráči, 
domnívám se ale, že třeba útok se už 
doplnit ani nedá. U obrany by se dalo 
maximálně polemizovat, protože jde 
o celonárodní problém a kvalitních za-
dáků je celkově strašně málo. Máme tu 
hráče navíc a budeme jim hledat uplat-
nění formou střídavých startů ve dru-
hé lize,“ nastínil aktuální stav Vykoukal. 
 (spo)

Šafář a Švec zůstávají, novicem Kvapil

PROSTĚJOV Nováček první ligy
z Frýdku-Místku se postará o sparing 
partnera v generálce Jestřábů pro 
nový hokejový ročník. Oba celky se 
v tomto týdnu střetnou hned dvakrát, 
nejprve se v úterý 30. srpna od 18:00 
hodin bude hrát v hale Polárka na po-
mezí Moravy a Slezska, přesně o dva 
dny později se farma extraligového 
Třince představí na Hané.
„Je to mladý ambiciózní tým, který bude 
pravděpodobně předvádět celoplošný, 
nátlakový, důrazný hokej. Na nováčka 
mají nadstandardní kádr a je na nás, aby-
chom ukázali, že jsme schopni se zkon-
solidovat, připravit na začátek sezóny
a odstranit výkyvy,“ představil svá očeká-

vání před závěrečnými dvěma duely Jiří 
Vykoukal, sportovní manažer Jestřábů
a současně asistent u prvního mužstva.
Prostějovští hráči vstoupí do těchto 
duelů s bilancí dvou výher nad celky 
GKS Tychy a MAC Budapešť, remí-
zou při nedohraném střetnutí s Ha-
vířovem a pěticí porážek od nejlep-
šího polského dua Tychy, Krakov, 
dvakrát od Přerova a naposledy od 
Třebíče.
Aktuální vítěz východní skupiny dru-
hé ligy a král následné baráže se může 
pochlubit zcela jinými výsledky. Frýdečtí 
hokejisté dosud sehráli pět duelů a ve 
všech případech odcházeli z ledu v ro-
lích vítězů. Se slovenským Martinem si 

poradili 4:3 po nájezdech u něj a drtivě 
6:0 doma, přerovské Zubry zdolali 4:2 
doma a naposledy 6:2 u nich, mezitím 
ještě stihli 3:2 v prodloužení překabátit 
svou třineckou matku.
V bráně Slezanů se střídají někdejší Jes-
třábi Juraj Šimboch a Lukáš Daneček,
v obraně bojuje o svůj návrat do tuzem-
ských soutěží David Roupec a společ-
nost mu jiné dělá další bývalý Prostějo-
van Jakub Matyáš, v útoku trápí soupeře 
mimo jiné Radek Meidl, Tomáš Franek, 
Vladimír Luka či David Cienciala. Může 
tak dojít na zajímavý souboj bratří Káňů, 
neboť v Prostějově se o pozici pere Jan
a za Frýdek nastupuje o dva a čtvrt roku 
starší Tomáš.  (spo)

Poslední prověrkou bude Frýdek-Místek

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Do první třetiny jsme vstoupili celkem 
slušně, od druhé jsme ale úplně nepo-
chopitelně přestali hrát. Scházel nám po-
hyb a aktivita. Spíše jsme vyhledávali ko-
munikaci s rozhodčím, místo abychom 
se soustředili na hru... Těch čtyřicet 
minut mě hodně zklamalo. Utkání roz-
hodl přístup hráčů, který byl od druhé 
třetiny o ničem. V každém zápase máme 
dvanáct vyloučených, z toho sedm osm 
naprosto zbytečných. To jsou věci, které 
rozhodují. V oslabeních pak inkasujeme. 
Důsledky vyvodíme, někteří hráči nebu-
dou hrát v těch lajnách jako doposud.“  

Martin SOBOTKA 
- SK Horácká Slavia Tøebíè:

„V první třetině jsme působili naivně, 
dělali jsme laciné chyby. Promluvili jsme 
si, výkonnostně se zvedli a zápas otočili. 
Jsme rádi, že to tak dopadlo. Chytal nám 
gólman ročníku 2000 Lukáš Dostál, 
jenž přišel z Brna. A chytal výborně a od 
druhé třetiny hrála dobře i obrana. Jsme 
spokojení, ale pořád je to jen příprava.
V mistrácích to bude úplně něco jiného.“

   ÚSTY
TRENÉRŮ

PROSTĚJOV Již kolo před koncem základních skupin se může Petr Kumstát 
a jeho Sparta Praha těšit z postupu do další fáze Champions Hockey League. 
Aktuální český vicemistr totiž zvládl napínavou přestřelku se svým polským 
protějškem z Krakova a přemožitele Jestřábů zdolal i díky jedné přihrávce čty-
řiatřicetiletého forvarda 5:4. Již před závěrečným duelem proti Färjestadu je tak 
jisté, že obsadí první, nebo druhou pozici. Naopak bývalý Jestřáb Jakub Illéš 
se s Vítkovicemi zřejmě dál nepodívá. Ostravané totiž padli i ve třetím duelu 
a nyní musejí zdolat německý Krefeld za tři body a současně doufat, že jejich 
soupeř neuspěje proti Kärpätu Oulu. To v případě Ondřeje Vitáska je situace 
nejotevřenější, liberečtí Bílí Tygři totiž po úvodní výhře 4:3 v prodloužení nad 
norským Lorenskogem padli 1:2 na nájezdy s finským TPS Turku a po polo-
vině střetnutí mají dvoubodový náskok na třetí pozici a stejně velkou ztrátu na 
vedoucí příčku. Definitivu tak určí až tento a příští týden. (spo)

Kumstát jde dál

PŘEDPLATNÉ
ZA SUPER CENY

582 333 433



Jaká byla uplynulá doba? Velmi 
náročná a nesoucí se ve znamení 
kombinace kondiční zátěže s pi-
lováním individuálních herních 
prvků. Důraz je přitom dosud kladen 
hlavně na nabírání i rozvíjení fyzičky 
pod vedením nové kondiční trenérky 
Solange Soares, jež si však, coby 
lodivodka starších žákyň, odskočila 
od 6. do 17. srpna na mládežnické 
soustředění do Karlova a Morkovic.

„V případě ženského týmu šlo o osm 
tréninkových dnů, které se i v mé 
nepřítomnosti podařilo zvládnout 
na jedničku. S druhým trenérem 
Lubošem Petrášem jsme dopředu na-
chystali přesný plán kondiční přípravy, 
jenž holky pod jeho vedením plnily
a některé dny se osobně zapojil i hlavní 
kouč Peter Goga. Po mém návratu
z Morkovic pak pokračujeme všichni 
společně,“ popsala Večerníku ́ Solí .
Z hráček, které v domácím 
prostředí Prostějova intenzivně
a přitom smysluplně dřou, měla 
na mysli nahrávačky Mareike Hin-
driksen a Veroniku Tinklovou, 
blokařky Lauru Frigo a Ninu 
Herelovou, smečařky Lauru Wei-
henmaier a Barboru Gambovou, 

univerzálky Yeliz Basa a Lucii 
Novou i libero Julii Kovářovou. 
Plus mladé odchovankyně z vlast-
ního výběru juniorek Sarah Cruz, 
Vendulu Valáškovou, Lucii Zat-
loukalovou a Terezu Slavíkovou, 
z nichž posledně dvě jmenované 
rovněž byly na mládežnických 
soustředěních v Karlově a následně 
ve Vésce u Olomouce.

„Po postupném zapojení veškerých 
posil do přípravy se tým dává dohro-
mady, panuje v něm velice dobrá 
pozitivní atmosféra a všechny holky 
samy chtějí pracovat, což je podstat-
né. Kondice bude stěžejní částí našich 
tréninků ještě dva týdny a teprve poté 
se začneme ve větší míře věnovat hře, 
neboť kvalitní fyzický základ je hodně 
důležitý a takový model se nám v mi-

nulých letech osvědčil jak z hlediska 
výkonnostního, tak zdravotního,“ 
svěřil se asistent kormidelníka Lu-
bomír Petráš.
Kdo Agelkám stále chybí a minimálně 
do konce září chybět bude, to je 
blokařka Veronika Trnková chystající 
se s reprezentací České republiky na 
kvalifikaci mistrovství Evropy. Navíc 
pořád nedorazily kubánské členky 
hráčského kádru vékáčka. „Jejich 
přílet se zatím odložil, ale snad by už 
brzy měly dorazit,“ odtušil sportovní 
manažer a první kouč Peter Goga, 
aniž by prozradil, o které plejerky 
konkrétně půjde. „Budou dvě, ale 
jména zveřejníme až ve chvíli, kdy 
se tady skutečně objeví,“ zopakoval 
Goga.
Dost se přitom přiblížil úvodní 
přátelský zápas, který volejbalistky VK 
AGEL Prostějov sehrají proti KP Brno 
ve čtvrtek 15. září od 16.30 hodin
v domácím prostředí haly Sportcentra 
DDM.

PROSTĚJOV Do svého druhého měsíce se během nadcházejí-
cího týdne přehoupne společná příprava prostějovských volej-
balistek na novou sezónu 2016/2017. Ženy VK AGEL v rámci tré-
ninkového drilu společně pracují již od 1. srpna, což znamená, že 
čtyři týdny již mají za sebou a pátý zrovna otevírají...

Quinta tìsnì
od medaile

Prostějov (son) - Hráčská kariéra 
blokařky Quinty Steenbergen, kte-
rá dvě sezóny včetně té uplynulé 
nastupovala za prostějovské vo-
lejbalistky, se definitivně uzavřela. 
Mohla mít nádherné medailové 
vyústění na čerstvě skončivších 
Olympijských hrách 2016 v Rio de 
Janeiro, ale o fous neměla. „Půjde-
me za svým snem, ale ten nahlas 
nebudu říkat, abych to nezakřik-
la. Třeba se nám jej podaří napl-
nit,“ říkala Quinta letos v dubnu 
po závěrečném finálovém duelu 
extraligy ČR v Olomouci, kde vé-
káčku výrazně pomohla k dalšímu 
mistrovskému titulu. Z jejích slov 
vcelku jasně vyplývalo, že Holan-
ďanky velice touží po cenném kovu 
z brazilské olympiády. A silný nizo-
zemský tým po téhle snové metě 
už už sahal. Coby štika vrcholné-
ho turnaje nejprve skončil druhý 
v nabité základní skupině B, poté 
vyřadil ve čtvrtfinále Jižní Koreu 
a výborně rozjeté měl i semifinále 
proti Číně. Té však těsně podlehl, 
vzápětí prohrál i střetnutí o bronz 
s USA a zůstala mu nepopulární 
bramborová, tedy čtvrtá příčka. 
Stále krásný úspěch, leč holandská 
družina nebyla zase tak daleko od 
senzačního triumfu. Steenbergen 
přitom strávila většinu zápasového 
času na lavičce a jen občas střídala.

LOH 2016, VOLEJBAL ŽEN - 
STATISTIKY STEENBERGEN
Základní skupina B: Nizozemsko 
– Čína 3:2 (23, -21, -18, 22, 13): 
Quinta Steenbergen nenastoupila 
* Nizozemsko – USA 2:3 (18, -18, 
21, -20, -8): Quinta Steenbergen 
nenastoupila * Nizozemsko - Itálie 
3:0 (21, 20, 20): Quinta Steenber-
gen nenastoupila * Nizozemsko – 
Portoriko 3:0 (14, 22, 16): Quinta 
Steenbergen nenastoupila * Nizo-
zemsko – Srbsko 3:2 (22, 20, -22, 
-18, 8): Quinta Steenbergen stří-
dala, 0 bodů - Čtvrtfinále: Nizo-
zemsko – Jižní Korea 3:1 (19, 14, 
-23, 20): Quinta Steenbergen ne-
nastoupila * Semifinále: Nizozem-
sko – Čína 1:3 (-25, 23, -27, -23): 
Quinta Steenbergen nenastoupila 
* O 3. Místo: Nizozemsko – USA 
1:3 (-23, 25, -22, -19): Quinta Ste-
enbergen střídala, 1 bod (1 útok 
při úspěšnosti 33 %).
LOH 2016, VOLEJBAL ŽEN - 
KONEČNÉ POŘADÍ: 1. Čína, 
2. Srbsko, 3. USA, 4. Nizozemsko, 
5. Brazílie, 6. Rusko, 7. Jižní Korea, 
8. Japonsko, 9. Itálie, 10. Argentina, 
11. Kamerun, 12. Portoriko. 
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AGELKY MAKAJÍ V PŘÍPRAVĚ UŽ ČTYŘI TÝDNY

původní
zpravodajství
pro Večerník

í

Marek
SONNEVEND

Kádr čítá devět žen a čtyři juniorky, chybí reprezentantka Trnková a dvě Kubánky

SOLANGE SOARES
se starším žákyním VK
věnuje od nové sezóny 
už velice intenzivně

Až dosud byla příprava volejbalových Agelek hlavně o kondici, během září už ale 
bude stále víc přibývat herních tréninků.  Foto: Marek Sonnevend.

PROSTĚJOV V minulých letech se 
prostějovské volejbalistky pravidel-
ně utkávaly ve čtvrtfinále UNIQA 
extraligy ČR s ženami Šternberka, 
které pak opakovaně obsadily před-
poslední osmé místo v soutěži.
 Do nové sezóny 2016/2017 však TJ 
Sokol půjde s odhodláním skončit lépe 
a zamířit blíž ke středu tabulky, pro což 
zajímavě posílil. „Pozitivní je, že se nám 
v uplynulých ročnících dařilo v Sokole 
velkou měrou obehrávat mladé hráč-
ské talenty, které tím získávaly cenné 
zkušenosti mezi dospělými využitelné 
v dalších letech. Daní za tohle omlaze-
ní ale byly slabší výsledky, tudíž jsme 
šternberským fanouškům zůstali něco 

dlužní. Proto jim teď chceme přichys-
tat několik příjemných překvapení,“ 
říkal už v létě šéf volejbalových oddílů 
Olomouce i Šternberka Jiří Zemánek. 
Jeho slova se poté naplnila tím, že do 
TJ zamířily z UP dvě ostřílené a stále 
velmi kvalitní plejerky: nahrávačka 
Soňa Nováková a univerzálka Jana 
Napolitano (za svobodna Šenková). 
„Určitě by měly přispět k pozvednutí 
úrovně hry týmu a současně pomáhat 
mladším spoluhráčkám, aby se od nich 
něco přiučily,“ podotkl olomoucký 
kouč Jiří Teplý s tím, že takto posílené 
šternberské družstvo se může pokusit 
o atakování sedmé či dokonce šesté 
extraligové příčky. (son)

PROSTĚJOV Poněkud ve stínu konce hlavního lodivoda Miroslava 
Čady a nástupu nového kouče Petera Gogy i kondiční trenérky Solan-
ge Soares zůstala jedna další změna v realizačním týmu prostějovských 
volejbalistek. Týká se postu maséra, který nečekaně opustil Jan Müller!
„Nedohodli jsme se na další spolupráci. Je škoda, že u nás Honza nepokračuje, 
neboť svou práci dělal výborně a byl nedílnou součástí kolektivu. Takový je ale 
život,“ konstatoval Peter Goga, sportovní manažer vékáčka. „Každopádně mu 
moc děkujeme za vše, co pro VK AGEL za více než osm let odvedl,“ zdůraznil. 
Müller byl právě po něm a lékaři Pavlu Navrátilovi služebně nejstarším 
členem realizačního týmu, protože k ženám Prostějova nastoupil již 
během historicky první sezóny, kdy mančaft vedla ještě Táňa Krempas-
ká. Teď je však pryč a hanácký klub hledá náhradu.
„Zatím nám dělá maséra Tomáš Salaj, což je mladý šikovný kluk
a na tuhle práci by se určitě hodil. Současně ale studuje vysokou školu 
a souhlasil s výpomocí u našeho ´A´-družstva do té doby, než mu v září za-
čne nový školní rok. Potom se bude věnovat studiu a my tak do té doby mu-
síme najít jiného maséra. Pochopitelně hledáme intenzivně,“ popsal situaci 
Goga.  (son) PROSTĚJOV Před několika lety 

patřily volejbalistky VK AGEL ve 
věkové kategorii starších žákyň
k nejlepším v tuzemsku, dokonce 
získaly dva tituly mistryň repub-
liky za sebou. Poté však šla herní 
úroveň prostějovského výběru 
„U15“ dolů, aby v minulé sezóně 
nastartoval novou cestu vzhůru 
pod vedením nové hlavní trenérky 
Solange Soares.
Jenže ta se svým talentovaným svě-
řenkám nemohla s ohledem na kon-
čící hráčskou kariéru věnovat zcela 
naplno, neboť víkendové zápasy do-
spělých a žákovských Agelek často 
kolidovaly a přednost logicky dostá-
valy povinnosti v ženském kolektivu 
vékáčka. Uzavření aktivní dráhy letos 

na jaře dalo Solange prostor věnovat 
se mládežnicím naplno, byť současně 
přešla i do pozice kondiční trenérky 
áčka žen VK.
O tom, jak důležitá je pro Soli péče 
o naděje hanáckého oddílu, svědčí 
její osobní účast na soustředěních 
v Karlově a v Morkovicích, ačkoliv 
kolidovaly s pokračující přípravou 
elitního družstva volejbalistek 
Prostějova. Žákovský soubor do-
stal v tomto případě přednost, aby 
jej Soares mohla hned od důležitého 
začátku formovat k co nejkvalitnějším 
výkonům v ročníku 2016/17. Během 
něj děvčata opět čekají až čtyři soutě-
že: krajský přebor, Český pohár, 1. liga 
kadetek a v případě postupu mistrov-
ství republiky.

„Vedení mladých hráček mě opravdu 
moc baví, oproti dospělým je to ještě 
dost odlišný svět. Holky v tak níz-
kém věku jsou hodně tvárné, rychle
a dobře se učí, člověk na nich mno-
hem víc vidí pokroky i zlepšování. 
O tohle mi jde především, ne o vý-
sledky. Byť samozřejmě platí, že když 
budeme kvalitně pracovat a děvčata 
jednotlivě i společně jako tým půjdou 
nahoru, mohou se dostavit vítězství 
ve větší míře než porážky. Podstatné 
je, aby holky chápaly a vzaly za své, 
co po nich chci, současně aby je vo-
lejbal maximálně bavil. A všechny 
spolu jsme šly dobrou prací za jed-
ním cílem, to znamená neustále se po 
veškerých stránkách zdokonalovat,“ 
vyložila Soli svou filozofii.  (son)

PROSTĚJOV V tomto týdnu čeká všechny mládež-
nické volejbalistky VK AGEL Prostějov návrat do 
školních lavic. V době začínajícího školního roku 
201620/17 se však ještě na chvíli vraťme k závěru 
toho minulého, kdy proběhlo 24. mistrovství světa 
středních škol ve volejbalu. Na tomto šampionátu 
v srbském Bělehradu totiž Českou republiku repre-
zentovalo v dívčí kategorii družstvo Gymnázia Jiří-
ho Wolkera Prostějov, jež tvořily hráčky vékáčka.

Marek SONNEVEND
Kolektiv ve složení Adéla Stavinohová (kapitánka), 
Aneta Weidenthalerová, Kateřina Kociánová, Veronika 
Boudová, Eliška Masopustová, Jana Muzikantová, Kris-
týna Světlíková, Barbora Brodzianská, Tereza Skládalo-
vá, Adéla Kocourková a Marika Hradilová pod vedením 
trenérské dvojice Zuzana Bálintová - Bronislav Klíč ob-
sadil mezi dvaatřiceti zúčastněnými zeměmi ze tří konti-
nentů šestnácté místo.
Jak k němu výběr GJW dospěl? V základní skupině „F“ 
obsadil druhou příčku, čímž postoupil do lepší poloviny 
play-off. „Nejprve jsme narazili na hodně silnou Čínu, 
která nám nedala šanci. Poté jsme pro změnu jasně pře-

hráli slabší Lucembursko a o postupu tak rozhodovalo 
třetí utkání ve skupině s Itálií. To byl určitě náš nejlepší 
zápas turnaje, když jsme otočili nepříznivý vývoj a po 
úvodním ztraceném setu skvělým výkonem zvítězili 2:1. 
Radost byla veliká,“ popsala Zuzana Bálintová.
Jenže vyřazovací fáze už prostějovským děvčatům tolik 
nevyšla. „V osmifinále jsme ještě hráli dobře a vzdoro-
vali naprosto vyrovnaně silnému Tchajwanu, šlo o vý-
bornou bitvu. Porážky ve střetnutí o deváté až šestnácté 
místo od Kypru naopak byla škoda, na tohoto soupeře 
jsme určitě měli. Ale střídali jsme všechny holky, utekla 
nám koncovka první sady a pak už to bylo špatné,“ lito-
vala Bálintová, která je učitelkou na Gymnáziu J. Wolke-
ra a někdejší extraligovou volejbalistkou. Její a Klíčovy 
svěřenkyně následně prohrály i duely o 13. až 16. pozici 
s Chile a o patnáctý post s Chorvatskem. „Naše výko-
ny šly bohužel postupně dolů a konečné umístění bylo 
horší, než při udržení větší koncentrace až do konce mis-
trovství mohlo být. Nechci však holky kritizovat, celou 
akci měly za odměnu a hlavní bylo si to po všech strán-
kách hezky užít. Což se určitě povedlo,“ shrnula Zuzka.
Velkolepě pojatý šampionát přinesl nejen hanác-
ké výpravě spoustu krásných zážitků i zkušeností. 

„Byla to taková malá olympiáda se vším všudy. Slav-
nostní zahájení a zakončení, kromě pár drobností 
dobře zorganizované sportovní boje i zázemí, různé 
doprovodné akce včetně show a podobně,“ vzpomína-
la Bálintová s úsměvem. „Na jediný volný den během 
turnaje například srbští pořadatelé připravili Večer 
národů, v rámci nějž každý z účastníků měl představit 
svou zemi jak nějakým vyprávěním, tak prostřednic-
tvím výrobků z toho kterého státu. My jsme do Běle-
hradu přivezli české pochoutky v čele s olomouckými 
syrečky a becherovkou, kterou samozřejmě pili jen 
dospělí. Navíc jsme si nachystali i taneční produkci 
polky na píseň Škoda lásky, z čehož bohužel sešlo kvůli 
zaseknutému DVD v počítači. Škoda...,“ zamrzelo Bá-
lintovou, že to její kolega Broňa Klíč nemohl společně 
s hráčkami rozbalit tancem na pódiu.
Zmíněného volného dne všichni využili také k prohlíd-
ce Bělehradu. „To je opravdu krásné město s mnoha his-
torickými památkami. Kromě téhle vycházky a Večera 
národů jsme se v zápasově nabitém programu věnovali 
výhradně volejbalu a při hrozných vedrech, jaká pano-
vala, rovněž odpočinku. Zároveň se musela dodržovat 
bezpečnostní opatření, celé mistrovství bylo po tero-

ristických útocích v Turecku i jinde bedlivě střežené,“ 
upozornila.
Mančaft GJW reprezentující ČR se na Balkáně po-
hyboval ve speciálně vyrobených tričkách a do utká-
ní nastupoval ve slušivých dresech, které byly též 
zhotoveny přímo pro středoškolské MS. „Cestu do 
Srbska i zpět jsme absolvovali velkým autobusem spo-
lečně s chlapeckou výpravou z Frýdku-Místku, pokaždé 
stačilo osm hodin vcelku pohodové jízdy. Na závěr ce-
lého šampionátu převzali jeho oficiální vlajku zástupci 
Brna, neboť právě toto město za dva roky uspořádá pěta-
dvacátý ročník mistrovství,“ prozradila Bálintová.
„Z různých důvodů nám chyběly Vendula Valášková, 
Tereza Slavíková, Tereza Baláková, Tereza Strnadlová 
a Aneta Marvanová, s nimi bychom daly dohromady 
silnější tým. Ale ani v daném složení si holky rozhodně 
nevedly špatně a neudělaly žádnou ostudu. Českou re-
publiku, Gymnázium Jiřího Wolkera, oddíl VK AGEL, 
město Prostějov i Olomoucký kraj reprezentovaly nejlé-
pe, jak mohly a všem zmíněným touto cestou moc děku-
jeme za podporu, díky níž jsme v Bělehradu mohli hrát.“
Výsledkový servis MS ve volejbalu středních škol najde-
te na straně 20

OHLÉDNUTÍ ZA MS STŘEDNÍCH ŠKOL: TÝM GJW 
PROSTĚJOV SLOŽENÝ Z AGELEK SKONČIL 16.

„Áčko“ hledá maséra!

Do Šternberka Napolitano i Nováková



Zdeněk VYSLOUŽIL
Zájem o účast na prostějovských hrách 
trhá všechny rekordy. „Tolik sportovců 
se ještě žádných předchozích her nezú-
častnilo. Soutěžit se bude v šestnácti 
sportovních disciplínách, deset pro 
dospělé a pět dětských,“ přidává počty 
Petr Novotný. 
Centrem všeho dění bude areál pro-
stějovské DTJ v Krasické ulici, kde 
se bude odehrávat většina sportov-
ních disciplín. Sportovcům bude
k dispozici i přilehlý aquapark a pís-
kové kury Beach Sport Prostějov. 
„Areál DTJ má strategicky dobrou 
polohu. V těsné blízkosti je aquapark
a další sportoviště. Atletika bude probí-
hat na ZŠ Jana Železného. Myslím, že
s přesuny problémy nebudou,“ ko-
mentuje Novotný. 
Největší zájem mezi sportovci je 
o stolní tenis. „Prioritními disciplí-
nami, co se týká počtu přihlášených, 
jsou právě ping pong, tenisové čtyřhry, 
volejbal, pétanque a plážový fotbal. 
Některé disciplíny budou dvoudenní, 
většina jich ale proběhne v sobotu,“ po-
dotkl k programu hlavní organizační 
šéf. „Naše DTJ se věnuje hlavně boxu 
a právě tato disciplína v programu her 
není. Zástupce v některých sportech 
mít budeme, ale rozhodně si nečiníme 
nároky a ambice na nějaké velké spor-

tovní úspěchy. Pro nás je nejdůležitější 
celou akci zvládnout organizačně.“  
Zajímavostí je i večerní program. 
Vedle dvou hudebních pódií se mo-
hou sportovci podívat i na hlavní 
chloubu pořadatelské DTJ. „Našim 
hostům předvedeme exhibiční zá-
pasy v boxu. Mělo by se jednat o cel-
kem čtyři zápasy v kategorii žen, žáků, 
kadetů a mužů. Začínat by se mělo
v sobotu od dvaceti hodin. Máme ale 
připraveny i zajímavé akce zaměřené 
hlavně na děti, které by měly probíhat 
po celý den v areálu DTJ,“ sype ze sebe 
další zajímavosti Novotný. 
Všesportovní hry SDTJ svým roz-
měrem dalece přesahují region. 

Jedná se 
o organizačně ve-

lice náročnou akci. „Bez úzké spo-
lupráce s městem Prostějov a Olo-
mouckým krajem by nebylo vůbec 
možné něco podobného uskutečnit. 
Například pro všechny sportovce 
bude volný vstup do aquaparku po 
oba dva dny konání her. Na organiza-
ci se podílí štáb čítající okolo padesáti 
lidí. Úzkou spolupráci jsme navázali
i se Střední školou podnikání a ob-
chodu. Její studenti nám budou po-
máhat při organizaci jednotlivých 
sportovních disciplín,“ podal vyčer-
pávající informace Novotný. 
Záštitu nad hrami převzala prostě-
jovská primátorka Alena Rašková, 
hejtman Olomouckého kraje Jiří Roz-
bořil a v neposlední řadě i premiér Bo-
huslav Sobotka. Všichni jmenovaní by 
se měli osobně zúčastnit slavnostního 
zahájení her, které bude probíhat tuto 
sobotu 3. září od 10:00 hodin.    

PROSTĚJOV První přípravné 
utkání na novou sezónu odehráli 
basketbalisté Prostějova uplynulý 
čtvrtek na palubovce Sportcentra, 
kde přivítali tradičního soupeře
z Opavy. Ten dorazil v kompletní se-
stavě. V první čtvrtině se více dařilo 
Orlům, postupně se ale projevila 
větší síla lavičky slezského výběru. 
Domácí totiž nastoupili bez Marka 
Sehnala a Pavla Slezáka a přes snaži-
vý výkon prohráli 75:95, když vedli 
pouze v prvním poločase.

Orli měli dobrý vstup do utkání
a po třech minutách vedli 9:2. 
Další dva útoky domácích se ale 
nepodařilo proměnit a toho Opa-
va využila ke snížení své ztráty 
na rozdíl jediného koše. Svěřenci 
Zbyňka Cholevy v první čtvrtině 
těžili z dobré mušky Lukáše Paly-
zy. Jeho dvanáct bodů zajistilo ve-
dení 24:16 po deseti minutách hry. 
V další pasáži duelu se ke slovu 
dostala Opava a po třech minutách 
druhé čtvrtiny překlopila výsledek 
na svoji stranu - 33:26. Orli měli 
problémy s agresivní hrou Sleza-
nů, za které nastoupil i Radovan 
Kouřil, který ještě v minulé se-
zóně působil v Prostějově. S jeho 
pomocí šli svěřenci Petra Czudka 

do devítibodového trháku. Polo-
časové vedení Opavy 42:51 zajistil 
trojkou z poloviny hřiště v posled-
ní sekundě Šiřina.
Úvod třetí desetiminutovky byl 
ve znamení náporu prostějovské-
ho soupeře, který během chvil-
ky získal náskok patnácti bodů. 
Zlepšená obrana snížila manko až 
na osm, do posledního dějství se 
přesto vstupovalo za nepříznivého 
stavu 58:68. Ještě pět minut před 
koncem drželi basketbalisté Pros-
tějova alespoň minimální šanci na 
vítězství, závěrečné okamžiky ale 
ovládla Opava. Po nájezdu Dra-
gouna odskočila až na dvacet bodů 
a tento rozdíl svítil na ukazateli 
skóre i po závěrečné siréně.  (lv)
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Zbynìk CHOLEVA - BK Prostìjov:
„Přípravné zápasy nehodnotím rád. Nejde o výsledek, tyto 
duely slouží k odhalování chyb a sehrávání sestavy. Máme 
prostě na čem pracovat. Chyb v naší hře bylo hodně. Soupeř 
hrál ve větší rotaci, nám docházely síly. Ale především jsme 
měli hodně ztrát a i v obraně to bylo hodně kostrbaté.“

Petr CZUDEK - BK Opava:
„Výkon nebyl ideální, i když jsme byli kompletní. Šlo přece 
jen o druhý zápas po náročné přípravě. Bylo to takové 
syrové. Na druhou stranu se nám dařilo držet docela svižné 
tempo, což bylo pro konečný výsledek důležité. Byli jsme na 
tom fyzicky lépe, než Prostějov, a to rozhodlo.“

Pozápasové hodnocení trenérù

Všesportovní hry DTJ 
finišují s přípravami
PROSTĚJOV Svátek tělovýchovy navštíví premiérově 
region Hané. „Podobná akce se v kraji ještě neko-
nala,“ prozradil Večerníku hlavní organizátor her 
Petr Novotný. O významu akce svědčí i zájem 
ze zahraničí. „Oficiálně je přihlášeno devatenáct 
Dělnických tělovýchovných jednot z celé republiky, navíc 
také jedna z USA a nahlášena je i návštěva ze Slovenska,“ prozra-
dil někdejší boxerský šampion a dnes šéf prostějovského oddílu 
BC DTJ. PROSTĚJOVSKÝ Večerník se stal mediálním partnerem 
této vskutku mimořádné akce, u níž byste neměli chybět ani vy!
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PROGRAM HER DTJ
SOBOTA 3. 9. 2016

9:00 až 10:00 přihlášky, prezentace, informační poradenství
10:00 OFICIÁLNÍ ZAHÁJENÍ HER
 Nástup jednotlivých DTJ, sportovců, pár slov
 od pořadatelů a hostů
10:30 potvrzení přihlášek, přidělování startovních čísel
 a zahájení jednotlivých sportovních disciplín
18:00 UKONČENÍ denního sportovního programu
20:00 ZAHÁJENÍ VEČERNÍHO KULTURNÍHO
 PROGRAMU

NEDĚLE 4. 9. 2016
9:00 až 11:00 FINÁLE disciplín
13:00 SLAVNOSTNÍ VYHLÁŠENÍ VÝSLEDKŮ
 A UKONČENÍ HER

Los čtvrtého grandslamu byl krutý
NEW YORK, PROSTĚJOV Žád-
ní snadní soupeři nenarazí na 
prostějovské tenisty a tenistky 
na začátku US Open. Poslední 
grandslamový podnik odstarto-
val v New Yorku právě dnes v noci
a výprava TK Agrofert se tento-
krát musí obejít bez své největší 
hvězdy, Tomáše Berdycha. Hráč 
první světové desítky absentuje 
na jednom z Grand Slamů po tři-
apadesáti startech v řadě...
Naopak do hlavní soutěže se z kvali-
fikace nečekaně prokousali dva Češi 
- nezdolný veterán Radek Štěpánek 
a senzačně i Jan Šátral. Nejhůře při 

losu dopadl Lukáš Rosol, jeho úvod-
ním protivníkem bude olympijský 
vítěz a druhý nasazený Andy Murray 
z Velké Británie. „Nic horšího se stát 
nemohlo. Zkusím soupeře zaskočit, 
ale je jasné, kdo bude favorit,“ uvedl 
Rosol. Jiřího Veselého čeká kvali-
fikant Saketh Myneni z Indie, což 
není rozhodně překážka, která se 
nedá zdolat. V případě úspěchu 
by ale českého tenistu s největší 
pravděpodobností čekal největší 
favorit turnaje Novak Djokovič.
Nic snadného nečeká ani Petru Kvi-
tovou. Olympijskou medailistku 
čeká Lotyška Jelena Ostapenková,

s níž letos dvakrát prohrála. „V obou 
případech to bylo ve třech setech. 
Tentokrát to snad dopadne lépe,“ 
přeje si dnes již bývalá česká jednič-
ka. Ta nová a turnajová desítka Ka-
rolína Plíšková se utká s neznámou 
soupeřkou, Ruska Keninová dostala 
od pořadatelů divokou kartu.
Lucie Šafářová narazí na naturalizo-
vanou Australanku Darju Gavrilovo-
vou, ve druhém kole by zřejmě po-
tkala turnajovou pětku Halepovou 
z Rumunska. Třetí nasazená Češka 
Barbora Strýcová bude hrát v prv-
ním kole s Rumunkou  Niculescuo-
vou.  (lv)

PROSTĚJOV Forma nepřišla. Po  
letní pauze se prostějovští nohej-
balisté opět představili v prvoli-
govém utkání. Na domácím kurtu 
za sokolovnou se popasoval Sokol 
I s nejbližším tabulkovým souse-
dem Zručí. Papírově se zdál sou-
peř zdolatelný, protože přijel bez 
dvou základních opor. Bohužel 
marodka řádila i v kabině Haná-
ků a bez stálic Zemánka, Ftačníka
a Wiesnera na soupeře ze střed-
ních Čech domácí nestačili.  
„Oslabení se nakonec ukázalo vět-
ším mankem na naší straně,“ krčil 
smutně rameny domácí lodivod 
Richard Beneš. 
Zdeněk VYSLOUŽIL
Přitom do zápasu vstoupili jeho svě-
řenci dobře. Pár Valenta-Matkulčík 
vyhrál ve dvou setech. Druhá dvojka 
Roba-Maršálek však nepředvedla 
nic světoborného a hosté srovnali. 
„Hodně kazili především v útoku,“ 
dodal kouč.  Obdobně nadějně vy-
padaly i trojice. Sestava Matkulčík, 
Roba, Omelka a Gubčo dokázala
v infarktovém závěru rozhodujícího 
setu zvítězit o jediný míč a Sokol 
I opět vedl. Druhá trojka Valenta, 
Maršálek, Příhoda na toto vítězství 
svých kolegů ovšem nenavázala, 

prohrála ve dvou setech a bylo opět 
srovnáno na 2:2.
Prostřední část utkání bývala vždy vel-
kou zbraní domácích, ale uplynulou 
sobotu to neplatilo. Vložená dvojka 
Gubčo-Příhoda sice po boji ve dvou 
setech vyhrála a dostala Prostějov opět 
do vedení, ale na jinak spolehlivém 
singlistovi Robovi byla patrná delší od-
mlka v této disciplíně a soupeř srovnal 
opět na 3:3. Od této chvíle na domácí 
padl neuvěřitelný útlum, z něhož se 
mladý celek nedokázal již vyhrabat. 
Obě obrácené trojice Sokol I prohrál, 
aniž by uhrál jediný set. „V útoku byla 
neuvěřitelná kazivost. Hráči chybovali 
opravdu neskutečně,“ pokyvoval hla-
vou Beneš. Hosté šli do trháku a svou 
šanci již nepustili. Dvojka Valenta - 
Matkulčík sehrála vyrovnanou partii, 
ale opět velké útočné chyby rozhodly 
ve prospěch soupeře - 3:6. 

„Je to sport a tak je to nutné tak-
to brát. Moji svěřenci i přes moje 
upozornění před zápasem i v jeho 
průběhu zbytečně chybovali na úto-
ku. V každém setu doslova darovali 
soupeři hodně laciných bodů. Hráli 
jsme sice znatelně oslabeni o naše 
nejlepší hráče, ale toto nemůže být 
omluva na náš špatný herní projev. 
Nejlepším hráčem byl bojovník Va-
lenta, své si uhrál i mladíček Marián 
Příhoda a ve vložené dvojce Gubčo,“ 
zhodnotil zklamaný Richard Beneš. 
„Ve své podstatě se ovšem neděje nic 
mimořádného, ztratili jsme sice šan-
ci na celkové třetí místo, ale cíl daný 
před zahájením soutěže, což je čtvrtá 
příčka po základní části, ještě může-
me splnit. Podmínkou je ale zvítězit 
za týden v Přerově. Je to poslední 
zápas základní části,“ dívá se lodivod 
již dopředu.

PRO
ZRU 3:6

Nohejbalistům komplikuje situaci marodka

Tentokrát měl Richard Beneš svým svěřencům hodně co říct.  Foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTO
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz



O uplynulém víkendu bylo na celkem pěti 
trávnících zahájeno zápolení o body do Mo-
ravskoslezské divize žen, do boje o výhry
a remízy vstoupily rovněž tři celky z nejbližšího 
okolí (zpravodajství najdete na straně 26 a 27 - 
pozn.red.). PROSTĚJOVSKÝ Večerník vám 
na startu ženských soutěží nového ročníku 
přináší v rámci osmého a závěrečného dějství 
seriálu FOTBAL EXTRA nejen klasický před-
sezónní servis pro všechny fanoušky, ale také 
drobné ohlédnutí za tím, jak všechno dopadlo 
v sezóně předcházející, která byla až překvapivě 
úspěšná a radostná.

Kostelec obhajujeKostelec obhajuje

Pozici neotřesitelné regionální jedničky bude
i v nadcházejících týdnech a měsících hájit 
družstvo FC Kostelec na Hané. Tento soubor 
prokazuje dlouhodobě špičkovou výkonnost 
a po jasném vládnutí Oblastnímu přeboru 
Blanenska, kde neztratil ani jeden bod, si veli-
ce zdatně vedl i v „B“ skupině Moravskoslez-
ské divize. Ačkoliv nebyl hlavním favoritem
a v podzimní části musel strpět hned dvě poráž-
ky, jarní odvety prošly kostelecké holky téměř 
bez zakolísání. Dílčí bilance sedmi výher, 
jedné remízy a žádné porážky znamenala 
vyšvihnutí na vedoucí pozici před Medlánky. 
A nebýt neplánovaného zrušení třetí ligy, do-
čkali by se fanoušci na Hané i vyšší soutěže!
„Minulá sezóna byla výsledkově úspěšná, 
lepší už to snad ani být nemohlo,“ neskrý-
val spokojenost Marek Jelínek, hlavní kouč 
Kostelce na Hané.  „V některých zápasech 
při nás stálo i štěstí a narazili jsme na soupeře, 
kteří byli lepší než my, ale tkový už je fotbal. 
Důležité bylo, že kádr se stabilizoval a pro-
jevila se sehranost. Měli jsme sice také horší 
zápasy, ale celkově panují příznivé dojmy.“ 
I pro něj osobně bylo až s podivem, jak úspěš-
ně si jeho hráčky počínaly. Zejména když po 
zimní přípravě nehýřil žádným přehnaným 
optimismem. „Podzimy máme vždy trošku 
horší a možná jsou holky po zimě nažhaveněj-
ší. Předváděný fotbal už byl lepší a vyhnuly se 
nám výpadky jako úplně nesmyslná prohra se 
Šardicemi,“ liboval si Jelínek.
Na čele divizní soutěže se záhy oddělilo kvar-
teto Kostelec, Medlánky, Vlkoš a Mutěnice, 
které odskočilo všem ostatním. Až poslední 
kolo a kostelecká výhra v Brně pak určily, že 
premiantem se stal právě celek z Prostějovska. 
„První čtyřka byla o něco lepší než zbytek, ale 
rozdíl nebyl moc velký a nemůžeme podcenit 
nikoho. Podle mě se tabulka i v nové sezoně 
opět rozdělí na dvě poloviny a je otázkou, kam 
budeme patřit my. Přišly Nové Sady a Holešov 
ze třetí ligy, máme tam druhého z vedlejší diviz-
ní skupiny Kotvrdovice. Nevíme, jak se projeví 
přestupní řád, celky stále posilují, chtěli bychom 
ale patřit do nejlepší trojice čtveřice,“ přeje si Ma-
rek Jelínek na prahu nového ročníku.
Sám si však uvědomuje, že obhajoba vydoby-
tých pozic bude velice náročná. „Některé hráč-
ky to začaly trochu bojkotovat a dostáváme 
se do personální tísně. Stabilní základ zůstává, 
bude ale hodně těžké bojovat s těmi nejlepšími. 
Věřím ale, že to přispěje ke kvalitě ženského fot-
balu a naší výhodou je, že se nám vždy dařilo 
proti lepším soupeřům. Samotnou letní přípra-
vu nám ovšem narušuvaly brigády, tábory, do-
volené, takže jsme ani nemohli sehrát přáteláky, 
protože jednoduše nebylo s kým...,“ posteskl si 
kouč. Jediné přípravné střetnutí sehrály jeho 
svěřenkyně s Kotvrdovicemi, přičemž Kostelci 
pomáhalo několik hráček z Brna.

Mostkovice toužíMostkovice touží
být znovu lepšíbýt znovu lepší

O vylepšení se naopak pokusí o několik kilome-
trů jižním směrem. TJ Sokol Mostkovice se sice 
dočkal premiérových branek, bodů i výher v di-
vizní konkurenci, cíl skončit na lepším než posled-
ním místě se mu však ani tak o fous splnit nepoda-
řilo. O to větší tak je motivace, aby na to na druhý 
pokus klaplo. „Jeden rok máme za sebou a víme, 
do čeho jdeme, takže očekávám, že si povedeme 
úspěšněji. Sice se říká, že druhá sezóna bývá nej-
těžší, ale doufám, že tomu tak nebude. Soutěž 
se teď ale hodně zkvalitnila, přibyly Nové Sady 
a Holešov ze třetí ligy, kterou měl hrát i Kostelec,“ 
přemítal hlavní trenér družstva Jaroslav Karafiát.
„Bohužel, čekal jsem, že loni výsledky budou jiné 
a bodů uhrajeme více. Ve většině týmů jsou aspoň 
dvě zkušené hráčky, které určují tempo hry, v žen-
ském fotbale to stačí. My bohužel nikoho takové-
ho nemáme a v mnoha zápasech to byl klíčový 
faktor, protože jinak jsou holky na stejné úrovni,“ 
poukázal Karafiát. K jeho smutku se nikdo takový 
zatím na obzoru nerýsuje, i když není vyloučen 
ještě příchod jedné zkušené hráčky. Naopak pozi-
tivem je obrovská fanouškovská podpora, kterou 
si mostkovické fotbalistky získaly. „Za minulou 
sezónu bych chtěl strašně poděkovat divákům. 
Byli fantastičtí, hodně nám pomáhali a věřím, že 
v této sezóně jim uděláme trochu víc radosti než 
v minulé. A díky patří i celému výboru TJ Sokol 
Mostkovice, není jednoduché zaštiťovat soutěž 
pro klub, jako jsme my,“ neopomněl zmínit Jaro-
slav Karafiát.
A jsou tedy jeho děvčata dostatečně připra-
vena na tak silnou konkurenci? „Toť otázka, 
za měsíc budeme moudřejší. (smích) Je těžké 
v prázdniny dělat tréninky, protože holky jezdí po 
táborech, mají brigády, do toho dovolené. Je to 
neštěstí pro všechny trenéry, toto období má asi 
málokdo z nás rád. Počítal jsem s větší účastí, ale 
nedá se nic dělat a je to skoro všude stejné,“ upo-
zornil. S přípravou tak v Mostkovicích započali 
záhy po Hanácké kopačce, od níž se scházeli dva-
krát týdně. Soustředění se nekonalo, naopak došlo 

na jeden pohárový a jeden přátelský zápas. Přáním 
je, aby to na další posun stačilo. 

Prostìjov sází na zkušené

Nováček na scéně. Mistrovská soutěž ženského 
fotbalu se od nadcházejího ročníku bude pre-
miérově hrát i přímo v Prostějově. Třetí a také 
nejmladší regionální zástupce nemá při svém 
startu vysoké ambice. I vzhledem k současnému 
stavu třinácti hráček se chce nejprve rozkoukávat 
a průběžně zdokonalovat. „Holky budou získávat 
zkušenosti, necháme se od soutěže překvapit. Po-
čítáme, že ještě zaregistrujeme dvě tři zkušenější 
fotbalistky, takže by se jejich počet měl rozrůst na 
šestnáct. Dostatečné to není, ale začínáme. Domá-

cí premiéru si odbudeme první zářijový víkend 
s Holešovem a už se moc těším. Poté máme čtr-
náct dní volno a chceme ještě tým doplnit,“ po-
znamenal Miroslav Krotil, předseda nově vzniklé-
ho oddílu AFK Prostějov City 2016.
V úvodních kolech se trenérské taktovky ujme on 
sám. V plánu je sice přivést zkušenějšího kouče, 
jednání však zatím nejsou ještě u konce. Hráčky 
zatím trénovaly třikrát týdně a v tomto rytmu by 
na držovickém pažitu chtěly pokračovat i během 
samotné sezóny. „Nesehráli jsme jediný zápas, ji-
nak se příprava vydařila... V původním plánu jsme 
měli předkolo poháru s Bruntálem a pak první 
kolo s Líšní, ta ale nepřijela. Kdyby nám to řekli 
dopředu, tak bychom neodmítli přátelák s Kotvr-
dovicemi,“ přemítal Krotil.
Prostějovská děvčata navíc podle losu čeká ten 
nejobtížnější úvod - hned oba týmy ze třetí ligy. 
„Holky počítají s tím, že to zpočátku nebude 
vůbec jednoduché. Většina z nich ale hrála malý 
fotbal a myslím si, že to bude dobré. I v malém 
fotbalu dostávaly zpočátku výprasky a takže ví, 
do čeho jde,“ nebojí se brzké ztráty euforie.
Žádné velké ambice si tak nedává a hlavní je, aby 
fotbal hráčky bavil a zdokonalovaly se. „Necháme 

je volně hrát a uvidíme, jak jim vyjdou první dva 
zápasy. V současnosti se fotbalistky shánějí složi-
tě, začínali jsme z ničeho, ale poskládali jsme to. 
Vzhledem k úpravám soutěží na losovacím aktivu 
chceme sázet hlavně na místní holky,“ sdělil Kro-
til svou představu. Osobně se také hodně těší na 
regionální souboje. „V rámci kraje máme derby 
i na Nových Sadech, ale Kostelec je od Prostějova 
pět kilometrů a Mostkovice dokonce jen jeden 
kilometr. Ty by nám sice v první sezóně mohly 
vyhovovat víc, pořád ale mají náskok dvou let,“ 
konstatoval boss prostějovského AFK, který vtrhl 
na scénu i s mužským výběrem.
Také v táborech jeho regionálních rivalů pa-
nuje velké očekávání... „Zatím vůbec nevím, co 
od Prostějova čekat, v jakém nastoupí složení, co 

mají za holky. Derby to ale bude. S Mostkovicemi 
ale máme kamarádské vztahy, zatímco Prostějov 
svým přístupem a snahou shánět hráčky tuto at-
mosféru trochu naboural,“ sdělil kostelecký trenér 
Marek Jelínek a jeho mostkovický kolega na něj 
plynule navázal: „Vůbec nevím, kdo tam hraje, 
neznám  nikoho. Pro mě je derby zejména duel 
s Kostelcem, Prostějov jsem dosud neviděl a ne-
můžu soudit,“ přdal Jaroslav Karafiát.
O zápolení všech tří regionálních zástupců se 
budete moci pravidelně dočíst jak na stránkách 
největšího a nejpodrobnějšího průvodce regio-
nálním sportem PROSTĚJOVSKÉHO Večer-
níku, tak i na www.vecernikpv.cz.

Pondělí 29. srpna 2016
www.vecernikpv.czFotbal extra - 8. díl36

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
p

PROSTĚJOVSKO Po několika letech, kdy 
se na poli ženské kopané staraly o regionál-
ní reprezentaci  výběry Kostelce na Hané 
a Mostkovic přináší ročník 2016/2017 roz-
šíření místní základny. Vedle stabilního dua 
se totiž po Brodku u Konice a Lipové stává 
pátým okresním oddílem v tomto odvětví 

celek AFK Prostějov City 2016. Zatímco pro posledně jmenovaného půjde 
o úplnou premiéru a i vzhledem k úzkému kádru či nepříliš velkým zkuše-
nostem jednotlivých hráček půjde spíše o zkušební sezónu, jeho souputníci 
již mají na divizní či oblastní úrovni něco odehráno, tudíž také na co navazo-
vat. V případě Kostelce je ve hře obhajoba prvenství z posledního ročníku, 
Mostkovice se budou snažit vylepšit bilanci dvou výher a jedné remízy a ko-
nečně přenechat poslední pozici někomu jinému. Co na to AFK City?

Rozlosování podzimní èásti Moravskoslezské divize žen, sk. „B“:
4. kolo, neděle 28. srpna, 13.30:
Vlkoš – Kotvrdovice (10.00), Nové Sady – Prostějov (12.30), Kostelec na Hané – 
Mostkovice, Holešovské holky – Velké Pavlovice (14.30), Podivín – Šardice (sobota 
27.8., 14.00), Mutěnice volno.
5. kolo, neděle 4. září. 10.00:
Mutěnice – Podivín (sobota 3.9., 12.30), Šardice – Kostelec na Hané (sobota 3.9., 
13.30), Mostkovice – Vlkoš, Prostějov – Holešovské holky (16.00), Kotvrdovice – 
Nové Sady, Velké Pavlovice volno.
6. kolo, neděle 11. září, 10.00:
Vlkoš – Šardice, Nové Sady – Holešovské holky (sobota 10.9., 16.00), Kostelec na 
Hané – Mutěnice (13.00), Podivín – Velké Pavlovice (sobota 10.9., 13.30), Kotvrdovi-
ce – Mostkovice, Prostějov volno.
7. kolo, neděle 18. září, 10.00:
Šardice – Kotvrdovice (sobota 17.9., 13.00), Mostkovice – Nové Sady, Mutěnice – 
Vlkoš (13.00), Velké Pavlovice – Kostelec na Hané (sobota 17.9., 10.30), Prostějov 
– Podivín (15.30), Holešovské holky volno.
8. kolo, neděle 25. září, 10.00:
Mostkovice – Šardice, Vlkoš – Velké Pavlovice, Kostelec na Hané – Prostějov 
(12.30), Podivín – Holešovské holky (sobota 24.9., 13.00), Kotvrdovice – Mutěnice, 
Nové Sady volno.
9. kolo, neděle 2. října, 12.30:
Šardice – Nové Sady (sobota 1.10., 12.30), Mutěnice – Mostkovice, Holešovské hol-

ky – Kostelec na Hané (14.30), Velké Pavlovice – Kotvrdovice (sobota 1.10., 15.00), 
Prostějov – Vlkoš (15.00), Podivín volno.
10. kolo, neděle 9. října, 10.00:
Šardice – Mutěnice (sobota 8.10., 10.00), Mostkovice – Velké Pavlovice, Vlkoš – 
Holešovské holky, Nové Sady – Podivín (12.30), Kotvrdovice – Prostějov (15.30), 
Kostelec na Hané volno.
11. kolo, neděle 16. října, 14.30:
Mutěnice – Nové Sady (12.30), Velké Pavlovice – Šardice (sobota 15.10., 10.30), Pro-
stějov – Mostkovice, Holešovské holky – Kotvrdovice, Podivín – Kostelec na Hané 
(sobota 15.10., 15.00), Vlkoš volno.
Dohrávané 1. kolo, neděle 23. října, 12.00:
Šardice – Prostějov (sobota 22.10., 14.30), Vlkoš – Podivín (10.00), Mostkovice 
– Holešovské holky (10.00), Kostelec na Hané – Nové Sady, Mutěnice – Velké 
Pavlovice, Kotvrdovice volno.
Dohrávané 2. kolo, neděle 30. října, 14.30:
Kostelec na Hané – Vlkoš (pátek 28.10., 13.30), Nové Sady – Velké Pavlovice 
(12.30), Prostějov – Mutěnice, Holešovské holky – Šardice, Podivín – Kotvrdovice 
(sobota 29.10., 14.30), Mostkovice volno.
Dohrávané 3. kolo, neděle 6. listopadu, 10.00:
Mutěnice – Holešovské holky (sobota 5.11., 11.30), Vlkoš – Nové Sady, Mostkovice – 
Podivín, Kotvrdovice – Kostelec na Hané, Velké Pavlovice – Prostějov (sobota 
5.11., 14.00), Šardice volno.

TJ Sokol Mostkovice
 – soupiska podzim 2016

Brankáři
Monika MIKEŠOVÁ 1991
Veronika NOVÁČKOVÁ 2002
Obránci:
Klára HEJCMANOVÁ 2000
Eliška CHYTILOVÁ 1997
Terezie KOZLOVSKÁ 1997
Nela KRAVÁKOVÁ 1997
Hana PTAČNÍKOVÁ 1998
Tereza ŠTEFKOVÁ 1998
Natálie VAVERKOVÁ 1998
Petra VŠETIČKOVÁ 1991
Záložníci:
Denisa HALUZOVÁ 1994
Petra HOLUBOVÁ 1999
Kateřina JANČÍKOVÁ 1998
Barbora KARAFIÁTOVÁ 1999
Karolína KOUDELKOVÁ 2000
Zdeňka LOŠŤÁKOVÁ 1999
Vendula SEKANINOVÁ 1998
Solange SOARES 1980
Kristýna ZATLOUKALOVÁ 2000
Útočníci:
Karolína BOROVCOVÁ 1997
Kateřina CETKOVSKÁ 2001
Marie DOMESOVÁ 1997
Eliška DREISEITLOVÁ 2001
Lenka KARAFIÁTOVÁ 1983
Tereza KARAFIÁTOVÁ 2003
Nikola OŠŤÁDALOVÁ 1997
REALIZAČNÍ TÝM:
Trenér: Jaroslav KARAFIÁT
Asistent: Robert KARAFIÁT
Změny v kádru:
Příchody: Lošťáková (1. klub), Nováčková (Výšovice), 
Sekaninová (Krumsín), Všetičková (Kostelec na Hané).
Odchody: Dagmar Gorošová, Nela Hasová, Michaela 
Kamenovová, Mariana Mlčochová, Jitka Vítková.

AFK Prostìjov City 2016
 – soupiska podzim 2016

Brankáři
Natálie GNIPOVÁ 
Kristýna HALGAŠOVÁ 
Adéla JETELOVÁ 
Tereza KLIMEŠOVÁ 
Vendula LANGEROVÁ 
Lucie MATOUŠKOVÁ 
Nikol MAŤOVÁ 
Dominika NEHEROVÁ 
Kristýna NECHVÁTALOVÁ 
Denisa NOVÁKOVÁ 
Kamila POHLOVÁ 
Magdaléna VRBOVÁ 
Nicol ZBOŘILOVÁ 
REALIZAČNÍ TÝM:
Trenér a předseda oddílu: Miroslav KROTIL

FC Kostelec na Hané
 – soupiska podzim 2016

Brankáři
Eliška DRÁPALOVÁ 1996
Martina KŘUPKOVÁ 1991
Kristýna PIKARTOVÁ 1995
Obránci:
Barbora ADAMOVÁ 1996
Pavlína HRAZDILOVÁ 1997
Věra SMIČKOVÁ 1975
Kateřina ŠIMKOVÁ 1998
Tereza TICHÁ 1996
Adéla VODÁKOVÁ 2000
Veronika ZAPLETALOVÁ 1996
Záložníci:
Diana KAŇÁKOVÁ 2000
Klára KNÁPKOVÁ 1996
Veronika PALÍČKOVÁ 1995
Martina PITÁKOVÁ 1994
Tereza STROUHALOVÁ 1995
Nikola URBANOVÁ 1995
Útočníci:
Pavlína LÁTALOVÁ 1997
Petra VÁCLAVKOVÁ 1995
Kristýna VYKOPALOVÁ 1993
Nikola ZAHRADNÍČKOVÁ 1999
REALIZAČNÍ TÝM:
Trenér: Marek JELÍNEK
Vedoucí týmu: Petr URBAN
Změny v kádru:
Příchody: Pikartová (1.FC Olomouc), Vodáková (Bro-
dek u Konice).
Odchody: Nicole Grygarová (1.FC Slovácko), Kate-
řina Marková (návrat z hostování do Nových Sadů).

původní
zpravodajství
pro Večerník

Evžen
HOLUB

FOTBALISTKY ZAHAJUJÍ SEZÓNU, PŘIBUDE REGIONÁLNÍCH DERBYFOTBALISTKY ZAHAJUJÍ SEZÓNU, PŘIBUDE REGIONÁLNÍCH DERBY
Ke Kostelci a Mostkovicím se přidává i Prostějov, divize je širší a kvalitnější

Hitem regionu jsou vzájemná derby Kostelce (v bílém) s Mostkovicemi. Doposud měly Kostelečanky vždycky navrch.  Foto: Zdeněk Vysloužil

HRÁČSKÉ STATISTIKY 
JEDNOTLIVÝCH TÝMŮ
+ KONEČNÉ TABULKY 

Z LOŇSKÉHO ROČNÍKU 
NAJDETE NA STRANĚ 30 
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